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Signerat av

Anders Nilsson
Signerat datum

2018-11-07 13:35
Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Handläggare (Protokollförare)

Anders Nilsson
Datum

2018-10-30
Undersökningsledare

Emilia Calmtorp
Polisens diarienummer

5000-K1165061-18
Målsägande Målsägandebiträde/Stödperson/Särskild företrädare

Broström, Kalle Putsén, Sandra, förordnad 2018-09-19
Förtursmål

Målsägande/misstänkt under 18 år
Beslag

Finns
Målsägande vill bli underrättad om tidpunkt för huvudförhandlingen

Nej
Ersättningsyrkanden Tolk krävs

Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Brott

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) i skogen,

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) utanför förskola

Hassel, Människorov, Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

Underrättelse om utredning enligt RB 23:18a Underrättelse Yttrande Underrättelse
utsänd senast slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt, misstänkt

Muntligen
Försvarare

Walter Sköldstam, förordnad 2018-09-24   2018-11-07
Underrättelsesätt, försvarare

Muntligen
Resultat av underrättelse mt

Ej erinran
Resultat av underrättelse försv

Ej erinran
Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Duljaj, Elez
Personnummer

19990910-1314
Brott

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) i skogen,

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) utanför förskola

Hassel, Människorov, Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

Underrättelse om utredning enligt RB 23:18a Underrättelse Yttrande Underrättelse
utsänd senast slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt, misstänkt

Muntligen
Försvarare

Martin Soner, förordnad 2018-09-24   2018-11-07
Underrättelsesätt, försvarare

Muntligen
Resultat av underrättelse mt

Ej erinran
Resultat av underrättelse försv

Ej erinran
Misstänkt (Efternamn och förnamn)

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Brott

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) i skogen,

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) utanför förskola

Hassel, Människorov, Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

Underrättelse om utredning enligt RB 23:18a Underrättelse Yttrande Underrättelse
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utsänd senast slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt, misstänkt

Muntligen
Försvarare

Robert Nyström, förordnad 2018-09-24   2018-11-07
Underrättelsesätt, försvarare

Muntligen
Resultat av underrättelse mt

Ej erinran
Resultat av underrättelse försv

Ej erinran
Utredningsuppgifter/Redovisningshandlingar
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Ärendeöversikt
2018-11-07

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Stöd/Service 2 LPO Norrköping
Diarienr

5000-K1165061-18
Anmält datum

2018-09-18
Registreringsdatum

2018-09-18
Överförd från RAR

    -  -  
Brottsbeskrivning
Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) i skogen

Brottskod
9312

Brottsplatsadress
HUSERYD 1

Områdeskod
0223M30081

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
    -  -   - 2018-09-12

Aktör Roll
Broström, Kalle Mats Edvind Målsägande
Duljaj, Elez Misstänkt
Halilovic, Timmy Cornelis Misstänkt
Johansson, Karl Christian Gustaf Vittne
Lundin, Amanda Izabella Maria Vittne
Rosenberg, Surasit Göte Misstänkt
Vujicic, Alexandra Maiken Katarina Vittne
Brottsbeskrivning
Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med offret) utanför förskola Hassel

Brottskod
9312

Brottsplatsadress
FÖRSKOLAN HASSELGÅRDEN, PRÄSTGÅRDSVÄGEN 1

Områdeskod
0223M10081

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
2018-09-12   :  

Händelse inträffad mellan
    -  -   -     -  -  

Aktör Roll
Broström, Kalle Mats Edvind Målsägande
Duljaj, Elez Misstänkt
Halilovic, Timmy Cornelis Misstänkt
Johansson, Karl Christian Gustaf Vittne
Lundin, Amanda Izabella Maria Vittne
Rosenberg, Surasit Göte Misstänkt
Vujicic, Alexandra Maiken Katarina Vittne
Brottsbeskrivning
Människorov

Brottskod
0430

Brottsplatsadress
SKÄRBLACKA

Områdeskod
0223M30081

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
2018-09-12 - 2018-09-12

Aktör Roll
Asplund, Alexander Tommy Mattias Vittne
Broström, Kalle Mats Edvind Målsägande
Duljaj, Bajram Vittne
Duljaj, Elez Misstänkt
Edquist, Jan Mikael Erik Vittne
Forsell, Melwin Adam Olavi Vittne
Göth, Anders Karl Inge Vittne
Halilovic, Timmy Cornelis Misstänkt
Hallberg, Malin Elisabeth Vittne
Hultén, Anna Victoria Elvira Vittne
Hörbom, Molly Loella Vittne
Johansson, Jenny Catharina Vittne
Johansson, Karl Christian Gustaf Vittne
Karlsson, Jesper Peter Vittne
Kähärä, Anne Kaarina Vittne
Lundell, Wilma Maria Viola Vittne
Lundin, Amanda Izabella Maria Vittne
Lundin, Anneli Viola Kristina Anmälare
Löfgren, Milton Mikael Vittne
Misstänkt redovisad Misstänkt
Nemeth, Anna Elisabet Vittne
Olofsson, Johan Anders Vittne
Phaenglunla, Duangporn Vittne
Rosenberg, Surasit Göte Misstänkt
Stenberg, Alexius Petter Vittne
Vujicic, Alexandra Maiken Katarina Vittne
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Brottsbeskrivning
Utpressning

Brottskod
0940

Brottsplatsadress
SKÄRBLACKA

Områdeskod
0223M30081

Status
FU/Utredning pågår

Händelse inträffad
    -  -     :  

Händelse inträffad mellan
2018-09-12 - 2018-09-12

Aktör Roll
Asplund, Alexander Tommy Mattias Vittne
Broström, Kalle Mats Edvind Målsägande
Duljaj, Elez Misstänkt
Forsell, Melwin Adam Olavi Vittne
Halilovic, Timmy Cornelis Misstänkt
Johansson, Karl Christian Gustaf Vittne
Karlsson, Jesper Peter Vittne
Lundin, Amanda Izabella Maria Vittne
Löfgren, Milton Mikael Vittne
Rosenberg, Surasit Göte Misstänkt
Vujicic, Alexandra Maiken Katarina Vittne
Personal Funktion

Johansson Krister Anmälningsansvarig

Johansson Krister Anmälningsupptagare



Huvudanmälan
5000-K1165061-18

Anmälningsuppgifter

Anmälningsdatum: 2018-09-18 09:44 Enhet: 540220ST2, Stöd/Service 2 LPO Norrköping

Anmälningssätt: Besök på polisstationen Anmälningsansvarig:  Johansson, Krister

Rubrik: Människorov

Brott/Händelse

Människorov Brottskod 0430

Skärblacka, Skärblacka Områdeskod 0223M30081

Fr.o.m Onsdag 2018-09-12 17:00 t.o.m Onsdag 2018-09-12 20:00 

Lundin, Anneli Viola Kristina Anmälare

Broström, Kalle Mats Edvind Målsägande

Brott/Händelse

Utpressning Brottskod 0940

Skärblacka, Skärblacka Områdeskod 0223M30081

Fr.o.m Onsdag 2018-09-12 17:00 t.o.m Onsdag 2018-09-12 20:00 

Fritext

HÄNDELSE

Målsägande, Kalle, har via anmälaren Anneli, blivit utsatt för en serie av brott i samband med ett

frihetsberövande.

Kalle som är elev vid Mosstorpsskolan, Skärblacka har av minst två stycken personer tvingats in i en bil

och dess bagageutrymme.

Förmodligen i en grå VW Golf eller en svart Audi.

Kalle har blivit körd ut till en enslig väg, eventuellt Högstad, där han släpats ut på marken. Där blev han

sparkad på kroppen och huvudet.

I hopp om att inte bli allvarligt skadad kröp Kalle in i fosterställning i hopp om att klara livhanken.

Kalle blev även pressad på pengar då gärningspersonerna krävde honom på 500kr, för besväret att de

åkte ut med honom till obygden.

Skulle Kalle "gola" till Polisen om händelsen så skulle "hans huvud" ligga  i bagageluckan nästa gång.

Bakgrunden till den dramatiska händelsen är en spottloska som inträffade vid Mosstorpsskolan där två

stycken flickor berättat att de blivit bespottade av Kalle.



SKADOR

Kalle har huvudvärk och sår i huvudet efter slag och sparkar.

SIGNALEMENT

Gärningspersonerna kan namnges av anmälaren, Anneli. Misstanke föreligger om att de färdades i

antingen UPF177 eller  KGF660.

De bägge gärningspersonerna ska enligt uppgift heta Timmy och Sourra.

ÖVRIGT

Se ärende K1165091-18

ERSÄTTNINGSANSPRÅK

Skadeståndsanspråk föreligger. Kan vid anmälningstillfället ej anges. Återkommer senare därom.

Beslut om förundersökning

Datum: 2018-09-18  Beslut av: Braf, Jan

Förundersökning inleds

Det finns anledning att anta att brott som hör under allmänt åtal har förövats.
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PM
Sammanställning av händelserna 18-09-12.

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Eriksson, Lars
Datum

2018-09-26
Tid

18:48
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Lars Eriksson

Uppgiften avser

Sammanställning av händelsen/erna
Uppgift

Ärendet rör följande brottsrubriceringar.
Människorov
(Grov) Misshandel
Rån

Platsangivelse: Skärblacka

De misstänkta 

I detta ärende har vi fem unga målsäganden (14 och 15 år gamla) och där en fortfarande inte 
vill/vågar prata med polis trots att föräldrar inte vill annat.

De målsäganden som pratat med polis är Kalle, Kasper, Jesper och Alexander.

I ärendet har det framkommit uppgifter på att fem unga personer ska anses vara misstänkta 
för att tillsammans och i samförstånd orsakat målsägandena skador (fysiskt och psykiskt), 
rädsla och ekonomiska skador.

De unga misstänkta heter Elez Duljaj 18 år, Timmy Halilovic 15 år, Surasit Rosenberg 16 år, 
Julia Hallberg 15 år och Gisela Göth 14 år. Samtliga har varit och är frihetsberövade.

Den eventuella orsak till detta ska vara att Kalle vid något tillfälle innan den tolfte september 
spottat på Gisela. Gisela uppger detta för hennes pojkvän som heter Timmy och när hon 
berättat detta för Timmy blev han förbannad på Kalle.

Elez, Timmy och Surasit åker till Skärblacka i en Audi q5, som Elez pappa äger, den tolfte 
september för att få tag på Kalle. De kommer till Skärblacka och träffar där Julia och Gisela. 
De träffar Kasper och Petter i Skärblacka och tvingar Kasper och Petter att hämta Kalle från 
sitt hem. För att nå sitt mål blir Kasper misshandlad av Timmy

Kasper och Petter vågar inte annat än att söka upp Kalle. Elez, Timmy och Surasit säger till 
dem att de ska ta ut Kalle till Förskolan Hasselgården. Kasper, Petter och Kalle väntar vid 
förskolan och där kommer Elez, Timmy och Surasit i bilen. De tre hoppar ur bilen och 
Timmy och Surasit går fram till Kalle och misshandlar honom. De får ner honom på marken 



och Kalle beskriver hur han får motta många sparkar mot huvudet. De slutar sparka honom 
och Elez tar Kalle i armen och leder honom mot bagageluckan. Han får lägga sig i bagaget 
och Kasper och Petter får sätta sig i baksätet. De åker ner mot Skärblacka centrum. Det är 
oklart av vilken anledning som Kasper och Petter får åka med bilen till centrum. 

I Skärblacka centrum möter Julia och Gisela upp bilen. Petter och Kasper får här lämna bilen 
och Julia och Gisela tar deras platser i baksätet. Kalle är kvar i bagageluckan. De lämnar 
Skärblacka och Julia beskriver vilken väg de ska köra för att komma till en avskilt ställe. åker 
på grusväg i riktning mot Kimstad. De stannar på adressen Huseryd 1, Kimstad och stannar 
vid ett skjul och en lada vid vägen som är en avskild plats. Elez, Timmy och Surasit öppnar 
bagageluckan och Kalle sätter sig upp. Gisela får frågan av någon av killarna om Kalle är rätt 
person det vill säga den person som har spottat på henne. Hon tittar bak från baksätet, ser på 
Kalle och säger det är rätt. Någonstans under detta händelseförlopp tvingar Timmy Kalle att 
ta av sig sin tröja som Elez säger att han vill ha. Det framkommer att Kalle är så rädd och 
skakar så mycket att han inte klarar av att ta av sig tröjan så Timmy hjälper honom att dra av 
sig tröjan. 

Då påbörjas misshandeln direkt och Kalle försöker skydda sig genom att skydda huvudet och 
lägga sig ner i bagaget igen. Timmy sliter ut Kalle och säger åt honom att han ska ligga ner 
på marken. Kalle berättar att han skyddar huvudet och ligger i fosterställning. I utredningen 
framkommer det att Elez, Timmy och Surasit misshandlar Kalle medan han ligger på marken 
med spakar och slag. Kalle beskriver att de flesta slag är mot huvudet. Detta ska pågå i cirka 
10 minuter.  En av de misstänkta att uppger att Kalle kissade på sig under misshandeln.
 Kalle beordras av killarna att kyssa Elez sko och sedan kyssa Giselas sko. 

Efter misshandeln får Kalle bjuda två av de misstänkta på cigaretter. Och sedan så åker de in 
mot Skärblacka igen. Under denna resa får Kalle sitta i baksätet i bilen. De kommer fram till 
Coops parkering där Kasper, Petter, Alexander och Jesper är samt flertalet andra personer. 
Kalle släpps ut och Elez säger till Kalle att han ska betala 500kr till honom för 
bränslekostnader för färden. Alexander håller upp en 500kr-sedel som Elez sliter ur handen 
på honom. Elez säger till samtliga att han ska pengar och Alexanders jacka för annars 
kommer Kalle få mer stryk. Alexander tar av sig jackan av rädsla och håller motvilligt upp 
den och Timmy rycker den ur handen på honom. 

I samband med att de misstänkta lämnar platsen säger Elez och Timmy till dem "Ni kommer 
att bli mer slagna om ni går till polis". Timmy uppger även "Att om ni golar så blir det värre 
än stryk".

Alexanders jacka påträffas i avvisiteringen ibland Timmys tillhörigheter. En skada på jackan 
gör att polis omedelbart kan konstatera att jackan som Timmy har är den jacka Alex beskrivit 
att han blivit av med.

Sammanställning av händelserna 18-09-12., PM, 2018-09-26 18:48   diarienr: 5000-K1165061-18
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PM
Sammanfattn.av videoförhör (Kalle) 180919, 12;47

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Zacharias Lennerman, Ninna
Datum

2018-09-20
Tid

06:38
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ninna Zacharias Lennerman

Uppgiften avser

SAMMANFATTNING AV VIDEOFÖRHÖR
Uppgift

Förhöret hållet 180919, 12.47 - 14.12 med paus mellan 13.38 - 13.54
Hörd person: Kalle 14 år, målsägande
Förhörsledare (fl): Helena Kälvehed
Medhörning: målsägandebiträde Sandra Putzén, pa Mattias Jangblad och pa Pär Ottosson
I intilliggande väntrum väntar Kalles föräldrar, Anneli och Thomas

Presentation och grundregler gicks igenom.

Kalle tillfrågas om han vet varför han är kallad till förhör hos polisen och han uppger att det är 
pga "allt det där hände". Han ombeds att berätta så noggrant han kan om det han menar. Kalle 
påbörjar sin fria berättelse med att berätta att han var ute en kväll tillsammans med Casper och 
Gisela. Kalle brukar spotta ofta och enligt Gisela hade han prickat henne. Gisela blev sur och 
gick hem. 

Gisela har sedan sagt till några andra att Kalle spottat henne i ansiktet och kallat henne för 
hora. Hon hade även sagt att Kalle var äldre än vad hon är, trots att de två är jämngamla. Kalle 
tror att hon gjorde det för att det skulle låta värre än vad det var. I onsdags då Kalle  kom hem 
från skolan hörde Casper av sig till honom och han sa att det var "folk på väg till Blacka, så 
håll dig inne". Kalle stängde av sin telefon. Casper och Petter kom hem till honom och sa "allt 
är lugnt, de har dragit nu". Det visade sig att "de" inte åkt därifrån utan Casper och Petter hade 
tvingats gå hem till Kalle och för att säga det. 

Kalle gick iväg hemifrån tillsammans med Casper och Petter. Kalle såg en bil som stod utanför 
en grannes/ kompis hus och han trodde att det kanske var någon som väntade på kompisen. 
Kalle trodde att det var någon som kompisen känner. Då Kalle passerad bilen kollade han en 
av killarna rakt i ögonen, han visste inte då att det var "en av dem". Kalle och han kompisar 
gick ner för en backe och upp till ett dagis. Vid grindarna till dagiset kom en bil upp bakom 
dem, två personer kom ut ur bilen och sa till Kalle att han skulle sätta sig i bilen. Kalle svarade 
"varför, jag har inte gjort något". Någon sa till honom att sluta ljuga och sätta sig i bilen. Kalle 
vägrade och sa "nej det gör jag inte". "De" började sparka och slå Kalle som ramlade omkull. 
Han försökte skydda sig och visar att han la sig i fosterställning. De fortsatte att sparka och slå 
för att sedan ta upp Kalle för att lägga honom i bagageluckan. Casper och Petter fick följa med 
i bilen. Bilen kördes mot centrum där man hämtade upp Julia och Gisela. Därefter åkte man till 
ett, för Kalle, okänt ställe. Väl framme fortsatte man att slå Kalle.

Då Kalle avslutat sin fria berättelse tillfrågas han om det var samma bil som han gick förbi 
utanför grannen som sedan kom efter honom och hans kompisar. Kalle uppger att det var det 



och bilen kördes fram till grindarna vid dagiset dit Kalle och kompisarna gått för att sätta sig 
på några bänkar.

Kalle ombeds berätta noggrant från det att bilen stannar tills dess att han läggs i bakluckan. 
Han berättar att en kille kom ut och ropade att han skulle "gå in" i bagageluckan, Kalle 
vägrade. Ena killen tog tag i Kalles arm och försökte dra med honom. En sparkade och slog 
medan den andra tog av sig sin jacka och hoppade på Kalle. 

På fråga vem killarna var uppger Kalle att det var Timmy och Surra. Detta vet han genom att 
han hört deras namn tidigare och efter händelsen presenterade de sig. Några kompisar till 
Kalle känner dessutom Timmy och Surra. 

Timmy ropade "gå in i bilen, nu direkt". Surra började slå, han tog av sig sin jacka, sparkade 
och slog. Kalle såg inte exakt vem som gjorde vad, han försökte skydda sig. Kalle tror att han 
ramlade baklänges och hamnade på marken. Timmy var den som började, han gick fram till 
Kalle, sa till honom om att lägga sig i bilen och sedan sparkade han honom för att därefter 
hålla tag i Kalles jacka och slå honom med knytnävsslag i ansiktet. Kalle minns ej hur många 
slag Timmy slog i ansiktet. Surra kom fram till Kalle precis innan han hamnade på marken. 
Han sa till någon att denne skulle hålla i hans jacka, Kalle vet inte vem han sa det till. 

Då Kalle ramlade omkull hamnade han på ryggen och han tog upp sina händer runt huvud, han 
la sig på sidan. Timmy och Surra sparkade honom då han låg ner på marken. Elez stod vid 
bilen. Han sa till Timmy och Surra att de skulle ta det lugnt, att de skulle lugna ner sig. Elez 
kom fram till Kalle, tog tag i hans arm, sa "kom här" och började leda honom mot 
bagageluckan, det var 5-6 meter till bilen. Kalle gick själv med Elez bredvid sig och Timmy 
och Surra bakom sig. Kalle kände att det var bäst att lyssna på dem, han visste inte vad som 
kunde hända annars. Han la sig i bagageluckan efter att ha blivit tillsagd att lägga sig. Någon 
av killarna sa "du går runt och spottar på småtjejer" och att de hade fått veta att Kalle var äldre 
än dem, dvs äldre än 16 år. Kalle tror att man sagt så för att det hela skulle verka värre. Kalle 
är 14 år men vet att han ser äldre ut. Mötet vid dagiset kan ha tagit 2 minuter och Kalle vet inte 
om det fanns några vittnen till händelsen, han såg inga.

Kalle tillfrågas om var Casper och Petter befann sig då han leddes fram till bilen och han 
berättar att de var i närheten och bad Elez om att få följa med i bilen. De var livrädda för vad 
Kalle kunde komma att utsättas för. Elez gick med på detta, killarna fick åka med till centrum 
där de släpptes av. Gisela och Julia följde istället med i bilen. Då bilfärden gick vidare låg 
Kalle i bagageluckan. Han hörde att någon sa att man skulle ta hans telefon. Kalle tror att det 
var Timmy som öppnade, tog hans telefon och stängde av den. Det sas inte så mycket under 
bilfärden. Julia skrattade mest och sa att man skulle köra så att Kalle flög runt i bagageluckan. 
Kalle kommer inte ihåg så mycket, han kunde inte tänka men han undrade vad som skulle 
hända. Elez körde i zick zack som han blev tillsagd av Julia att göra. Han gjorde det i ca 10 
sekunder och Kalle blev mer skrämd av detta. 

Kalle trodde att han skulle bli körd till Klockartorpet eftersom han vet att de kommer därifrån. 
Han mådde "asdåligt" när han låg i bagageluckan. Han skakade av adrenalin, var livrädd och 
visste inte vad som skulle hända. Han tror att färden tog 10-15 minuter. Julia beskrev vägen 
för Elez. Hon dirigerade honom till ett "bättre ställe längre fram". Kalle har känt Julia länge 
och trodde att de var bra kompisar. Han minns inte mer vad det pratades om mer.

Då bilen stannade öppnades bakluckan, de tre killarna stod utanför. Kalle satte sig upp och 
någon av killarna försökte slå honom, okänt vem, och Kalle la sig ner igen. Han var rädd. 
Någon slet tag i honom och sa åt honom att gå ut. Direkt då Kalle kom ut på marken blev han 
sparkad. Han la sig ner på marken i fosterställning för att skydda sig . Han fick 2-3 sparkar 
mot huvudet. Elez sa åt Kalle att han skulle ta av sig sin vita Parajumpertröja, vilket han 
gjorde. Kalle tror att man sparkade honom i en minut. Det var bara Timmy och Surra som slog 
och sparkade honom, Elez rörde honom aldrig. De flesta knytnävsslag som utdelades mot 
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Kalle missades men ett träffade honom i nacken. Han vet ej vem som slog det träffande slaget.

Kalle fick motta sparkar i bakhuvudet och på sidan av huvudet. Kalle föll till marken, han 
försökte skydda sig själv och han blundade när han låg ner. Han uppskattar att han fick motta 
20-30 sparkar mot huvudet från två håll när han låg ner. Någon spark träffade ryggen. Elez 
ska ej ha rört honom utan det ska ha varit Timmy och Surra som sparkade honom. Detta vet 
han genom att de sa att de fick ont i sina fötter och de har sagt det till kompisar efteråt. Kalle 
kände ingen smärta under misshandeln då adrenalinpåslaget var stort. Efter att misshandeln 
avslutats skakade han och kunde inte prata. 

Kalle tillfrågas varför misshandeln upphörde och på detta svarar han att de bara slutade. Elez 
hjälpte honom upp på fötterna igen. Han fick gå tillbaka till bagageluckan. Någon sa "Du 
spottade på henne". Kalle försökte bemöta detta men fick då höra att han ljög. Surra försökte 
slå Kalle då han satt i bagageluckan men han drog bort huvudet så att Surra inte träffade 
honom. Man frågade Kalle om han hade pengar på sig och Kalle svarade nekande på detta. 
Han sa att han hade cigaretter, man tog dem ifrån honom. Killarna rökte och berättade för 
Kalle vad som skulle hända om han berättade vad han hade varit med om. Man sa även till 
Kalle att fixa fram 500 kr till bensin. 

På fråga om Kalle såg Gisela och Julia uppger han att de stod bredvid bilen och skrattade. 
Gisela fick komma fram till Kalle och man frågade henne om det var rätt kille annars var man 
"fucked up". Gisela svarade att det var rätt kille. Dagen efter händelse frågade Kalle Gisela om 
hon sett vad som hände men hon hävdar att hon inte gjort det, hon hörde bara. Däremot ska 
Julia ha sett händelseförloppet. 

Efter rökpausen satte alla sig i bilen. Kalle fick sitta i baksätet, Surra la sig i bagageluckan. 
Man åkte till centrum från platsen man varit. Kalle gav en kort beskrivning om hur man tog 
sig till platsen. Han har aldrig varit där, vare sig förr eller senare men han tror att han skulle 
kunna hitta dit.

Färden gick tillbaka till centrum i Skärblacka där man träffade Jeppe, Petter och Alex. Kalle 
fick låna 500 kronor av Alex. Han hade dock pengarna i en jacka hemma hos Petter som 
ringde efter sina föräldrar som hämtade Jeppe som i sin tur hämtade pengarna. Kalle tror att 
Elez fick pengarna. Efter detta gick Kalle, Petter, Casper och Alex till fritidsgården vid 
Mosstorpsskolan. Elez åkte iväg med Gisela, Julia, Surra och Timmy.

Kalle uppmanas beskriva känslan han hade efter händelsen. Han berättar att han hade 
fortfarande ett stort adrenalinpåslag men efter någon timma började han känna värk i huvudet. 
Han hade bulor runt om huvudet. Han kunde inte tänka klart. I dagsläget är Kalle rädd för 
killarna, något han känner hela tiden. Han går inte i skolan för närvarande, det gör inte Jesper, 
Casper eller Petter heller. Jesper går i skola i Ektorp och han går i samma klass som Elez 
lillebror. De andra tre går i samma skola som Gisela och Julia.

På fråga hur Kalle kände då han blev slagen vid dagiset uppger han att han inte kände så 
mycket mer än att det var något hårt som träffade huvudet som "flög runt". Casper kände 
efteråt på de bulor Kalle fått, han tog även kort på dem. Detta kort raderades då Kalle inte ville 
visa det för sina föräldrar. Casper tog även hem Kalles vita tröja för att tvätta den. Kalle ville 
inte att hans föräldrar skulle få veta något eftersom någon sagt till honom att om hans föräldrar 
fick veta något skulle man åka hem till familjen och slå in dörren med baseballträ och ta både 
Kalle , hans pappa och allihopa. Detta sades i skogen och troligtvis av Elez. Kalle känner 
rädsla inför hotet. 

Dagen efter händelsen pratade Gisela och Kalle. De är lika gamla och går i parallellklass. 
Gisela berättade att hon aldrig sett Kalle så rädd. Hon nekade till att hon sett något av 
misshandeln. Kalle och Gisela har känt varandra i 3-4 år. Gisela heter Göth i efternamn. Julia 
heter Hallberg och Kalle har känt henne i 2 år. Han uppger att han aldrig kommer att lita på 
dem igen. 
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Beträffande killarnas identitet uppger Kalle att han hade inte träffat Surra eller Timmy innan 
men han visste vilka de var eftersom han sett kort på dem. Surra var lätt att känna igen 
eftersom han är thailändare. Kalle uppger vidare att dessa killar är "ganska stora", man känner 
till att de varit omhändertagna. Elez hade han aldrig sett eller hört talas om tidigare men Jesper 
berättade vem det var eftersom han går i samma klass som Elez lillebror.

Den bil killarna färdades i var en svar Audi Q5. Kalles pappa ordnade fram regnummer efter 
att ha pratat med andra föräldrar. 

Händelsen ägde rum förra onsdagen (180912).

Paus 13.38 - 13.54.

Efter pausen undrar Kalle om de misstänkta kommer få läsa vad han har sagt. Fl förklarar 
gången under en utredning. Kalle känner en rädsla över att han kan få värre problem om de får 
veta att han har "golat".

På fråga om Kalle träffat killarna något mer sedan händelsen uppger Kalle att dagen efter kom 
Timmy, Surra och Elez till hans skola. Elez ringde till Kalle som gick ut tillsammans med 
Petter. Killarna undrade hur Kalle mådde, allt var lugnt. Kalle var dock fortfarande rädd och 
skakade under mötet. Numret till Kalle hade Elez fått dagen innan av Julia då man försökte få 
tag i Kalle. 

Kalle tillfrågas om man pratade något om narkotika vid detta möte och det svarar Kalle 
jakande på. Han, Petter och Casper fick frågan om de kände några pundare som ville ha 
droger. Killarna undrade om de kunde kolla runt lite ifall någon ville köpa. Kalle sa att han 
kunde göra det men han visste ju att han inte kände någon pundare det var bara något han sa. 
Kalle tror att Elez har ringt honom vid tre tillfällen, senast igår. Beträffande annan kontakt 
med killarna uppger Kalle att han dagen efter skrev till Surra och frågade om allt var lugnt. 
Detta SMS visas för fl.

Då man rökte efter misshandeln fick Kalle veta att om han golade skulle han vara körd. Man 
skulle komma hem till honom eftersom man vet var han bor. Fl undrar om man nämnde 
polisen vid detta tillfälle men det gjorde man ej. Kalle menar att innebörden med att gola 
innefattar att man inte pratar med polisen. 

Kalle tillfrågas om de skador han fått i samband med misshandeln och han uppger att han hade 
ont i huvudet om han böjde det bakåt, likaså om han gapade. Detta satt i i ca 4 dagar. Bulorna 
försvann efter 2 dagar. Ingen vuxen har sett hans skador, endast hans kompisar Casper, Jesper 
och Petter. I nuläget känner han ej av de skador han fick. Han hade inga märken på kroppen 
efter misshandeln. Skadorna är ej dokumenterade. 

Anledningen till att Alex Asplund lånade ut pengar var att han förstod vilken situation Kalle 
befann sig i. Alla kompisar tillfrågades emellertid.

Casper och Petter hotades att bli nedslagna och lagda i bagageluckan ifall de inte fick ut Kalle 
från sitt hem. De berättade det när allt var över.

Sammanfattn.av videoförhör (Kalle) 180919, 12;47, PM, 2018-09-20 06:38   diarienr: 5000-K1165061-18

  10



Sammanfattn.av videoförhör (Kalle) 180919, 12;47, PM, 2018-09-20 06:38   diarienr: 5000-K1165061-18

  11



12

Förhör
Dialogförhör

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Broström, Kalle
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov. Utpressning. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Helena Kälvehed
Förhörsdatum

2018-09-19
Förhör påbörjat

12:47
Förhör avslutat

Förhörsplats

Barnvideorum polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

BR

Förhörssätt

Videobandsförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

På medhörning: målsägandebiträde Sandra Putzén och utredare Mattias Jangblad och Pär 
Ottosson.
I väntrum finns Kalles föräldrar Anneli och Thomas. 

Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare
K= Kalle
- - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Välkommen Kalle. 

K: Tack. 

F: Som jag sade när vi träffades så heter jag Helena och jag är polis. Jag pratar med 
ungdomar som kommer till mig och berättar om saker som de har varit med om. När vi 
pratar så spelas vi in, du ser att det finns kameror här och mikrofoner. Och i rummet 
intill så sitter ju Sandra, Mattias och Pär och lyssnar på oss. I det här rummet så finns 
det vissa saker vi ska tänka på för det är viktigt att vi förstår varandra. Vi ska bara prata 
om det som har hänt. Du får använda vilka ord du vill när du beskriver saker. Är det så 
att det är någonting som du inte vet så får du säga till eller att du inte förstår eller om 
jag säger någonting fel. Och vi har ju inte träffats tidigare så jag tänkte att vi ska öva 
lite på hur vi pratar härinne. Jag vill att du berättar vad du tycker om att göra. 

K: Jag vet inte. Finns inget särskilt. 



F: Okej. Då vill jag att du berättar om din morgon idag från det att du vaknade till när du 
gick hemifrån och då vill jag att du tänker tillbaka och tar med så mycket detaljer som 
möjligt. 

K: Från när då?

F: Från imorse när du vaknade till det att du gick hemifrån. Att du berättar vad som hände 
då. 

K: Pappa kom upp och väckte mig. Ja, frågade om han skulle göra frukost och sådant. Så 
gjorde han det så gick jag ner och duschade, gick jag ut, käkade frukost och sedan åkte 
vi. 

F: Var det något som var annorlunda den här morgonen?

K: Nej. 

F: Ingenting? Hur vaknade du sade du?

K: Han väckte mig. 

F: Han väckte dig. Och det är vad han brukar göra?

K: Ja. 

F: Så då var inte det annorlunda heller. Och så som du berättade nu det är hur du och jag 
ska fortsätta. Så du berättar och jag lyssnar. Du pratar och jag lyssnar. Jag sade ju från 
början att ungdomar kommer till mig och berättar om saker som de har varit med om. 

K: Mm.

F: Berätta för mig varför du har kommit för att prata med mig idag. 

K: För att…ja allt det där hände. 

F: Precis som när vi hade den här lilla övningen så vill jag att du berättar så noggrant som 
möjligt för mig så att jag förstår vad som hände. Du säger att det där hände. Jag vill att 
du tänker tillbaka, ta med så mycket detaljer som möjligt. 

K: Ja allting började ju med att när jag var ute en kväll så var jag med…ska jag säga namn?

F: Mm. 

K: Så var jag med Casper som var här tidigare. 

F: Okej. 

K: Och en annan tjej som heter Gisela. Och så…så stod jag och spottade, jag spottar 
ganska mycket och då hade jag tydligen enligt henne prickat henne och då så var det 
inget mer med det, hon vart tjurig och gick hem och så drog vi också hem och sedan 
gick det några dagar. Sedan fick jag reda på att hon hade sagt till några andra här i stan 
då att jag hade spottat henne i ansiktet och kallat henne hora tydligen. För att hon skulle 
få det att låta lite värre så hade hon sagt att jag var äldre än henne fast jag…vi är lika 
gamla. Och så fick jag reda på att det var folk efter mig. Sedan så hade jag gått hem 
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från skolan på onsdagen och så skrev Casper till mig att det är folk på väg till Blacka nu 
så håll dig inne och då så…så vad heter det…gjorde jag det och stängde av telefonen så 
att ingen skulle ringa upp mig. Sedan kom ju Casper och min andra kompis Petter hem 
till mig och sade men allting är lugnt, de har dragit och sådant nu men egentligen hade 
de inte dragit fast de vart ju tvingade att gå hem till mig och säga det för annars skulle 
de bli slagna så då gjorde de det. Då så gick vi iväg nerför…alltså där jag bor så finns 
det en backe och sedan går man upp lite så finns ett dagis där. Så skulle vi gå iväg dit så 
gick vi så gick vi förbi en bil och så kollade jag en av dem rakt i ögonen men jag visste 
ju inte att det var en av de här för han stod med bilen utanför min kompis som jag bor 
granne med så jag trodde liksom att han var någon för han går på skola här i stan och 
jag går i Skärblacka så jag trodde det var någon som han väntade på. Då gick vi upp dit 
och så kollade jag bak så såg jag en bil bara komma upp precis vid grindarna så kom ju 
två personer ut och ropade åt mig att jag skulle gå in och sätta mig i bilen fast då sade 
jag "varför, jag har inte gjort något" och då så sade de att jag skulle sluta ljuga att jag 
skulle sätta mig i bilen. Så sade jag "nej det gör jag inte" och då så började de typ 
sparka och slå mig. Så jag typ ramlade bakåt så jag landade på marken så lade jag mig 
typ så där och så sparkade de mig och slog mig och så. Sedan så tog de upp mig och 
lade in mig i bagageluckan och sedan så fick mina andra två kompisar Petter och 
Casper åka med därifrån bort till centrum där de hämtade upp de här andra tjejerna, 
Julia och Gisela. Sedan åkte de iväg, jag vet inte stället exakt men…Sedan när de åkt 
iväg så började de slå mig och sådant där ute i skogen. 

F: Okej. Du berättar att du tittade in i en bil när ni hade gått från där du bor.

K: Mm. 

F: Och du mötte någons blick. 

K: Mm.

F: Sedan beskriver du att det kom en bil åkande vid några grindar. 

K: Ja alltså grindarna går ju in till dagiset och vi gick precis in på dagiset och skulle sätta 
oss på bänkarna där. Det var efter de hade stängt och så och då så kom ju de.

F: Okej. Var det samma som du först hade mött någon blick?

K: Ja. 

F: Berätta från det att bilen stannar och de kommer ut till det att du läggs i bagageluckan. 
Berätta igen så att jag förstår. 

K: De kom bara ut och ropade åt mig att jag skulle gå in i bagageluckan och då så sade jag 
nej så typ drog ena tag så här i armen, försökte dra med mig så sade jag nej så började 
ena eller ja, först sparkade typ ena till mig och började slå mig och då så tog den andra 
killen av sig jackan och sedan började han hoppa på mig också. 

F: Vilka är de här?

K: Timmy och Surra. 

F: Hur vet du det?

K: För att jag har hört deras namn innan och de presenterade sig och sådant efter, de hade 
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gjort allt och jag vet från några andra kompisar som känner dem och sådant där. 

F: Okej, vi kommer tillbaka till det sedan. Berätta vem som gör vad där innan du hamnar i 
bagageluckan. 

K: Ja Timmy gick ju fram och det var han som ropade åt mig att gå in i bilen. 

F: Hur ropade han?

K: "Gå in i bilen nu direkt" och så där och så var det han som började slå mig och sedan 
tog Surra av sig jackan och började sparka och slå mig men jag såg inte riktigt vilka 
som det var för redan efter Timmy så hade jag…låg jag ju ner så här och blundade då. 
Så jag såg ju inte så mycket. 

F: Du säger att du låg ner och blundade och du låg så här. Hur hamnade du i det läget?

K: Jag kommer inte riktigt ihåg men de började sparka mig, slå mig och så bara ramlade 
jag bakåt och lade mig. 

F: Okej. Jag trodde det var att du sade att först gick Timmy på dig. 

K: Ja alltså Timmy gick på mig.

F: Hur gjorde han?

K: Alltså han började slå mig. Han gick fram till mig, drog tag i mig och sade att vi skulle 
gå så går jag bak lite så här "nej", då så…

F: Hur gjorde han när han slog dig?

K: Alltså först sparkade han mig typ så och höll fortfarande tag i mig så slog han mig så 
och då så ramlade jag bak och sedan började han sparka på mig. 

F: Du beskriver att först sparkar han så. Var träffar det på dig?

K: Här typ.

F: Var pekar du nu?

K: Alltså…någonstans här.

F: På båda benen eller?

K: Alltså mot mig så här någonstans, jag kommer inte riktigt ihåg var för det gick ju så 
snabbt. 

F: Hur många sparkar?

K: Totalt så just där på dagiset så var det väl kanske tjugo stycken mot huvudet när jag låg 
ner. 

F: Ja just det. Men när Timmy börjar så börjar han att sparka. Hur många sparkar är det 
där innan han tar tag i dig så här och slår?
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K: En spark vad jag kommer ihåg. 

F: Sedan säger du att han tar tag i dig och du visar.

K: Alltså han tog ju tag i mig så här och slog mig i ansiktet. 

F: Och du visar så. Säg hur slagen var och hur många i det läget. 

K: Det var ju knytnävar och så var det…jag kommer inte riktigt ihåg för ja han  började ju 
slå mig och sedan kom ju Surra direkt också och då…ja.

F: Okej. Surra sade du?

K: Ja. 

F: Kom fram. Var det innan du hamnade på marken?

K: Det var precis innan typ. 

F: Och vad gjorde Surra innan du hamnade på marken?

K: Nä han sade "här håll min jacka" och så tog han av sig jackan medan Timmy gick på 
mig. 

F: Vad sade du, håll min jacka?

K: Ja alltså till…jag kommer inte ihåg vem han sade åt, alltså han skulle ta av sig jackan 
för att inte den skulle bli trasig eller något när han skulle slå mig. 

F: Och du vet inte vem han sade det till?

K: Nej. 

F: Vem kan det ha varit som han sade det till?

K: Ingen aning. Jag vart ju samtidigt slagen av han så jag kommer inte ihåg så mycket. 

F: Jag tänker hur många var det på platsen?

K: Sex med mig totalt. 

F: Vilka?

K: Elez, Timmy, Surra, Petter och Casper.

F: Timmy och Surra slår dig. Du hamnar på marken. Hur hamnar du på marken?

K: Alltså hur jag ramlar ner eller?

F: Ja. 

K: Jag landade ju typ mot ryggen och sedan så lade jag mig direkt när jag kände att de 
började sparka på mig så lade jag mig åt sidan så här. 
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F: Och vad händer då?

K: Då så sparkar de mig. 

F: Och dem?

K: Ja Timmy och Surra. 

F: Okej. Vad gjorde Elez då?

K: Han stod bredvid och sade ta det lugnt. 

F: Han sade det. 

K: Mm.

F: Vem sade han det till?

K: Timmy och Surra. 

F: Och vad hände då?

K: Först lyssnade de inte, då ropade han åt dem och han skulle lugna ner sig så gjorde han 
det. Så hjälpte han mig upp och sade att jag skulle gå in i bilen. 

F: Berätta hur han gjorde när han hjälpte dig upp. 

K: Han sade kom, kom här och så typ drog han tag i min arm och tog upp mig, ja följde 
mig till bagageluckan. 

F: Och det var Elez?

K: Ja. 

F: Följde mig till bagageluckan säger du. 

K: Mm.

F: Hur kom du fram till bagageluckan?

K: Gick. 

F: Hur långt var det?

K: Fem, sex meter. 

F: Berätta varför du gick dit. 

K: För jag…jag är ju rädd så allt adrenalin och…alltså om jag skulle säga nej så vet jag 
inte vad som skulle hända. Jag tänkte väl det är väl bäst att lyssna. 

F: Elez när han hade hjälpt dig upp tog tag i dig, höll han kvar där?

K: Nej, jag kunde gå själv. 
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F: Det var ingen som höll i dig där? Nej. Var fanns Timmy när du gick till bagageluckan?

K: Bakom mig precis tror jag. 

F: Var fanns Surra?

K: Också bakom mig. 

F: Och var fanns Enez då?

K: Han gick ju bredvid mig. 

F: Bredvid dig. Sades det någonting på vägen fram till bagageluckan?

K: De sade ju så här att "du går runt och spottar på småtjejer och grejer" fast det är ju det, 
jag gjorde ju aldrig det, spottade på henne. Plus att hon hade ju sagt att jag var äldre än 
dem och de här var ju 16 år. Så de trodde väl att jag var runt 17, 18 år. Om man jämför 
med folk som är i min ålder så säger man att jag ser äldre ut än vad jag är och så här så. 
Ja de trodde jag var äldre men jag är ju 14 så jag är två år yngre. Men de har hittat på 
det för att…ja det skulle bli värre för mig. 

F: Sade du någonting?

K: Nej, jag tänkte inte ens, jag kunde inte ens tänka. 

F: Var fanns Casper och Petter när du gick fram till bilen?

K: De typ sade till Elez att de skulle följa med så då satte de sig i baksätet direkt efter att 
jag hade blivit…

F: Sade de till Elez att de skulle följa med?

K: Ja. Se till så att de inte skulle göra något. Alltså de var ju livrädda för att de skulle göra 
något grovt med mig. 

F: Och vad svarade Elez då när de sade det?

K: Ja hoppa in och sedan så åkte vi iväg till centrum och där plockade han upp dem. 

F: Just det. Hur kom du i bagageutrymmet?

K: Jag lade mig där. 

F: Vad sades då?

K: De sade åt mig att lägga mig där så stängde de igen bagageluckan och satte sig i bilen 
och då så kommer jag inte ihåg vem det var som sade något men de sade att de skulle ta 
min telefon så gick någon ut. Jag tror det var Timmy eller Surra. Då gick jag ut och så 
öppnade de och så tog de min telefon, stängde av den. 

F: Du tror att det var Timmy eller…?

K: Surra. 
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F: När du träffade på dem innanför den här grinden var det ett dagis sade du?

K: Ja. 

F: Hur länge varade det mötet där innan du hamnade i bagageutrymmet?

K: Två minuter kanske. 

F: Vilka mer kan ha sett det här?

K: Ingen aning. 

F: Alltså i det läget menar jag vid dagiset. 

K: Jag vet inte. 

F: Såg du några andra personer?

K: Nej. 

F: Sedan åkte ni iväg. 

K: Mm.

F: Berätta vad du minns då. 

K: Bara att jag låg i bagageluckan hela tiden. De sade inte så mycket heller i bilen. 

F: Sade inte så mycket säger du. 

K: Mm.

F: Vad sade de?

K: Nej hon Julia hon satt ju mest och skrattade åt det så hon sade typ att de skulle köra 
med bilen vilt och sådant här så jag flög runt därbak och tvärnitade och sådant så att jag 
flög runt i bagageluckan. 

F: Julia säger du, var kom hon in i bilden?

K: De åkte ju bort till centrum och så släppte de av Petter och Casper och tog in Julia och 
Gisela. 

F: Okej. Hur vet du det?

K: För att jag hörde när…dels när vi åkte bort till centrum så hörde jag att de vevade ner 
rutan och ropade åt Julia och Gisela att de skulle gå till parkeringen och så hörde jag ju 
dem i bilen och sedan så såg jag dem när vi kom ut ur bilen. 

F: Okej. Var bytte de plats? Alltså förstod du det?

K: Exakt var?
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F: Ja. 

K: Alltså de hoppade in på parkeringen bakom. Alltså det här är ju centrumplan så är det 
hus på båda sidorna så finns det ju två busshållplatser här så är det en parkering där, den 
parkeringen. 

F: Och berätta därifrån från att Julia och Gisela kom in i bilen tills det att du släpptes ut ur 
bagageluckan, berätta så noggrant som möjligt vad som hände. 

K: De åkte iväg, jag kommer inte ihåg så mycket för att jag hade ju sådant adrenalin och 
kunde knappt tänka klart så jag visste ju inte vad jag skulle göra eller vad som skulle 
hända för jag trodde de skulle köra mig till Klocket eller något sådant. Så…jag vet inte. 
Jag kommer inte ihåg så mycket faktiskt. 

F: Varför trodde du att de skulle köra dig till Klocket?

K: För att de kommer därifrån. 

F: Hur kändes det för dig att ligga där?

K: Jag vet inte alltså. Jag mådde asdåligt. 

F: Asdåligt säger du. Beskriv det. 

K: Alltså jag skakade och hade adrenalin. Jag visste ju som sagt inte vad som skulle hända 
och jag låg i en bagagelucka så…ja jag var livrädd. 

F: Har du någon uppfattning om hur länge du låg så innan bagaget öppnades? 

K: Tio, femton minuter. 

F: Du säger att du hör Julia prata. 

K: Ja. 

F: Vad var det hon sade?

K: Hon satt mest och beskrev vägen vart de skulle åka dit det inte fanns så mycket folk, 
alltså där det var lugnt. 

F: Okej. Minns du vad hon sade?

K: Nej hon sade typ ja åk vänster och sådant där framme och så sade hon, Elez som körde 
ska jag stanna här så sade hon nej åk fram en bit längre för det finns ett bättre ställe där 
framme. 

F: Vad tänkte du då när du hörde Julia säga så?

K: Jag vet inte. Jag har liksom känt henne ett bra tag och vi har varit bra kompisar och så. 
Så sitter hon och beskriver vart man ska åka och så där så…

F: Hörde du någon mer prata i bilen?

K: Nej inte vad jag kommer ihåg. 
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F: Och du säger att Julia sade att de skulle åka…vad var det du sade förut?

K: Ja sick sack och tvärnita och så, ja så att jag skulle bli mer skrämd. Jag vet inte vad 
syftet var med det. 

F: Gjordes det?

K: Ja. 

F: Hur länge var det så?

K: Det var kanske tio sekunder. 

F: Berätta från det att bagageluckan öppnas vad du minns då.

K: När de öppnade bagageluckan alltså stod de där de här tre, Timmy, Surra och Elez och 
så sade de åt mig att sätta mig upp så gjorde jag det och då så…så försökte någon av 
dem slå mig alltså när jag satt i bagageluckan, jag kommer inte riktigt ihåg vem för 
alltså jag var ju så rädd och så där men någon försökte slå mig så här och så backade 
jag bak typ så här så att han missade, tror jag liksom lade mig ner igen alltså bakåt så 
här och så slet de tag i mig och sade åt mig gå ut så då gick jag ut ur bilen och då så 
började han sparka på mig direkt och slå mig så jag lade mig igen, så här igen och 
så…så typ sparkade han mig två, tre gånger i huvudet och så sade han Elez att de skulle 
ta av mig min tröja först, en sådan här Parajumper-tröja, och den var vit så de ville ha 
den tydligen. Så tog jag av mig den och sedan så fortsatte de sparka mig ungefär vad 
jag kommer ihåg runt en minut kanske. 

F: Efter det att någon har försökt att slå dig när du backade undan där, du lade dig ner igen 
berätta vem som gör saker mot dig då efter det där missade slaget. 

K: Timmy och Surra. Det var de som slog mig. Han Elez rörde mig aldrig.

F: Okej. Och då hade du gått ur själv?

K: Ja eller ja de drog ju tag i min arm så jag kom ut ur bilen och stod upp och då så 
började de slå mig så då…ja så föll jag ner på marken. 

F: Hur slog de dig?

K: Så här och sedan när jag låg ner så sparkade de mig bara. 

F: Berätta om slagen först innan du låg ner. 

K: Alltså de missade de mesta sådana här slag, de fick väl in något typ här och då så lade 
jag mig ner så snabbt som möjligt när jag kom ut därifrån för jag visste att de skulle 
börja slå mig och sådant. 

F: Och de fick in något här säger du. 

K: Ja de fick in sparkar för jag låg ju så här i stort sätt och då så sparkade de mycket i 
bakhuvudet, fick in här på sidan. 

F: Jag tänkte på innan du hamnade på marken så missades det lite, du säger att de fick in 
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någonting här säger du och visar. 

K: Ja. 

F: Innan du ramlar. Vem var det?

K: Jag kommer inte ihåg helt seriöst vilka det var. Jag kommer bara ihåg att de slog mig. 

F: Du säger att Elez gjorde ingenting, rörde dig inte.

K: Nej. 

F: Var fanns han?

K: Va?

F: Var va han?

K: Han stod…han stod ju bakom dem två vid bagageluckan men efter när jag hade i stort 
sätt gått ut alltså ställt mig upp från bagageluckan så såg jag inte han något mer förrän 
när de slutade. 

F: Hur många slag fick du innan du hamnade på marken?

K: Två kanske. 

F: Kom du till marken utav slagen eller av någon annan anledning?

K: Alltså jag lyckades ju få ett slag och sedan så fick jag ju ett annat här och det var då jag 
liksom föll ner mot marken och då lade jag mig så här.

F: Berätta igen vad som hände när du ligger på marken och håller så där. 

K: Jag såg ju ingenting, alltså jag blundade ju och bara låg så där så då så kände jag bara 
att de sparkade, bara mot huvudet hela tiden. Jag fick någon spark i ryggen typ sedan 
var det…kände jag från båda hållen att jag fick sparkar så här. 

F: Hur många sparkar?

K: Tjugo, trettio stycken kanske. 

F: Du säger att du blundade.

K: Mm.

F: Vilka sparkade?

K: Timmy och Surra. 

F: Hur vet du det?

K: För att båda två sade att de fick ont i foten efter och de har själv sagt efter att…ja till 
sina kompisar när jag träffat dem så här ja jag fick stryk av Timmys syrra. 
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F: Hur blev det för dig? Du beskriver sparkar och visar bak i nacken och på huvudet. Sade 
du ryggen också?

K: Mm. Någon spark. 

F: Hur kändes det där och då?

K: Alltså smärtan? Jag kände ingenting. Jag hade sådant adrenalin. 

F: Hur blev det sedan på kroppen?

K: Alltså jag skakade ju efter de hade slutat och kunde knappt prata. 

F: Vad är det som gör att det upphör, att sparkarna upphör?

K: Nej han…jag kommer inte riktigt ihåg, de bara slutade. Jag kommer inte ihåg om de 
sade något men så slutade de så vet jag i alla fall att Elez hjälpte mig upp igen och så 
satte de mig mot bagageluckan så stod alla tre framför bagageluckan och så sade de "ja 
du spottade på henne" så sade jag "nej det har jag inte gjort" så sade de "så nu ljuger du 
också" så skulle Surra slå mig så slog han mot mig och då så…ja drog jag bak huvudet 
så här så han prickade nära som ligger över bagageluckan, han prickade den där svarta 
grejen. Sedan så slog han inte mer och så satte jag mig upp igen och då så frågade de 
om jag hade pengar eller något på mig, då sade jag "nej jag har ingenting, jag har cigg 
här, det är det enda jag har" och så tog de mina cigg och sedan så gav de mig en och så 
tog jag, ja stod vi där och rökte och så snackade de med mig. 

F: Ni stod där och rökte och de snackade med dig. 

K: Mm.

F: Vad sades?

K: De berättade vad som skulle hända om det här kom fram till någon och att jag skulle 
fixa fram 500 kronor till bensin åt dem. Ja. 

F: Varför?

K: För de hade ingen bensin kvar. 

F: Vad sade du?

K: Jag kan försöka fixa fram det. 

F: Såg du Gisela och Julia?

K: Ja de satt…de stod bredvid bilen och skrattade typ. 

F: I vilket läge var det?

K: Det var efter allt det här hade hänt. 

F: När de sade till dig att kliva ur bagageluckan var fanns Gisela och Julia då?

K: De satt i bilen och sedan så sade…jag kommer inte ihåg vem det var, någon sade åt 
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Gisela att hon skulle komma fram och säga…de sade typ så här "är det här rätt kille 
Gisela för om vi tagit fel kille då är det fucked up typ". Så gick hon fram och så kollade 
hon på mig och så sade hon ja det är han. Och då så började det. Sedan hade hon vad 
jag vet gick hon tillbaka till bagageluckan för jag frågade henne efter "såg inte ni vad 
som hände?" då sade hon "nej vi satt bara där bak men Julia tror jag såg, jag hörde 
bara" sade hon.

F: När var det du frågade det?

K: Dagen efter. 

F: Vad hände efter att de har sagt det här med 500 kronor och ni stod och rökte där, vad 
hände sedan?

K: Vi satte oss i bilen. Då fick jag sitta i baksätet och så lade sig Surra i bagageluckan. 

F: Hur blev det så?

K: Jag vet inte. De sade låt han inte sitta i bagageluckan nu för han har fått sitt och då så 
sade Surra ja men jag kan ligga i bagageluckan. 

F: Berätta vad som hände mer. Åkte ni iväg då och Surra låg i bagageluckan?

K: Ja så åkte vi till centrum.

F: Var åkte ni ifrån?

K: Ingen aning vad det heter men ja det ligger ute på en grusväg om man kommer, har du 
varit i Skärblacka någon gång?

F: Mm.

K: Vet du var ICA ligger där?

F: Ja. 

K: Ja så är det en lång väg bort till Kimstad, åker man en bit på den vägen så finns det en 
grusväg direkt efter ICA typ om man åker bort mot Kimstad så var det vänster in där 
sedan…jag kommer inte riktigt ihåg exakt var det var men det var in där någonstans. 

F: Okej. Hur långt in där var det?

K: Någon kilometer kanske. 

F: Vad såg du på vägen när ni åkte därifrån? När ni lämnade stället. 

K: Vi åkte förbi typ ett par lador och sådant. Jag kommer inte ihåg så mycket mer. 

F: Har du varit där tidigare?

K: Nej. 

F: Har du varit där efteråt?
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K: Nej. 

F: Skulle du hitta dit igen?

K: Tror det. Kanske. 

F: Vad hände i bilen när ni åkte därifrån?

K: De gav mig tuggummi. 

F: Vem gav dig tuggummi?

K: Timmy. Han som satt i framsätet. 

F: Varför?

K: Nej…han tog ett tuggummi själv och så gav han ett till Elez som körde bilen så sade 
Elez, han var ju äldst så de lyssnar ju på han, då sade han "ge till dem därbak också" 
och så frågade han mig först och så sade jag nej jag vill inte ha något. Sedan så sade 
han "ge han ett ändå" och så gav han mig. 

F: Vem gav dig?

K: Timmy.

F: Tog du det själv?

K: Mm.

F: Vem är äldre säger du, de lyssnar på honom?

K: Ja det är ju Elez, han är ju äldst. Han är 19 år. 

F: Sades det något mer i bilen?

K: Nej. 

F: Och de här 500 kronorna när du sade jag har bara cigaretter vad blev det av det?

K: Jag lånade av en kompis direkt när jag kom tillbaka igen. 

F: Vart åkte ni?

K: Vi åkte tillbaka till centrumparkeringen där. 

F: Okej. Vad hände där?

K: Där gick Petter, Keppe och Alex gick där bredvid vägen borta vid parkeringen där så 
ropade de på mig att de skulle komma till parkeringen så gjorde de det. Så gick jag ut så 
snackade vi så sade de att vi behöver fixa en röding och då så sade Alex ja men jag har 
det. Så då lånade jag av han. 

F: Alex sade att han hade det och sedan lånade du av honom. Vem gav du den till?
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K: Jag gav den aldrig för han hade de pengarna hemma hos Petter i sin andra jacka så 
Jeppe åkte hem med sin moppe tror jag det var och hämtade dem eller Petter ringde till 
sina föräldrar och bad dem komma hämta Jeppe så åkte han hem och hämtade pengarna 
och sedan kom tillbaka efter sin moppe som han hade ställt där har jag för mig. 

F: Jeppe.

K: Mm.

F: Och vad hände när Jeppe kom tillbaka?

K: Så då gav han dem pengarna och så var det inget mer med det. 

F: Nej. Han gav dem pengarna. Vem gav han pengarna?

K: Elez tror jag. 

F: Du tror det. 

K: Mm. 

F: Vad hände mer?

K: Inget mer hände vad jag kommer ihåg. Sedan gick vi därifrån.

F: Vilka var ni som gick därifrån?

K: Jag, Petter, Casper, Alex, ja det var dem tror jag. 

F: Vart gick ni?

K: Vart? Till våran skola för vi har ju fritidsgård och sådant så brukar vi vara på skolan för 
det finns mycket bänkar. 

F: Vilken är er skola?

K: Mosstorp. 

F: Vart tog de andra vägen?

K: Elez och dem? De åkte…jag har ingen aning vart de drog. 

F: Vilka drog då?

K: Gisela och Julia, Timmy, Surra och Elez. 

F: Hur kändes det när de åkte iväg?

K: Alltså med bilen när de drog? 

F: Ja. Vad kände du?

K: Jag såg ju aldrig när de åkte iväg för jag gick ju därifrån med de här så vi sade hej då 
och sådant och sedan så gick vi därifrån. Då var jag fortfarande alltså…jag hade ju 
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fortfarande adrenalin och sådant här och började känna av värk och sådant i huvudet. 

F: Då hade du fortfarande adrenalin. 

K: Mm.

F: Hur länge var det så?

K: Någon timme till kanske efter det. 

F: Vad kände du då efter någon timme?

K: Nej jag…jag hade ju bulor eller vad man ska säga runt hela huvudet. Det gick härifrån 
och så bak hit ungefär. 

F: Vad kände du inuti dig?

K: Nej…jag kunde inte ens tänka klart fortfarande. Jag visste inte vad som hade hänt typ. 

F: Vad känner du idag?

K: Jag bara…jag vet inte. Eller på vilket sätt menar du vad jag känner? Smärta eller?

F: Nej utan jag tänker på allt det som du utsattes för. 

K: Jag är ju rädd för dem att de ska komma och sådant där så jag vill ju inte träffa dem 
överhuvudtaget. 

F: Hur blir det då när du känner att du är rädd för dem och inte vill träffa dem?

K: Jag är inne hela tiden. Och det är med…det är ju mina andra kompisar också. De får 
inte heller vara ute längre. 

F: Men hur funkar det med att gå till skolan?

K: Vi går inte i skolan. 

F: Ni går inte i skolan?

K: Nej jag och Jesper, den andra killen som har blivit utsatt också. Han och Casper och 
Petter, ingen av oss går till skolan eller någonting för att det…jag, Casper och Petter vi 
går ju på samma skola som tjejerna och Petter går i samma klass som en av dem och 
Casper i andra och jag går i parallellklass till Petters klass och Jeppe går på skolan i 
stan, på Ektorpsskolan, och han Elez lillebror går ju på den skolan. 

F: Ektorp?

K: Ja i samma klass som han så han är ju rädd för att vara där också vad jag fattat det som i 
alla fall. 

F: Vad heter Elez lillebror?

K: Det vet jag inte. Jag kommer inte ihåg. 
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F: Nu backar jag tillbaka lite igen. När du blev slagen då vid dagiset var det slag och 
sparkar?

K: Mer sparkar än slag. 

F: Hur blev det, hur kändes det på dig då?

K: Nej alltså…alltså jag kände inte så mycket, jag kände bara att det var någonting hårt 
mot huvudet och att det flög runt mig så jag kände ingen smärta eller något sådant. Jag 
kände bara att mitt huvud flög runt. 

F: Och sedan beskriver du vad de gjorde mot dig när ni stannade efter att ha åkt på en 
grusväg i någon kilometer och hur det kändes för dig. Där beskriver du när du gick iväg 
sedan när ni har blivit avsläppta där vid parkeringen vid centrum att du kände så här på 
huvudet flera små bulor. 

K: Mm, jag har ju här bak hit, alltså man kände liksom, tog man och drog så här så var det 
buckligt över hela huvudet. 

F: Var det någon mer som såg eller kände det?

K: Ja Casper och dem såg oss och fotade Casper en gång bara så här för att jag hade typ 
fått som…jag var röd härinne och så kollade jag bara på det så tog jag bort bilden. Det 
fanns inget som skulle märkas, han sade mina föräldrar för jag var ju rädd för att…och 
så tog ju han hem min tröja, min vita Parajumper-tröja, och tvättade den. 

F: Vem tog hem och tvättade den?

K: Casper. För den var ju så här grönska och sådant på.

F: Grönska och sådant?

K: Mm. Jord och…

F: Var det den Elez sade att han ville ha?

K: Ja men sedan så efter de här slagen och det så fick de tillbaka den eller fick jag tillbaka 
den så sade de den passar inte och den är smutsig och sådant och skitsamma vi behöver 
den inte, du får tillbaka den.

F: Varför tog Casper hem och tvättade den?

K: För att jag inte vill gå hem och så, alltså så att mina föräldrar skulle börja undra. 

F: Varför ville du inte att de skulle börja undra något?

K: För att de sade att om det här kommer fram till dina föräldrar eller någon annan så åker 
vi hem till dig nästa gång och slår in dörren med basebollträ och tar både dig och din 
pappa och allihop. 

F: När sades det?

K: Ute i skogen. 
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F: Vem sade det?

K: Elez tror jag. 

F: Då säger de vad de skulle göra, komma med basebollträ och göra mot dig och skulle ta 
dig och din pappa. 

K: Mm.

F: Hur kändes det?

K: Jag vet inte, jag vart ju rädd. 

F: Och det sade Elez.

K: Mm.

F: Sades det något mer?

K: Nej. 

F: Du skulle inte säga det här till dina föräldrar. Var det någon som berättade mer vad du 
inte skulle göra?

K: Nej. 

F: Sedan berättade du att dagen efter pratade du med Gisela och Julia.

K: Nej bara Gisela. 

F: Ja okej. Berätta om det samtalet. 

K: Hon sade att hon hade aldrig sett mig så där rädd typ och så frågade jag "såg du vad 
som hände?", hon sade "nej jag satt därbak men jag tror Julia såg mig, jag hörde bara". 

F: Varför pratade du med Gisela?

K: Nej vi…hade ju så här…vad heter det…vandring typ med idrotten i skogen så fick vi 
gå typ två mil eller något sådant här och då så gick vi runt så gick jag bara bredvid 
henne och snackade. 

F: Vem började snacka?

K: Jag tror jag vad jag kommer ihåg. 

F: Varför?

K: För att de hade sagt att vi ska låtsas som att ingenting har hänt hade Elez och de sagt 
och ni ska gå…ni ska inte hålla på, ni ska vara vänner och sådant. Jag vågade inte säga 
emot det alltså. Försökte bara snacka med han. 

F: Vad sade Gisela mer?

K: Kommer inte jag ihåg faktiskt. Hon sade inte så mycket mer. 
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F: Vad sade du mer till Gisela?

K: Ingenting. 

F: Vem är Gisela? Vad heter hon i efternamn?

K: Gisela Göth. 

F: Och vem är hon?

K: Ja jag vet inte.

F: Hur gammal är hon?

K: Hon är ju lika gammal som mig, 14. Så går hon i samma skola som mig, samma årskurs 
fast hon går i 7D och jag i 7C. 

F: Kände du henne sedan tidigare?

K: Ja vi har varit jättebra kompisar, känt varandra. Vi har ju varit med varandra på 
sommarlovet och brukar träffa henne i skolan och sådant här också. 

F: Hur länge har du känt henne?

K: 3, 4 år kanske. 

F: Hur känns det då att Gisela var med här?

K: Nej alltså både hon och Julia alltså, de är ju döda i mina ögon om man säger så. 

F: Vad sade du?

K: Alltså de är ju döda i mina ögon om man säger så. Man kommer aldrig kunna lita på 
dem eller vara vän med dem eller någonting. 

F: Och Julia vad heter hon?

K: Julia Hallberg. 

F: Var du kompis med henne?

K: Mm. 

F: Hur länge har du känt henne?

K: Typ två år kanske. 

F: Har du pratat med henne efter den här händelsen?

K: Nej. 

F: Vem är Surra?
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K: Jag kan inte hans efternamn men vet bara att han kommer från Klocket. Så har han 
suttit inne på någon ungdomsanstalt eller något sådant här i något år.

F: Har du träffat honom innan?

K: Nej. 

F: Visste du då hans namn?

K: Innan ja. 

F: Du visste namnet innan?

K: Mm både han och Timmys namn.

F: Hur visste du det?

K: För att…alltså vad jag vet så är deras namn ganska stora alltså här i stan och så för de 
har gjort så mycket så många vet om vilka de är och Timmy har suttit på Gotland i 
något hem eller något sådant, något låst SIS eller vad det är, något vad jag…ja det var 
någonting. 

F: Hur visste du att det var Surra när du såg honom?

K: Att det var Surra?

F: Mm. 

K: Jag har ju sett bilder och sådant på han och så. Han är lätt att känna igen, han är ju 
thailändare, ganska kort. 

F: Och Timmy då? Hade du träffat honom innan?

K: Nej men han har jag också sett bild på och jag visste att det var Timmy när jag såg han. 

F: Elez?

K: Han har jag aldrig hört namnet eller någonting innan. 

F: Hur vet du det namnet nu?

K: Nej alltså jag vet ju vilka…alltså vem det var och så där.

F: Hur vet du det? Hur vet du Elez?

K: Jeppe berättade ju om vem det var för att hans lillebrorsa går ju i hans klass. 

F: Och Jeppe var vid parkeringen där.

K: Mm. 

F: Och Jeppe heter?

K: Jesper Hörbom Karlsson. 
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F: Vad var det för bil?

K: Audi Q5 tror jag. 

F: Vet du något mer om bilen?

K: Nej, den var svart. 

F: Lade du märke till något registreringsnummer?

K: Nej men jag tror min pappa har det numret. 

F: Hur kan han ha det?

K: För att när de fick reda på allt det här så är det ju folk som har hört av sig om deras 
nummer och sådant så har de själva sett bilarna med dem i och så.

F: Okej, det är flera som har hört av sig. 

K: Ja föräldrar så här som vet om och har sett i vårat gäng eller vad man ska säga. 

F: Ja okej. Men beskriv Audi Q5 säger du. 

K: Ja. 

F: Svart. 

K: Mm.

F: Kan du beskriva bilen på något mer sätt?

K: Nej. 

F: När hände det här?

K: I onsdags förra veckan.

F: Onsdag förra veckan. Jag känner så här, jag brukar ta en paus ibland och nu känner jag 
så. Känns det okej för dig om vi tar det?

K: Ja. 

F: Så får du resa på dig och gå ut så kan du gå till föräldrarna om du vill så ses vi snart 
igen.

K: Ja. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Berätta om du har tänkt på något särskilt under pausen. 

K: Ja en sak. Skrivs det papper och så här om allt som sägs nu?
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F: Ja det gör det. 

K: Ja men kommer de få tillgång till det?

F: Om ärendet blir så starkt eller vad man ska säga så det kommer att redovisas vidare till 
åklagare så får man läsa det som finns i ärendet om man är misstänkt. 

K: Mm.

F: Vad känner du när jag säger så?

K: Ja för att…ja som sagt det kan ju vara både bra och dåligt att komma hit för jag sade ju 
det jag har ju ändå inget annat val men…samtidigt så känns det som man kommer få 
mycket bättre eller värre problem. 

F: Att du kommer få värre problem?

K: Ja. 

F: Om?

K: Ja om de får reda på att man har golat eller vad man ska säga. 

F: Jag tänker att du kanske glömmer att tänka på vad du blivit utsatt för. 

K: Ja det också. 

F: När du säger så. Det tycker jag är viktigast att du tänker på vad du själv har blivit utsatt 
för och att det inte är okej. Vad känner du då när jag säger så?

K: Det stämmer ju det också. 

F: Vem är viktigast för dig?

K: Vad menar du?

F: Ja, jag tänker att du är viktigare än vad de ska tycka. 

K: Mm.

F: Var det någon mer fundering du hade nu?

K: Nej. 

F: Jag frågade dig förut och då berättade du att du tog kontakt med Gisela och Julia. Nej…

K: Bara Gisela. 

F: Du haft kontakt med Gisela men inte Julia. Hur är det med killarna då? Har det varit 
någon kontakt efteråt?

K: Ja vi träffades igår hemma hos mig och så har vi spelat och så tillsammans. 

F: Vilka menar du då att du träffade?
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K: Petter, Jeppe, Casper och Alex. 

F: Jag tänkte på Timmy, Surra och Elez. Har du träffat dem efter den här händelsen?

K: Ja jag träffade ju dem dagen efter, då kom de ju till Skärblacka. Men då så sade de 
knappt något, de bara hälsade och frågade hur jag mådde. 

F: Och vilka var de?

K: Det var Elez, Timmy och Surra. 

F: Hur och var kom de?

K: Till skolan. 

F: Till skolan, okej. Gick de dit?

K: Nej, åkte bil. 

F: Vad för bil?

K: Det var inte den där Audin, det var någon annan bil. Men han har ju flera bilar vad jag 
vet. 

F: Okej. Vad var det för annan bil?

K: Jag kan inte märket eller något sådant där på den. Golf typ. 

F: Och vad hände då? Varför träffade du dem när de kom till skolan?

K: Nej de ville bara träffas och jag var ju fortfarande ganska rädd efter dem så jag gjorde 
ju som de sade, bara gick ut och träffade dem en stund. Så de bara "hur mår du?" och 
sådant, snackade vi bara lite sedan var det inget mer med det.

F: Hur fick du veta att de ville träffa dig?

K: De ringde mig. 

F: Vem ringde dig?

K: Elez. 

F: Hur kunde han ringa till dig?

K: Han hade mitt nummer. 

F: Sedan när?

K: Sedan dagen innan. När Julia och dem försökte få tag på mig för att Julia och dem ville 
ju få ut mig så att Timmy och dem kunde göra det här mot mig och då så hade jag 
stängt av telefonen så då testade ju de själva ringa mig. 

F: Okej. Vad hände då?
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K: På skolan?

F: Ja när de ringde till dig. 

K: Nej jag gick ut och träffade dem, jag och Petter, och så snackade vi bara med dem som 
ingenting hade hänt. Det var lugnt. 

F: Vad snackade ni om?

K: Nej ingenting speciellt vad jag kommer ihåg, bara snackade. Ja hur jag mådde och så 
där. Allt var lugnt. 

F: Pratades det något om narkotika då?

K: Eh…ja det gjorde de. De nämnde någonting om att…om jag kände någon typ pundare 
eller något sådant där som ville ha droger eller något. 

F: Berätta mer. 

K: Ja då så sade de att de…ja kolla runt om ni vet någon som vill köpa. 

F: Om ni, var det någon mer än du som var där?

K: Jag och Petter och Casper. 

F: Vad tänkte du då?

K: Jag tänkte ju, jag sade ju så här ja jag kan ju kolla runt lite men jag vet ju ingen som vill 
ha sådant där så det är bara något jag sade. 

F: Sade de något mer?

K: Nej inte vad jag kommer ihåg. 

F: Hur kändes det när du träffade dem dagen efter?

K: Nej alltså jag stod och skakade. Jag är ju fortfarande rädd. 

F: Och förutom det tillfället har du träffat någon utav dem någon mer gång?

K: Inte vad jag kommer ihåg. 

F: Inte vad du kommer ihåg. Har ni varit i kontakt på annat sätt efter den här händelsen 
som vi har pratat mest om?

K: Alltså om jag träffat dem?

F: Någon kontakt på annat sätt, ni träffades ju vid skolan. 

K: Nej de har ju ringt och kollat att följa ut och sådant men då, jag bara nej jag är inte ute.

F: Vem har ringt då?
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K: Elez, det är bara han som hade mitt nummer. 

F: Och då har han ringt. Vad säger han då?

K: "Ska du ut idag? Är du ute? Vill du ses på en cigg?".

F: Okej. Hur många gånger har han ringt?

K: Tio gånger kanske. 

F: När var senaste gången?

K: Igår tror jag. Jag kan kolla. För jag raderade min…vad heter det…ringhistorik för det 
var så många nummer som jag inte kände igen och sådant. Nej inget vad heter det…igår 
så ringde ju två gånger på inget uppringnings…eller också var det något annat nummer. 
Därnere som jag inte vet vad det är men det kanske inte är dem, det står ju något 
konstigt där. 

F: Italien står det. 

K: Ja. Så jag vet inte. 

F: Okej. Och det har inte varit någon skrift så som du har fått?

K: Nej. Jag skrev till han Surra dagen efter, kollade så allt var lugnt och då skrev han bara 
ja men det är lugnt. 

F: Skrev du det?

K: Ja. 

F: Hur menar du då med det du skrev?

K: Alltså jag skrev ju "är allt lugnt nu eller är ni fortfarande arga på mig?" för jag är ju 
fortfarande så här nojig för dem om man ska säga. 

F: Okej. Har du kvar det som du skrev?

K: Ja jag tror det. 

F: Okej. Ja. Du berättade förut om det här tillfället när du hade blivit misshandlad och ni 
stod och rökte så sade du att de berättade vad som skulle hända om jag sade något. 

K: Mm.

F: Vad berättade de?

K: Nej typ "golar du då är du körd och vi kommer komma hem till dig och vi vet vart du 
bor nu" sådant där. 

F: Och golar du sade de.

K: Mm.
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F: Vad menade de då?

K: Alltså säga till polisen, till mina föräldrar, till skolan eller något så att de skulle få 
konsekvenser för.

F: Säger till polisen. 

K: Mm. 

F: Var det något som nämndes där?

K: Alltså gola det är ju innebörden av att gå till polisen i stort sätt. Alltså det är ju…

F: Jag tänkte om polisen nämndes. 

K: Nej.

F: Nej utan det var gola. 

K: Ja. 

F: Och du berättade förut att det var basebollträ och de pratade om din pappa. 

K: Mm.

F: Var det något mer som de sade skulle hända om du golade?

K: Inte vad jag kommer ihåg. 

F: Det här som hände dig och som du har berättat om så har vi pratat lite om skador. Du 
beskriver bulor så här och att någon fotade och att du fick titta. Var det Casper?

K: Mm. 

F: Ja och sedan raderade du det. Och Casper kände med eller såg sade du?

K: Mm. Och han hade känt. 

F: Är det någon mer som har sett eller känt?

K: Petter tror jag, Jesper. 

F: Någon vuxen?

K: Nej. 

F: Varför inte?

K: För att jag försökte ju alltså dölja det.

F: Hur gjorde du då?

K: Hur jag gjorde? 

F: För att dölja det. 
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K: Nej alltså det stack ju inte ut så mycket, det var liksom om man stod nära och lyste med 
lampa så såg man att det var bulor och att det var rött. 

F: Hur länge var det bulor och rött?

K: Typ två dagar. 

F: Vad var känslan här då?

K: Alltså det gjorde ju ont om man…om jag gapade så här så gjorde det ont. Lutade jag 
bak huvudet så här så fick jag ont också. 

F: Hur känns det idag då?

K: Nu känns det ingenting. 

F: Hur länge kände du så att det gjorde ont när du lutade huvudet eller gapade?

K: Typ…fyra dagar kanske. 

F: Och du beskriver sparkar och slag och du pratar om kroppen också. Du nämnde ryggen. 

K: Mm, där fick jag inget märke. Jag kollade där sedan när jag kom hem. 

F: Hur blev det i ryggen?

K: Alltså jag kände ju ingenting, alltså jag fick inte ont eller något. Men jag fick typ.. alltså 
kände bara att jag fick en spark.

F: Något övrigt på kroppen?

K: Nej. 

F: Och Casper fotade det en gång och det raderade du. Finns det dokumenterat, alltså finns 
något andra foton? Finns det någonting som visar skador?

K: Nej inte på mig i alla fall vad jag vet. 

F: Vad menar du då?

K: På min andra kompis finns det ju. 

F: Vem är det då?

K: Jesper. 

F: Men Jesper var inte med vid det här tillfället? Jo han kom ju…

K: Han kom på mopeden men det har ni hört det andra om han också eller?

F: Vi har fått flera anmälningar har vi. När var det det hände någonting mot Jesper?

K: I förrgår. 
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F: Du nämnde Alex förut att han kom när han lånade ut, han sade att han kunde låna ut 
pengar. Ja. Vem är Alex?

K: Alex Asplund, han är också en kompis till oss. 

F: Vad tänker du att anledningen till att han lånade ut?

K: Jag frågade ju allihopa vilka som hade pengar då så sade Alex att han…han förstod ju 
själv vilken situation jag satt i så. 

F: Fick du uppfattningen att Alex har träffat de här tidigare?

K: Ja han har gått på samma skola som dem. 

F: Okej. Du berättade att det har hänt någonting mot Jesper. Petter och Casper var med 
dig. Blev de utsatta på något sätt då vid det här tillfället när du lades i bagageluckan? 
Någon utav dem eller båda?

K: De vart ju hotade bara att de skulle hamna i bagageluckan eller alltså nerslagna om inte 
de fixade ut mig. 

F: Hur vet du det?

K: De sade ju det efter. Att vi var tvungna att få ut dig på något sätt och eftersom du inte 
svarade i telefonen så fick vi lura ut dig genom att gå hem till dig. 

F: Och du sade att de ville åka med för att kolla så att det inte hände. 

K: Mm. 

F: Hur vet du att de ville åka med för att kolla det?

K: Jag hörde det av Petter hade sagt till dem att lova bara att prata med han, ni ska inte röra 
han och sedan när de andra slog ner mig där då vart han arg på dem och sade jag följer 
med och sedan vart han avsläppt i centrum. 

F: Såg du om det hände något fysiskt mot Petter eller Casper vid tillfället?

K: Nej ingenting vad jag vet. 

F: Jag har inget mer som jag funderar på nu. Jag tänker om de som sitter och lyssnar på 
oss om de har några mer funderingar då får de knacka på dörren. Är det någonting du 
funderar på?

K: Nej. 

F: Det verkade inte så nu. Men jag tackar dig Kalle för att du har kommit hit och det kan 
ju tänkas att jag tar kontakt med dig igen. Hur känns det i så fall?

K: Ja det går väl bra. 

F: Vad ska du göra mer idag?
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K: Gå hem. 

F: Men vi avslutar nu. 
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Sammanfattning av videoförhör
Uppgift

Förhöret hållet 181010, kl 14.14 - 15.12 med paus mellan kl 15.04 - 15.10
Hörd person: Kalle 14 år, mä
Förhörsledare (fl): Helena Kälvehed
Medhörning: Sandra Putsén, målsägandebiträde, Mattias Jangblad

I intilliggande väntrum väntar Kalles pappa Thomas

Grundreglerna repeteras kort då detta är ett kompletterande förhör

Kalle tillfrågas hur han mår nu då det gått en tid sedan förra förhöret. Han uppger att han mår 
"så där". Han tänker mycket på det som hänt, han har svårare att sova men han har börjat gå 
till skolan igen. Han rör sig inte ute på samma sätt som tidigare, han håller sig i närheten av 
hemmet eller inne på fritidsgården.

Fl undrar vad anledningen till det Kalle utsattes för var och Kalle tror att det berodde på att 
Gisela hittade på en historia om honom för att han skulle få problem. Hon sa att han var äldre 
än han var och Kalle tror att killarna tänkte att "han är äldre än oss" och att de då kunde slå 
honom. Då man kom tillbaka till parkeringen i centrum frågade någon av killarna honom om 
legitimation. Kalle sa att han ingen hade då han bara var 14 år. Kalle fick då veta att "de" har 
sagt att han och Jesper var födda 2000. "De" ska var Gisela och Julia. Kalle tror att även 
Casper hört detta.

Kalle ombeds berätta vad Elez gjorde då de var vid dagiset. Kalle uppger att Elez kom ut ur 
bilen då de andra redan börjat slå honom, han såg inte vad som hände runt omkring. Elez 
kom fram och föste undan de andra, tog i Kalles arm och drog upp honom för att sedan följa 
med honom till bilen där han öppnade bilens bagagelucka. Elez sa åt Kalle att lägga sig i 
bagageutrymmet vilket han gjorde. Kalle fick känslan att Elez tog bort de andra två från 
honom för att kunna få upp honom på benen, vilket han också fick. Kalle uppskattar att detta 
kan ha skett ca 1.5 minuter efter att de anlände till dagiset. 

Då man kom till skogen/stallet tittade Elez på medan de andra slog Kalle. Enligt tidigare 
uppgift har Kalle sagt att Elez inte slog honom. Kalle får nu veta att man fått en uppgift från 
en av de misstänkta som säger att Elez slagit Kalle. Kalle uppger att han kan inte vara 



"hundra" på att Elez inte slog men han såg Timmy och Surra när han låg ner. Kalle vet inte 
om Elez kan ha hoppat in och slagit honom. Han har hört Timmy och Surra säga att de slagit 
honom. Surra sa "ditt huvud knullade min fot". Det skall han ha sagt någon dag efter 
händelsen men även i bilen.

Dagen efter kom killarna till Kalles skola. Kalle vet inte varför de kom. Det var då man 
nämnde narkotika, Kalle tillfrågades om han kände några pundare.

Då man befann sig i skogen/stallet finns det uppgifter om att man pratat om kläder och 
pengar. Kalle uppger att han sa "snälla ni får ta min tröja, rör mig bara inte". Kalle hade på 
sig en dyr Parajumper tröja. Han fick frågan om han hade pengar på sig men det hade han 
inte, han fick höra att han skulle fixa pengar till dem. Kalle blev ombedd av Elez att ta av sig 
tröjan så att den inte blev smutsig. Kalle befann sig då på marken. Han tog av sig tröjan, gav 
den till Elez och sedan fortsatte man misshandla honom. Kalle tror att Elez la tröjan i bilen. 
Efteråt ville ingen ha tröjan eftersom den var smutsig. Då Kalle tagit av sig tröjan och givit 
den till Elez sparkade någon honom i huvudet, det är oklart om det var Timmy eller Surra 
som gjorde det. Kalle la sig ner och visar att han tog upp händerna runt huvudet. Man 
fortsatte att sparka Kalle i huvudet. Uppgiften om att någon av de andra misstänkta sagt till 
Kalle att ta av sig tröjan kan Kalle ej säga något om, han vill minnas att det var Elez som bad 
honom om tröjan.

Kalle ombeds berätta om allt som Julia gjorde från det att hon blev hämtad i Skärblacka 
centrum. Kalle låg i bagageutrymmer då Julia satte sig i bilen, han såg inget men han hörde 
att hon var i bilen eftersom han känner igen hennes röst. Han hörde att man pratade om något 
men han minns inte om vad. Det han kommer ihåg var att Julia sa åt Elez att  köra ryckigt och 
tvärnita så att Kalle skulle flyga runt i bagageutrymmet. Elez gjorde som han blev ombedd att 
göra och fortsatte att köra. Elez frågade Julia om "stället blev bra" men hon sa att han skulle 
åka lite längre, det fanns ett bättre ställe längre fram där det inte fanns så mycket människor. 
Kalle tror att Julia visste om från början att Kalle låg i bagaget då hon varit i Skärblacka 
centrum när Petter och Casper blev hotade för att få ut Kalle hemifrån. Elez åkte hem till 
Kalle med Petter och Casper i bilen. Petter har berättat för Kalle att de i bilen vevat ner rutan 
då de kommit till centrum och ropat till Julia och Gisela att de skulle gå till parkeringen och 
att de visste om att Kalle hade hämtats. Casper har också sagt att tjejerna visste om att Kalle 
låg i bagageluckan.

Dagen efter händelsen frågade Kalle Gisela om vad de gjorde då han blev misshandlad och 
hon svarade honom att hon inte såg något eftersom hon satt i bilen under misshandeln. Under 
misshandeln låg Kalle utanför bilen, på vänstra sidan och Julia satt på den sidan inne i bilen. 
Efter att man upphört slå Kalle kom Julia och Gisela ut för att röka och prata. Kalle kunde 
höra att Julia sa något om "sönderslagen" och skrattade. Julia stod framför bilen då hon sa 
detta och Kalle stod på sidan av bilen. Kalle tror att Julia satt i bilen under misshandeln.

Kalle hörde ej Gisela i bilen under färd. När de kom fram till skogen ropade man på Gisela 
och frågade henne om det var rätt kille. Hon svarade "ja, det är han". Därefter gick hon 
tillbaka in i bilen och satte sig i baksätet. Efter misshandel stod hon framför bilen tillsammans 
med Julia.

Fl informerar Kalle om att det finns en uppgift om att han har fått pussa Giselas sko. Kalle 
uppger att det var han tvungen att göra. Efter att misshandeln var avslutad sa man åt Gisela att 
komma bak till bagageluckan. Kalle satt i bagageluckan, han minns ej vem som sa att han 
skulle pussa Giselas sko. Gisela sa att det att det inte behövdes men det lyssnade man ej på. 
Gisela fick ta upp sin fot på kanten till bagageluckan och Kalle pussade hennes sko, det 
kändes förnedrande. Alla utom Julia stod vid bagageluckan då Kalle pussade Giselas sko. 
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Ingen höll i honom då han gjorde det. Kalle fick även pussa någon av killarnas sko, han tror 
att det var Surras sko men det kan även ha varit Timmys. Kalle tror att skon var en svart 
Nikesko. Inte heller denna gång höll någon i Kalle. Handlingen var lika förnedrande som då 
han pussade Giselas sko. 

Kalle tillfrågades om han hade pengar, han svarade nekande på detta. Kalle blev fråntagen 
sina cigaretter, Han blev tillsagd att komma ut ur bagageluckan. Kalle ställde sig upp och fick 
en av sina cigaretter.

På fråga om Kalle drack något uppger han att han tog en klunk ur en 2 liters Fanta Exotic. 
Han tror att det var Elez som erbjöd honom det.

Kalle har inte hört att någon av tjejerna sa ifrån under misshandel. Han tycker att han borde 
hört det om så hade varit fallet.

Då en uppgift om att Kalle kissat på sig framkommit under förhör med misstänkta tillfrågas 
Kalle om detta. Han svarar nej på detta men efter en stunds samtal uppger han att han inte kan 
minnas att det skulle ha hänt. 

De hot som riktades mot Kalle och hans familj uttalades i skogen av Elez. Kalle uppger att 
han säger "om det här kommer fram till din pappa eller polisen då kommer vi åka hem till 
dig, vi vet var du bor, och ta din farsa och dig". Timmy stod bredvid när hotet uttalades och 
han flikade in att de skulle ha med sig baseballträ och järnrör. Surra stod bredvid men tjejerna 
var ej närvarande. Kalle kände rädsla över att familjen skulle få problem. Kalle minns inte 
exakt vad som hände efter att hotet uttalats, han tror att man rökte och åkte från platsen.

På fråga vad som hände med Kalles tröja uppger Kalle att den fick han tillbaka, han tror att 
det var Timmy som gav honom den. Kalles mobiltelefon låg kvar i bilen, avstängd, och den 
fick han tillbaka då de kom till Skärblacka centrum. Kalle satt i baksätet tillsammans med 
Julia och Gisela under färden tillbaka. Surra låg i bagageutrymmet under färden.

Då man kom på vägen, precis vid parkeringen i centrum, saktade Elez ned farten och ropade 
till Petter, Alex och Jesper att de skulle komma till parkeringen. De kom dit. Man gick ur 
bilen och Petter kom fram. Kalle frågade direkt om någon hade 500 kr att låna ut. Alex sa att 
han hade det hemma hos Petter. Petter i sin tur ordnade skjuts hem för att pengarna skulle 
hämtas. Kalle tror att Jesper fick skjuts hem till Petter med Petters föräldrar. Han vet inte om 
båda föräldrarna kom eller endast en. Kalle tror även att Jesper åkte moped tillbaka till 
centrum. Då Jesper kom tillbaka möttes han av Petter vid vårdcentralen. Kalle tror att Jesper 
gav Elez de 500 kr han hämtat. Elez hade sagt till Kalle att han ville ha pengar eftersom han 
hade slösat bensin på honom.

Kalle sa direkt, när de kom tillbaka till parkeringen, att han behövde pengar. Han vet inte om 
någon av de misstänkta sa något om pengar. 

Fl undrar vad som hände med Alex jacka då man var på parkeringen. Kalle berättar att 
Timmy frågade Alex om han fick prova hans jacka, det fick han. Timmy frågade sen om han 
fick låna jackan men det sa Alex nej till. Timmy fortsatte att fråga om lån av jackan. Kalle 
tror att Timmy tog jackan ifrån Alex. Kalle uppger vidare att han inte lyssnade så noga på 
konversationen om jackan. Han uppfattade att Alex var rädd. Då Timmy tjatade om att få låna 
jackan pratade han om att lämna tillbaka den dagen efter, Kalle vet ej om Alex fick tillbaka 
sin jacka. Kalle tror att jackan var mörkblå eller svart till färgen och av märket Sail Racing. 
Kalle har i efterhand fått höra att Timmy fick jackan för att man skulle släppa honom. Han 
tror att Alex sa det. Kalle har inte hört det själv, han var chockad över det han varit med om 
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och stod mest och pratade med Petter. 

Alex hade inga pengar på sig, däremot hade han sin jacka och väska hemma hos Petter och 
det var därför man var tvungen att åka dit för att hämta dem. Kalle tror att det tog 20-30 
minuter för Jesper att hämta pengar hemma hos Petter. På fråga vad man gjorde under 
väntetiden uppger Kalle att man "stod bara där".  

Kalle har inget minne av att de misstänkta sa något mer till honom.

Då man befann sig på parkeringen i centrum satt Julia på förarsätet i bilen med dörren öppen, 
rutorna var nervevade. Kalle tror att Gisela stod utanför vid dörren. Någon mer satt ej i bilen. 
Surra som legat i bagageutrymmet under färden från skogen till centrum kom ut när bilen 
stannade på parkeringen. De som befann sig på parkeringen var, förutom de som kom i bilen, 
Petter, Jesper och Alex. Kalle minns ej om det fanns några tjejer där. 

Enligt uppgift skall det ha funnits en kille född -01 på platsen. Kalle vet att killen heter 
Milton. Han gick runt på parkeringen och tittade på alla, han hade inte sett dem tidigare. Elez 
såg att Milton tittade. Han och Timmy gick fram till Milton och frågade "va fan glor du på?". 
Kalle uppfattade det som om Elez tog ett tag om Miltons hals framifrån eller knuffade honom 
i bröstet och därefter sa man till honom att gå därifrån. Milton gick från platsen. 
Sammanträffandet tog ca 30 sekunder. Kalle stod ca 5 meter från Milton som hade ryggen 
mot honom. Timmy och Elez stod bredvid varandra. Några dagar efter händelsen ringde Elez 
till Kalle och ville ha Miltons nummer, han undrade även var Milton bor, hur gammal han är 
och vilket gymnasium han går på. 

Beträffande vittnen vid parkeringen så uppger Kalle att Caspers mamma gick förbi med sina 
hundar. Han känner inte till att Viktoria, Caspers syster, skulle ha varit på plats. 

Sammanfattn. kompl. förhör med Kalle 181010, PM, 2018-10-01 18:54   diarienr: 5000-K1165061-18

  44



45

Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Lundin, Amanda
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom modern Renate
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Angående sina förehavanden 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Helena Kälvehed
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

13:28
Förhör avslutat

13:56
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Amandas mamma Renate närvarar under förhöret. 

Amanda ombeds berätta vad hon gjorde och vilka personer hon träffade onsdag 12 september 
i år.

Amanda minns att hon då var hos sin pojkvän Elez. Han fyllde år 10 september. Amanda 
sover nästan alltid över hos honom.

Amanda tror att hon var i skolan aktuell onsdag, Kungsgårdsgymnasiet, för det fall att hon 
inte sjukanmälde sig. Hennes klass slutar 11.30 på onsdagar.

Amanda och hennes mamma tittar i mammas telefon och ser då att Amanda var sjukanmäld 
från skolan den dagen. Amanda sjukanmäler sig ganska ofta men berättar att hon vid detta 
tillfälle var sjuk i två veckor. På fråga om anledningen till att hon brukar sjukanmäla sig 
svarar hon att det är när hon är sjuk, har ont i huvudet eller av lathet.

Angående vad hon gjorde aktuellt datum frågar Amanda om hon kan få titta i sin telefon för 
att kanske minnas. Hon kan inte se något särskilt från det datumet. Hon ser ett fåtal sms från 
en vän, Ida den 11:e, samt en lärare den 14:e. Amanda brukat radera gamla sms. Hon hade 
inget sms i sin telefon från 12:e.

Amanda minns att hon hade prov i skolan antingen 11:e eller 13:e. Amanda säger att hon 
oftast inte gör så mycket när hon är hos Elez. De brukar sitta och titta på tv. På fråga om Elez 
har någon daglig sysselsättning så går han på Ebersteinska gymnasiet. Han sjukanmäler sig 
också ibland när han inte orkar gå upp.



Vad gäller eftermiddagar och kvällar så umgås de ibland med Elez familjs vänner eller åker 
och hälsar på dem. På fråga om hon och Elez ibland är separerade så är det så men inte så 
ofta. På fråga när det senast var det så kan Amanda inte svara på det. Amandas mamma säger 
att det var ett tag sedan.

Vad gäller den 12:e säger Amanda att de var tillsammans hela dagen eftersom hon stannade 
hemma från skolan. Vad gäller eftermiddagen och kvällen säger Amanda att de var 
tillsammans hela tiden. På fråga om de gick ut någon gång säger Amanda att de ibland går ut 
för att handla exempelvis. Hon minns inte hur det var 12:e men säger att de var tillsammans i 
alla fall. 

På fråga om vänner så träffar de inte så ofta detta tillsammans.

Amanda träffade för inte så länge sedan en tjejkompis. De var då tillsammans hemma hos 
Amandas pappa. Amanda kollar i sin telefon och ser att det var 27 augusti.

På fråga hur länge Amanda har känt Elez så är det i 7 år. De har varit tillsammans i 7 år. På 
förnyad fråga så har de varit tillsammans i ca 6,5 år.

På fråga om Amanda brukar träffa Elez kompisar så gör hon inte det. När han umgås med 
dessa så är inte Amanda med. Ibland kan hon träffa någon av dem om Elez hämtar henne. På 
fråga hur han hämtar henne så är det med sin bil, en Golf.

Förhöret avslutat.

Uppläst och godkänt.

Förhör med Lundin, Amanda; 2018-09-24 13:28   diarienr: 5000-K1165061-18
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Lundin, Amanda
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Händelser och iakttagelser 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-04
Förhör påbörjat

13:07
Förhör avslutat

13:27
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

 Närvarande på förhöret är Amandas vårdnadshavare Renate. 
Amanda börjar med att berätta hon var sjuk den dagen. Hon säger att hon var hemma hos 
Elez. De sov till klockan 12, åt något och kollade på serier och film och umgicks. De väntade 
på att hans mamma kom hem och då lagade hon mat och de åt. Hon säger att de bara var 
hemma och de gjorde inte så mycket. Hon säger att Elez lämnade inte huset vad hon minns 
och inte hon heller. Han brukar inte gå ut utan Amanda. Han var med henne hela den dagen. 
Den 12/9 så var de tillsammans hela dagen. 

Hon får frågan vad de gjorde vid klockan 17 till 20 och hon säger att vid fem-tiden minns 
hon inte exakt. De var väl hemma hos honom. Fram till 20 så satt de nog bara i soffan och 
kollade på film. Hans föräldrar kommer att berätta samma historia som Amanda berättar nu. 
Amanda vet inte varför Elez berättar en annan historia. Hon tror att han är nog nervös och vet 
inte vad han ska säga.

Amanda får mer betänketid om denna berättelse kan stämma för just det här datumet.

Amanda ändrar sig efter eftertanke och säger att hon inte längre är säker på att hon var med 
Elez hela dagen. Hon sov där natten onsdag till torsdag. Hon vet inte vad han kan ha gjort 
mellan klockan 17 och 20 den 12/9. Hon vet vem Surasit och Timmy är.
Jag har inget mer att berätta om den 12/9.
Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Lundell, Wilma
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Flickvän till missänkt Surasit Rosenberg.
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Utredning med anledning av hennes förehavanden den 12 september 2018 mellan klockan 17.00 och

20.00.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Kerstin Johansson
Förhörsdatum

2018-09-25
Förhör påbörjat

10:00
Förhör avslutat

10:17
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Inledningsvis uppger Vilma att hon visste att polisen skulle ta kontakt med henne då hennes 
mamma sagt detta till henne. Vidare uppger Vilma att det är helt okey för henne och även 
hennes mamma att förhöret hålls med henne per telefon. 

//

Vilma tillfrågas om vad hon gjorde den 12 september 2018, på eftermiddagen/kvällen, 
närmare bestämt mellan klockan 17.00 och 20.00. Vilma uppger då att hon hade lite svårt att 
minnas detta, men att hon, efter att hon av sin mamma under gårdagen fått veta att polisen 
kanske skulle höra av sig till henne, kontrollerade sin mobiltelefon och sin konversation med 
sin pojkvän Surasit den aktuella dagen. 

Vilma såg då att hon befann sig i Norrköping den aktuella dagen, men att hon inte umgicks 
med sin pojkvän Surasit mellan dessa klockslag. Hon vet detta med säkerhet eftersom han 
skrev till henne på eftermiddagen att han skulle till Skärblacka och att han där skulle hjälpa 
någon person. Detta skrev han i ett sms till Vilma, vilket hon kommer att vidarebefordra till 
polisen. 

Tillfrågad om vart Vilma är boende uppger hon att hon är boende på Dagsbergsvägen i 
Norrköping. Surasit är boende på Frans Bloms gata i Klockaretorpet. 

Vilma vet sedan att hon blev skjutsad till SMHI-hållplatsen vid ICA Klockaretorpet av sin 
mamma och att klockan då var ca. 20.00 på kvällen. Dit kom Surasit med buss från 



Ektorpshållet. Med honom var då även hans kamrat Timmy och två tjejer. En av dessa tjejer 
är Vilma säker på heter Gisela och är född -03. Vad den andra tjejen heter vet inte Vilma. 

Ungdomarna gick härefter till ICA Klockaretorpet för att där handla. Vilma fick kontanta 
pengar av Surasit och handlade där chips och liknande saker, varefter hon och Surasit skulle 
gå hem till Surasit för att sova. 

När sällskapet kom ut ifrån ICA Klockaretorpet kom en kille med bil som Vilma vet kallas 
för Elez. Denne Elez körde en mörk bil, okänt fabrikat och färg. Med honom i bilen, på 
passagerarsätet fram, satt en annan kille men detta vet inte Vilma vem det är. Hon beskriver 
denne kille såsom inte svensk och att han var färgad. Han var dock inte färgad såsom att 
komma ifrån ett afrikaland "men han var färgad". Vilma tillfrågas och uppger att hon inte 
träffat denne kille någon gång vare sig före denna händelse eller efter den. Tillfrågad om hon 
tror att någon annan av ungdomarna, förutom Elez kan veta vem denne är uppge hon att hon 
är säker på att Timmy vet vem killen ifråga är. 

Efter detta uppger Vilma att hon blev sur på Surasit då dessa båda tidigare bestämt att de 
skulle gå hem till Surasit och sova, men att han stannade kvar hos kamraterna och bara 
pratade. Detta gjorde att Vilma började gå emot Surasits bostad utan honom. Innan hon 
lämnade Surasit och sällskapet hörde hon hur Surasit sade till Timmy och tjejerna "det här var 
den sjukaste dagen i mitt liv". Vilma tillfrågas vad hon tror att Surasit menade med detta 
uttalande och om det var menat som "den sjukaste dagen i mitt liv, såsom att det varit en bra 
eller dålig dag". Vilma uppger då att det måste ha varit en dålig dag och att de gjort något 
dumt eller fel. Det var så hon uppfattade det hela i alla fall. 

Efter detta kom sedan Surasit efter Vilma och de båda begav sig hem till hans bostad för att 
sova. 

Dagen därpå vet sedan Vilma att Surasit också var i Skärblacka. Hon hade nämligen någon 
gång under eftermiddagen kontakt med honom per sms och då skrev hon och frågade honom 
vad han gjorde i Skärblacka. Han skrev då något om att han skulle träffa den killen som de 
träffat under gårdagen och sedan skrev han även någonting om slag eller liknande. Denna 
sms-konversation kommer Vilma också att sända till polisen. 

Utöver detta har Vilma inget ytterligare att tillägga i ärendet. 

Förhöret är uppläst och godkänt via telefon.

Norrköping 180925

Kerstin Johansson
utredare
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Hultén, Victoria
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Kontrollfrågor
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Syster till Kasper Hultén
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd gällande iakttagelser på parkeringen vid Mosstorpskolan den 13 september 2018
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Felicia Gillen
Förhörsdatum

2018-09-26
Förhör påbörjat

10:40
Förhör avslutat

11:20
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör

KonceptförhörFörhörsvittne

Berättelse

Victoria uppmuntras berätta om hennes iakttagelser på parkeringen vid Coop den 12 
september i år. Victoria förklarar att hon inte varit på Coops parkeringen samt att hon såg 
Kasper och "dom" på parkeringen vid Mosstorpskolan på torsdagen efter Kasper blivit slagen.
Victoria fick berätta fritt om hennes iakttagelser på parkeringen vid Mosstorpskolan den 13 
september i år. Hon åkte till parkeringen vid Mosstorpskolan och träffade sin bror Kasper. 
Anledningen till att Victoria åkte till platsen var för att hennes mamma hade i ett 
telefonsamtal berättat att det hade hänt ännu mer grejer med Kasper. Dagen innan hade 
Kasper blivit slagen av en kille. Victoria är osäker på vad killen heter. 
Efter samtalet med sin mamma ringer Victoria till sin vän Melvin Andrade (Victoria är osäker 
på stavningen) och bad honom hålla bort killen från Kasper. Melvin är bekant med killen som 
slog Kasper. 
Efter telefonsamtalet med Melvin ringer Victoria till Kasper för att höra läget med honom och 
var killarna var som hade slagit och hotat honom. Kasper sa att de var med honom på 
parkeringen på Mosstorp. Victoria frågade om de hade hotat honom och Kasper svarade att 
han kände sig hotad. Victoria upplevde Kasper som nervös i telefon. När Victoria kom fram 
till Mosstorpskolan såg hon Kasper tillsammans med sina kompisar med några killar och två 
tjejer i och utanför en Golf. Kasper tillsammans med sin kompis Kalle kom fram till Victoria 
som satt kvar i bilen. Victoria frågade om det var de här killarna som slagit och hotat dem och 
om det var de killarna som Casper var rädd för och Kasper svarande "ja". Victoria upplevde 
Kasper som rädd och uppjagad. 
 Uppläst och godkänd. 
 Med hjälp av frågor framkom följande information:
Kasper, Kalle, Jesper och kanske Petter befann sig på parkeringen. Julia och Gisela. Och tre 
till fyra killar. Killarna såg utländska ut. 
Victoria tror att en av killarna heter Timmy eftersom han är bekant med Melvin. Victoria 
berättar att hon fick veta Timmys namn efter händelsen på parkeringen. 



På fråga om vad som sades när Victoria kom till parkering berättar hon att det blev stel 
stämning när hon kom dit. Kasper, Kalle och Petter beskrivdes som "frusna" i deras sätt att 
vara och de betedde sig inte som de brukade. Victoria pratade bara med Kasper och en kort 
stund med Kalle. Kalle frågade henne hur läget var och gick iväg innan hon hann svara. 
Kasper sa till Victoria att han inte visste vad de gjorde där. De rökte cigaretter. 
Victoria stod på vänstra sidan av parkeringen och resten stod på högra sidan. Victoria pratade 
bara med Kasper. Det var cirka 10 meter 15 meter mellan dem.
Victoria känner igen tjejerna för att de är från Skärblacka. Gisela heter Göth eller Got i 
efternamn och Julia heter Hallberg. Julia är problematisk och hon drar sig till sådana med 
mycket mak. Victoria har sett Julia väldigt mycket. Victoria hon har Gisela på Facebook jag 
har set henne sen jag var liten. 
Victoria känner Kalle efter han och Kasper varit kompisar "jättelänge" och har de alla 
umgåtts tillsammans ibland. 
Victoria upplevde att Kalle inte mådde bra och att han såg rädd ut. Han var ganska stirrig och 
han far runt mycket och pratade mycket. Han såg annars ungefär ut som vanligt. 
På fråga om Victoria såg något konstigt eller annorlunda ut hos Kalle svarade hon att hon såg 
Kalle en kort stund. Kalle frågade henne bara hur hon mådde och sen lämnade han direkt.
Kasper berättade i telefonsamtalet med Victoria att Timmy hade varit mest "på" och hotat 
Kasper. Victoria vet inte vad hoten består av. Killarna på parkeringen sa att de skulle få in 
mycket pengar. Och killarna hade erbjudit Casper, Kalle och Jesper att ge dem lite pengar. 
Killarna ville att Kalle, Petter Casper skulle sno en massa saker åt dem. Det är något Victoria 
har hört av Casper.
Uppläst och godkänd
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Asplund, Alexander
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Iakttagelser på platsen 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Helena Kälvehed
Förhörsdatum

2018-09-26
Förhör påbörjat

13:12
Förhör avslutat

14:33
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Thorén, Johanna

Berättelse

Med vid förhöret är Alexanders "Alex:s" mamma Therese.

Alex åkte aktuellt datum till Skärblacka och träffade där Petter och Jesper, De var hemma hos 
Petter. Efter ett tag gick de till Coop vid Skärblacka centrum. Anledningen till det var för att 
de blev tillsagda av Elez att komma dit. "De" ville snacka med dem. 
Elez hade fått tag på Alex nummer via tjejerna, Julia och Gisela, och var den som ringde till 
Alex. Elez sa att Timmy och Surra fanns där och då tänkte Alex att det var lugnt eftersom han 
känner dem sedan tidigare. Ingen nämnde heller något om bråk.

Alex känner inte Elez. Han känner dock igen hans lillebror Elvin.

När de kom fram såg han att Kasper stod där med Julia och Gisela. 
Elez tog tag i jackärmen på Alex och sa att de skulle snacka. Han frågade om Alex vet vem 
Kalle är. Alex svarade att han vet det och undrade varför de ville veta det. 
Elez berättade att Kalle hade spottat på Gisela i skolan. Alex visste inte om det eftersom 
Kalle inte hade berättat.

Alex försökte skydda Kalle. Timmy sa att det inte var någon mening med att ringa till Kalle 
för det hade de redan testat. Timmy sa att de skulle åka till Kalle i stället. 
Elez sa också det.

Alex sa att han inte visste var Kalle bor. "De" ropade Kasper till stället där Alex, Timmy och 
Elez stod. Alex har för sig att kasper svarade "ja" på frågan om han visste Kalles adress. 

Kasper, kallad "Karke", försökte pusha bort att de skulle göra det. 
Elez sa då: "Vill ni hamna i bagageluckan och bli skjutsade ut i skogen i stället för Kalle".



Karke blev "nojjig" och sa att han skulle följa med. Eftersom även Petter är nära vän med 
Kalle ropade "de" dit honom och sa att även han skulle följa med.

Timmy, Petter, Elez och Karke gick till bilen. Efteråt fick Alex höra att de hade åkt till 
Hassegården vid Pizzeria Anita. De hade blivit avsläppta av Elez för att hämta Kalle. Det 
berättade Petter senare för Alex.

Kvar på platsen vid Coop fanns Alex och Jesper. På fråga om Julia och Gisela så tror han att 
de fanns med i bilen. Han såg dem i alla fall inte vid Coop. På fråga så fanns det bara "äldre 
pensionärer" på parkeringen i det läget.

10 minuter senare kom Petter och Kasper tillbaka till platsen där Alex och Jesper befann sig. 
De kom i riktning från parkeringen vid Coop. Petter sa att kalle låg i bagageluckan och 
undrade vad de skulle göra. De hade skuldkänslor för att de inte hade gjort något.

Efter 30-60 minuter kom Kalle, Elez, Timmy, Gisela och Julia tillbaka och gick ut ur bilen.  
Kvar i bilen fanns en kille. Alex vet inte vem. Det var tonade rutor och killen hade kepsen 
nerdragen något över ansiktet. Killen satt i balksätet

Bilen i fråga är en Audi, en kombi, högre modell, mörkgrå och den som Petter och Kasper 
åkte med i från början. Elez körde båda gångerna Alex såg bilen köras. 

Alex såg genom framrutan att Kalle satt i baksätet med Gisela, Julia och killen med kepsen. 
Elez körde och Timmy satt bredvid honom.

Elez sa, samtidigt som han pekade på alla: "Vi ska ha pengar och sen en jacka för att Kalle 
inte ska bli slagen igen". 

Alex hade sina födelsedagspengar, en 500-kronorssedel, på sig. Han sa inget om det men 
Petter gick fram och frågade Alex om inte han hade pengar på sig. Han tror inte att övriga 
hörde det. Kalle sa efter ett tag att han skulle låna 500 kronor av Alex och att han skulle få 
tillbaka dem i slutet av veckan. 

Alex tog upp sedeln ur bröstfickan men blev tveksam till att lämna över den. Elez kom fram 
och tog den ur handen på honom. På fråga om det sades något i det läget berättar han att 
Timmy viskade något till Elez och när han var klar med det sa Elez till Alex: "ge hit jackan". 

Alex svarade att han ville ha den kvar. Elez sa: "men vill du bli slagen". Alex svarade inte. 

Han knäppte upp sin jacka, tog ur busskort, bankomatkort och hörlurar ur fickorna och höll 
jackan i handen när Timmy kom fram, tog jackan och satte på sig den. 

Elez sa: "vi hör av oss". Timmy gick och satte sig i Audin och därefter gjorde även Elez, Julia 
och Gisela det.

Alex berättar att han vid tillfället glömde bort att han hade pengar även i en innerficka. Det 
var pengar han hade fått av bl a morfar och släktingar vid födelsedagskalaset 8 september.
Han skulle för dessa pengar köpa en Peak-Performance-hoodie och airpods. 

Alex tror att det var 2900 kronor han hade i jackans innerficka. Det var i valörerna en 
500-kronorssedel, 200-kronorsedlar och 100-kronorssedlar. Alex vet inte hur många av 
varje.
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Efter att de nämnda har satt sig i bilen backade de ut från parkeringen och åkte i riktning mot 
Norrköping.

På fråga hur Alex mådde då så var han ledsen över att ha blivit av med jacka och pengar. 
På fråga varför Alex inte har velat prata med polisen tidigare eller har berättat om händelsen 
för sina föräldrar så är det för att "de" sa att de skulle få stryk om de pratade med någon om 
det här.

Han har varit rädd för att berätta eftersom Timmy och Elez har sagt att de "kommer att bli 
mer än slagna om de går till polisen".

"Om ni golar så blir det värre än stryk" sa Timmy och Elez fyllde på och sa: "vi menar 
verkligen, gola inte".

Alex har haft svårt att fokusera bl a på skolan efter den här händelsen. Han har tänkt på att de 
kan komma till skolan och att han ska få ännu mer stryk. Han hörde att Jesper hade blivit 
utplockad från skolan och fått stryk, de går i samma klass på Ektorpsskolan. 

Alex har pratat med och träffat sina kompisar i veckan och har även pratat med sina föräldrar 
och vill nu berätta.

På fråga hur Kalle var då han kom tillbaka med de nämnda så var han skakig. Alex tror att 
han var adrenalinpåverkad. Han "hackade även i rösten så som man gör då man är rädd".
Kalle var smutsig på tröjan han bar, en vit Parajumpertröja, och det på båda armbågarna, det 
var gröna och bruna sträck på ärmarna. Alex kände en lite större bula i bakhuvudet på Kalle.

På fråga vad Kalle sa berättade han vad som hade hänt. De hade åkt ut på en grusväg. Han låg 
i bagaget. Det var en guppig väg. De hade tagit ut honom ur bagaget och började slå honom. 
Han sa att Timmy, Elez och killen med kepsen började slå på honom så att han ramlade och 
att de sedan sparkade på honom. Kalle berättade några dagar senare att han hade pussat på 
Timmys och Giselas skor på stället han hade blivit körd till. Alex tror att Kalle skämdes för 
att berätta det från början. Alex tror att Kalle gjorde det efter att ha blivit slagen.

På fråga om Alex har haft någon kontakt med gärningsmännen efter händelsen så har han inte 
det. 

Timmy har han känt sedan de började i samma klass i 5:an och även bodde i Klockaretorpet. 

Elez hade han inte träffat tidigare men visste via en kompis, Karam, att han är storebror till 
Elvin. Karam har pratat om Elez. Det hade varit en händelse i Ektorp som det skrevs om i 
tidningarna en vecka tidigare. Karam berättade att Elez hade varit med vid den händelsen.

Julia har han träffat på fritidsgården Tvätten i Skärblacka vid flera tillfällen, likaså Gisela.

Julia stod bredvid Elez då han tog sedeln ur Alex hand. 
Hon stod bredvid Elez då Timmy tog jackan från Alex. Alex uppfattning är att alla som fanns 
på platsen uppfattade vad som hände.

På fråga vilka mer som kan ha sett detta så tror han att det bara var de nämnda där. 

Alex blev inte slagen på platsen och såg inte heller någon annan bli det. Upplyses om att det 
finns uppgifter att någon skall ha blivit slagen och fråntagen pengar. Alex vet inget om det.
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På fråga om Alex vet vem Milton Löfgren är så vet han det. Milton såg han i Skärblacka 
centrum och det i samma ögonblick som Elez tog tag i Alex jackärm. Milton gick då i 
riktning mot gamla biblioteket. Alex hörde efter några dagar att Milton skulle ha "fastnat med 
blicken på Timmy och att Timmy då utdelade en lavett på Milton. Kasper berättade det för 
Alex.

Någon Melvin noterade han inte på platsen. Inte heller någon Christian.

På fråga om det fanns några fler tjejer på platsen så vet han inte det. Han såg inga. 

Aktuell jacka är en svart vinterjacka, "Sail Racing" strl S.
Jackan har en skada i sömmen på insidan av ena ärmen, vänster, i höjd med armbåge.
Även hängaren i nacken är trasig.
Värde ca 3000 kronor. Inköpt i januari eller februari i år.
Alex mamma kommer att kolla på sitt Stadiumkonto vad gäller detta inköp.
Alex mailar under förhöret bild på sig själv iklädd jackan till utredare.

Förhöret avslutat

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Vujicic, Alexandra
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Kontrollfrågor
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Angående sina iakttagelser på platsen, Skärblacka den 18-09-12.

Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Johanna Thorén
Förhörsdatum

2018-09-26
Förhör påbörjat

13:55
Förhör avslutat

14:48
Förhörsplats

Norrköpings polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande under förhöret är Alexandras pappa Borislav Vujicic. 

 Alexandra tillfrågas om hon vet vilken händelse som förhörsledaren vill prata om. 
Alexandra uppger att hon inte har sett något. Hon har blivit informerad från sin kompis 
Gisela Göth om vad som har hänt. Gisela "håller på med" en kille som heter Timmy 
Halilovic. Den 18-09-12 ska Alexandra träffa Gisela och deras kompis Julia Hallberg i 
Skärblacka. 

Alexandra och hennes kompis Molly Hörbom åker från skolan i Norrköping till centrum i 
Skärblacka. Detta var på eftermiddagen, Alexandra vet inte exakt tiden. 

Vidare uppger Alexandra att hon träffar på Gisela och Julia som redan är där. Hon ser även 
att Timmy, Surra Surasit och Elez Duljaj är där. Killarna står och snackar med en kille som 
heter Kasper Hultén. De står lite längre bort en bit från Alexandra och tjejerna. Alexandra 
förklarar att hon, Gisela, Julia och Molly står vid apoteket och killarna står lite närmre Coop. 

Alexandra frågar Gisela vid det här tillfället vad killarna gör där och varför de pratar med 
Kasper. Gisela svarar att det berodde på vad Kasper och Kalle Broström hade gjort mot 
henne. Alexandra förklarar att Gisela tidigare har berättat för henne att Kasper, Kalle och 
Gisela hade träffats en kväll. Gisela hade tänkt träffa enbart Kasper men Kalle var även där. 
De började tjafsa om något varpå Kalle spottade på Gisela. Alexandra minns inte när Gisela 
har berättat det för henne, kanske några dagar innan. Hon tror att det var helgen innan den 12 
september. Gisela berättade för Alexandra att hon var ledsen över att Kalle spottade på henne. 
Gisela berättade bara att Kasper såg på när det hände.

Alexandra berättar vidare om när de stod vid centrummet i Skärblacka. Alexandra ser hur 



Timmy Halilovic slår till Kasper på käften två gånger. Hon tillägger att innan Timmy slog till 
Kasper kom han fram till henne och de andra tjejerna vid apoteket och frågade Gisela vad 
Kasper hade gjort mot henne. Därefter gick han fram till Kasper och slog till honom. Timmy 
slog med öppen hand två gånger mot Kasper som träffade honom över kinden. Alexandra 
uppger att de stod så pass nära att hon hörde att Timmy sade till Kasper "Man ska ha respekt 
mot tjejer" när han slog honom. 

 Hur långt ifrån stod du när detta inträffade?
Alexandra uppskattar att det kanske var 20-30 meter mellan men att man skulle ha kunnat stå 
och skrika till varandra. 

Vidare berättar Alexandra att Timmy gick tillbaka till tjejerna. Alexandra stod fortfarande 
med Gisela, Molly och Julia. Timmy frågade Gisela "Gjorde Kasper något mer?". Nej 
svarade Gisela. Alexandra förklarar att anledningen till att Timmy slog Kasper var för att han 
inte hade gjort något när Kalle spottade på Gisela. Timmy gick sedan tillbaka igen till 
killarna. 

Alexandra uppger att när Kasper blev slagen har hon för sig att det satt tre andra killar på 
bänken bredvid killarna. Killarna heter Alexander Asplund, Jesper Hörbom Karlsson och 
Petter Stenberg. Alla tre har bevittnat slagen på Kasper. 

 Vilka är dem här killarna?
Alexandra uppger att Kasper, Jesper, Petter, Alex och Kalle är ett gäng. Alexandra, Gisela 
och Julia känner dem. Alexandra känner inte Timmy, Surrat och Elez. Hon vet vilka dem är 
och har sett dem tidigare men inte träffat dem. Hon känner igen deras ansikten och vet att 
dem var på platsen.  

Vad gjorde Surrat och Elez när Timmy slog Kasper? 
Alexandra uppger att de stod bredvid och gjorde inget vad hon såg. 

Alexandra fick reda på efteråt av Gisela att Timmy, Elez och Surrat hade frågat Kasper om 
han visste vart Kalle befann sig. Alexandra tror att det var Timmy som frågade eller någon 
annan av de andra killarna. 

Alexandra förtydligar att all information hon har fått av Gisela om händelsen fick hon när de 
pratade med varandra i telefon under samma kväll (den 12 september) vid 21-tiden. 
Alexandra var hemma då. 

Vidare uppger Alexandra att hon bevittnar när Timmy, Surrat och Elez tar med sig Kasper, 
och Petter Stenberg med sig i sin bil. Alexandra fick redan på av Gisela senare på kvällen att 
de skulle åka för att hämta med sig Kalle. 

 Hur såg bilen ut?
Alexandra uppger att bilen är en stor svart Audi. Hon vet att det är Elez pappas bil. Det är 
Gisela som har sagt det till henne. Alexandra visste som sagt inte då vart de skulle åka men 
fick reda på efteråt att de skulle hämta Kalle. Det har hon fått höra både av Gisela och Julia 
att det var då de åkte till Kalla. De berättade även för henne att de hade fått ut Kalle ifrån sitt 
hem. Någon hade slagit honom då. Alexandra vet inte vem eller hur det gick till. Någon hade 
sagt stopp. Gisela har berättat att Kalle hamnade i bagageluckan på bilen. Hon vet att det var i 
Audin hon nyss nämnde. Hon vet dock inte hur han hamnade där.  

Vidare uppger Alexandra att hon, Gisela, Julia och Molly stannade kvar på platsen i centrum. 
Efter cirka 20 minuter kommer Audin tillbaka. Hon ser att Timmy, Surrat och Elez är i bilen.  
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De skriker på Gisela och Julia att de ska hoppa in i bilen fort. Alexandra upplevde att de hade 
bråttom. Gisela och Julia hoppade in i Audin och åkte iväg. Molly och Alexandra blev kvar 
och åkte därifrån till stallet som ligger i Klockaretorpet. 

Alexandra fick i samtalet med Gisela senare under samma kväll att när Audin dök upp en 
andra gång och när killarna ropade på Gisela och Julia att hoppa in i bilen, fanns Kalle redan 
då i bagageluckan på Audin. 

Gisela har även sagt i telefon att Audin hade kört till Kimstad station eller i närheten av den 
med Kalle i bakluckan. De hade tagit ut honom därifrån och slagit ned honom. Kalle hade 
sagt till dem "Ta allt jag har". Gisela har berättat att Timmy eller någon annan av de andra 
killarna redan hade tagit hans mobiltelefon och "parajumperväst". Någon hade svarat Kalle 
"Dem sakerna är redan mina". Hon vet inte vem av killarna som hade sagt det. 

 Vad gjorde Gisela och Julia på platsen när Kalle misshandlades?
Alexandra har ingen aning. Gisela har bara berättat för henne om vad hon har sett, inte vad 
hon har gjort. Hon har även berättat att de hade åkt runt i cirklar med Audin när Kalle var i 
bagageluckan för att han skulle fara omkring där inne. 

Alexandra tillägger att när hon var i stallet ringde Petter vid cirka klockan 18. Han sade 
ungefär "Kan du be dem att lämna Kalle och hans grejer i stan". Han trodde att Alexandra var 
med dem andra i bilen. Alexandra svarade "Vadå, jag var inte med". Hon fattade först inte på 
vad han syftade på. Petter svarade "Är du inte med i bilen?". Hon svarade nej. Petter sade 
"Jag vet att vi bråkar men kan du snälla vara tyst om det här". Alexandra tillägger att de 
bråkar om något helt annat. När Petter frågade om hon kunde vara tyst svarade hon okej och 
lade på. Hon tänkte inte så mycket mer på det. 

 Har du hört något mer om händelsen?
Alexandra uppger att Gisela sade även till henne efteråt att anledningen till varför Kalle blev 
nedslagen var för att han hade spottat på Gisela. 

 Har du även hört om vad som hände med Kalle efter att han blivit misshandlad? 
Alexandra uppger att hon berättade till en tjej som heter Jennifer Romgren vad dem hade 
utsatt Kasper för. Hon berättade för henne när hon precis hade kommit fram till stallet samma 
dag. Hon berättade för Jennifer för att hon vet att hon och Kasper är nära varandra. 

Några dagar efter det, Alexandra vet ej när. Eventuellt kan det ha varit fredagen därpå, var 
hon med en tjej som heter Frida Norin. När de befinner sig utanför fritidsgården "Tvätten" i 
Skärblacka kommer Timmy fram till henne. Bredvid sitter även Gisela och Julia. Det var 
Timmy, Elez och någon mer, eventuellt Elez kusin som är vid en bil. Timmy får först upp till 
ett större gäng som var vid Mosstorpsskolan och snackar med dem. Sedan kommer han 
tillbaka och frågar "Vem är Alexandra?". "Det är jag" svarade hon. Han frågade "Varför har 
du gått runt och sagt om det som hände i centrum?". Alexandra svarade att hon hade sagt till 
Jennifer. Timmy svarade "Varför kan inte svennar hålla käften". Alexandra brydde sig inte 
om händelsen. 

Alexandra uppger att hon även har blivit kontaktad av Elez vid ett annat tillfälle. 

Alexandra uppger att hon har hört att Timmy och hans gäng har gått på fler folk och slagit. 
Hon har fått höra att Jesper Hörbom Karlsson har blivit nedslagen utanför en skola vid 
Ektorp. 

Uppläst och godkänt. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

André Hörbom, Molly
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom körkort
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Kusin till Jesper Hörbom
Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs gällande sina iakttagelser på Skärblacka centrum 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Felicia Gillen
Förhörsdatum

2018-10-01
Förhör påbörjat

09:00
Förhör avslutat

10:20
Förhörsplats

Polishuset i Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Förhörsledare Felicia Gillen presenterar sig
Biträdande förhörsledare Kerstin Johansson presenterar sig 
Närvarande under förhöret är vårdnadshavare Anna Hörbom. Molly uppger att det är okej 
att hennes mamma sitter med under förhöret.

 Molly tillfrågas om hon vet vilken händelse som förhörsledaren pratar om varpå hon 
svarar "ja". 

Molly berättar spontant att hon och hennes kompis Alexandra åkte till Skärblacka centrum för 
att träffa kompisarna Gisela och Julia. Molly och Alexandra träffade där Julia och Gisela som 
sedan åkte iväg i en bil. Molly var i Skärblacka centrum i cirka 20 minuter till en halvtimme.

På fråga när på dagen Molly åkte till Skärblacka svarar Molly "efter skolan, ungefär vid 16 
eller 17 tiden". Molly vet inte exakt vilken tid hon var där. Molly och Alexandra skulle träffa 
Julia och Gisela "för att hälsa och ses". Molly uppger att hon varken är kompis med Julia eller 
Gisela så hon "var inte med och snackade" med dem. På fråga om vad Molly gjorde i centrum 
svarade hon att hon väntade på en annan kompis som hade varit på Mårängen samma dag. 
Kompisen heter William Sjöstrand. 

På fråga om vad som hände mer när hon var på Skärblacka centrum svarar Molly att det kom 
några kompisar som Alexandra och hon känner. Det heter Alexander Asplund och Jesper 
Hörbom. Molly och Jesper är kusiner. Vidare berättar Molly att det var ett annat gäng där 
som de inte känner som blev arga på en som också var där. Vad Molly har hört så var det en 
kille som slog honom. Molly förtydligar att det bara är vad hon har hört. På fråga om vilka 
dessa personer är svarade Molly att hon aldrig sett dem förut. De var cirka fem stycken och 
de var 15 år gamla. Vidare berättar Molly att hon inte vet vad som hände, utan hon har hört 



att en person blev arg på grund av det som den andra killen hade gjort. Molly berättar att 
personen som blev slagen heter Kasper. Molly vet inte Kaspers efternamn. Molly fick frågan 
om hon vet vad anledningen var till att Kasper blivit slagen. Molly svarade att hon hörde 
Alexandra, Julia och Gisela prata om att en person var arg på Kasper för någonting han hade 
gjort. Molly hörde detta eftersom hon stod precis bredvid Alexandra, Julia och Gisela med sin 
moped. Molly hörde dock inte allt som sades eftersom hon hade mopedhjälmen på och 
mopeden var på eftersom de precis skulle åka iväg. Molly tillfrågades om när Kasper blev 
slagen. Molly svarade att det hände var när hon var i centrum. Kasper blev slagen innan 
tjejerna pratade om att han blivit detta.  

På fråga om hur långt ifrån Molly var Kasper när hon såg honom svarade hon att "han var en 
bit ifrån" och att han då satt på en bänk. Kasper var cirka 10 meter från henne. Kasper var i 
centrum eftersom han väntade på Jesper och Alexander. Molly vet det eftersom "de brukar 
vara med varandra". Molly vet vem Kasper är genom Instagram och Snapchat. Molly 
förtydligar att hon inte känner honom så bra. Molly tillfrågades av Kasper hade på sig varpå 
hon svarar att han hade en tjocktröja och en svart väst. 

På fråga om Molly såg Kasper under hela tiden hon var på centrum svarade hon att hon, 
Alexandra, Julia och Gisela drog till baksidan av parkeringen "men jag såg inte var Kasper 
var då."  (Vid uppläsning av förhöret förtydligar Molly att de drog till den parkering som är 
på baksidan av centrum.). Molly, Alexandra, Julia och Gisela åkte till baksidan eftersom hon 
och Alexandra skulle åka hem men hon vet dock inte vad Julia och Gisela skulle göra. Molly 
och Alexandra skulle säga hejdå till Gisela och Julia eftersom de skulle hem. 

PAUS 5 minuter

På fråga om hur det kommer sig att Molly, Alexandra ,Julia och Gisela skulle säga hejdå just 
där uppgav Molly att hon och Alexandra skulle hem men att hon inte vet vad Julia eller 
Gisela skulle göra. Molly vet inte  närmare vilka Julia och Gisela är. Hon vet inte vilken skola 
de går på eller hur Alexandra är kompis på dem.  Molly vet inte heller var de bor. Molly vet 
dock att de är "02:or".

På fråga om hur Molly lämnade centrum svarade hon att hon skjutsade Alexandra på sin 
moped. Julia och Gisela lämnade centrum genom att de åkte bil. Molly vet att Julia och 
Gisela åkte iväg i en bil eftersom hon både såg det och hörde av Alexandra, Alexander och 
Jesper att de åkte iväg med en bil. Molly vet inte vilket märke bilen hade men hon vet att 
färgen på bilen var "mörk". 

På fråga om vart Julia och Gisela skulle svarar Molly att hon inte vet det. Molly tror att det 
var "Timmy eller Surra" som körde bilen som Julia och Gisela åkte med i. Molly tillfrågades 
om vilka "Timmy och Surra" är . Molly svarade att "de kom med bilen när vi skulle åka". 
Molly vet inte någonting mer om varken "Timmy eller Surra". Molly vet deras namn 
eftersom hon har hört det från Alexandra. Molly har också hört från Alexandra att "Timmy 
och Surra" varit hemma hos Kalle innan och hämtat honom, lagt honom i bagageluckan och 
sedan hämtat Julia och Gisela och sen hade de åkt. Alexandra har berättat detta för Molly. 
Molly tror att Alexandra vet detta eftersom hon hade fått en snap på det eller att Julia och 
Gisela hade berättat det för henne. Molly vet inte vem Alexandra hade fått snapen från. 

Molly såg bilen när hon och Alexandra skulle åka hem. Molly berättar också att hon inte 
visste om det då, men när "Surra", "Timmy", Julia och Gisela tillsammans med Kalle skulle 
åka iväg, så såg Molly bilen. Molly vet inte om det sades något när "Timmy och Surra" kom 
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med bilen. Molly vet inte heller hur Julia och Gisela visste om att de skulle åka med bilen. 
Enligt Molly verkar Julia och Gisela "vara som vanligt". Molly vet inte hur "Timmy och 
Surra" verkade vara när de hämtade Julia och Gisela. På fråga om vart Kasper var under tiden 
svarade Molly att hon tror att han var i centrum.

Tillfrågad om hur Molly och Alexandra kom till Skärblacka uppger Molly att de åkte dit på 
Mollys moped och då till Skärblacka centrum. De åkte från deras skola Prolympia i 
Norrköping. På fråga om hur lång tid det tar från skolan i Norrköping ut till Skärblacka 
svarade hon att det kanske tar ca. 30 minuter med moped, men att de den här gången åkte 
förbi McDonalds i Klinga så det tog lite längre tid. De bestämde sig för att åka till Skärblacka 
vid lunchtid samma dag. De skulle åka till Skärblacka eftersom de skulle lämna mat till 
William och en person som heter Elin. William och Elin hade varit på utflykt med skolan och 
de skulle lämna mat till dem. Molly känner Elin från Snap och Insta. Molly tillfrågades om 
hon träffade William i Skärblacka. William hade åkte hem innan hon och Alexandra kom till 
Skärblacka.  (Mollys mamma förtydligar att William känner Elin och att det var William som 
lämnade mat till Elin.)

Förhörsledare uttrycker att resan till Skärblacka är lång och att hon och Alexandra vistades 
endast en kort tid där. Molly berättade att de inte fanns mycket att göra där och att det är 
Alexandra som brukar hänga där med Julia och Gisela. På fråga om hur det kommer sig att 
Alexandra inte tog sig ut själv till Skärblacka svarade Molly att Alexandra inte har 
mopedkörkort än.  Molly tillfrågas om vad hon tänker om den här dagen. Molly svarar då att 
det som hände med Kalle var konstigt och att hon inte visste att det skulle hända. 

Information som framkom genom frågor ställda av förhörsledare Kerstin.

På fråga om hur Molly känner Kalle svarar Molly att hon inte känner honom alls. Molly 
tillfrågas även om den aktuella bilens format, om det var en sedanmodell eller en 
kombimodell och om hon vet skillnaden på detta. Molly vet mycket väl skillnaden på detta 
och uppger att bilen var av kombimodell. Molly tillfrågas härefter om vad hon skulle ha gjort 
ifall hon vetat att Kalle befann sig i  bagageluckan vid tillfället och uppger att om hon hade 
vetat detta hade hon kanske ringt någon eller hämtat några personer i centrum. Molly 
berättade även att hon hört att Kalle inte var i bagageluckan frivilligt eftersom han var 
"däckad". På fråga om vad Molly menade med "däckad" svarade hon "genom att han blivit 
slagen".

Härefter tillfrågas Molly om hon vet vem som slog Kasper vid centrumet i Skärblacka och 
vilka som kom till parkeringen efter detta i den aktuella personbilen. Molly uppger att hon 
inte vet vilka som slagit Kasper men att hon är säker på att "Timmy och Surra" inte slog 
Kasper, då dessa båda kom i bilen till parkeringen och där hämtade Julia och Gisela. På fråga 
om vart Alexander och Jesper var i centrum när Kasper blev slagen svarar Molly att 
Alexander och Jesper var på bussen på vägen till Skärblacka.

Molly uppger slutligen att hon inte har några mera uppgifter att lämna om Julia och Gisela, då 
det är Alexandra som umgås med dessa båda och hänger med dem i "Blacka". Något annat 
vet inte Molly om dessa båda tjejer. 

 Slutligen önskar Mollys mamma förtydliga en del saker

Mollys mamma uppger att William åkte från Mårängen och sedan direkt hem och var således 
inte i Skärblacka, vilket Molly instämmer i. Mollys mamma uppger även att Molly var i 
Skärblacka mellan fem och halv sex den aktuella eftermiddagen. Detta vet Mollys mamma 
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eftersom hon kunde se det genom funktionen "hitta min iPhone", då hon kontrollerade vart 
Molly var någonstans. Mollys mamma tillfrågar även Molly under förhöret om det inte var så 
att Molly och Alexandra åkte till stallet efter Skärblacka, men detta uppger Molly att hon inte 
vet helt säkert. Utöver detta har inte Mollys mamma något ytterligare att tillägga.

Uppläst och godkänt 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Muttilainen Forsell, Melwin
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Styrkt av målsman
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Händelser i samband med människorov 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-01
Förhör påbörjat

10:03
Förhör avslutat

10:52
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande på förhöret är vårdnadshavare Aki Muttilainen

Melwin berättar om den aktuella tidpunkten att han var på Coop med Milton och Cristian. 
Dom gick sedan mot mosstorp och ser en stor Audi på parkeringen och det är massa med folk 
där. Kasper, Jeppe, Alex, Petter och några tjejer. Där är också Timmy, Elez och Surra. 
Melwin säger att det var säkert fler där men han vet inte vilka det var. Det var fyra tjejer 
kanske. När de passerar så ropar Timmy och Elez dit Melwin. Han fråga vad de gjorde. 
Melwins kompis Milton spände ögonen i dem och då fick han en lavett med öppen hand i 
ansiktet av Timmy. Milton drog därifrån direkt och Christian gick efter. Sen gick Melwin två 
minuter efteråt. Cristian sa till Melwin att de skulle dra efter Milton. Milton drog för han var 
rädd tror Melwin. 

Melwin ombeds att beskriva hur stämningen var och han säger att stämningen var väl lugn 
mellan dem som stod där just då. Innan var det inte så bra stämning för de hade tagit han 
Kalle Broström ut i skogen genom att köra ut honom i bilen. Kalle var där när de gick förbi. 
Det verkade som att Kalle hade lugnat ner sig lite. Han var nog rädd först. Melwin kunde inte 
se att Kalle hade blod på kläderna. 

Melwin får frågan om hur han kunde veta att Kalle blev utkörd i skogen och han säger att 
Petter och Kasper ringde berättade för honom. De berättade för honom att de hade lurat ut 
kalle för att de inte skulle få stryk själva. Vid röda dagiset så slog Timmy, Surra och Elez ner 
Kalle. Melwin vet inte om Elez slog men det var han som körde har han fått berättat för sig. 
Julia gav vägbeskrivning har han fått höra. Kalle sa till Melwin att Julia gjorde det. Kasper 
verkade rädd också när han pratade med honom. Dom hade slagit Kasper först. Efter att de 
hade kört från röda dagiset så ringde Kasper och Petter Melwin. Han satt då kvar på Mosstorp 
med Milton och Cristian. 



De drar sedan ner mot coop och då står redan bilen där. Alla står i en ring och snackar. 
Melwin känner Timmy Halilovic från Enebyskolan. Han frågade Timmy vad han gjorde i 
Skärblacka. Han sa att han äger det här stället och han bajsar på det här stället. Melwin vet 
vem Surra är och han kom alltid till Enebyskolan för att träffa Timmy. Elez går på Eber och 
det gör Melwin också. Han har aldrig sett Elez med Timmy och Surra innan. Timmy och Elez 
är tydligen kusiner har Melwin fått höra. 

Melwin berättar att på Coops parkering så slog de bara Milton och sa att han inte skulle kolla 
på dem. Om han skulle kolla på Timmy så ska han kolla på fötterna. 
Kalle berättade för Melwin att Timmy skulle få pengar från Kalle så Petter fick cykla hem till 
sig och hämta 500 kr. Men han vet inte exakt hur det gick till för han var inte där då.
Melwin ombeds att beskriva Timmy och han säger att Timmy är en hetsig person. Det beror 
på vem det är som står framför honom. Timmy brukar inte vara ute i Skärblacka. Det var 
första gången Melwin såg honom där. Melwin säger att Timmy tror att han är boss men det är 
han inte. Melwin tror att det hela handlade om att Timmy skulle slå Kasper och Kalle för att 
han hade spottat på någon tjej som Timmy höll på med. Kalle sa att han inte hade spottat. Det 
skulle vara Julia Hallbergs kompis som hade blivit spottad på. 

Melwin får frågan om vad det pratades om när han stod med gruppen på Coops parkering. 
Melwin säger att de frågade Kalle hur gammal han var och han sa att han var 14. De sa att 
han såg äldre ut och om de hade vetat det sa de att de inte skulle tagit ut honom i skogen. 
Men det är bara skitsnack säger Melwin för att Kalle berättade för honom att han hade ropat 
det i skogen flera gånger till dem. 

Melwin stod där max i fem minuter. Han säger att han köpte dricka på Coop, öppnade den, 
tog en cigg och drog vidare efter ciggen var slut.
Uppläst och godkänt.

Melwin får frågan om vad tjejerna gjorde och vilka som var där. Han säger att Julia var där 
för att Julia var tillsammans med han Elez. Melwin skulle säga att han är kompis med Kalle, 
Kasper, Jesper och det gänget men de hänger inte för at det gänget är yngre. Det finns lite 
olika grupper i Skärblacka. 
Uppläst och godkänt.

Melwin ombeds att beskriva Kalles skador. Han säger att på kvällen efteråt så fick Melwin 
känna på Kalles bulor i huvudet. Bulorna var stora och man kände dem tydligt. De var 
jättetydliga och gick längs hela bakhuvudet. Man kunde se två genom håret men de andra 
kunde man bara känna. Det var 6-7 stycken. Kalle berättade för Melwin att han var jätterädd 
och skakade där ute. Timmy, Elez och dom sa åt han att lugna sig men Kalle kunde inte. 
Kalle berättade för Melwin att han fick sparkar och stampar i huvudet. Kalle berättade att de 
sa till honom att de inte slog honom i ansiktet för att det inte skulle synas och de inte skulle 
torska.
Uppläst och godkänt
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Hörbom Karlsson, Jesper
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Iakttagelser i samband med händelser på Coops parkering 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-01
Förhör påbörjat

14:06
Förhör avslutat

14:29
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande på förhöret är vårdnadshavare Jenny Hörbom.
Biträdande förhörsledare är Anders Nilsson.

Jesper berättar att han kom till Skärblacka den 12/9 och skulle träffa Petter och Alex. Elez 
och dem var där och ville snacka. Jesper berättar att han mötte Kasper som var röd om kinden 
efter slag som han fått av Timmy för att han hade tittat på när Kalle spottade på Gisela. Jesper 
träffade först inte Kalle för han var hemma och var rädd fick Jesper höra. Jesper berättar att 
Elez och Timmy sa att Petter och Kasper skulle gå och hämta Kalle. Jesper säger att han var 
kvar i centrum med Alex hela tiden.

Jesper ombeds att berätta vad som hände på Coops parkering och han säger att Kalle frågade 
Alex om han kunde låna en femhundring för att de inte skulle göra något mer mot Kalle. Det 
var Elez och dem som ville ha femhundringen. De fick 500kr och sen släppte de Kalle och 
sen drog de in till stan. Pengarna kom från Alex säger Jesper. Alex hade precis fyllt år och det 
var födelsedagspengar som han hade fått. Jesper beskriver att han stod tre till fem meter bort 
vid Coops parkering när Timmy, Elez och dem pratar och Jesper hör vad som sägs. Jesper 
berättar att de lämnade alla värdesaker, så som hans klocka och pengar, i hans moppe som 
stod parkerad hemma hos Petter. De gjorde det eftersom Timmy hade rånat Jesper och Alex 
förut så de tänkte att de inte skulle ha några problem med att göra det igen. Det var Jesper och 
Petter som gick och hämtade femhundringen i Jespers moped. Jesper fick höra att de skulle 
ha det för soppapengar. Jesper gav över sedeln till Timmy eller Elez. Jesper beskriver att han 
lämnade över den och frågade om allt var lugnt.

Timmy frågar sedan om han får låna Alex jacka. Alex hade en ny jacka och Timmy frågar om 
han får låna Alex andra jacka som han har hemma. Alex åker med i bilen med Timmy, Elez, 
Gisela och Julia för att hämta jackan. Jesper tror att Alex inte ville låna ut jackan. Jesper 



tyckte att det verkade som att Alex inte hade något val. Han vet inte vad som hade hänt om 
Alex hade sagt nej till att låna ut jackan. Jesper trodde först att Alex skulle få tillbaka jackan 
men de inser ganska snabbt sen att Alex troligtvis inte skulle få tillbaka den.
 
Jesper får frågan om vem det är som säger att de ska fixa 500kr och han säger att det är Kalle 
som kommer och frågar om han kan låna en femhundring. Jesper tror att han fick det till sig i 
bilen på vägen tillbaka från skogen.

Jesper ombeds att beskriva Kalles skador och Jesper säger att han inte hade några synliga 
skador men det var bulor i huvudet. Jesper fick känna och han säger att bulorna tydligt kändes 
tydligt.
 
Jesper får frågan om vad som hände efter att Alex hade åkt med och lämnat över sin jacka 
och Jesper säger att Alex kom tillbaka ungefär 20 min senare själv.

Jesper frågas om det är vanligt att låna ut jackor på det sättet och han svarar att det inte är 
jättevanligt låna ut jackan sådär. Jesper vet inte om Surra åkte med i bilen eller inte bort till 
Alex eller inte.
 
Jesper får beskriva vart Kalle satt i bilen när de kom till parkeringen och han säger att Kalle 
satt i baksätet när de klev ur bilen. Jesper säger att han såg att Kalle var rädd. Kalle var rädd 
och stressad över att fixa fram en femhundring. Jesper säger att han känner Kalle väl och han 
har aldrig sett Kalle såhär förut. Jesper beskriver att Kalles vita tröja var det grönska på. 

Jesper säger att ingen tar något klädesplagg från någon på torget. Kalle säger till Jesper att 
anledningen att han ska fixa 500kr är för att Kalle skulle få vara ifred. Jesper såg på kalle att 
det var allvar.

Jesper får beskriva hur lång tid det tog att gå och hämta pengarna och han säger att det kanske 
tog 25 minuter att gå fram och tillbaka från Petters hem.
 
Jesper frågas om varför Alex hämtade en annan jacka till Timmy och han säger att Alex hade 
precis fyllt år och fick en ny tunn jacka. Timmy ville ha hans tjocka vinterjacka och Timmy 
viste att Alex hade en sådan.

Jesper säger att det inte var pengar i jackans fickor så vitt han vet.

Uppläst och godkänt.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Johansson, Christian
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom vårdnadshavare
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs gällande sina iakttagelser, Skärblacka, den 18-09-12.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Johanna Thorén
Förhörsdatum

2018-10-02
Förhör påbörjat

13:03
Förhör avslutat

13:46
Förhörsplats

Norrköpings polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande under förhöret är Christians mamma Viveka. 

Förhörsledarens frågor kommer skrivas med fet stil och vittnets utsaga med vanlig text. 

 Christian bekräftar att han vet vilken händelse det handlar om. Han tillbeds berätta 
fritt om det. 

Christian uppger att han åkte för att träffa Melwin Forsell Muttilainen (Anderade), Milton 
Löfgren i Skärblacka. Han är kompis med Melwin och Milton. 

Christian tog bussen dit själv. Där träffade han först Melwin som befann sig i centrummet. 
Milton var inte där ännu, han kom senare. Christian tror att detta var under eftermiddagen. 
Han tror att det var mer på kvällen när Milton senare blev slagen. 

Vidare uppger Christian att Kasper Hultgren var på platsen. Både Melwin och Christian 
känner honom. Han vet inte anledningen till varför Kasper var där. 

Christian fick reda på att Kasper fick ett samtal om att några grabbar skulle möta upp honom. 
De ville typ snacka med honom.  Christian uppger att han satt där en stund och väntade på 
Milton när dessa grabbar kom i en svart stor Audi. Från bilen kom det ut tre eller fyra 
personer. Christian vet inte vilka dessa är. Han har hört ett namn, Tim eller något liknande. 
Han tror att killen "Tim" hälsade på Kasper och att Christian hörde att han sade att han heter 
Tim. Christian beskriver "Tim" som kort och att han har en mustasch. 

Grabbarna pratade med Kasper. 



 Hörde du vad som sades? 
Christian uppger att han och Melwin gick därifrån när grabbarna började snacka med Kasper 
och de övriga.  Milton kom till platsen och under det här tillfället kollade han in i Tims ögon 
och fick ögonkontakt. Tim gick fram till Milton och sade "Du kollar inte mig i ögonen, om du 
ska du kolla någonstans ska du kolla på mina fötter". Tim bad Milton att sätta sig ned, vilket 
han gjorde. Han lade till att han skulle sätta sig ned "exakt som en hund". Tim sade det till 
Milton när han hade satt sig på en bänken. 

Christian uppger att han tror att Melwin vet vem Tim är. De kan känna varandra sedan 
tidigare men han är osäker. 

Vidare uppger Christian att han gick bort till Mosstorpsskolan tillsammans med Melwin och 
Milton. De ville inte bli mer inblandade. Där satt de och snackade och umgicks. 

 Hur länge satt ni där?
Christian uppger att han inte har en aning. Han gissar på en timme. 

Vidare uppger Christian att de gick ned till Coop vid centrum då Milton skulle köpa något. 
De skulle gå ned till parkeringen. Där stod Kalle, Petter, Jesper och Kasper. Christian såg att 
Kalle hade bulor i huvudet. Kalle bad Christian att känna på hans huvud. Christian kände att 
han hade bulor i bakhuvudet. 

 Hur många? 
Christian tror att det var runt 5 stycken. 

 Vem är Kalle?
Christian uppger att Kalle går på Mosstorpsskolan. Christian har hört talas om honom. Han 
vet inte hans efternamn, bara att det börjar på B.

Christian uppger att han hörde att Kalle hade blivit tagen och hade fått åkt i bagageluckan. 
"Typ kidnappad eller nått" uppger han. 

 Av vem hörde du det?
Christian tror det var Kalle själv som sade det till honom på platsen. Christian förstod inte så 
mycket av vad som hade hänt och han ville inte lägga sig i. När de stod på parkeringen 
ropade grabbarna dit Christian, Melwin och Milton. De skulle snacka med Milton. Christian, 
Melwin och Milton hade tänkt fortsätta vidare mot skolan igen när de ropade dit dem. 
Christian förtydligar att det var "grabbarna" som är utlänningar och som klev ur Audin 
tidigare. Grabbarna skulle snacka med Milton. De ville prata med honom om att han hade 
kollat på Tim. Christian uppger att han hörde en smäll och tittade bakåt. 

 Vart befann du dig i förhållande till grabbarna och Milton?
Christian uppger att han hade ryggen mot dem och att de var cirka tre meter bakom. När han 
vänder sig om ser han att Milton började gå iväg mot Mosstorpsskolan. Christian hörde att 
grabbarna sade stick till honom. Milton började gå iväg och Christian stod först kvar. Han 
förstod inte vad som hände. Christian sade hejdå till Kasper och gick efter Milton. 

 Kan du beskriva "Grabbarna"?
Christian tror att en av dem är 19 år. Han är i vart fall över 18 år eftersom det var han som 
körde Audin. Killen är smal och har utländskt påbrå. Christian tror att en av killarna är 
"Thailändare". Han tror att alla killar var utländska. Han kommer inte ihåg mer eftersom han 
valde att inte kolla på dem för mycket. 

Förhör med Johansson, Christian; 2018-10-02 13:03   diarienr: 5000-K1165061-18

  69



 Fick Milton några skador?
Christian uppger att han var röd på kinden. Han tror att Milton fick en lavett med öppen näve. 
Christian tror att Milton själv har sagt det. Christian såg att han var röd när de gick bort mot 
skolan strax efter incidenten. Milton visade sin kind och uppgav att han var varm där. 

Christian uppger vidare att han gick efter Milton. Milton var arg över det som hade hänt och 
berättade att han fick en smäll. Melwin kom strax efter till Mosstorpskolan. 

 Kan du beskriva mer ingående hur Audin såg ut?
Christian uppger att han bara veta att Audin var stor och svart. Han har fått höra att polisen 
eventuellt vet vilken bil det är redan. 

 Hände något mer som polisen behöver känna till? 
Christian uppger att "Inget mer som jag vet om". 

Christian tog bussen hem själv vid kl. 20.45. Bussen gick från centrum i Skärblacka. 

 Befann det sig fler på platsen vid något av tillfällena?
Christian uppger att han har hört att Julia Hallberg vägledde grabbarna när de tog Kalle. 
Antingen var det Kalle som berättade det själv eller om det var Kasper som berättade det för 
Christian. Han fick reda på det dagen efter händelsen.  Christian uppger att Julia var på 
platsen när han träffade dem igen på parkeringen vid Coop. Hon stod redan där tillsammans 
med grabbarna och de övriga och snackade. Det var tre eller fyra grabbar samt Kasper, 
Jesper, Petter och Kalle. Det var då som Kalle visade bulorna för Christian. 

 Vem är Julia Hallberg?
Christian vet inte vem hon är. 

 Vad hetter Petter i efternamn?
Christian vet inte, bara att det börjar på S.  

Christian tillägger att han inte vet några fler som var med på platsen.  

Var det några fler som blev utsatta för brott? 
Christian uppger nej, inte vad han vet om. Han har själv inte blivit utsatt för något. 

Christian tillägger att några dagar efter händelsen kom grabbarna tillbaka till Skärblacka. Han 
kommer inte ihåg vilka som var där eller vilka av grabbarna som kom. De befann sig vid 
Mosstorpskolan, vid fritidsgården. Det var många där. Grabbarna frågade om de som var där 
visste om vad som hade hänt. Alla svarade nej varpå någon av grabbarna svarade "Tur för er". 
Christian kan inte berätta mer ingående av den händelsen. Han kände sig inte hotad. Christian 
uppger att Melwin och Milton var på platsen.  

 Har du hört något mer om händelsen? 
Christian uppger att han inte har hört så mycket. 

 Vad berättade Kalle för sig om det han hade blivit utsatt för?
Christian uppger att Kalle har berättat att han blev tagen och slagen samt att han hade bulor i 
huvudet. 

 Berättade han anledningen till varför han blev slagen?
Christian uppger nej. 

 Har du vid något tillfälle sett några kontanter hanterats?
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Christian uppger nej, han vet inget om det. 

 Vet du om någon har blivit hotad efteråt?
Christian uppger att han inte har hört något. 

Uppläst och godkänt. 
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Förhör
Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1217710-18
Hörd person

Löfgren, Milton
Personnummer

Den hörde är

Målsägande
ID Styrkt

Ja
Sätt

Känd av polis
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående misshandel, Skärblacka, den 18-09-12. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Johanna Thorén
Förhörsdatum

2018-10-03
Förhör påbörjat

13:02
Förhör avslutat

14:10
Förhörsplats

Norrköpings polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande under förhöret är Miltons mamma Lise-Lott Löfgren samt biträdande 
förhörsledare Felicia Gillén. 

Förhörsledarens text är skriven med fet stil, målsägarens utsaga med vanlig text. 

 Milton tillbeds berätta fritt om det han har varit med om i Skärblacka den 18-09-12. 
Milton uppger att Kasper stod och pratade med killarna. De slog honom. Det var tre för 
honom okända killar. Milton var där i cirka 10 minuter innan han lämnade platsen. 

Milton vet inte vad mer han ska berätta. 

 Hur blev Kasper slagen? 
Milton uppger att han blev slagen av Timmy. Han vet inte Timmys efternamn. 

 På vilket sätt slog han?
Milton uppger att det gick så snabbt. Han vet inte hur han slog, om det var med öppen eller 
knuten näve. 

 Vart befann ni er då? 
Milton uppger att de stod mitt i Skärblackas "centrum", cirka två meter ifrån bankomaten.

 Vart stod du i förhållande till Kasper och de övriga?
Milton uppger cirka två meter bakom dem. 

Vidare uppger Milton att han strax därpå gick därifrån mot Mosstorpskolan. Han var där cirka 
en timme tillsammans med Christian och Melwin. De var där och snackade. 
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Sedan gick de tillbaka till centrum för att kolla om Kasper var okej. Milton gick och köpte 
dricka på Coop Konsum. När de befann sig på den stora parkeringen utanför Coop ropade 
killarna som hade slagit Kasper på Milton. Det var Timmy och en kille som kallas för 
"Råttan" som bad honom följa med en bit bort. De frågade honom om varför han hade kollat 
på Timmy. Milton förklarar att han hade kollat på Timmy tidigare vid tillfället när Kasper 
blev slagen och hade "fastnat med blicken" på Timmy. "Råttan" gick fram till Milton och sa 
till honom att han inte skulle kolla på Timmy, utan på "Råttans" skor. Timmy kom därefter 
fram och slog till Milton. Vid det tillfället var alla tre killar vid Milton. Det vill säga Timmy, 
"Råttan" och en tredje kille som Milton inte vet vem det är. 

 Hur blev du slagen?
Milton vet inte exakt hur slaget var. Han uppger att han inte kände den eftersom han hade 
luva på sig. Han fick ont på vänstra sidan av ansiktet på käkbenet. Det var där som slaget 
träffade. Han kan inte uppge om det var med öppen hand eller knuten näve. 

Hur många slag fick du?
Milton uppger ett. Han blev blå över kinden en tid efter händelsen. Han vet inte exakt när. 
Miltons mamma Lise-Lotts sambo Janne uppmärksammade att han var blå en tid efter. 
Lise-Lott noterade aldrig det. 

 Fick du några skador direkt efter slaget? 
Milton vet inte om han fick synliga skador direkt efter. 

 Visade du dina skador för någon direkt efter slaget eller en tid efteråt?
Milton uppger att Janne har sett efteråt. Ingen mer. 

 Vad hände sedan? 
Milton uppger att han gick tillbaka till Mosstorpsskolan med Christian. Melwin kom efter 
några minuter dit. 

 Fanns det andra runtomkring som såg när du blev slagen?
Milton uppger att han inte vet vilka dem är. De ropade dit honom. Han gick till parkeringen 
med Melwin och Christian men dem var inte i direkt anslutning till där Milton blev slagen. 
Han vet inte hur långt bort dem stod.  Christian och Melwin befann sig vid busshållsplatsen 
som är vid Skärblackavägen. 

 Vet du om Christian och Melwin såg när du blev slagen?
Milton vet inte. Han tror att Christian kollade bort men han har ingen aning. Milton gick iväg 
med killarna själv en bit bort. Han kan inte uppge något avstånd.

 Kan du förklara mer ingående hur det gick till när killarna tog kontakt med dig?
Milton uppger att han först gick förbi Timmy och gänget han var med. De befann sig på den 
stora parkeringen mitt i centrum. Melwin gick tillsammans med Christian och Melwin till 
busshållsplatsen som i närheten av parkeringen i centrum. Timmy, "Råttan" och en till kille 
kom fram till dem och tog med sig Milton bort en bit på parkeringen. Han kan som sagt inte 
uppge något avstånd. 

 Uttalades något hot på platsen?
Milton uppger att han upplevde det som ett hot när han blev uppmanad att kolla på Timmys 
skor. Ingen av killarna uttryckte något annat som kunde uppfattas som ett hot. Milton 
tillägger att han upplevde situationen som hotfull. 
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Milton tillägger att innan, i början när han såg att killarna slog Kasper, bad Timmy Milton att 
"sitta som en hund". Milton satte sig ned på en bänk. Milton gjorde det för att han inte ville 
slåss med Timmy. 

 Vad var anledningen till att Timmy ville det?
Milton uppger att han inte har någon aning om anledningen till varför han gjorde det. 

 Betedde sig Timmy så mot någon annan? 
Milton uppger nej. Han vet inte varför han gick på just Milton. 

 Kan du beskriva Timmy?
Milton uppger att han inte vet hans efternamn. Han vet inte vem han är. Milton vet att han bor 
i Klockaretorpet. Han tror Timmy är född 02. Milton uppger att han kan kolla upp på 
Instagram vad Timmy heter i efternamn.

 Milton förevisar en profil på Instagram för förhörsledaren. 

Milton uppger att han ser på profilbilden att det är han. Han heter Timmy Halilovic. 

 Kan du beskriva "Råttan"?
Milton vet att "Råttan" går på Ebersteinska gymnasiet. Han vet inget mer. Milton tror att han 
är 19 år. Milton vet att "Råttan" går Melwin klass. 

 Kan du beskriva hur "Råttan" ser ut?
Milton uppger att han såg honom i typ en sekund. Han noterade enbart att han var smal och 
lång.

 Vad vet du om den "tredje killen"?
Milton uppger att han såg honom knappt. Han vet inget om honom.

 Har du träffat på dem här killarna tidigare?
Milton svarar nej. 

 Fanns det några andra personer närvarande?
Milton uppger att när Timmy slog honom var en tjej som heter Julia Hallberg där. Det är 
"Råttans tjej" uppger han. Milton vet det för att "Alla har sagt det".  På frågan om vem som 
har sagt det svarar Milton att det är bland annat Melwin som säger att de är tillsammans. 
Milton tror att Julia borde ha sett när Timmy slog honom. 

 Vet du hur killarna kom till centrum?
Milton uppger att "Råttan" och Timmy samt den tredje personen körde bil. Han såg en stor 
svart Audi Q7 som stod precis vid Konsumplan. 

 Såg du när de använde bilen?
Milton uppger att han inte såg det men dem andra sa att det var deras bil. Christian och 
Melwin har sagt det. 

Milton tillägger att den tredje personen inte verkade vilja vara delaktig i det som hände. Han 
sade "det räcker" när Kalle blev utsatt. Milton tillägger att han inte sade något när han blev 
slagen.

 Hur vet du att killen hade sagt det?
Milton uppger att han inte hörde det själv. Han har hört från andra. Milton är osäker på från 
vem.
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Har du dokumenterat dina skador?
Milton uppger att han inte har tagit kort på det. Han har inte besökt sjukvården. 

 Hur känns det nu i efterhand?
Milton uppger att han inte är öm längre och har inte ont.

Milton tillägger att han inte vet så mycket om det andra som hände Kalle. 

 Vad är det du har hört?
Milton uppger att han har fått höra att de tog ut Kalle till skogen och att de slog ned honom 
och tog in honom i bagageluckan. Han vet också att Jesper Karlsson har blivit misshandlad i 
skogen.

 Hur har du fått reda på det?
Milton uppger att det snackas mycket. 

 Kan du uppge vilka du har hört det ifrån?
Milton uppger att Kasper berättade om det som hände Jesper. Att han blev utplockad i 
skogen. Det ska ha varit Timmy och "Råttan" som gjorde det mot Jesper. Milton vet inte om 
den tredje personen har varit med.

 Vad har du mer hört om det som hände Kalle?
Milton uppger att Kalle blev utplockad i skogen av Timmy och "Råttan". Den tredje personen 
var med. 

 När hände det?
Milton vet inte när på dagen. Det var under samma dag som förhöret handlar om, det vill säga 
den 18-09-12. 

 Vilka har du hört det ifrån?
Milton uppger att han har pratat med bland annat Kasper och Christian.

Milton uppger att han inte vet vad Kalle heter i efternamn. 

Han har stött på Kalle och Kasper i Skärblacka tidigare. Han förklarar att de tillhör ett annat 
gäng. De är födda 2004. 

Har du pratat med någon efteråt om det som hänt?
Milton uppger att han har pratat med Christian och Melwin. De pratade om det som hade hänt 
och att Milton blev slagen. 

 Har de berättat för dig om de såg när du blev slagen?
Milton uppger att de inte har snackat så mycket om det. Han tror att Melwin har bekräftat att 
han såg att Milton blev slagen. 

Milton uppger att han inte vet något mer om ärendet. 

 Felicia Gillén ställer kompletterande frågor. 

 Sades det något mer på parkeringen när du blev slagen? 
Milton uppger att "Råttan" sa åt honom att kolla på Timmys skor och därefter blev han slagen 
av Timmy. Det var inget mer prat. 
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 Varför lämnade du parkeringen?
Milton uppger att han inte ville vara kvar när han hade blivit slagen. 

 Varför gick du tillbaka till parkeringen?
Milton uppger ingen aning. Vi gick bara dit. 

 När ska Kalle ha blivit utsatt för brott?
Milton vet inte när Kalle blev utsatt. Han kan inte svara på om det var innan eller efter att han 
själv blev slagen. 

 Varför kallas killen för "Råttan"?
Milton vet inte varför han kallas det. 

Informeras om ersättningsanspråk.

Tillfrågas om målsägandebiträde. 
Miltons mamma uppger att de önskar det. De har inget speciellt önskemål och godkänner den 
Tingsrätten utser. 

Uppläst och godkänt. 
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Förhör
Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1217710-18
Hörd person

Löfgren, Milton
Personnummer

Den hörde är

Vittne
ID Styrkt

Ja
Sätt

Genom vårdnadshavare

Lise-Lott Lofgren

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörs angående sina iakttagelser, Skärblacka, den 18-09-12. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Johanna Thorén
Förhörsdatum

2018-09-28
Förhör påbörjat

13:07
Förhör avslutat

13:40
Förhörsplats

Norrköpings polisstation
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Konceptförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Miltons mamma Lise-Lott är informerad om att förhör kommer att hållas. 

Förhörsledarens frågor kommer skrivas med fet stil och Miltons utsaga med vanlig text. 

Milton vet vilken händelse som förhörsledaren frågar om. 

Milton uppger att han skulle träffa sina kompisar Christian Johansson och Melvin Forsell i 
Skärblacka. Milton fick skjutsa av sin brorsa som tränar i Skärblacka. De åkte vid 14-tiden 
till centrum. Han vet inte vilken tid han kom fram. I centrumet stod tre okända killar som han 
inte känner igen. Killarna pratade med Miltons kompis (Viktoria Hulténs) lillebror Kasper 
Hultén.

 Vilka fler befann sig på platsen?
Milton vet inte alla. Han vet att Christian, Melvin och Kasper var där. 

Kasper pratade med tre okända killar. Milton har aldrig sett dem tidigare. Kasper pratade med 
dem själv. Milton, Christian och Melvin satt under tiden bakom honom medan han pratade. 
De satt cirka tre meter ifrån, på en bänk. 

Milton tillägger att han egentligen inte vet vad det handlar om. Milton åkte till centrumet för 
att träffa sina kompisar. 

 Varför skulle du åka till dit?
För att Christian, Melvin och Kasper redan var där. 
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 Vad var anledningen till att dem var där? 
Milton vet inte varför. 

Vidare uppger Milton att Kasper stod och pratade med tre okända killar. 

Vad pratade dem om?
Milton uppger att han inte vet vad han ska säga. 

Milton tillägger att han egentligen inte vill säga något. 

 Milton tillfrågas om han har blivit av med pengar vid aktuellt tillfället?
Milton uppger att det var en annan kille som blev det. Milton har inte blivit av pengar. 
Han tillägger att han inte var med när Kalle blev krävd på pengar. Milton vet inte vad han ska 
säga. Han vill inte säga något mer. 

 Milton informeras om att polisen har fått information om att Milton har blivit slagen 
av kille?
Milton uppger att han inte vet vad han ska säga. 

Milton uppger att han inte vill berätta mer. Han tycker det är jobbigt alltihop. Han vill gå hem 
och fundera på hur du ska göra. 

Uppläst och godkänt. 
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PM
Sammanfattning av videoförhör med Petter

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Zacharias Lennerman, Ninna
Datum

2018-10-22
Tid

06:30
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ninna Zacharias Lennerman

Uppgiften avser

Sammanfattning av videoförhör
Uppgift

Förhöret hållet 181019, kl 12.16 – 13.15 med uppehåll mellan kl 12.54 – 13.04
Hörd person: Petter 14 år, vittne
Förhörsledare (fl): Helena Kälvehed
Medhörning: Anders Nilsson

I intilliggande väntrum väntar Petters mamma Anette

Presentation och grundregler gås igenom.

Petter uppger att han istället för att berätta fritt önskar få frågor som han svarar på. Fl 
ställer frågor till honom och följande framkommer:

Petter uppger att han kommit till polisen för att sätta dit dem för det de gjort mot mina 
vänner. Han berättar vidare att han bevittnat hur Kalle blivit slagen och inkastad i 
bagageluckan på en bil. Petter och Casper tvingades att få ut Kalle, om de inte gjorde 
det skulle de själva bli slagna. De fick ut Kalle, passerade en bil och Kalle tittade 
Timmy i ögonen fast han visste inte att det var Timmy. De gick till dagiset och de kom 
med bilen. De sprang ut från bilen, slog Kalle tills han låg på marken. Petter försökte få 
dem att sluta genom att säga ifrån. Kalle fick lägga sig i bilens bagagelucka, man tog 
hans telefon ifrån honom. Därefter åkte man till centrum i Skärblacka och släppte av 
Petter och Casper. 

Innan man åkte hem till Kalle ville de träffa alla oss och det innefattar Petter, Casper, 
Jeppe och Alex. Man sa att Kalle spottat Gisela i ansikte och kallat henne för hora. 
Enligt Petter stämmer inte detta. De trodde att killarna var äldre att de var födda 2000. 
Casper fick motta två lavetter då man hävdade att han tittat på då Kalle spottade på 
Gisela. Om inte Petter och hans kompisar visade var Kalle bodde skulle de själv bli 
slagna.

På fråga hur Petter och hans kompisar kom att träffa de uppger Petter att de hörde av 



sig till någon och sa att de ville prata. Det var inte Petter de hörde av sig till och han 
ville egentligen inte prata med dem men han visste vad de var kapabla till så han gick 
med på att träffa dem, han visste inte vad det hela handlade om. De är Timmy, Surra 
och Elez. 

Casper fick motta två lavettar av Timmy, det var smällar för Kalle. Det var innan Petter 
kom till platsen men då han kom dit såg han att Casper var röd på kinden och Timmy sa 
att han hade slagit Casper.

Efter att Petter, Casper, Alex och Jeppe kommit till mötesplatsen blev Casper och Petter 
ombedda att följa med i bilen för att visa var Kalle bor. Petter uppfattade det hela som 
hotfullt och han kände att det fanns inget alternativ, de skulle bli slagna om de inte 
följde med. Petter var rädd. Han tror att det var Timmy som ropade att de skulle följa 
med i bilen. Petter satt till vänster i baksätet, Surra satt i mitten och Casper till höger. 
Elez körde och Timmy satt i passagerarsätet fram. Bilen stannade vid dagiset, Petter 
och Casper fick veta att de skulle få hit honom. Man sa att man hoppades kunna lita på 
dem. Petter frågade Casper om de skulle säga att Kalle inte var hemma men de kom 
fram till att det var bättre att få det överstökat.

Väl hemma hos Kalle kom Kalles pappa ner och han kände till att någon i Skärblacka 
var arg på Kalle. Kalle satt på sitt rum och hade stängt av sin telefon. Alla hade försökt 
få kontakt med Kalle, han förstod att de var arga på honom. Petter och Casper sa till 
Kalle att han skulle följa med ut eftersom de hade dragit. Petter tyckte att det kändes illa 
att säga så. 

Kalle följde med ut. De gick till dagiset, passerade bilen där killarna satt i och gick och 
satte sig på en bänk. Timmy kom ut och sa till Kalle att han skulle komma och sätta sig 
i bilen. Kalle gick mot bilen. Petter tror att Timmy sparkade Kalle i magen. Kalle 
ramlade ner på marken. Petter visar att Kalle förde upp sina händer mot huvudet. Både 
Timmy och Surra sparkade Kalle i huvudet. Elez tittade på. Petter tror att Kalle fick 
motta 5-7 sparkar mot kroppen och huvudet. Timmy sparkade mest, han kändes mest 
elak.

När man slutat sparka på Kalle hjälpte Elez till att lyfta upp Kalle, han tog Kalle i 
armen och sa kom, ställ dig upp. Man gick mot bilen. Elez sa åt Casper och Petter att 
följa med. Kalle la sig i bagageluckan, Elez bad honom att lägga sig där. Petter såg att 
Kalle såg livrädd ut. Petter såg när Kalle blev inskickad i bagageutrymmet. Petter 
minns inte om det förekom någon fysisk kontakt i samband med detta. 

Då Kalle misshandlades stod Petter bredvid, han tog tag i Surra och Timmy och 
försökte få dem att sluta och de gjorde de till slut. Petter vet inte vad Casper gjorde eller 
sa eftersom han hade fokus på Kalle. 

Petter och Casper blev ombedda att sätta sig i bilen igen. Petter minns inte vem som sa 
det men han upplevde det som om de inte hade något val. 

Man åkte till Skärblacka centrum där Petter och Kalle släpptes av. Man sa till att Gisela 
och Julia skulle följa med i bilen. Petter tror att det var Elez som sa det. När man åkte 
iväg med bilen låg Kalle fortfarande i bagageluckan.
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Casper och Petter gick upp till de andra som var i centrum och berättade vad som hade 
hänt och de försökte ordna med någon kompis som har bil för att kunna åka efter men 
de lyckades ej. Petter kände att han hade gjort ett stort misstag, han ångrade sig, fick 
skuldkänslor. Petter pratade med Jeppe och Alex om detta. 

Bilen åkte iväg mot Shell. Petter och hans kompisar stod kvar vid Coops parkering. 
Efter ca 20-25 minuter kom bilen tillbaka. Kalle kom ut ur bilen. Han hade suttit i 
baksätet tillsammans med Julia och Gisela. Timmy satt fram med Elez som körde. 
Petter kunde se att Kalle inte var sig själv, han såg inte ut som innan. Kalle sa att inget 
hände i skogen. Innan, då man var på väg från dagiset till centrum sa Timmy att han 
skulle ta en kniv och sedan visade han som om han drog med en kniv över strupen. 
Petter hade då blivit rädd för att något skulle hända Kalle. Vid detta tillfälle sa Surra 
eller Elez inget.

När man kom tillbaka till centrum sa Kalle att han måste fixa en röding åt han. Han 
skulle ordna 500 kr för att bli fri. Petter uppger att det var som om han blev typ bötfälld 
eller nåt. Alex hade pengar hemma hos Petter. Jeppe tog sig hem till Petter och hämtade 
pengarna. Elez tog pengarna från Jeppe och sa att det var bensinpengar.

Timmy sa att han ville ha Alex Sail Racing-jacka som han hade hemma. Alex 
tvingades att åka bil hem för att hämta den. Han fick ligga i bagageutrymmet på Audin. 
Petter hörde att Timmy sa att han ville låna den jackan som Alex hade på sig men det 
ville inte Alex. Petter uppfattade Alex som nojig, han ville inte bli av med sin jacka. 
Det var Timmy som sa åt Alex att lägga sig i bagageluckan. Alex kände att han inte 
hade något att säga till om utan la sig där. Han förstod att han inte skulle få tillbaka sin 
jacka. 

Alex och Timmy är barndomsvänner men de har glidit isär från varandra.

Man var på parkeringen i ca 40 minuter. Både Gisela och Julia var ute ur bilen, Surra 
likaså. De stod precis utanför bilen. Petter uppger att Julia verkade som om hon ångrade 
sig, hon är en självsäker tjej vanligtvis och hon var annorlunda nu.

Petter tänkte inte på om någon annan kan ha sett händelseförloppet på parkeringen.

När Alex åkt iväg gick övriga till Mosstorpsskolan. Alex kom dit efter att han varit 
hemma och lämnat över sin jacka. 

Petter vet inte datum för händelsen, eventuellt kan det ha varit en onsdag.

Efter pausen tillfrågas Petter om vem som ringde och ville ha kontakt den aktuella 
dagen. Han tror att det var Surra som ringde Alex och sa att han, Timmy och Elez ville 
träffas för att prata. Alex fick samtalet hemma hos Petter. Jeppe kom över med sin 
moppe och sedan begav man sig till Skärblacka centrum. När de kom dit sa Timmy att 
de ville åt Kalle för att han hade spottat på Gisela. 

Petter poängterar att han inte åkte frivilligt hem till Kalle, han kände att minsta fel så 
skulle han kunna bli slagen. 

I nuläget är Petter rädd för att de ska komma igen men han känner ingen skillnad i 
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vardagen. Han har inte sett eller hört av Surra, Timmy eller Elez efter händelsen.
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PM
Sammanfattn. av videoförhör (Gisela) 180925, 11:06

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Zacharias Lennerman, Ninna
Datum

2018-09-25
Tid

13:31
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Ninna Zacharias Lennerman

Uppgiften avser

Förhör enl LUL §31 p1, hörs som mt gällande människorov och misshandel den 12 september 2018
Uppgift

Förhöret hållet 180925, kl 11.06 - 11.35 men uppehåll mellan kl 11.31 - 11.11.34
Hörd person: Gisela 14 år, misstänkt
Förhörsledare (fl): Helena Kälvehed
Medhörning: Eva Enetjärn, juridiskt biträde och Yvonne Thållén, socialtjänsten

I intilliggande väntrum väntar Giselas föräldrar, Jenny och Anders

Gisela informeras om att hon skall höras som misstänkt enl LUL §31 st1. Misstanken gäller 
människorov och misshandel 180912 utfört tillsammans och i samförstånd med andra. Fl 
frågar Gisela om vad hennes spontana reaktion är på misstanken och Gisela uppger att hon inte 
tycker att hon ska dömas, vilket hon för övrigt inte kan, och hon anser att hon inte har med det 
att göra. Hon vet inte vad som hänt med Kalle men hon vet att han har varit i konflikt med 
andra. 

Fl undrar vad Gisela gjorde 180912 och på detta svarar hon att hon håller inte koll på datum 
men hon vet att hon var tillsammans med dem som Kalle låg i konflikt med. Gisela var 
tillsammans med dem hela dagen med undantag för någon timme. De personer hon avser är 
Timmy, Elez, Surra och Julia. 

På fråga vad det var för konflikt som avsågs uppger Gisela att Kalle hade spottat på henne och 
kallat henne för hora. Detta berättade hon för Timmy, Elez och Surra och de i sin tur pratade 
med Kalle, det är "vad hon hört". Gisela tillfrågas vad hon hört om att de pratat med Kalle om. 
Hon berättar att hon och Julia väntade på att de tre killarna skulle komma till Skärblacka där 
de befann sig. De kom och undrade var Kalle var. Tjejerna visste inte det men Kalles kompisar 
kom och berättade att Kalle var hemma. Timmy, Elez,Surra åkte iväg i ca 20 minuter och 
pratade med Kalle. Kalles kompisar, Jeppe och Petter, som hade berättat var Kalle bodde ville 
följa med då killarna åkte hem till Kalle. De kom sedan tillbaka till Coop med bil. I bilen satt 
då Timmy, Elez, Surra, Kalle och hans kompisar Petter och Jeppe. Efter att alla hade kommit 
tillbaka till Coop var Gisela och Julia tillsammans med Timmy, Surra och Elez.

Gisela träffade killarna efter skolan. Hon slutade skolan 15.20, om det inte var en onsdag för 
då slutade hon 14.00. Hon och Julia begav sig hem till Julia som bor i Kimstad De åt och sen 
begav de sig till Skärblacka för att träffa killarna. 

Fl ber Gisela berätta hur det gick till när hon träffade killarna den aktuella dagen och hon 
uppger att de kom i bil från stan till Coop i Skärblacka. De skulle prata med Kalle men de 
visste inte var han bodde. Jeppe och Petter berättade det och följde sedan med i bilen hem till 



Kalle. Alla kom sedan tillbaka till Coop. De var borta uppskattningsvis i en halvtimme. Gisela 
ombeds precisera vilka som kom tillbaka till Coop och hon uppger att det var Timmy, Surra, 
Elez, Petter och Jeppe. Hon är dock lite osäker på om Jeppe var med tillbaka. En tjej vid namn 
Alexandra var också vid Coop.

Gisela kan inte uppge vad det var för bil killarna färdades i. Det var Elez som körde, han har 
körkort. Då de kom tillbaka till Coop kom alla ut ur bilen. Gisela frågade vad de hade gjort 
och killarna svarade att de hade pratat med Kalle. Gisela frågade Kalle vad killarna hade gjort 
och han sa att de sagt att han inte skulle hålla på som han gjort mot Gisela, han bad även 
Gisela om ursäkt. "Sen var alla bara där".

Fl ber Gisela berätta om vad som hände efter att killarna kommit tillbaka till Coop och hon 
uppger att de var kvar ett tag, vissa stod och rökte. Gisela själv satt i bilen eftersom hon frös. 
Hon tror att hon kan ha suttit i bilen i 20-30 minuter. Efter det åkte Timmy, Surra, Elez, 
Gisela och Julia in till stan. De åkte runt. Gisela tror att de först åkte till Ektorpsskolan. Hon 
tycker att det är svårt att komma ihåg eftersom de "åkte runt".

Fl undrar vad det var Kalle hade gjort mot Gisela och får berättat för sig att Kalle hade spottat 
på Gisela, på flera ställen på kroppen och kallat henne för hora. Detta skall ha hänt 1-2 dagar 
innan killarna kom ut till Skärblacka. Gisela uppger att de kom ut till Skärblacka för att träffa 
henne och Julia inte för att prata med Kalle. 

Kalle och Gisela går i parallellklass på Mosstorpsskolan, de har känt varandra sedan "6-års". 
Gisela uppger att Kalle aldrig har respekterat henne och att han alltid har varit taskig mot 
henne, han har varit "riktigt taskig mot mig".

Gisela ombeds upprepa vad hon hört om samtalet som killarna hade med Kalle och det hon vet 
är att killarna pratade med Kalle och att Petter och Jeppe var med, Hon är helt säker på att 
Petter var med, dock lite oklart hur det var med Jeppes närvaro.

Gisela vet inte om hon har varit i bilen samtidigt som Kalle. Gisela och Alexandra var inte 
hela tiden vid Coop utan de rörde sig runt omkring. Den enda som var där hela tiden var Julia. 
När bilen kom tillbaka till Coop satt det folk i den. Gisela vet inte om det låg någon i 
bagageutrymmet. Hon vet inte vad som hände när killarna åkte iväg för att prata med Kalle. 
De som kom tillbaka i bilen var Elez, Timmy, Surra, Kalle och Petter. Som tidigare nämnts är 
det oklart om Jeppe var med då. Elez körde bilen, Timmy satt bredvid honom i framsätet och 
övriga satt i baksätet. Man öppnade inte bagageluckan då man kom till Coop.

Fl nämner att man fått uppgifter om att Gisela fanns med i bilen då Kalle låg i bagageluckan. 
Gisela hävdar att hon inte suttit i bilen samtidigt som Kalle och hon har inte hört något om att 
Kalle skulle ha legat i bagageluckan. Gisela får förklarat för sig att detta har med begreppet 
människorov att att göra, att man håller någon inlåst och för bort denne. Gisela kan inte säga 
något om det och hon uppger att hon inte varit med om det. 

Gisela tillfrågas om hon hört talas om att Kalle skall ha legat i bagageluckan på en bil och hon 
uppger att det enda hon hört är rykten av dem från Skärblacka. Det är stora grupperingar som 
är osams och "man vill sätta varandra i skiten". Hon tycker att hon borde märkt om någon låg i 
bagageluckan, "det vore svårt att missa". 

Gisela konfronteras även med att hon skall ha fått frågan om det var rätt kille då Kalle 
plockades ut ur bagageluckan. Hon svarar "nej, det går inte ihop i mitt huvud någonstans". På 
fråga om Gisela pratat med Kalle efter den kväll man pratat om uppger hon att det har hon. 
Dagen efter hade man vandring i skolan och Gisela gick tillsammans med Kalle. Han bad 
henne om ursäkt för det han gjort och sa till henne att om hon skulle komma till honom om 
någon gjorde något mot henne. Gisela har sedan träffat Kalle som hastigast efter skolan vid 2 
tillfällen men hon har inte sett honom i skolan efter händelsen som avses.
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Beträffande misshandel av Kalle undrar fl om Gisela sett sparkar eller slag utdelas mot Kalle. 
Gisela uppger att hon inte sett det, "inte av de personerna, inte av Timmy i alla fall". Hon har 
sett Kalle bråka med andra tidigare.

Gisela tillfrågas vem Timmy är och hon uppger han betyder väldigt mycket för henne. De har 
känt varandra i nära två månader, de har mycket kontakt och umgås mycket. Timmy heter 
Halilovic i efternamn. Gisela har lärt känna Surra genom Timmy, det är ingen hon har någon 
direkt kontakt med. Beträffande Elez är det samma sak, Gisela har lärt känna honom genom 
Timmy. En av Giselas bästa kompisar, Julia, har en relation med Elez. De har känt varandra 
lika länge som hon känt Timmy.

Gisela ombeds berätta mer om de personer var som var med och hon uppger följande.

Julia Hallberg är ett år äldre än Gisela, hon är född 2003. De går på samma skola och har känt 
till varandra i flera år men det var först vid sommarlovet 2018 som de började komma närmare 
varandra.

Petter Stenberg och Gisela går i samma klass och hon har känt honom lika länge som hon känt 
Kalle. 

Elez heter Duljaj i efternamn och Surras efternamn är okänt för Gisela.

Alex Asplund var med vid Coop när killarna kom tillbaka med bilen. Han hade uppehållit sig 
där tillsammans med tjejerna. 

Gisela ombeds att ytterligare en gång namnge vilka som var vid Coop den aktuella kvällen och 
hon uppger att de som var där var Jeppe, Alexandra, Timmy, Surra, Elez, Alex, Kalle, Julia 
och Petter. 

På fråga om Gisela hört något prat om pengar uppger hon att det har hon inte. Hon satt mest i 
bilen eftersom hon frös så mycket. Julia var utanför bilen hela tiden. 

Gisela tillfrågas hur det känns att vara misstänkt för brott och hon uppger att det "känns inte 
jättekul" eftersom hon inte är inblandad. Hon kan inte uppge någon som varit inblandad i en 
incident med bagagelucka eftersom hon inte känner till någon sådan.
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Förhör
Dialogförhör

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Göth, Anna Gisela Linda
Personnummer

20040622-8387

Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov. Misshandel. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Helena Kälvehed
Förhörsdatum

2018-09-25
Förhör påbörjat

00:00
Förhör avslutat

Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

BR

Förhörssätt

Videobandsförhör
Förhörsvittne

Berättelse

På medhörning finns juridiska biträdet Eva Enetjärn och handläggare från socialtjänsten. I 
väntrummet finns Giselas föräldrar Jenny och Anders. 

Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare
G= Gisela
- - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Välkommen Gisela. Som jag sade när vi träffades så heter jag Helena och jag är polis. 
Jag pratar med barn och ungdomar om saker som har hänt. När vi är härinne så spelas 
vi in. Det finns kameror här och mikrofoner och i rummet intill så sitter Eva och 
Yvonne och tittar och lyssnar på oss. Det finns ju vissa saker vi ska tänka på för att det 
är viktigt att du och jag förstår varandra. Vi ska bara prata om det som har hänt och är 
det någonting som du inte förstår så vill jag att du säger det till mig eller om det är 
någonting som du inte vet eller om jag säger någonting som är fel. Och du får använda 
vilka ord du vill när du beskriver saker, känna vilka känslor du vill. Då ska jag berätta 
för dig varför du har kommit, varför du är här hos oss och ska prata med mig nu.

G: Mm.

F: Då är det så att du ska höras som misstänkt enligt något som heter LUL §31 och LUL 
står för lagen om unga lagöverträdare.

G: Mm, visste jag inte vad det är. 

Förhör med vittne Göth, Gisela, 2018-10-26 09:30   diarienr: 5000-K1165061-18

   1

20040622-8387
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Personnumret är maskat

Original finns i arkiv
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F: Nej. Första stycket där och det vi ska prata om där du hörs som misstänkt är 
människorov och misshandel mot Kalle Broström i Skärblacka den 12 september i år 
och människorov har varit tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän. 
Misshandel och det är hela tiden mot Kalle som jag pratar om.

G: Alltså att jag har gjort det mot Kalle?

F: Tillsammans och i samförstånd med andra personer som är misstänkta. 

G: Ska jag säga till alltså om det inte är sant eller hur ska jag göra?

F: Jag ville bara presentera först vad det var som vi skulle prata om. 

G: Ja.

F: Och misshandel är också som jag sade förut tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän. Det finns flera misstänkta alltså. Har du något spontant att säga?

G: Nej, ingenting. Alltså jag tycker själv inte att jag har…att jag ska inte dömas men jag 
kan ju inte det, för misshandel och det där för jag har ingenting med det att göra. Det är 
det enda. Jag vet inte ens om vad som har hänt med Kalle. Jag vet att han har varit i 
konflikter men jag vet inte om att han har blivit misshandlad. 

F: Vi pratar här om den 12 september, att det är då som det ska ha skett. Minns du vad du 
gjorde då?

G: 12:e, jag håller inte koll på datum men…jag minns eller jag vet vilken dag att det var 
konflikter mellan Kalle och sedan några som jag var med. Det är det enda. Och jag var 
med dem som jag var med, de som hade konflikter med Kalle. Jag var med dem hela 
dagen förutom kanske typ en timme. Sedan så var jag med dem igen. 

F: Okej. Vilka är de som du var med?

G: Det var Timmy och Elez och Surra. Och Julia. Dem var jag med. 

F: Timmy, Elez, Surra och Julia. 

G: Mm.

F: Vad vet du om konflikter där då?

G: Jag vet att Kalle han hade alltså hållit på mot mig, han hade spottat på mig och kallat 
mig hora och allt, alltså betett sig jättedåligt. Då så berättade jag det för dem och då så 
pratade de med Kalle om det. Det vet jag. Jag vet inget annat. 

F: Och då pratade de med Kalle om det. 

G: Mm, det är vad jag vet eller vad jag hört. 

F: Och vad är det du har hört?

G: Att de har pratat med Kalle om det han gjorde. 

F: Berätta mer om det, vad du har hört om det. 
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G: Jag har inte hört så mycket. Det jag hört för jag var med dem i Skärblacka Timmy och 
Elez och Surra och Julia, jag och Julia väntade på att de skulle komma. Sedan kom de 
och då undrade de var Kalle var och vi visste ju inte det. Sedan kom Kalles kompisar 
bara "ja men han är här". Sedan så åkte de till Kalle och pratade i kanske tjugo minuter 
eller någonting. Sedan kom de tillbaka. 

F: Vilka var det som kom?

G: Timmy och dem och Kalle. Och Kalles kompisar. 

F: Ja. Kalles kompisar vilka var det?

G: Mm…Petter…jo Petter och Jeppe.

F: Och var kom de?

G: De kom från bilen till Coop i Skärblacka. 

F: Vilken bil kom de ifrån?

G: Den som de hade med sig. För de åkte ju och skulle träffa oss, Timmy och dem de 
skulle träffa oss. Då hade de bil med sig. 

F: Och då kom Petter och Casper ut från den bilen?

G: Petter och Kalle och Jeppe. De kom ut från den bilen.

F: Och vad hände därefter sade du, efter att de hade kommit ut från bilen?

G: När de kom tillbaka så var alla där bara. 

F: Okej. När träffade du Timmy, Surra och Elez och Julia den här dagen?

G: Efter skolan. 

F: Okej. Berätta därifrån till det att du såg Kalle. 

G: Jag och Julia hade slutat, vi går på samma skola. Så vi slutade typ…jag tror…jag vet 
inte om det var onsdag, om det inte var onsdag så slutade vi tjugo över tre, om det var 
onsdag slutade vi klockan två. Sedan åkte vi hem till Julia och åt och sådant. Hon bor i 
Kimstad. Sedan åkte vi tillbaka till Skärblacka och träffade dem. Sedan åkte de till 
Kalle. Sedan kom de alla tillbaka till oss och sedan så var vi med Timmy och dem 
själva sedan. 

F: Vart kom dina kompisar, de här killkompisarna du pratar om?

G: Timmy och dem?

F: Ja. När ni träffade dem. 

G: Första gången på den dagen?

F: Ja.
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G: De kom från stan. 

F: Och var träffade ni dem?

G: Skärblacka.

F: I Skärblacka. 

G: Coop.

F: Okej. Sedan åkte de till Kalle säger du. 

G: Mm eller Petter och dem skulle för de visste ju inte var Kalle bodde eller någonting och 
då sade Petter och Jeppe "vi kan visa" för de ville följa med när de skulle prata med 
Kalle så då åkte de till…och jag vet inte exakt vart men mot Kalle där han bodde. 
Sedan kom de alla tillbaka. 

F: Sedan kom de..?

G: Alla tillbaka dit vi var. 

F: Ja. Hur lång tid tog det?

G: Kanske halv, ja en halvtimme. 

F: Okej. Och då kom de tillbaka till vad?

G: Till Coop där jag och Julia var. Och en till kompis, Alexandra, hon var också där.

F: Berätta så att jag förstår vilka kom tillbaka efter att de hade åkt bort till Kalle?

G: Timmy eller Surra och sedan Petter. Petter och Jeppe, jag kommer inte ihåg om båda 
var med eller om det bara var en av dem. Petter var det i alla fall, Jeppe är jag inte 
hundra, det är inte säkert att han kom tillbaka och Kalle. 

F: Och hur kom de tillbaka?

G: Bilen.

F: Vad är det för bil?

G: Det kommer jag inte ihåg. Det var deras bil bara. Vad det var för bil vet jag inte. 

F: Vem körde bilen?

G: Elez. Han har körkort. 

F: Vad händer då när de kommer tillbaka till Coop-parkeringen?

G: De kommer ut alla ut från bilen och börjar prata med oss. Jag frågar "vad har ni gjort?" 
och de säger "vi har varit och pratat med Kalle", jag frågade Kalle vad har ni pratat om, 
då sade han att de…eller alltså att Elez och Timmy och dem hade sagt att Kalle inte 
skulle hålla på mot mig och sedan bad Kalle om ursäkt till mig. Sedan så var alla bara 
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där.

F: Och sedan så var alla bara där. 

G: Mm.

F: Berätta mer vad som hände. 

G: De var kvar ett tag. Vissa stod och rökte och de snackade. Ja det var typ det och jag satt 
i bilen och resten stod därute, Julia stod därute. Jag frös så jag satt i bilen.

F: Hur länge var det så att ni var på den platsen?

G: Mm…kanske halvtimme där också, tjugo, halvtimme tror jag. 

F: Vad hände sedan?

G: Sedan åkte vi och var med Elez och dem och resten var kvar. 

F: Och ni som åkte var med Elez och dem, vilka var ni som åkte?

G: Jag, Julia, Elez, Timmy, Surra. 

F: Vart åkte ni?

G: Vi åkte mot stan. 

F: Vart åkte ni?

G: Först så åkte vi…alltså vi åkte ju runt men tror vi åkte till Ektorpsskolan först tror jag. 
Som sagt vi åkte runt så det är svårt att komma ihåg exakt vart vi åkte först. 

F: Vi pratade här om Kalle och de har sagt till honom att sluta göra saker eller vad sade 
du, mot dig?

G: Mm. De hade bett honom be om ursäkt till mig och det gjorde Kalle. 

F: Berätta igen vad det är Kalle har gjort. 

G: Han spottade på mig flera alltså ställen på min kropp och kallade mig hora och fortsatte 
kalla mig, alltså han har kallat mig massa saker. Och det gjorde han typ en, två dagar 
innan de kom till Skärblacka och pratade med honom. För de kom ju inte till 
Skärblacka för att prata med honom. De kom för att vara med oss. Sedan berättade vi 
vad som hade hänt.

F: Vem är Kalle?

G: Han går i min parallellklass på Mosstorpsskolan. 

F: Känner du honom?

G: Mm, alltså vi har ju gått i skolan sedan sexårs har vi. Så ja, man kan nog säga att vi 
känner varandra. Men han har alltid varit så här, han har aldrig respekterat mig, han har 
alltid varit…alltså taskig, riktigt taskig mot mig. Men vi har ändå känt varandra. 
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F: Vad var det du hörde när de hade pratat med Kalle? Det hade du hört någonting om hur 
det var?

G: Nej bara att de hade pratat och att Petter och Jeppe, jag tror Jeppe var med, Petter vet 
jag i alla fall att de var med. 

F: Var du någon gång inne i den här bilen som Elez körde samtidigt som Kalle?

G: Inte vad jag vet om i alla fall. 

F: Kalles kompisar?

G: Mm…jag minns bara att när vi var vid parkeringen när de hade kommit tillbaka så satt 
folk i bilen, alltså bara satt och typ snackade och sådant där och då kan de ha suttit i 
bilen och bara pratat. Det är det enda. För jag var inte kvar på Coop hela tiden. Jag gick 
med Alexandra och så. Men den som var kvar hela tiden det var Julia, hon var där hela 
tiden.

F: Var det någon som fanns i bagageutrymmet på bilen?

G: Eller när menar du? För jag var ju vid Coop så…

F: Vid det här tillfället. 

G: Inte vad jag vet om. Jag vet ju inte vad de gjorde när de åkte med Petter eller Jeppe eller 
Petter dit men när de kom tillbaka så nej. 

F: Hur många personer var det då i bilen som gick ur bilen när de kom till Coop?

G: Det var Surra, Timmy och Elez och Kalle och Petter. Jeppe vet jag inte, jag kommer 
inte ens ihåg om han följde med dit. Men Petter i alla fall. 

F: Öppnades bagageluckan någonting när de kom tillbaka till Coop?

G: Nej, jag såg bara att Elez körde. Timmy satt bredvid Elez därframme och sedan är 
Kalle, Petter, Surra därbak. 

F: Vi har fått uppgifter i ärendet som säger att du fanns med i bilen när Kalle låg i 
bagageutrymmet. Vad har du att säga om det?

G: Nej. Jag visste inte ens om att…eller jag har inte ens hört någonting om att han legat i 
bagageluckan. Så det där är chock. 

F: Okej. För det är det som har med brottet människorov att göra.

G: Vad betyder människorov?

F: Att man håller någon inlåst och för bort. 

G: Nej det kan jag inte säga någonting om. Det har jag inte gjort. 

F: Har du hört talas något om det i det här sammanhanget?
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G: Att Kalle legat…

F: Att någon ska ha legat i bagageutrymmet.

G: Det enda jag hört är rykten, alltså de från Skärblacka eftersom jag vet att de är osams 
med Timmy och dem, alltså det är ju stora grupperingar och där hör jag rykten och folk 
vill sätta varandra i skiten, det är det jag hört. Men det som känns konstigt är att jag var 
ju ändå med dem hela dagen och jag borde ju märkt om någon ligger i bagageluckan, 
det är svårt att missa. 

F: Jag har också uppgifter om att du skulle ha fått frågan när Kalle togs ut ur 
bagageutrymmet. Är det här rätt kille vi har nu?

G: Nej. Det går inte ihop i mitt huvud någonstans. 

F: Har du pratat med Kalle efter den här dagen som du har berättat om nu?

G: Dagen efter hade vi vandring i skolan och då hade vi det med min klass och hans klass 
och då så var han där och då så pratade vi lite. 

F: Vad pratade ni om?

G: Han kom fram till mig och sade att han bad om ursäkt för det han hade gjort och att om 
någon höll på mot mig eller gjorde någonting så skulle jag säga till honom. 

F: Vad sade du?

G: Då sade jag ja det ska jag göra och att det var lugnt. Sedan gick vi och pratade om allt 
möjligt.

F: Har du träffat Kalle något mer?

G: Knappt. Jag har träffat honom typ två gånger utanför skoltid, alltså sett honom så här i 
Skärblacka och bara snackat lite, annars har jag inte sett han i skolan eller någonting. 

F: Att du hörs som misstänkt för misshandel det är också mot Kalle vid det här tillfället. 
Har du sett några slag eller sparkar utdelas?

G: På Kalle? 

F: Ja främst på Kalle. 

G: Nej.

F: Överhuvudtaget?

G: Inte av de personerna i alla fall inte av Timmy och dem. 

F: Vad menar du då? Har du sett något?

G: Alltså jag menar tidigare. Jag har ju sett Kalle bråka med folk.

F: Okej.
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G: Det har jag i skolan och sådant men inte dem. 

F: Vem är Timmy?

G: Ja hur ska jag…eller?

F: Ja vem är han för dig och kan du efternamnet?

G: Ja fast jag kan inte uttala det, Halilovic ja. Nej han betyder mycket för mig. 

F: Hur länge har du känt honom?

G: Alltså vi har varit nära varandra nu, alltså nära i kanske typ två månader men vi har 
ändå så här vetat vem varandra är och sådant väldigt länge och haft lite så här 
småkontakt.

F: Vad menar du med att ni är nära varandra?

G: Vi har mycket kontakt. Och vi umgås mycket och sådant. 

F: De senaste två månaderna?

G: Mm.

F: Vem är Surra?

G: Det är…alltså han har jag inte någon så här kontakt med men det vet jag bara är 
Timmys kompis och det är på det sättet jag, inte känner, men haft lite kontakt med han. 

F: Hur länge har du känt till honom?

G: Surra?

F: Ja.

G: Han har jag också vetat vem det var men han…hur ska jag förklara…alltså eftersom att 
jag umgås med Timmy och han är kompis med Surra så har det blivit att  jag också…ja. 

F: Elez?

G: Samma med han. Jag är ju bästa kompis eller ja eller med Elez kompisar det är Julia 
och det är vi, hon och jag, som har umgåtts med de här och hon har en typ relation till 
Elez och då har det blivit så. 

F: Hur länge har du känt till Elez? 

G: Det är samma som de andra. Alltså att vi haft kontakt nu i två månader typ, nära 
varandra.

F: Och Julia vem är det?

G: Hon går i min skola. Hon är ett år äldre än mig så hon är född 2003. 

F: Hur länge har ni känt varandra?
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G: Vi har ju gått på samma skola i flera år men vi har väl kommit närmare varandra sedan 
typ början på det här året typ, början på sommarlovet, det var då vi verkligen kom nära. 

F: Du har också nämnt Petter att han fanns med där i bilen. Vem är Petter?

G: Han går i min klass på min skola och så har jag känt han, ja lika länge som Kalle 
eftersom vi har gått på samma skola sedan sexårs. 

F: Nu har jag glömt att fråga efternamn på de andra. Petter vad heter han i efternamn?

G: Stenberg.

F: Och Julia om vi går tillbaka till henne?

G: Julia Hallberg heter hon. 

F: Och Surra vad heter han?

G: Det vet jag faktiskt inte. Ingen aning.

F: Och Elez?

G: Elez Duljaj. 

F: Sedan har du pratat om att Alex kanske fanns med. 

G: Alex Asplund. Men han var inte med och…alltså i bilen när de åkte till Kalle och sedan 
kom tillbaka. Han var med på Coop för att han var kvar där med mig, Alexandra och 
Julia och Jeppe det var det jag inte kommer ihåg var Jeppe var då. 

F: Vem är Jeppe?

G: Jeppe Karlsson heter han. Det är Kalles och Petters och deras kompis. Och Alex är 
också kompis med Timmy och dem. 

F: Tänk tillbaka vilka som fanns på Coop-parkeringen när de kom. 

G: När de kom tillbaka? 

F: Ja till att börja med när de kom tillbaka. 

G: Det var jag, Alexandra, Julia, Timmy, Surra, Elez, Petter, Alex var ju där sedan innan, 
Kalle och Jeppe var också där för han var kvar med Alex tror jag för han var där.

F: Hörde du om det pratades om pengar på platsen?

G: Nej.

F: Såg du några pengar på platsen?

G: Nej. Inte vad jag kommer ihåg för jag satt som jag sade för det mesta i bilen, jag satt 
nästan bara i bilen för jag frös så mycket. Men det jag vet var Julia, hon var utanför 
bilen hela tiden. Hon kanske satt i bilen i fem minuter men annars var hon därute. 
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F: Okej. Hur känns det då att jag säger att du är misstänkt för människorov och 
misshandel?

G: Det känns inte jättekul eftersom jag själv inte skulle…ja kalla det där eller alltså att jag 
inte är inblandad så nej det känns inte bra. 

F: Vet du någon som är inblandad i de här brotten?

G: Nej. För jag vet ju inte med bagagelucka och det du pratar om, jag har ingen aning om 
det så jag kan inte sätta fingret på så. 

F: Vet du jag brukar göra så att jag tar en paus och så känner jag att jag vill göra nu. 

G: Mm.

F: Och se om Eva har funderat på någonting nu. Så får vi resa på oss både du och jag. Är 
det okej att vi tar en paus?

G: Mm. Vart ska jag nu då?

F: Det får du bestämma. 

- - - - - - - - - - - - - - - - 

F: Har du tänkt på något särskilt under pausen?

G: Nej.

F: Okej. Jag har inget mer att fråga just nu i det här ärendet. Så jag tänker att vi avslutar. 

G: Mm.

F: Om det inte är något du kommer på? Nej. Då tackar jag dig och jag undrar om det 
skulle vara så att jag behöver prata med dig igen hur känns det?

G: Det känns okej. 

F: Då avslutar vi helt enkelt. 
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Sammanfattning av videoförhör
Uppgift

Förhöret hållet 181003, kl 9.11 - 10.29 med paus mellan kl 9.36 - 9.57 och kl 10.22 - 10.28
Hörd person: Gisela 14 år, misstänkt
Förhörsledare (fl): Helena Kälvehed
Medhörning: Eva Enetjärn, juridiskt biträde, Lisa Axelsson, socialtjänsten, Anders Nilsson 
och Mattias Jangblad

I intilliggande väntrum väntar Giselas föräldrar, Jenny och Anders

Grundregler för förhöret repeteras kort.

Gisela informeras om att hon även denna gång hörs som misstänkt enl LUL §31.

Gisela berättar spontant att hon inte berättat allt vid det första förhöret som hölls med henne. 
Nu uppger hon att "de" åkte till Kalle för att sedan komma tillbaka för att hämta upp henne 
och Julia. Då de satt i bilen började Julia förklara en "konstig väg" som gick ut mot skogen. 
Julia sa "Kalle ligger i bagageluckan". Gisela sa "va!", hon var chockad. Bilen stannade, Elez 
gick ut, öppnade och började slå Kalle. Timmy och Surra gick också ut men Gisela såg inte 
att de gjorde något. Hon satt kvar inne i bilen, "det är det jag vet".

Efter att Gisela berättat fritt ställs kompletterande frågor. 

Fl undrar vilka det var som åkte iväg för att hämta Kalle. Gisela uppger att det var Elez, 
Timmy, Surra och Petter. Hon är osäker på om Jeppe var med i bilen. När man kom tillbaka 
hoppade Gisela in i bilen och satte sig i mitten i baksätet. På hennes högra sida satt Surra och 
på hennes vänstra sida satt Julia. Gisela sa inget, det ångrar hon men hon var chockad.

Gisela ombeds berätta allt som sades i bilen och hon berättar att Julia gav en vägbeskrivning, 
det var musik i bakgrunden så Gisela hörde inte allt. De andra stod utanför bilen då Gisela 
hoppade in i bilen och hon vet inte om de pratat med varandra innan om situationen. Stället 
som Julia gav vägbeskrivningen till låg åt Kimstadhållet, det var inte i skogen men åt 
"landet-hållet". Man åkte på en grusväg. Bilen stannade och Elez hoppade ut, öppnade 
bagageluckan, även Timmy och Surra gick ut ur bilen. Elez drog ner Kalle på backen och 
slog. Gisela såg inte mer. Gisela var ute ur bilen vid ett tillfälle, Elez sa åt henne att komma 



ut. Gisela sa "nej" men Elez sa "jo och då gick Gisela ut ur bilen. Då Gisela kommit ut ur 
bilen sa Elez till Kalle att han skulle pussa hans skor, det gjorde Kalle. Därefter blev Kalle 
tillsagd att pussa Giselas skor. Gisela sa nej till detta då hon tyckte att det var överdrivet och 
larvigt men hon gav med sig då Elez höjde rösten, hon kände sig obekväm. Även Timmy och 
Surra protesterade, de tyckte att det hela var överdrivet men ingen vågade riktigt protestera 
mot Elez. Allt detta utspelade sig vid bagageluckan, Gisela fick hålla upp sin fot så att Kalle 
kom åt att pussa skon. 

På fråga hur Gisela visste att Kalle låg i bagageutrymmet uppger hon att Julia sa det men 
även de andra sa hans namn. Då Gisela kom ut från bilen och Kalle skulle pussa hennes sko 
såg hon att det var han. Enligt uppgifter i utredningen är det Gisela som identifierar Kalle, 
något hon förnekar. Hon fick frågan om det var Kalle när han skulle pussa hennes sko och det 
medgav hon. 

Uppgifter i utredningen säger även att man stod utanför bilen och rökte och det stämmer 
enligt Gisela. Det var "efteråt". "De" kramade om Kalle och Gisela "fattade ingenting". Man 
ropade att tjejerna skulle komma ut för att ta en cigg. Alla stod och pratade och allt var 
"normalt". Först var det bråk och sen var allt normalt. Efter att man hade rökt åkte man 
tillbaka. 

Fl undrar hur Kalle var under tillbakafärden och Gisela uppger att han var "ganska tyst, sa 
inte så mycket". 

Gisela ombeds berätta om vad hon uppfattade, såg och hörde under misshandeln och hon såg 
hur Elez drog ner Kalle på backen. Han började sedan sparka eller slå. Gisela kunde höra det. 
Under misshandeln satt hon i bilen tillsammans med Julia. Det var första gången hon var med 
om något liknade  och hon var chockad. Gisela tittade på Julia och som verkade tänka samma 
sak. Anledningen till att Gisela blev chockad var för att hon inte är "en sån människa som 
kollar på slåss". Att Kalle sedan hamnade i bagageluckan gjorde Gisela chockad, hon trodde 
inte att man gjorde så mot människor.

Gisela tillfrågas var Timmy fanns och hon uppger att han suttit fram i bilen men då de stannat 
gick han till höger bakdörr på bilen, Gisela hade flyttat till höger sida då Surra gick ur bilen. 
Timmy kramade om Gisela och sedan ställde han sig vid bilens högra bakdäck. Gisela tror att 
Timmy såg på henne att hon var rädd. 

Beträffande Surra uppger Gisela att han gick ut ur bilen. Hon såg honom aldrig slå Kalle. 

Då man rökte efter misshandeln var Kalle tyst och han såg rädd ut, Gisela såg inte att han 
hade några skador. Vanligtvis kan Kalle vara lite dryg. Gisela vet inte vad Kalle hade för 
byxor på sig. Hon tror att han hade en svart T-shirt och en tjocktröja på sig. Tjocktröjan, av 
märket Parajumper, låg bredvid Kalle . Gisela tror att han tog på sig den senare, hon minns 
inte om kläderna var smutsiga.

Fl frågar Gisela om hon känner till om Kalle kissat på sig. Hon uppger att hon hört det. Kalle 
fick frågan om han hade kissat på sig men han sa att han inte hade gjort det. På vägen tillbaka 
till Skärblacka skulle Surra ligga i bagageutrymmet och han sa att det luktade kiss. Gisela kan 
förstå om Kalle kissat på sig av rädsla. Anledningen till att Surra skulle ligga i bagageluckan 
var att man var en för mycket i bilen. Kalle fick sitta i baksätet med tjejerna på vägen tillbaka. 
Gisela kan inte dra sig till minnes att Kalle sa något i bilen. Hon minns att han bad henne om 
ursäkt då hon gick ut ur bilen men något mer har hon inget minne av.

Gisela uppger även att hon hörde Kalle säga "ta allt jag har", "han var väl rädd" och ville 
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därifrån. Hon hörde Elez säga till Kalle att han skulle "fixa bensinpengar". Det skall ha varit 
efter att Kalle erbjudit det han hade. Gisela hörde ingen summa nämnas.

Då fl frågar om körningen från Skärblacka säger Gisela att hon blandar ihop denna körning 
och den hon var med om med Jesper. Det var Julia som bestämde väg, Elez visste inte var 
han var. Gisela tror att bilturen gick lugnt, hon minns inte att någon sa något om ett visst 
körsätt. Gisela kände inte till platsen de åkte till, hon hade inte varit där tidigare. 

När man kom tillbaka till parkeringen vid Coop i Skärblacka fanns Petter, Jesper, Alex och 
eventuellt Casper där. Alla gick ut ur bilen utom Gisela, hon frös och satt kvar. Hon var dock 
ute vid ett tillfälle. Julia var omväxlande ute och inne i bilen. När man lämnade platsen åkte 
Elez för att tanka och sedan åkte man till Norrköping.

Efter en paus i förhöret berättar Gisela att hon och Julia skulle möta killarna vid parkeringen. 
Bilen kom och Surra vinkade åt dem att komma. Elez och Julia pratade med varandra och 
sedan satte sig Gisela och Julia i bilen. Gisela satte sig i mitten i baksätet med Julia och Surra 
på varsin sida. Julia sa "han sitter i bagageluckan". Gisela kunde inte se Kalle och hon ville 
inte att han skulle veta att hon var i bilen, hon skämdes.

Det finns en uppgift om att någon ropat till tjejerna "hoppa in, vi har honom". Gisela hävdar 
att det inte stämmer.

Gisela har tidigare uppgivit att Elez slet ut Kalle, hon ombeds utveckla detta. Gisela uppger 
att Elez körde bilen, han stannade och gick ut till bagageluckan och öppnade. Han tog ut 
Kalle på ett "inte snällt sätt". Gisela såg Elez men inte Kalle, han låg nog på marken. Elez 
sparkade kanske två gånger mot Kalle, det var obehagligt och Gisela ville inte se mer. Hon 
satt inne i bilen, vände på huvudet och såg detta. Timmy och Surra hade gått ut ur bilen men 
Gisela är osäker på var de fanns. 

En misstänkt har sagt att han tog ut Kalle, Gisela tillfrågas om detta. Hon minns att Elez 
öppnade bagageluckan men hon såg inte att han "slet" ut Kalle. Flera misstänkta har erkänt att 
de misshandlat Kalle men Gisela hävdar att hon bara såg Elez sparka. Efteråt har det pratats i 
Skärblacka och då har man sagt att Elez, Timmy och Surra  har misshandlat Kalle. Gisela tror 
att det är Kalle som har sagt det så hon antog att de andra också kan ha misshandlat honom, 
"de gjorde säkert något om jag känner dem rätt". Timmy var arg på Kalle och försvarade 
Gisela så hon antog att även han kan ha gjort något. Gisela har svårt att tro att bara Elez 
gjorde något mot Kalle. 

Gisela tillfrågas hur det kommer sig att hon inte såg mer än vad hon gjorde och hon uppger 
att hon inte ville se. Hon hörde, vad hon antog vara, sprakar och slag.

Gisela minns ej om man sa något under misshandeln. Elez bad henne komma ut precis innan 
Kalle skulle be henne om ursäkt. Julia satt kvar i bilen och Kalle satt på kanten till 
bagageluckan. Hon såg honom då han skall pussa hennes skor. 

Fl undrar hur Kalle var klädd och Gisela tror att han hade blå jeans på sig eller svarta 
mjukisbyxor av märket Adidas. Han hade en svart T-shirt och en tröja av märket Parajumper. 
Hon tror att Kalle hade sin Parajumper tröja på sig när de skulle röka men att han ville ta den 
av sig för att han var varm. Han blev tillsagd att sätta på sig den eftersom det var kallt. Han 
svarade "nej, jag är varm". På vägen tillbaka till Skärblacka hade han bara sin T-shirt på sig 
eftersom han var varm. 

Gisela tror inte att någon gick från platsen under misshandeln. Hon hörde inte Kalle ropa att 
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han var 14 år. Det fick killarna veta på parkeringen vid Coop. Det Gisela hörde Kalle säga var 
att han bad henne om ursäkt, han sa att han var varm och att han erbjöd sig att ligga i 
bagageluckan på vägen tillbaka. Det behövde han inte göra.

På fråga om Gisela försökte avbryta misshandeln svarar hon att hon visste inte 100% vad som 
pågick. Hon hänvisar till Jeppes situation och uppger att hon var mer rädd så. Med Kalle var 
det ingen lugn stämning men det var inte högljutt, hon hörde bara lite och det gick ändå fort 
när man slog Kalle, "4 minuter någonting". Gisela var chockad, hon hade inte varit indragen i 
något liknande tidigare. Hon sa dock ifrån när Kalle skulle pussa hennes skor, "där går 
gränsen, det var barnsligt". Julia gjorde inget för att avbryta, hon satt i bilen hela tiden. 

Surra sa att det luktade kiss i bagageluckan då man skulle åka tillbaka. Gisela vet inte om han 
kände det när han satt i bagageluckan eller när han stod utanför. 

Väl tillbaka i Skärblacka satt Gisela kvar i bilen. Hon tror att hon satt där minst 15-20 
minuter.

Gisela såg inte några bensinpengar men hon hörde Elez säga att Kalle skulle fixa det och när 
man tankat på macken så fanns det pengar att betala med så "någonstans fick han pengar 
ifrån". Gisela såg inget överlämnade av pengar. Hon uppger att "de" betalade och då fl ber 
om ett förtydligande av "de" säger Gisela Elez. Gisela informeras om att Julia har sagt att hon 
betalade och Gisela säger att det kan ha varit så.

De som åkte i bilen från Skärblacka till Norrköping var Elez, Julia, Timmy, Surra, Gisela och 
Alex. Timmy och Alex är barndomskamrater och de hade kommit överens om att Timmy 
skulle få låna en jacka av Alex i 1-2 veckor. Då de kom hem till Alex hämtade han den 
aktuella jackan, kom ut med den, rökte en cigarett och pratade. Enligt Gisela var det absolut 
inte frågan om något rån, Timmy och Alex var överens om att Timmy skulle få låna jackan. 
Alex verkade inte rädd på något sätt, enligt Gisela var han "normal". Då alla var på 
Coop-parkeringen i Skärblacka hade Alex på sig en annan jacka, en mer vår-och höstjacka. 

Gisela konfronteras med uppgiften från en misstänkt som säger att Timmy tog Alex jacka för 
att han inte hade någon vinterjacka. Detta stämmer inte enligt Gisela.

Avslutningsvis kommer pengarna på tal igen och Gisela uppger att hon tror att Julia betalade 
bensinen med sitt kort för att sedan få kontanter av Elez. 

Gisela vet inte om att någon av de misstänkta skall ha pekat på personer på 
Coop-parkeringen och pratade om pengar, det är inget hon känner till.
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känslor du vill. Är det så att det är något som du inte förstår så säger du till eller om det 
är något som du inte vet eller om jag säger någonting som är fel. Då är det ju förhör 
nummer två.

G: Mm.

F: Där du hörs som misstänkt enligt LUL §31, tredje stycket punkt 1, jag förklarade förra 
gången LUL vad det står för. 

G: Mm.

F: Det är vad gäller människorov och misshandel mot Kalle Broström i Skärblacka den 12 
september 2018 och det ska ha skett tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän. Jag undrar om du har något spontant att säga nu?

G: Det enda var väl att förra gången jag var här så var det ju första gången och det var lite 
nervöst och jag vågade typ inte säga någonting. Men nu så kommer jag säga allting jag 
vet.

F: Okej. Berätta gärna.

G: Nej men det var så jag sade eller att de åkte till Kalle. Sedan kom de tillbaka och sedan 
sade de till mig och Julia att vi skulle hoppa in i bilen och då så trodde jag, jag 
uppfattade det som att för vi hade bestämt att vi skulle åka till stan så jag tänkte ja, ja så 
vi hoppade in i bilen. Sedan började de åka någonstans och Julia började förklara någon 
konstig väg, alltså mer ut typ skogliknande fast ändå inte skogen. Så jag frågade ju vart 
ska vi då så säger hon "Kalle ligger i bagageluckan".

F: Vem sade det?

G: Julia sade det till mig. Och då sade jag va och sedan vart jag tyst, jag sade ingenting. 
Jag visste inte…jag vart ju chockad, jag visste inte vad jag skulle göra. Sedan stannade 
de bilen. Kalle låg i bagageluckan, Elez gick ut, öppnade bagageluckan och började slå 
Kalle. Timmy och Surra var också utanför bilen men den enda jag såg göra någonting 
var Elez. De andra såg jag inte för jag kollade ändå in i bilen men när jag kollade ut så 
var det Elez jag såg annars såg jag ingen. Så det är det jag vet. 

F: Okej. Du började med att säga att de åkte iväg till Kalle. 

G: Mm.

F: Vilka är de? Säg namn. 

G: Ja. Det var i alla fall Timmy, Surra och Elez, Petter och sedan kommer jag inte…det var 
det jag sade förra gången, jag kommer inte ihåg om Jeppe var med eller inte men Petter 
var med i alla fall. 

F: Var satt du i bilen när ni åkte, ja eller hur gick det till när du kom in i bilen?

G: De sade ju hoppa in i bilen. Jag hoppade in och sedan så satt jag i mitten och sedan 
Surra på min högra sida och Julia på min vänstra sida. 

F: Och du säger att du sade ingenting. 
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G: Nej. Jag vart ju chockad, jag hade…jag ångrade ju att jag inte sade någonting men jag 
visste inte riktigt vad jag skulle säga. 

F: Berätta allt som sades i bilen på vägen ut tills ni stannade. 

G: Det jag tänkte på var väl att eller det jag alltid hörde var att Julia förklarade en väg, 
alltså en väg dit vi skulle. Det var det jag tänkte och alltså fokuserade på eller vad man 
ska säga. Det var musik i bakgrunden också. 

F: Och vägen som hon förklarade fanns det något önskemål där?

G: Önskemål?

F: Ja önskemål från dem som hon förklarade vägen till. 

G: Inte vad jag vet om eller jag hoppade ju in i bilen och sedan då var de lite utanför bilen 
sedan kom de så jag vet inte om de hade pratat om det då. Jag vet bara att Julia 
förklarade en väg typ i Kimstad, lite mer åt skogen, landet hållet. Det var inte riktigt 
skog men det var mer vid åkrarna på en väg typ grusväg. 

F: Och sedan säger du att ni stannade där och Elez…

G: Elez går ut ur bilen och öppnar bagageluckan och Timmy och Surra går också ut. Sedan 
vände jag mig om och då så drog Elez ner Kalle på backen och började slå honom, 
sedan kollade jag inte dit mer. 

F: Var du ur bilen någonting?

G: Mm, en gång. Elez säger att jag ska komma ut då sade jag nej. Då sade han jo. Då gick 
jag ur bilen. Sedan så sade han eller sedan så bad Elez typ Kalle pussa hans skor så 
Kalle pussade Elez skor, sedan så sade Elez "du ska pussa mina skor" då sade jag "nej 
det ska han inte" för det är överdrivet, jag tyckte det var larvigt, jag sade "nej det ska 
han inte". Han sade jo. Så Kalle pussade min sko. Sedan gick jag in i bilen för jag 
tyckte det var larvigt. Sedan åkte de därifrån. 

F: Såg du när Kalle pussade Elez skor?

G: Mm.

F: Var fanns du då?

G: Utanför bilen. Alltså jag kom ju precis ut vid bagageluckan, stod där. 

F: Fick han pussa någon mer sko?

G: Inte mer än dem jag sade. 

F: Och hur gick det till när han pussade skor?

G: Han böjde sig ner och pussade. Jag kommer inte ihåg exakt men han pussade skor.

F: Böjde sig ner till marken eller?

G: Elez vet jag inte men när han skulle pussa min sko så sade Elez att jag skulle hålla upp 
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foten så då höll jag upp den sedan pussade han den. Och jag sade att jag inte ville men 
han Elez typ höjde rösten och sade jo. Då vart jag så här…obehaglig. Och det kommer 
jag ihåg också att Timmy och Surra de sade det när Elez sade pussa min sko så sade de 
nej för de tyckte också att det var överdrivet så just då var det Elez som…ja styrde upp 
det eller så här överdrev tyckte vi för att det var jävligt onödigt. Och vi vågade inte 
riktigt säga emot honom. 

F: Du säger att Elez gick ut och tog ut Kalle. Hur vet du att det var Kalle han tog ut?

G: För Kalle låg ju i bagageluckan. 

F: Hur vet du det?

G: De sade Kalle och Julia sade Kalle ligger och jag vet att Julia vet exakt vem Kalle är så 
då tänkte jag ja. Hon hade ju sett Kalle och hon sade till mig.

F: Det finns uppgifter i det här ärendet att du får liksom bekräfta att det är rätt kille. 

G: Ja inte bekräftat, i så fall måste det vara när de sade åt mig att gå ut för att han skulle 
pussa mina skor. Då såg jag att det var Kalle. Annars har jag inte bekräftat det eftersom 
jag satt i bilen.

F: För det är tre personer som säger att det är du som får identifiera honom och får frågan 
om det är rätt kille. 

G: Det är inte sant. I så fall är det när de…det var som jag sade när han skulle pussa hans 
sko, då sade de det här är Kalle, då sade jag ja det är Kalle. 

F: Hur länge är ni därute?

G: Alltså dit vi kommit ifrån när vi går ut och kommer in?

F: Ja dit. 

G: Jag vet inte, kanske tio minuter kanske, jag vet inte riktigt. 

F: Okej. Det finns också uppgifter om att Julia och du stod utanför och rökte utanför bilen.

G: Mm det var ju efter när de…för de pratade typ med Kalle, sedan kramade de om Kalle 
och allting, jag fattade ingenting. Då så sade de "kom ut så ska vi ta en cigg" och då så 
följde jag med ut och sedan stod vi alla där och pratade och då var det som normalt. Det 
var därför jag inte fattade någonting för först så var det typ bråk sedan vart det normalt 
från ingenstans. Sedan efter det åkte vi tillbaka. 

F: Hur var Kalle?

G: Ganska tyst. Han sade inte så mycket. Det är det jag minns. 

F: Du känner ju honom sedan tidigare. 

G: Mm. Det gör jag.

F: Sade Kalle någonting?

Förhör med Göth, Anna Gisela Linda; 2018-10-03 09:11   diarienr: 5000-K1165061-18

   4

Förhör med vittne Göth, Gisela ( 18-10-03 ), 2018-10-26 10:01   diarienr: 5000-K1165061-18

 104



G: Inte vad jag kommer ihåg just nu. Jag vet inte. 

F: Nej okej. Under själva misshandeln, berätta vad du uppfattar då. 

G: Mm…alltså jag vet inte vad är uppfatta?

F: Vad du ser eller hör. 

G: Det jag såg var ju att Elez drog ner Kalle så att han hamnade på backen och att Elez 
började typ sparka på honom eller något, jag såg inte det var ju högt men sparka eller 
slå någonting. För jag hörde ju slag, man hör ju. Det är typ det sedan hörde jag inte vem 
eller sedan såg jag inte vem. 

F: Du sade det var högt. Vad var det som var högt?

G: Man hör ju slag och sedan så hörde man ju alltså när Kalle låg på backen och man hör 
ju ljuden och då fattar man ju.

F: Var fanns du då?

G: I bilen med Julia. 

F: Vad gjorde du därinne i bilen?

G: Jag kollade på Julia för det var ju första gången jag var med om något sådant, jag vart 
ju helt chockad. Så jag kollade på henne och hon tänkte väl ungefär samma sak. 

F: Du säger att du blev chockad. 

G: Mm.

F: Varför?

G: För att det är som jag sade första gången jag alltså…jag är inte en sådan människa 
direkt som brukar kolla på ja men slåss och våld överhuvudtaget. Sedan så vart det att 
han hamnade i en bagagelucka och sedan ska man slåss och det vart…då vart jag 
chockad, jag trodde inte ens man gjorde så mot andra människor. 

F: Var fanns Timmy när du hörde slag?

G: Han stod…eller om jag för då hade ju Surra gått ut så då kunde jag sätta mig på högra 
sidan och Julia på vänster sidan men det var ju typ i tio minuter så de förflyttade väl sig 
men jag vet att Timmy kom till min dörr så öppnade han min dörr sedan så kramade 
han om mig och sådant så han stod lite snett utanför min dörr när jag kollade en gång 
sedan vet jag ju inte om han har gått men det vet jag då i alla fall. Då jag hörde att Elez 
drog ner Kalle på backen, sedan vet jag inte.

F: Var kom Timmy ifrån då när han öppnade dörren och kramade dig?

G: Han satt ju där fram så han gick ut där på den sidan som jag satt på. Så då stod han där 
typ vid bakdäcket om du tänker dig där och sedan gick han och kramade mig. 

F: Sades det någonting?
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G: Nej. Inte något speciellt, hälsade bara typ eller inte hälsa men så. Jag tror han såg på 
mig att jag var lite så här…inte rädd men ändå typ nervös för jag tyckte inte riktigt att 
det kändes okej. Jag tror det var därför han kom. 

F: Efter att han hade kramat dig vad hände då?

G: Då stod han där vid däcket vad jag såg. Sedan jag kommer inte ihåg så mycket men det 
var inte jättelänge och det var sedan de sade att vi skulle komma ut och röka, Julia och 
dem.

F: Berätta om Surra vad du uppfattade om honom. 

G: Inte jättemycket. Han satt bredvid mig i bilen först. Sedan gick ju de ut. Jag såg aldrig 
han slå eller någonting men…nej jag vet inte, alltså jag såg han inte slå eller någonting 
så därför kan jag inte säga att han har gjort det. 

F: Okej. Och när ni rökte och så, Kalle var tyst säger du, hur såg han ut? Alltså såg du 
några skador på honom?

G: Nej jag såg inga skador men jag såg att han var rädd eller han var inte…för Kalle har 
inte varit den här innan, han har aldrig varit rädd, han har varit den här dryga, han har 
kunnat gå fram till mig och slå mig från ingenstans alltså den där, han är ganska…vad 
säger man…stark i sig själv men då så såg det inte ut som Kalle. Jag såg på han att han 
var rädd. Jag märker sådant ganska fort på just honom som har en stark personlighet. 

F: Hur såg han ut i kläder?

G: Vad han hade på sig?

F: Ja hur såg han ut, vad hade han på sig, hur såg kläderna ut?

G: Han hade…jag kommer inte ihåg vad han hade för byxor men tröja hade han, jag tror 
han hade en svart t-shirt tror jag, jag vet inte. Sedan hade han en tjocktröja med sig tror 
jag.

F: Han hade en tjocktröja med sig tror du. 

G: Mm för han hade på sig en tjocktröja senare och jag har sett honom i den förr för det är 
inte många som har den så jag antar att det var Kalles. 

F: Det finns ju andra misstänkta i ärendet som berättar om Kalle och hans tröja och att det 
var diskussioner om den. 

G: Om?

F: Om tjocktröjan. Vad hörde du om det?

G: Jag förstår inte eller?

F: Du säger att han stod i t-shirt och du tror att han hade en tjocktröja med sig. 

G: Mm.

F: Andra misstänkta som var på den här platsen har berättat om den här tröjan som 
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tillhörde Kalle, tjocktröjan. Vad har du uppfattat om den på platsen?

G: Alltså jag vet inte hur Kalle såg ut när han kom dit för jag var ju i bilen och då så fick 
jag reda på att han låg i bagageluckan men…alltså när de tog ur mig ur bilen då hade 
han bara t-shirten på sig och den här para…det är ju Parajumper någonting, en tröja, 
den låg bredvid honom då och sedan senare satte han på sig den tröjan tror jag. Det är 
därför jag har kopplat det med hans…men jag är osäker där. 

F: Hur var det med hans kläder?

G: Om de var smutsiga eller?

F: Ja, var det något särskilt med hans kläder?

G: Inte vad jag tänkte på eller såg. Jag kollade inte så mycket på den.

F: Det sägs att Kalle ska ha kissat på sig. 

G: Mm det hörde jag någon säga. Men de frågade Kalle om han hade gjort det, då sade 
Kalle nej och de sade att det luktade så då sade de att han hade gjort det men Kalle sade 
att han inte hade gjort det. Det är det jag hört. 

F: De sade. Vem sade det?

G: Surra sade att det luktade i bilen. Då frågade han Kalle om han hade kissat på sig och 
Kalle sade nej. Men Surra trodde fortfarande att Kalle hade kissat på sig. 

F: Vad tror du?

G: Alltså jag förstår ju om han har gjort det på grund av rädslan men jag vet ju inte och 
han sade ju att han inte hade gjort det. Och vad jag såg på honom så såg jag inget, alltså 
man ser ju om någon har kissat på sig. Och antingen hade han svarta Adidas 
mjukisbyxor eller så hade han blåa jeans tror jag och blåa jeans ser man ju på. Så jag 
vet inte men jag såg inte att han hade gjort det i alla fall. Men Surra sade att det luktade 
i bilen.

F: Berätta vad som sades innan ni åkte därifrån. 

G: Vad som sades?

F: Ja vad som sades.

G: De pratade om hur vi skulle sitta i bilen för vi var ju en för många. Så då satt jag 
bredvid Kalle därbak, jag och Julia satt bredvid Kalle och Surra satt i luckan. Det var 
det enda för jag hoppade in i bilen efter jag och Julia…eller jag väntade på att Julia 
skulle röka och sådant och vi var därute ett tag. Sedan hoppade jag in i bilen och då 
hörde jag bara att Surra inte ville sitta i luckan. Sedan fick han göra det och det var då 
de började eller Surra sade och de började prata om att Kalle kissade på sig och att det 
luktade och allt det där. 

F: Berätta om det är någonting som Kalle sade som du kommer ihåg. 

G: Alltså jag vet inte, jag kommer inte ihåg så mycket vad Kalle…alltså vad han sade. För 
jag pratade inte så…jag pratade ingenting med Kalle förutom att han bad om ursäkt för 
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att han hade spottat på mig och kallat mig saker och cyklat på mig med cykeln och 
sådant. Det bad han om ursäkt för och då sade jag att det var lugnt. 

F: I vilket läge gjorde han det?

G: Efter eller när de bad mig gå ur bilen, då bad han om ursäkt till mig. 

F: Det sägs att Kalle ska ha erbjudit saker.

G: Till?

F: Till misstänkta på platsen. 

G: Alltså…det enda jag hörde det var när Kalle var rädd. Då sade han typ "ta allt jag har" 
något sådant sade han "ta allting jag har" för att han ville väl därifrån. Det är det jag 
hörde men jag hörde inte så här specifika saker han erbjöd. 

F: Var va du då när du hörde det?

G: I bilen. Då hörde jag att Elez sade någonting om att Kalle skulle fixa bensinpengar, det 
hörde jag men jag vet inte om han fixade det eller om de…om han bara sade så. 

F: När sägs det?

G: Det var efter Kalle sade alltså ta vad ni vill för han ville därifrån.

F: Och vad var det Elez sade?

G: Han sade att Kalle skulle fixa bensinpengar för att han hade ingen tank eller diesel eller 
vad han nu…

F: Hur mycket bensinpengar skulle han fixa?

G: Det vet jag inte. Jag hörde bara bensinpengar. 

F: Hur var det med…nu backar jag lite…när ni åkte ut dit. Du säger att Julia beskriver, 
förklarar vägen. Hur körs bilen?

G: Hur menar du?

F: Ja det sägs att du ska ha beskrivit för någon annan person hur bilen körs i cirklar för att 
Kalle ska liksom åka runt i bagaget. 

G: Cirklar…eller va?

F: Så kördes bilen. 

G: Nu blandas det typ ihop med Jeppe för det var det men med Kalle vad jag minns i alla 
fall så kördes det hyfsat bra för Julia beskrev vägen och de var noga med vart de skulle 
köra och det var ändå…alltså då var det Julia som bestämde vägen, Elez hade ju ingen 
aning om var han var. Så då var det väl ändå lugnt vad jag kommer ihåg. 

F: Jag har uppgifter om att det ska ha sagts att det skulle köras på ett visst sätt för att Kalle 
låg därbak. 
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G: Det har inte jag något minne av i alla fall. 

F: Okej. Kan det ha sagts så då?

G: Alltså att någon har sagt eller?

F: Ja jag tänkte du har inget minne av det. 

G: Nej. Inte vad jag kommer på nu.

F: Är det något mer du vill berätta från platsen där ni var?

G: Mm…nej. Det var inget mer vad jag kommer på nu.

F: Och var var det ni var?

G: Alltså jag vet inte vad stället heter för jag hade ju ingen aning om vart Julia ledde oss. 
Vi åkte mot Skärblacka från Kimstad sedan svängde vi vänster och då kom det något 
fotbollsplanaktigt eller något, sedan åkte vi långt på en grusväg förbi något hus och 
sedan så var vi framme, jag vet inte, jag hade aldrig varit där innan. 

F: Berätta vart ni åkte sedan. 

G: Tillbaka till Coop-parkeringen. 

F: Om du beskriver hur ni satt och så där och Surra var han fanns. 

G: Ja, Elez körde, Timmy satt bredvid, Julia, jag och Kalle och Surra därbak och då åkte vi 
tillbaka till Coop-parkeringen och där var…ja Petter, Jeppe, Alex, Casper…ja de var 
där tror jag. Petter, Jeppe och Alex var där i alla fall. Casper vet jag inte riktigt hundra 
procent. Men han kom senare tror jag för jag såg hans ansikte i alla fall. 

F: Vad hände?

G: De gick ut, alla började prata, folk tog en cigg. Julia gick också ut. Det var då jag satt 
kvar i bilen för att jag ville inte gå ut, det var kallt och jag ville vara kvar i bilen. Sedan 
gick jag också ut en gång sedan gick jag tillbaka till bilen och då så satte sig Timmy 
bredvid mig ett tag och vi bara…vi pratade inte alltså om något speciellt, vi bara satt 
där och de andra var kvar utanför bilen. Så jag satt mest i bilen. Julia gick typ in och ut. 

F: Fortsätt.

G: Mm, sedan åkte vi därifrån. Det är det jag kommer ihåg och Elez tankade på vägen. 
Sedan åkte vi till Norrköping. 

F: Jag tänker att vi tar en liten paus. 

G: Mm.

F: Känns det okej för dig med?

G: Mm.
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F: Så ses vi snart igen. 

G: Mm.

- - - - - - - - - - - - - - - -

F: Berätta om du har tänkt på något särskilt under pausen. 

G: Nej jag har inte tänkt på det, jag har bara pratat med mamma. 

F: Okej.

G: Om andra saker. 

F: Du berättade förut att du hade fått reda på av Julia att Kalle var i bagageutrymmet. När 
fick du veta det?

G: När…för att vi skulle gå till parkeringen och möta dem för vi såg att de kom i bilen och 
då vinkade Surra tror jag det var vinkade att vi skulle komma till parkeringen så då gick 
vi till parkeringen. Elez och Julia pratade med varandra tror jag någonting sedan sade 
de hoppa in i bilen. Jag hoppade in i bilen, Julia sade till mig "han sitter i 
bagageluckan".

F: I vilket läge sade hon det?

G: När jag hade satt mig i mitten och hon satt bredvid mig till vänster och Surra satt 
bredvid mig till höger. Då sade hon det. 

F: När ni var på parkeringen?

G: Mm, i bilen med stängda dörrar. 

F: Såg du Kalle då?

G: Nej.

F: Hade du kunnat göra det?

G: Jag vet inte, han låg ju i bagageluckan. Jag kollade bak en gång men det är ju så här typ 
tak. Jag tror man ser om man kollar, alltså jag tror att det var en liten, liten springa om 
man verkligen kollar noga men det var inte så att jag ville kolla. Jag ville inte ens att 
Kalle skulle veta att jag satt där för jag skämdes för att jag inte var med på det 
egentligen.

F: Det finns någon uppgift här att de ska ha ropat på er att ni skulle komma och hoppa in i 
bilen för att "vi har honom". 

G: De ropade att vi skulle komma men inte för att han låg i bagageluckan. Så var det inte.

F: Du säger att du ser Elez slita ut Kalle.

G: Ja eller jag vet att han öppnade luckan och Kalle kom ut från bilen och sedan låg han på 
backen. Eller jag hörde att han kom på backen. Jag såg att det var bara Elez som gick 
bak då. Jag vet inte om han slet ut men han tog ju ut honom i alla fall, inte på ett snällt 
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sätt.

F: Var satt Elez innan han tog ut honom?

G: Han körde ju. 

F: Berätta så noga du kan vad det var du uppfattade där. 

G: Mm han stannade bilen, gick ut, öppnade bagageluckan, kanske sade något, jag 
kommer inte ihåg. Just då kollade jag inte men sedan när jag kollade så var…alltså då 
såg jag att Kalle låg på backen och det var bara Elez därbak då och sedan så hörde jag 
att någon ramlade för man hör ju och det är ju grus, jag hörde att någon kom ner på 
backen. Det är det jag kommer ihåg hur han kom dit. 

F: Och när du kollade hur gjorde du då?

G: Då kollade jag över för det är ju…alltså bagageluckan då såg man ju lite över eftersom 
de hade öppnat så då kollade jag. 

F: Och vad är det du ser?

G: Alltså jag kommer inte ihåg exakt men jag såg Elez. Kalle såg jag inte just då för han 
låg på backen antog jag eftersom jag såg Elez sparka. Elez sparkade kanske två gånger 
vad jag såg. Det var det jag såg sedan kollade jag inte mer. Det var obehagligt. 

F: Okej. Det är ju en annan misstänkt som säger att han tar ut Kalle.

G: Eller vad? 

F: En annan misstänkt som säger att det var han som tog ut Kalle ur bagageutrymmet. 

G: Vad jag minns så var det Elez som gick och öppnade bagageluckan. Det var ju som jag 
sade, jag såg inte att han slet ut Kalle men jag vet att det var han som öppnade. Sedan 
kom Kalle ut på något sätt. 

F: Du såg inte att det var han som slet ut?

G: Men jag såg att det var han som öppnade. 

F: Var fanns alla andra?

G: Julia och jag var i bilen. Timmy hade gått ut och Surra hade gått ut så alla var ute. Var 
exakt de var vet jag inte men det var ute i alla fall. Elez gick ut först och typ förberedde, 
öppnade luckan eller någonting sedan gick de andra ut. 

F: När du tittade bakåt var fanns Surra då?

G: Jag kommer inte ihåg men jag tror att…nej jag vet inte exakt, jag vågar inte säga exakt 
men jag tror att han också var där, alltså Elez, Timmy och Surra. Jag är inte säker på att 
han var där. 

F: Var fanns Timmy?

G: Också därute tror jag. Den jag såg var ju Elez men de var ju inte i bilen just då. Det var 
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senare som Timmy kom till mig, typ kanske…nej tid vågar jag inte säga men…

F: Det är ju flera misstänkta som erkänner misshandel mot Kalle. 

G: Och det var ju misshandel. De sparkade ju och så. 

F: Jag tänkte du såg Elez berättade du. 

G: Mm jag såg Elez. De andra såg jag inte men jag…de sade ju efteråt eller när alla 
började gå runt och prata och det spreds i hela Skärblacka, då så sade ju alla att det var 
Timmy, Elez och Surra alltså att Kalle hade sagt det så då antog jag att de också hade 
gjort det. Men den jag såg vad jag kan säga att jag är hundra procent säker var Elez 
sedan såg jag inte de andra. Men de gjorde säkert någonting också om jag känner dem 
rätt. Men jag såg dem inte. Det var det det handlade om.

F: Vad menar du med att de gjorde säkert de också om jag känner dem rätt?

G: Alltså…nej men jag menar att Timmy han vart ju arg på Kalle för mitt bästa, alltså han 
försvarar ju mig för det Kalle hade gjort mot mig och då så antog jag att Timmy hade 
gjort någonting också. För jag har svårt att tro att det bara var Elez, det är det jag menar. 

F: Vad är det som gör att du inte ser något mer?

G: Jag kollade inte. Jag ville inte kolla. Det var ju inte direkt kul att sitta och kolla på. Det 
räckte med att man hörde saker, alltså man hör ju slag och…ja. 

F: Slag och?

G: Slag och sedan sparkar antar jag, jag kan inte säga men jag vet ju att det var sparkar 
inblandat i alla fall. 

F: Vad sades under den tiden?

G: Mellan alla eller?

F: Vad hörde du sägas på platsen?

G: Jag vet inte. Jag kommer inte ihåg det. Det var ju sedan efter det som Elez bad mig 
komma ur bilen. Det hände då så det kommer…det är det jag kommer ihåg. 

F: Efter hur lång tid ber Elez dig komma ur bilen?

G: Det var typ alltså nästan i slutet typ precis innan de stod och pratade och de bad om 
ursäkt till Kalle och sådant. Så kanske fem minuter, fyra, fem minuter eller något. Då 
skulle jag komma ut. Men jag vet inte, det kändes som att allt gick fort. 

F: Och var fanns de andra då?

G: Vilka?

F: Timmy, Surra, Julia. 

G: Julia satt i bilen alltså när jag skulle komma ut när Elez bad mig komma ut. Kalle 
satt…jag tror han satt på bagageluckekanten. Elez stod bredvid Kalle och Timmy och 
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Surra stod med varandra, jag vet inte exakt var. Sedan kom jag ut. 

F: Nu backar jag lite igen. Du säger att Elez öppnade bagageluckan. 

G: Mm alltså i början. 

F: Då när Kalle skulle ut ur bilen. 

G: Mm.

F: Såg du Kalle då?

G: Nej, han låg på backen då vad jag hörde. Jag såg honom inte. Jag såg inte när han kom 
alltså hur han kom ut från bagageluckan. Men jag hörde hans röst så jag hörde att det 
var han.

F: Och du säger att Julia sade att hon såg något vitt. 

G: Något vitt?

F: Ja, du sade när hon tittade bak eller? Alltså innan ni kom fram. 

G: Nej alltså Julia sade till mig att hon var säker på att Kalle var där och hon vet ju hur 
Kalle ser ut så därför fattade jag. 

F: Och när ser du Kalle första gången?

G: När jag kommer ut och de säger eller Elez säger att han ska pussa min sko. 

F: Vad har han på sig då?

G: Antingen alltså byxor, antingen blåa jeans eller Adidas mjukisbyxor tror jag och…jo då 
hade han svart t-shirt och den här Parajumpertröjan för jag kommer ihåg att när de sade 
åt oss senare att komma ut och röka och snacka och det där då tog han av sig sin 
tjocktröja för att han var varm och sedan så sade de "sätt på dig tröjan" då sade han nej. 
Jag tror det var så. 

F: När ni gick ut för att röka, de sade till er att komma ut och röka, då tog han av sig 
tröjan?

G: Mm jag tror han tog av sig tröjan för att han vart varm men han kan…

F: Berätta hur det gick till.

G: Det är inget jag lade märke till men…antingen så tog han av sig den eller så sade de åt 
honom sätt på dig tröjan…jo antingen så tog han av sig för att han vart varm eller så 
sade de åt honom ta på dig tröjan, det är kallt. Det kan ha varit så också. Ta på dig 
tröjan för det är kallt och då sade han nej jag är varm. Så var det nog för att han stod 
bara i t-shirt när de sade ta på dig tröjan för det är kallt. Jag tror det var så för han åkte 
hem i bara t-shirten för att han var varm.

F: Var fanns hans tröja då?

G: Han höll i den tror jag. Eller så låg den på bagagelucke…där han satt. Jag vet inte, jag 
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kommer inte ihåg, jag tänkte inte på det. 

F: Var det någon som gick iväg från platsen?

G: Gick iväg?

F: Ja.

G: Alltså när vi var där?

F: Mm.

G: Nej det tror jag inte. Inte vad jag lade märke till. Tror inte det. 

F: Ropade Kalle någonting om att han är fjorton år?

G: De fick reda på att han var fjorton år när de kom tillbaka till parkeringen för då frågade, 
jag tror Elez eller Surra tror jag, de frågade hur gammal är du. Det var när jag stod 
utanför bilen tror jag. Då sade han fjorton. Då sade de va, de visste inte att han var 
fjorton.

F: Det du berättade att du hörde Kalle säga var ju…ja vad hörde du Kalle säga?

G: När?

F: Därute på platsen för misshandeln. 

G: Jag fattar inte. 

F: Hörde du Kalle säga någonting?

G: Bara det jag sagt annars…alltså inget som jag lade märke till. 

F: Vad är det du har sagt? Det var det jag inte mindes riktigt. 

G: Jag kommer inte ihåg men vi pratade ju om det där med att han bad om ursäkt till mig. 
Sedan sade jag det där med att de ville att han skulle ta på sig tröjan så att han inte frös 
och då sade han nej och sedan så var det att när vi skulle tillbaka till platsen så började 
ju Elez och Surra att diskutera om att Surra skulle ligga därbak så vi fick plats i bilen 
och Surra sade nej och sedan så sade Kalle jag kan ligga därbak och då så sade de nej 
du ska inte ligga därbak. Så Kalle satt bredvid mig. 

F: Försöker du på ett sätt avbryta det här?

G: Alltså avbryta, jag visste inte riktigt till hundra procent vad som pågick. Det var ju…jag 
vet inte om jag får dra in det men Jeppes situation tyckte jag…där var jag mer rädd. 
Den här, alltså det var ändå…det var inte lugn stämning men det var inte så här 
jättehögljutt, jag hörde bara lite och det gick ändå fort. De kanske snackade eller vad de 
nu gjorde, ja slog Kalle typ fyra minuter eller någonting. Sedan vart det lugnt så 
jag…under den tiden var jag chockad, jag visste inte vad jag skulle göra, det var första 
gången jag var med. Jag har inte varit indragen i sådant innan så nej inte riktigt avbryta 
förutom när Elez bad Kalle pussa mina skor, då sade jag nej för jag tänkte där går 
gränsen, det var barnsligt. Och det sade Timmy och Surra också, alla förutom Elez. 
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F: Sade eller gjorde Julia något för att avbryta det här?

G: Nej, hon satt i bilen enda tills vi skulle gå ut efter de hade snackat och så och röka. 

F: Du berättade att Surra pratade om att det luktade kiss. 

G: Mm.

F: I vilket läge?

G: När vi skulle tillbaka. 

F: Var va Surra då?

G: Därbak tror jag eller de stod väl utanför bilen. Det var ju då Elez och Surra sade att 
Surra skulle ligga i luckan på tillbakavägen för att de inte ville att Kalle skulle göra det. 
Då sade Kalle "men jag kan ligga där, det är lugnt" och då sade de "nej du behöver inte 
göra det" och då när Surra skulle hoppa in där det var då han sade att det luktade tror 
jag.

F: När han skulle hoppa in där?

G: Mm.

F: Var där?

G: I luckan när vi skulle tillbaka. 

F: När han skulle hoppa in eller hade han hoppat in?

G: Ja typ när han satte sig så sade han att det luktade, tror jag, jag kommer inte ihåg helt. 
Men jag vet att han sade någon gång under tiden i alla fall att det luktade kiss. 

F: Någon gång under tiden, under vilken tid?

G: Alltså bagageluckan var ju öppen hela tiden och alltså han kan ju typ ha satt sig och 
sedan luktat, jag vet inte. Men det var i alla fall Surra som sade att det luktade kiss. 

F: Och när ni kommer tillbaka till Högbacka så har du berättat vad du uppfattade där och 
då satt du i bilen. Hur länge var ni där?

G: Kanske…ja vad kan det varit. Minst en kvart tror jag i alla fall, en kvart, tjugo. Jag vet 
inte. Det kändes ju länge för mig för jag satt ju bara i bilen och glodde. Det kändes ju 
länge.

F: Hur blev det här med bensinpengar?

G: Alltså jag såg inga pengar eller någonting men det var ju som jag sade till dig att jag 
hörde att Elez sade till Kalle att han skulle fixa bensinpengar. Sedan så kom ju…för 
Elez inte hade några pengar sedan åkte vi ändå till macken sedan och de betalade. Så 
någonstans fick han ju pengar ifrån men jag såg inte Kalle eller någon ge pengar, det 
har jag inte sett. 

F: De betalade säger du?
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G: Ja eller Elez betalade, jag räknar med alla som satt i bilen men det var Elez som 
betalade, det är hans bil och han som kör. Han gick in och betalade tror jag. 

F: Julia säger att det var hon som betalade. 

G: Ja men…jo det var hon som betalade men Elez körde eller vad heter det…tankade. Så 
kan det varit. Jag kommer inte ihåg det där. Men det kan vara Julia som betalade också. 
För jag vet att en annan gång så fick Julia betala när Elez tankade för att Elez inte hade 
pengar och sedan så var det någon som skulle swisha Julia och allt vad det var. Så det 
har du rätt i, det var Julia som betalade och Elez tankade tror jag.

F: Vilka fanns där då när ni tankade?

G: Mm…i bilen?

F: Ja vilka var med?

G: Det var jag, Julia, Timmy, Surra och Elez och sedan var Alex Asplund med också. 

F: Varför?

G: För att de skulle…eller dels så skulle de köra Alex hem sedan så skulle Timmy få låna 
en jacka av Alex, alltså de är barndomsvänner, de kom bara överens om att Timmy 
skulle få låna den jackan i typ någon…en, två veckor eller någonting. Så Alex kom ut 
och lämnade jackan sedan tog de en cigg och pratade och sedan så åkte vi. Alltså att 
han skulle låna jackan, de kom överens om det. 

F: För det finns ju misstanke och där är inte du misstänkt om ett rån här på platsen.

G: På Alex Asplund?

F: Det handlar om pengar och en jacka.

G: Pengar vet jag inte. Det är väl om det är det där med Kalle men jackan i så fall antar jag 
är Alex och det kan jag säga att det var inget rån för de kom överens över att Timmy 
skulle få låna Alex jacka. De har känt varandra typ hela deras liv och han skulle låna 
hans jacka. Och det är inte jag inblandad i men jag säger bara vad jag vet om det 
eftersom jag var med hela tiden. 

F: Berätta så noggrant du kan hur det gick till att det skulle lånas en jacka. 

G: Jag hörde de började prata om att Timmy skulle få låna Alex jacka, alltså Alex och 
Timmy pratade om det.

F: Var gjorde de det?

G: På platsen när vi kommit till Coop-parkeringen. Så sade Alex "men om ni kör hem mig 
så kan du få låna min jacka". Sedan så kom han eller vi körde hem honom, då kom han 
ut med jackan och sedan kom de överens om att han skulle ge tillbaka den om…ja de 
sade inte exakt tid men om en, två veckor. Sedan fick han låna jackan. Så det var inte 
rån överhuvudtaget, han fick låna jackan. Och det kan jag säga är sant. 

F: Det finns andra som säger andra saker om den händelsen. 
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G: Mm, du får inte säga vad de har sagt eller?

F: En misstänkt säger att Timmy tog jackan från Alex eftersom han själv inte hade en 
vinterjacka.

G: Stämmer inte. Alex kom själv ut och lämnade jackan och sade "du får låna den", alltså 
de pratade i bilen om att han skulle låna den. De pratade normalt med varandra, det var 
skämt och de…ja.

F: Hur var Alex?

G: Normal. De är vänner. Han var inte rädd eller någonting vad jag märkte i alla fall. Och 
alla vi som satt i bilen var vän med Alex. Den enda som inte kände Alex var Elez men 
Timmy och Surra har känt Alex jättelänge och allt sådant, de är barndomsvänner. 

F: Berätta på torget då. 

G: På Coop-parkeringen?

F: Ja, på Coop-parkeringen. Vad hade Alex på sig för jacka på parkeringen?

G: Det kommer jag inte ihåg men det var inte den jackan som de åkte och hämtade. Det 
var en lite…kanske mer höst, vår jacka aktigt.

F: Som?

G: Som?

F: Som Alex hade på sig?

G: Mm som han hade på parkeringen. 

F: Okej. Var det någon diskussion om den jackan?

G: Inte vad jag vet eller diskussion hur då?

F: Ja, du visste ju hur det här hade gått till så jag tänkte vad hörde du sägas när du var på 
parkeringen?

G: Jag hörde att Alex skulle följa med för att de skulle köra hem han. Sedan så hörde jag 
dem börja prata om att Timmy skulle låna Alex jacka. Då sade Alex i bilen "ja men du 
måste ge tillbaka den om ett tag så inte mamma börjar undra" för han skulle bara låna 
jackan, inte få den. Och sedan nu har han väl haft jackan…jag vet inte hur länge men 
nu har han den inte. Sedan åkte vi till Alex, stannade bilen, Alex gick ur, han gick in 
och hämtade jackan, kom ut, lämnade jackan till Timmy. De tog en cigg tror jag sedan 
gick Alex in. 

F: Hur var det med pengar då?

G: Det var bara det jag sade, jag vet inte men de fick ju pengar på något sätt. Och Julia, nu 
när du sade att Julia betalade då kom jag på det för att Julia, jag tror hon bad sin 
mamma om pengar för att de tog ju…för Julia hade ju inte pengar på sitt kort och sedan 
så tog de Julias kort och betalade med. Sedan vet jag inte. Jag tror Julia fick kontanter 
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av Elez då för hon betalade med sitt kort. 

F: Det finns uppgift här om att du pratade ju om Timmy att han lånar och så men att någon 
annan misstänkt pekade på folk på platsen och pratade om pengar.

G: När vi hade kommit tillbaka eller?

F: Mm.

G: Alltså att någon misstänkt har pekat eller någon av dem?

F: Mm.

G: Det vet jag ingenting om. Eller jag förstår inte riktigt. 

F: Nu tänker jag att vi tar en liten paus igen.

G: Mm.

F: Är det okej med dig?

G: Mm.

- - - - - - - - - - - - - - - -

F: Då undrar jag om du har tänkt på något särskilt nu under den här pausen?

G: Nej. Jag har pratat med mamma och pappa. 

F: För då tänker jag att vi avslutar det här förhöret. 

G: Mm.

F: Och det kan ju vara så att jag behöver ta kontakt med dig igen. Hur känns det?

G: Det känns ok. 

F: Då avslutar vi. 
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 SAMMANFATTNING AV FÖRHÖRET:

 Den 12 september var hon i skolan och hon lämnade skolan med Gisela och gick till 
centrum i Skärblacka där hon träffade Kasper och Petter. Sen kom bussen och de åkte hem till 
Gisela ungefär vid 15.30 tiden och lagade mat.

 Förhörsledaren förklarar att polisen har uppgifter om att Julia vet mer.

Julia fortsätter berätta om att en kompis som heter Alexandra och dennes kompis och Gisela 
och Julia går iväg till en större parkering i centrum. Detta medan Kasper och Petter pratade 
med andra personer. Hon vet inte vilka dessa var. Men hon vet att de var gemensamma 
vänner till Kasper och Petter.

Efter 10-15 minuter gick de tillbaka och då kom det mera folk. Det var Melvin Anderade, 
Milton Löfgren och en Christian som hon inte vet efternamnet på.  Det kom också tre andra 
killar som hon inte känner dessa snackade med Kasper och Alex.

Kasper, Petter och Alex åkte iväg med dessa okända tre killar i en bil och var borta i 20 
minuter. Bilen var en svart halvgammal bil. Hon kan inte så mycket om bilar. Alla andra stod 



kvar i centrumet och väntade.

Hon vet inte vart de körde med bilen. Det vet Gisela. Julia har ingen pojkvän och hon vet inte 
om Gisela har någon och hon bryr sig inte om det. Hon och Gisela får inte umgås för deras 
föräldrar. 

När bilen kom till så åkte Gisela och Julia in med dem till stan och blev avsläppta. Jesper och 
de andra känner dessa killar som körde bilen.

Julia vet på fråga inte vad polisen kommer att hitta i hennes telefon.

 Förhörsledaren ber Julia berätta mera då vi vet att Julia har tagit kontakt med någon i stan i 
samband med händelsen.

Julia berättar att hon fick ett "snap" från någon hon inte känner om att hon skulle be Petter 
och Kasper vänta kvar med henne. Hon visste inte varför. 

Julia fortsätter berätta att hon vet att dessa killar åkte med Kasper och Petter till Kalle och 
skulle få ut honom för att Kalle hade spottat på Gisela och kallat henne för hora. Efter 20 
minuter så kom de tillbaka till centrum och då satte sig Julia och Gisela i bilen och de fick 
inte reda på förrän de kom fram till skogen att Kalle låg i bagageutrymmet.

Julia beskriver att Kalle dras ut ur bilen  och att tjejerna satt kvar inne i bilen. De började 
sparka på honom och så bad de Kalle att pussa på Giselas skor.
Det var två stycken som var aktiva mot Kalle en tredje kille var inte så aktiv och det var han 
som körde bilen. Julia kollade inte så mycket vad de gjorde mot Kalle. Hon ville inte se, hon 
hörde bara skrik.

De måttade slag och sparkar i cirka 10 minuter enligt Julia. Det var till antalet inte så många 
sparkar hon kollade upp en gång och då såg hon två sparkar och ett slag. Killarna som slog 
honom var rätt så korta och inte svenska till utseendet. De hade kort hår och normala i 
kroppen. Hon skulle kunna peka ut dem om hon såg dem. Hon satt själv mest och kollade i 
sin mobil.

Julia trodde när de satte sig i bilen att de skulle snacka med Kalle och att han skulle få be 
Gisela om ursäkt. Men det var inte så. Julia ingrep inte i misshandlen för hon visste inte vad 
hon skulle göra. Hon kände att det som de gjorde var "onödigt". Hon hade själv samma dag 
skrivit till Kalle och ifrågasatt hans beteende mot Gisela. Det som hände mot Gisela hände 
under måndagen eller tisdagen dvs dagarna innan händelsen. Julia säger själv att Kalle kan 
göra saker utan anledning som att kasta tuggummi i Julias hår och slå. Hon säger att även 
Kasper och Viktor var med vid själva spottningen mot Gisela. 

Julia säger att hon sett dessa killar tidigare på instagram och i stan. En av dem heter "Surra" 
och det är en tjejkompis från stan som umgås med honom. Hon känner till en Timmy och att 
han ska ha något jack vid ögonbrynet. 

 "Sparka och slog". (Får kolla i utskriften om hon nämner att det var dessa två som 
sparkade och slog Kalle i skogen)

Julia hörde i efterhand att Petter bett Timmy och Surra "att inte få Kalle att blöda i alla fall" i 
samband med att de körde iväg med honom. 

Julia tror att Gisela och Timmy börjat hålla på och skriva till varandra. Gisela skulle träffa 
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Timmy men hon minns inte exakt när. Men hon minns att hon och Gisela träffade Timmy och 
Surra i Ektorp dagen efter händelsen mot Kalle. Men Julia var inte kvar så länge. Hon har inte 
så bra koll på dagarna. De väntade nästan en timma tills Timmy och Surra kom. De snackade 
mest om vad de skulle göra under helgen. När de hade suttit där med killarna i en och en halv 
timma så drog Julia och Gisela till stan och käkade och sen åkte de hem. 

På fråga om hon känner en Jesper så säger hon att hon har en barndomskompis som heter det 
och deras mammor är nära vänner och brukar umgås. Hon träffade inte Jesper den dagen efter 
händelsen då hon träffade Timmy och Surra.

 Del två; 12 September
Julia fortsätter berätta att de tog av Kalle hans tröja och att de satte honom på bagageluckan 
och gav honom att dricka. De hade tagit hans mobil men den fick han tillbaka. När de åkte 
därifrån så fick Kalle sitta i baksätet och Surra i bagageutrymmet. När de kom tillbaka till 
centrumet så stod alla kvar och väntade. Kaspers mamma gick förbi med deras hund. De var 
kvar i centrumet i cirka 40 minuter. Gisela och Julia satt kvar i bilen och pratade i kanske 20 
minuter. De pratade om det som hade hänt. Sen åkte de iväg med killarna och de åkte och 
tankade. Sen släppte de av Juia och Gisela då Gisela hade dansträning inne i Norrköping. 
Julia tog sen själv tåget tillbaka hem. 

De pratade inte med Kalle när de kom tillbaka till centrum. "Som att inget hade hänt". Det är 
hemskt det som han blivit utsatt för. Det har ju också varit problem med Kalle och hans 
beteende och mycket möten kring det. 

 Del 3; 12 september
Det enda som Julia sagt i bilen när de åkte med Kalle så frågade hon Surra hur det var att 
ligga i bagageutrymmet. Hon har inte sagt något annat. Julia säger att hon hörde ett ljud från 
bagageutrymmet och det var då hon viskade till Gisela och frågade om Kalle var med i bilen. 
Hon såg också något vitt genom en liten springa där men ser in i bagageutrymmet. De går ut 
ur bilen och ber Kalle att pussa Giselas skor. Hon minns inte om de ber Gisela om något mer. 
Hon säger till hur de ska köra vid något tillfälle, men det var innan hon förstod att det var 
någon i bagageluckan.

Hon insåg att hon inte skulle kunna stoppa det som hände Kalle. De ska vid något tillfälle 
sagt till killarna att inte röra honom mera utan snacka vett med honom. Då ska de ha svarat att 
hon inte sak säga vad de ska göra och inte. 

Julia uppger att de möter en gubbe med höst där de stannat med bilen. Det finns enligt henne 
stall och gårdar in närheten. Gubben såg dem.

Gisela har någon form av relation med Timmy. Hon skriver till honom en hel del. Hon vet 
inte om de är ihop. Det har varit möte mellan Giselas och Julias föräldrar om att Gisela och 
Julia kom hem kl.9 en morgon. Det var efter allt som hänt. Gisela ville inte träffa Timmy 
själv därför var Julia med. Hon hade själv mest hörlurar och var off när hon träffade dessa 
killar. 

Enligt Julia så betalade hon för bensinen 200 kr med sitt bankomatkort. Sen fick hon 200 kr i 
kontant av killarna. Det var Shellmacken de tankade vid som ligger bredvid ST1.

Den 17 september var Julia först i skolan hon slutade halv tolv och sen åkte hon hem och 
käkade. Hon åkte sen till stan med Gisela och Alexandra sen åkte de till Ektorp och träffade 
Timmy i tio minuter för Gisela ville säga hej till honom. Sen åkte de till stan igen och lite 
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senare så ringde Timmy igen och bad Gisela komma till Ektorp igen. Gisela möter upp 
"Jeppe" och följer honom till Vilbergens centrum där står en bil och de åker iväg med dem. 
Det är samma förare som vid händelsen med Kalle. Även Timmy, Gisela och Julia är med i 
bilen och en okänd person. Hon är osäker på vad det är för en bil. De börjar åka iväg och 
Gisela och Julia pratar allmänt om saker. De åker mot Jönsbergska och sen förbi sjukhuset 
och höger in vid en rondell och sen kom de till en stig. 

Timmy går iväg med Jeppe. Julia och Gisela är kvar i/vid bilen med föraren och en okänd 
person. Föraren och den okände går ut och röker. Julia och Gisela ställer sig bakom bilen och 
Timmy och Jeppe står och snackar. 

Sen hör Julia att Jeppe skriker "Aj!". Julia säger att de står tre till fyra meter från Timmy och 
Jeppe. Julia hör att de pratar om det "det är hans fel att han hamnade på Gotland och att hans 
mamma inte ska behöver gråta över det han har gjort". Julia berättar om tidigare 
konversationer mellan henne och Jeppe och vad som ska ha hänt tidigare mellan Timmy och 
Jeppe. 

Julia ser att Timmy måttar slag och att han stampar på Jeppe. Timmy säger också till Julia" 
Kom och titta på din barndomsvän". Hon säger att det Timmy gör är onödigt och att han inte 
har gjort honom något. Timmy säger då "han anmälde mig". Gisela och Timmy satt bakom 
bilen när de hörde att Jeppe fick stryk.  Hon ser hur Jeppe ligger på marken och att Timmy 
stampar med sin fot på Jeppes huvud många gånger och även sparkar honom i magen. 

Julia skriker att "det räcker!" och "vad håller du på med! Hon vet att Timmy använt droger 
förut men inte om han var påverkad vid detta tillfälle. Hon ser två slag. Vid ett slag så tar sig 
Jeppe för höger kind. Hon ser också att han håller på att falla ihop vilket han sen gör. Jeppe 
gråter och skriker. Julia gick tillbaka till bilen, hon var chockad. Timmy säger "om någon 
hoppar in i bilen så slår jag den".

Den okända killen stod och rynkade pannan och sa något i stil med "men det räcker" till 
Timmy. Föraren säger "vad håller du på med?" till Timmy. Dessa två killar verkade 
omedvetna om vad allt handlade om. Julia vet inte varför de fick vara med på detta. De har 
inte snackat med Julia efteråt då de tycker att hon skyddat Jeppe. Samma kväll som detta 
hände mot Jeppe så blockade de Julia.

 Del 2; 17 september
Julia säger att hon en gång går emellan och puttar bort Timmy från Jesper. Timmy går och 
hämtar en servett för att torka bort blod från Jespers ansikte. Dessa låg i bilen och det var den 
okände killen som gav servetten till Timmy. Jesper fick också Coca Cola att dricka. 

 Skadorna hon lade märke till var:
Sår vid ögon bryn, streck/blod vid näsan, blödde från munnen och uppsvälld i ansiktet och 
kunde knappt gå. 

Sen så satte de sig i bilen igen och släppte av Jeppe vid Jönsbergska. Han fick sitta i 
bakluckan dit. Det var Timmy som öppnade bagaget och sa åt Jesper att lägga sig där. 

Han som körde bilen verkade inte gilla det han såg Timmy göra. Innan tycket Julia att Timmy 
var en bra kille.

Föraren vet hon inte namnet på men har fått till sig att han heter Alexis. Men hon tror inte han 
heter så. Julia säger att Jesper tvingades in i bakluckan och han såg helt förstörd ut. Hon ville 
själv egentligen gå därifrån själv med Jesper men Timmy beordrade Alexis och den okände 
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att lägga Jesper i bagaget. Alexis ville knappt sätta sig i bilen. Han verkade bekymrad.

Jesper såg borta ut. Han hade fläskläpp och var rödblå i hela ansiktet. Han torkade av sitt eget 
blod med sin tröja innan han hoppade ur bilen. 

Julia vet inte om det hände något med bilen under händelsen. De åkte sen till Ektorp och gick 
in till stan därifrån. I stan tog de bussen hem. 

Julia har varit bekymrad över Jespers skador, hon hörde av sig till honom men då hade han 
hunnit byta nummer. Hon har inte förstått hur Timmy är. 

Julia beskriver ytterligare en händelse som ska ha skett mot Petter i Klockartorpet. Petter och 
en Samuel Ergül ska ha slagits man mot man och enligt överenskommelse och detta ska ha 
filmats. Julia och Gisela och massa andra var där bl a Jeppe och Alex. En Lukas som hoppade 
in i bråket nämns också. Timmy och Surra var inte med. Inte heller Alexis var med.
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Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
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5000-K1165061-18
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Hallberg, Julia Elisabeth
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20030411-7609
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Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov. Misshandel. 
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Stefan Blomqvist
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar
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Veronica Knutsson
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Förhör påbörjat
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Förhör avslutat

14:52
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
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Ljudbandsförhör
Förhörsvittne

Berättelse

Biträdande förhörsledare Mattias Jangblad. 

Närvarande vid förhöret är Emma Teinmark från socialtjänsten. 

Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare Knutsson
F2= Förhörsledare Jangblad
A= Advokat Blomqvist
J= Julia
- - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Hej Julia. 

J: Hej.

F: Vi tänkte börja med att fråga om det är någonting du vill förändra eller tillägga från 
senast när vi pratade?

J: Inte så mycket som jag vet. 

F: Vad sade du?

J: Inte så mycket som jag vet om jag vill tillägga något eller inte. 

F: Är det mycket du vet eller är det inte?

20030411-7609

Tjänsteanteckning 2018-10-26
Personnumret är maskat
Original finns i arkiv
/ Torbjörn Wastesson /
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J: Det var ju aldrig liksom att få upp så. 

F: Nej. Vi har ju frågat dig om inställningen till de här misstankarna tidigare och du ska ju 
veta att du har rätt att inte uttala dig fortfarande om inställningen. Har du ändrat dig 
någonting gällande det? För det handlar ju om den 12 september så är det ju 
människorov, det är misshandel och det är ett övergrepp i rättssak och utpressning. 
Rätta mig om jag har missat något där. 

F2: Nej.

F: Det är det som du misstänks för där. 

F2: Människorov och misshandel. 

F: Det är bara det som är?

F2: Ja.

F: Det är bara det på dig, människorov och misshandel den 12:e där. Vill du säga något 
kring det, ändra din inställning eller säga om du erkänner eller förnekar något av de 
brotten?

J: Det jag kommer ihåg vad jag fick reda på alltså när de åkte iväg de där 20 minuterna 
var att de fick ut honom och sedan slog honom och sedan sade till han lite i 
bagageluckan. Sedan åkte de tillbaka och det var då de ville att vi skulle hoppa in i 
bilen. Först så undrade jag var det var men de sade inte men jag hoppade med in ändå. 

F: Visste du då redan att han var i bakluckan?

J: Nej jag hade ingen aning. Det var därför jag frågade. 

F: Men du hörde att de hade pratat om det? Har jag uppfattat det rätt då?

J: Jag fick höra efteråt av Petter. Jag fick höra sedan efter för han var ju med när de åkte 
hem till Kalle. 

F: Just det. 

J: Då fick jag reda på dagen efter att de hade slagit honom. 

F: Var hade de varit och slagit honom då vet du det?

J: Han var hos sin pappa. Han bor ungefär alltså…vi kallar det röda dagiset, jag tror det 
heter typ Hasselgårdens förskola. Där tror jag någonstans där det var. 

F: Ja okej. Och det var sedan efter det som de åkte och hämtade er?

J: Mm.

F: Ja för så har jag uppfattat det, just det. 

F2: I vilket skede får du reda på att Kalle var i bagageluckan här?
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J: Det var…först så känner jag bara men vad är det som har hänt där borta när de bara 
kommer och hoppar in i bilen. Så då började jag tänka lite och sedan när vi började 
närma oss så frågar de liksom var är närmsta vägen där inte någon kan se oss. Det var 
då jag började tänka liksom vad är det de har gjort och är det någon därbak. Så jag 
kollade bak och ser något vitt därbak som är hans tröja då. Så jag vart lite…jag skulle 
kunna liksom bett dem stanna bilen, hoppat ut och tagit med honom men det vart så 
alltså sådan chock så jag visste inte riktigt vad jag skulle göra. Och gav dem den 
dumma idén att förklara var det var de kunde åka.

F2: Du gav vägbeskrivningen där?

J: Ja. Jag försökte ta det så nära där personer var som möjligt. 

F: Du menar där det var personer?

J: Ja alltså där det brukar gå folk, alltså springa förbi folk. 

F: Satt du och kalkylerade det i ditt huvud liksom?

J: Det var nog så här alltså vad ska de göra med honom. 

F: Ja.

J: Jag kände liksom bara varför ska de misshandla någon för att de har spottat på en annan 
människa, liksom det kan ju de ta själva som jag sade igår. Så det vart mycket så här 
vad ska de göra och så och efter. Sedan så liksom när de väl kom fram dit vi var när de 
tog ut han så vart det sådan chock, alltså jag kunde hoppat ut och dragit bort han men 
det vart liksom inte riktigt…det vart mest en chock och jag satt bara kvar i bilen. 

F: Har du sett någon bli slagen förut?

J: Ja men inte så där. 

F: Inte så som hände med Kalle?

J: Och inte med Jeppe heller. 

F: Nej eller med Jeppe, nej. Hur kändes det att se det där?

J: Hemskt. Det är liksom ändå mina vänner. Men inte längre. 

F: Jag kan säga att det stämde ju det där, vi har tittat i bilen nämligen har vi gjort så det 
finns som en glipa i bilen liksom där man skulle kunna se en tröja. Vi kollar ju upp 
sådant så det verkar stämma så. Bra. Då ska vi se, vi hade några specifika frågor. Jo den 
12 september det här med Kalle, det känns lite så här att åka dit och göra det här mot 
Kalle bara för en spottloska, är det någonting annat som ligger liksom som har hänt? 

J: Alltså jag tyckte också det var jätteonödigt liksom varför vill de snacka. De bara ringde 
till mig och sade kan du be Casper som är kvar med dig att få ut Kalle med för vi vill 
prata med dem och liksom då så var jag kvar med Petter så jag mötte upp dem liksom i 
centrum. Det var inte bara…vi bara möttes på så där och då sade jag liksom ja men 
Timmy och de vill prata med er och de bara jaha vad vill de snacka om, jag vet inte, jag 
får inte veta de säger bara att det här handlar om killgrejer liksom. 
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F: Okej.

J: För de sade till honom killgrejer det var business liksom. Sedan så kom Gisela som sagt 
och sedan efter ett tag så kom Alexandra och hennes kompis. Hennes kompis om jag 
minns rätt så var det Jeppes kusin, jag kommer inte ihåg ifall hon var det eller inte. Men 
vi gick ner och pratade med dem. Alexandra bara vad gör Timmy och Surra här. Vi 
bara vi vet inte de snackar med Casper och dem. Sedan efter ett tag när vi hade stått 
därnere så gick vi upp igen och då står liksom Timmy och dem och snackar med Casper 
och då var Melvin och dem också där och så satte vi oss på en bänk längre bort, om vi 
tänker att liksom vi sitter där sedan finns det en bänk längre bort där och där står dem 
och jag sitter liksom och kollar bort liksom från dem och vi sitter där och biblioteket är 
där så jag kollar liksom så, så jag ser liksom i ett fönster liksom vad som händer och då 
ser jag bara att Casper får två stycken lavetter av Timmy. 

F: Åker de iväg sedan efter det eller vad gör de sedan?

J: Då så stannar de kvar och då så vill de prata med Alex, jag vet inte riktigt vad det 
handlade om, men vi var kvar ett tag för Alex, Petter och Jeppe kom liksom….Petter 
hade åkt iväg igen efter att Casper fått lavetten och mötte upp Alex och Jeppe lite 
längre bort. Sedan så kom de tillbaka och de snackade med Alex och sedan så åker 
Casper och Petter iväg till Kalle. 

F: Jag bara frågar för det har framkommit, någon som har sagt att det ska röra sig om 
någon fest, ja det är Kalle då, så orsaken till det här som händer att det ska ha varit 
någon fest och någon som super någon medvetslös nästan och ger sig på någon. Är det 
någonting som också ligger till grund för det här?

J: Alltså det vet jag inte men Gisela hon vart för full en gång, jag kommer inte ihåg var 
det var.

F: Vet du när det var?

J: Nej, det var i alla fall innan det med spottsaken och det, på sommarlovet tror jag. Jag 
vet inte om det var hos Alex eller inte men hon vart för full och då hade Kalle tagit 
bilder på henne. 

F: Bara det?

J: Ja vad jag liksom vet för hon har ju inte pratat om det så mycket.

F: Ni har inte pratat du och hon om det?

J: Nej. Hon har inte pratat så mycket om det när man frågar. 

F: Nej okej. Han har inte gjort något annat mot henne då?

J: Nej inte vad jag vet. Det borde jag komma ihåg ifall hon har sagt det.

F: Bra. Jag hade en fråga till, den 12:e därute i skogen, ja Kalle nu fortfarande, vi är bara 
på det ärendet i händelsen nu. Du sitter i bilen. Kliver du ur någon gång?

J: Jag kom på att jag gick ut en gång för jag fick sådan panik så jag var tvungen att gå ut 
och ta en cigg. Jag liksom visste inte vart jag skulle ta vägen, bara kände jag måste ut 
och då så gick jag alltså…kände jag inte kunde se Kalle för jag ville inte se hur han såg 
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ut. Kände att jag var tvungen att lugna ner mig lite och då säger de bara ja kom så han 
får se dig och då säger jag ja och så ställer jag mig lite så att han….alltså jag kunde se 
på honom och Kalle kunde se mig. 

F: Vem sade det "kom så han får se dig"?

J: Timmy tror jag det var. Timmy eller Surra bara "kom ställ dig så han kan se dig".
Kunde se när han skulle pussa på Giselas skor.

F: Var det samtidigt då?

J: Jag tror inte det. Jag kommer inte ihåg om det var innan eller efter men de ber henne i 
alla fall gå ut och bara "han ska pussa dina skor" då sitter jag kvar i bilen och hon säger 
bara, hon sitter kvar och bara säger "nej jag vill inte att han ska göra det", de bara "kom 
ut ur bilen så han får pussa dina skor". Hon går ut ur bilen och säger "varför? Alltså jag 
vill inte att han ska göra det" och sedan så säger de bara "han ska pussa dina skor" och 
då tog hon upp sin fot och så får han pussa dem. 

F: Säger han något mer till Gisela?

J: Ja, nu kan du gå och sätta dig igen. 

F: De säger inget att hon ska komma fram och titta?

J: Nej.

F2: Jag tänker den här tredje killen som var med, vem var det?

F: Föraren.

J: Det är han Alexis. Jag har tänkt på det, jag har hört hans riktiga namn någon gång, jag 
tror det är typ…så här jättesvårt...El…han blir kallad Alexis eller så är hans riktiga 
namn typ…

F: Elez sade du?

J: Ja, Elez men han blir kallad Alexis och Ellis.

F: Ellis.

J: Men Elez det hörde jag några gånger. Jag tänkte på det inatt så jag har hört någonting så 
här.

F: Hur länge har du känt honom?

J: Jag träffade ju…alltså jag har ju vetat vem Surra är och jag har vetat vem Timmy är 
men honom…alltså har jag inte vetat så mycket om utan jag har bara…för typ en 
månad sedan så var vi på samma fest ungefär men då presenterade han sig som Alexis 
med så det var inte riktigt så att vi känner varandra så. Vi snackade inte så mycket på 
festen heller. 

F: Du säger ju att någon ringer och ber dig hålla Casper och Petter och så där innan de här 
kommer. Vem är det som ringer?
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J: Det var Timmy som snackade men det var från Elez mobil.

F: Okej. Det såg du att det var från hans mobil?

J: Mm.

F: Hur såg du det?

J: Jag har lagt in Ellis.

F: Hur stavas det?

J: Alltså Elez vet jag nu att han heter men Ellis då är det E-l-l-i-s.

F: Ellis.

J: Ja.

F: Så när han ringde från sin stod det Ellis?

J: Mm.

F: Ringde han via snap eller vanligt?

J: Vanligt.

F: Vanligt, okej. Så om vi tittar i din telefon så hittar vi honom där hans nummer eller?

J: Mm.

F: Du har inte tagit bort det?

J: Nej inte vad jag vet. 

F: Nej. Och det är samma dag som det här med Kalle händer som det här telefonsamtalet 
sker?

J: Mm.

F: Vilken tid, vet du ungefär?

J: Det var i alla fall innan 15:20 för då slutade jag skolan. 

F: Så innan där. 

J: Mm.

F2: Det är inte så att du känner Elez lite bättre än vad du säger nu?

J: Alltså…vi började snacka lite så här och så om relation men jag känner liksom att det 
första som hände mellan Casper eller med Kalle så kände jag att jag inte ville ha 
kontakt med någon men det var då ungefär jag slutade alltså ha den kontakten med 
honom på det sättet. 
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F: Kan du beskriva den kontakten ni hade han och du innan?

J: Alltså lite ungefär relations så, typ pojkvän och flickvän liksom så men jag kände att 
jag vill inte ha någon som gör som de vill mot mina vänner och gör så mot personer. 

F2: Vad gjorde Elez?

F: Vad gjorde han i skogen?

J: Med Kalle så såg jag inte någonting han gjorde men med Jeppe så såg jag efter Timmy 
hade alltså stampat på och slagit honom så liksom…alltså det var ingen hård spark men 
liksom han nuddade honom typ lite mer så att Jeppe föll i några buskar, alltså så här att 
han backade. 

F2: Knuffade med foten?

J: Mm.

F: Vi kan ta det sedan den grejen. 

F2: Men du och Elez hade någon form av relation innan?

J: Mm.

F2: En kärleksrelation ungefär. 

J: Mm. Men jag kände inte att jag ville ha det med någon som gör så. Och sedan ångrade 
jag att…alltså att jag inte bröt kontakten med någon utav dem när de hade gjort det 
första.

F: Den första grejen. 

J: Mm.

F: Jag ställer en rak fråga och det är viktigt…ber någon Gisela gå fram och titta på Kalle 
och bekräfta att han är rätt person?

J: Det känner jag igen. Men jag måste…

F: Ja fundera gärna. 

J: Ja. Det var…antingen så var det efter för var det innan så ber de henne att så här kolla 
fast hon sitter kvar i bilen, hon kollar genom bagageluckan och då frågar de är det här 
rätt person och hon säger ja. Ja det var antingen innan eller efter, jag kommer inte ihåg. 
Men de frågade henne det. 

F: Okej.

J: Hon gick aldrig ut ur bilen utan hon vände sig om och kollade bak. 

F2: Hon sade ja?

J: Mm eller hon sade mm. 
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F2: Hur uppfattade du Gisela i den situationen?

J: Lika panikslagen som mig och hon visste inte riktigt vad hon skulle göra. Båda satt 
bara och inte ville kolla. 

F2: Vad tänker du om Timmy, Surra och Elez? Vad tänker du om dem?

J: Jag tänker bara…vad som är fel i deras hjärna som gör så mot andra människor. Liksom 
varför. Om de inte mår bra liksom så…men det är ingen som jag vill ha kontakt med nu 
i alla fall. 

F: Jag har en fråga till och det är det att därute i skogen så säger målsägaren, i det här 
fallet Kalle, att du och Gisela, rätta mig om jag har fel, de står utanför bilen och att ni 
skrattar åt honom. 

J: Nej det gjorde jag verkligen inte. Vi stod aldrig ute på bilen…alltså utanför bilen 
samtidigt och jag skrattade aldrig mot honom. Den enda gången jag skrattade var när 
Surra låg i bagageluckan. Det var enda gången jag skrattade liksom så. 

F: Just det för han satte sig ju där innan ni åkte tillbaka. 

J: Det var enda gången jag fick till så här ett skratt så. 

F2: Du sade i förra förhöret att du skrattade innan du visste att Kalle låg i bagageluckan. 

J: Mm.

F2: I bilen. 

J: Mm jag snackade alltså…den här Alex då han och Alexandra de har varit tillsammans 
och sedan så liksom innan det så skulle de två prata och det var liksom sade jag till 
Gisela tänk ifall Alexandra och Alex snackar nu liksom och undrar vad de säger för hon 
ville lavetta honom liksom för han snackar väldigt mycket liksom så. Så då…det var 
det vi skrattade åt. Vi skrattade inte, vi gjorde ett litet fniss så. 

F2: Det beskrivs som att du säger i den bilen att sväng och bromsa så att han ramlar runt 
därbak eller något i den stilen. 

J: Nej.

F2: Det är hitte-på?

J: Nej det har inte jag sagt. Men jag vet att de sade när jag liksom fattade att han var 
därbak så, precis när vi kommit ut på grusvägen alltså efter ett tag så liksom hör jag 
dem säga ja men bromsa, kör, alltså de började köra så här alltså över vägen så här 
liksom så. Men nej. 

F: Det känns som vi är klara. Har du någon fråga försvararen? 

A: Nej.

F: Så då tar vi och stannar där. Klockan är 13:35 när vi avslutar förhöret som gäller 
händelsen den 12 september 2018. 
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- - - - - - - - - - - - - -

F: Då blir det en kompletterande fråga i K-nummer 1165061-18 med Julia Hallberg. 

F2: Jag har en fråga. När Kalle blir slagen därute i skogen och sparkad på var det någon som 
gick iväg från den platsen?

J: Mm…inte vad jag kommer ihåg. Nej i alla fall jag gick inte. 

F2: Som gick in en bit i skogen eller?

J: Nej inte vad jag såg. 

F2: Alla var kvar på platsen?

J: Ja vad jag kommer ihåg i alla fall. Det var ju jätte…

F2: Om du tänker efter och funderar.

J: Jag och Gisela satt där. Nej inte vad jag kommer ihåg. 

F2: De var…

J: Vad jag alltså såg när jag väl kom lös var alla de tre liksom runt honom.

F2: Elez, Surra och Timmy?

J: Mm.

F2: Var där runt honom.

J: Mm.

F2: Under hela tiden när du tittade. 

J: Vad jag kommer ihåg. 

F2: Vad du kommer ihåg. 

J: Mm.

F2: Bra.

F: Jag kom på en fråga till, nu när det här kom upp. Från ett annat förhör, du ser ju lite slag 
och sparkar och sådant. Den här Timmy sätter han sig i bilen vid något tillfälle? Alltså 
innan ni åker iväg typ avbryter och så sätter sig i bilen. Han kanske går ut igen?

J: Han…alltså han går till bilen efter de har tagit av Kalle tröjan, då går han in och lägger 
den liksom i bilen men det var ju enda han liksom gick ifrån Kalle. 

F: Han satte sig inte vid något annat tillfälle i bilen så?

J: Nej inte vad jag kommer ihåg. 
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F: Vad hände med tröjan sedan då? 

J: När vi väl kom tillbaka igen när alltså alla andra killar stod där så gav de honom tröjan 
igen och gav han mobilen. 

F: Och det var innan ni åkte sedan in till centrum?

J: Mm. Nej alltså det var när vi kom fram till centrum så gav de honom tröjan och mobilen.

F: Jaha. Okej. 

F2: Jag funderar också på en sak där. De tog hans tröja sade du. 

J: Mm.

F2: Hur gick det till när de tog?

J: De sade ta av dig tröjan och då började han ta av sig tröjan men alltså han skakade så 
mycket så de hjälpte honom bara dra av den. 

F2: Okej.

F: Vad var anledningen tror du att de ville ta av honom tröjan?

J: Att de ville ha den. Det var en Parajumper, den är rätt så dyr. 

F2: Erbjöd Kalle någonsin sig att liksom ge dem saker?

J: Alltså…inte vad jag liksom kommer ihåg.

F2: De beordrade honom ta av dig tröjan?

J: Mm. Det var väl alltså…han sade ja och så började han ta av sig och då säger de till. 
Sedan så tror jag de sade typ så här "kan du fixa pengar?" och då sade han "ja men jag 
kan fixa femhundra spänn". Då så tror jag de sade "ja okej bra".

F: Varför skulle han fixa det?

J: Det vet jag inte men alltså…jag vet inte. 

F: Var misshandeln över då eller var det innan han blev slagen?

J: Det var efter. 

F: Efter.

F2: Då har jag inga mer frågor kvar. 

F: Nej. Då tar vi en sluttid.

F2: Ja, 13:40.

F: 13:40 och det började 13:35 det här förhöret kompletterande. 
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- - - - - - - - - - - - - - -

F: Då är det ett kompletterande förhör med Julia Hallberg den 26 september och klockan 
är 14:46, det är K-nummer 1165061-18. Försvarare Stefan är inte närvarande. Vi har 
socialtjänsten Emma Teinmark med och Veronica Knutsson är förhörsledare och 
Mattias Jangblad likaså. Är det okej att vi pratar utan Stefan här närvarande? Det är en 
kort fråga vi har.

J: Ja.

F2: Om det är så i och med att Stefan inte är närvarande, om du när vi ställer den här frågan 
känner att du inte vill svara på den utan att Stefan är här så behöver du inte svara på den 
och säga att då vill du ha din advokat närvarande. 

J: Mm.

F2: Bra. Vi har tittat i telefoner och vi har läst ett sms från dig till Gisela som vi skulle vilja 
veta vad det handlar om. Då har du skrivit ett sms onsdag den 12 september klockan 
23:50, då står det "ett enda fkn" är det fucking?

J: Mm jag tror det. 

F2: "fucking ord du säger därnere du kommer ångra dig. Okej?".

J: Mm. Kan du ta det där igen?

F2: Du kan få läsa. 

J: Mm. Jag kommer inte ihåg när det här är men det är i alla fall från mig. Har du alltså 
något mer?

F2: Det är samma dag som…

F: Som Kalle. 

F2: Som Kalle.

F: Efter den grejen på kvällen. 

J: Jag kommer inte riktigt ihåg men…jag måste tänka vad det kan vara för sammanhang. 
Nej jag vet faktiskt inte vad det är alltså. Den enda gången jag har skrivit alltså 
någonting så här till henne som jag varit arg det var det här med Ekboda innan det 
hände, det är det enda jag vet. 

F2: Vad är därnere?

J: Det är det jag inte vet. Jag skulle sagt om jag visste men…jag vet faktiskt inte. Har han 
…(ohörbart)…alltså som kommer liksom. "Därnere, du kommer ångra dig".

F2: Det är tio i tolv på natten. 

J: Det vet jag faktiskt inte. 

F: Sov ni hemma i era egna sängar den natten?
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J: Ja jag tror det eller jag har aldrig sovit hos henne, hon har bara sovit hos mig. 

F: Ja.

J: Varför undrar jag därnere för? Jag kan faktiskt inte svara på alltså vilket sammanhang 
det är. Nej jag kan faktiskt inte svara på det. Alltså ingenting som jag liksom…som vad 
kan handla om heller.

F: Jag tänker nu vet du vad det står och är det så att du skulle kunna hitta en förklaring till 
det så kan vi pratas vidare. 

J: Jag måste i alla fall komma på vad det handlar om för det gör jag inte. 

F: Nej men det är ju då innan tolv samma kväll som det här med Kalle.

J: Efter Kalle. 

F: Ja.

J: Jag vet inte. 

F: Nej. Det där är hennes svar. 

F2: Det där är Gisela som skriver. Det här är fortsättningen tror jag. 

J: Mm jag kommer inte ihåg men jag…alltså…jag vet i alla fall typ alltså att vi skulle 
snacka men min pappa han går ju upp klockan fem på morgonen och jobbar så jag 
liksom fick ju göra jätteskum…alltså. "Därnere också". Ja där när jag skriver ska du åka 
då blev jag arg på henne för hon håller på ringer då hade jag skrivit, alltså vi hade 
snackat innan. Jag kommer inte ihåg. Men alltså det skrev jag sedan svarade hon där. 
Men jag kan försöka tänka ut men ingenting som bara liksom kommer upp liksom så.

F: Nej men det är lugnt. Vill du lyssna på inspelningen?

J: Nej.

F: Förhöret avslutat klockan…

F2: 14:52.

F: 14:52.

Förhör med Hallberg, Julia Elisabeth; 2018-09-26 13:14   diarienr: 5000-K1165061-18

  12

Förhör med vittne Hallberg, Julia ( 18-09-26 ), 2018-10-26 10:12   diarienr: 5000-K1165061-18

 135



136

PM
Sammanfattn. dialogförhör, Julia 180926, 13:14

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Hallberg, Julia
Datum

2018-10-01
Tid

15:50
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Veronica Knutsson

Involverade personer Personnummer/Orgnr Roll

Hallberg, Julia Berörd person
Uppgiften avser

SAMMANFATTNING AV DIALOGFÖRHÖR
Uppgift

Förhöret hållet 180926 kl. 13.14 – 14.35
Hörd person: Julia Hallberg, misstänkt
Förhörsledare (fl): Veronica Knutsson och Mattias Jangblad
Förhörsvittne: Försvarare Stefan Blomqvist, Socialsekreterare Emma Teinmark

Julia har inget att tillägga eller förändra från senaste förhöret

Julia upplyses om sina rättigheter och tillfrågas återigen om sin inställning till människorov 
och misshandel den 12 september. Hon ger inget svar men fortsätter säga följande:

Det hon minns att hon fick reda på, det som hände när killarna åkte iväg i 20 minuter var att 
de fick ut Kalle och slog honom och sa "lägg dig i bagageluckan". Sen åkte de tillbaka och 
hämtade upp Julia och Gisela. De hoppade in i bilen och killarna ville inte säga vad det 
handlade. Tjejerna hoppade in ändå. Julia visste inte att Kalle var i bagageutrymmet när de 
hoppade in i bilen. Julia fick höra i efterhand av Petter då han var med när de åkte hem till 
Kalle. Hon fick veta av Petter att slagit Kalle vid Hasselgårdens förskola någonstans. 

Julia får reda på att Kalle var i bakluckan när hon började tänka lite och de närmade sig 
skogen och de frågade henne om närmsta vägen "där inte någon kan se oss". Hon undrade 
vad de gjort och vände sig bak och såg något vitt i bagageutrymmet. Julia säger att hon var i 
chock och det var då hon förklarade för dem hur de skulle köra. Julia försökte hitta en plats 
där det finns andra människor. Hon funderade på varför man ska misshandla någon för att 
denne har spottat på en annan. När de väl kom fram så tog de ut Kalle, hon var fortfarande i 
chock, så hon satt bara kvar i bilen.

På fråga så har Julia sett någon bli slagen förut, men inte så som det hände med Kalle och 
Jeppe. Det var hemskt. Det är ju ändå henne vänner, men inte längre. 

 Specifika frågor: Den 12 september med Kalle. 

På fråga om det låg något mer bakom händelsen med Kalle än bara "spottet" så tyckte Julia 



också att det var onödigt det som hände. De ringde Julia och bad henne säga åt Kasper att 
stanna med henne och få ut Kalle med för de ville prata med dem. De var kvar med Petter och 
mötte upp Timmy och dem i centrum. Kasper och de andra hade frågat Julia vad Timmy och 
de andra ville prata med dem om, men hon svarade dem att hon inte visste och att det 
handlade om "killgrejer". Det var "business". Sen kom Gisela och Alexandra och henne 
kompis. Kompisen ska tydligen var Jeppes kusin men Julia är osäker på det. De pratade och 
tjejerna undrade vad Timmy och Surra gjorde där och Julia svarade att hon inte visste. Bara 
att de ville prata med Kasper och dem. Sen efter ett tag gick de tillbaka till killarna igen.

Timmy och de andra stod fortfarande och pratade med Kasper och då var också Melvin 
där. Julia sitter på en bänk och ser i ett "fönster" vad som händer och då Kasper får två 
stycken lavetter av Timmy. Sen så står de kvar och pratar med Alex. Julia vet inte vad det 
handlade om. Petter hade åkt iväg igen efter att Kasper fått lavetten och mötte upp Alex och 
Jeppe lite längre bort ungefär där Kalle bodde. De kom tillbaka och snackade med Alex sen 
åkte Kasper och Petter iväg till Kalle.

Att det ska ha legat annat bakom händelsen med Kalle än bara en "spottloska" svarar Julia att 
hon inte vet. Men hon vet att Gisela blev för full en gång, men det var innan spottet och på 
sommarlovet. Då ska Kalle ha tagit bilder på Gisela, men hon vet inte så mycket om det då 
Gisela inte ville prata om det när Julia frågar. Hon vet inget annat som hänt heller. 

På fråga om Julia klev ut ur bilen någon gång i skogen med Kalle svarar hon att hon minns att 
hon klev ut en gång då hon fick sån panik och tog en cigg. Hon gick så hon inte kunde se 
Kalle hon ville inte se hur han såg ut. Timmy sa "kom så han får se dig". Kalle och Julia såg 
varandra. Sen var det när Kalle skulle pussa på Giselas skor. De ber Gisela komma ut och 
Julia sitter kvar i bilen. Gisela vill inte gå ut men de tjatar på henne och Gisela tar slutligen 
upp sin sko så Kalle fick pussa den. Det är ingen som enligt Julia ber Gisela komma fram och 
titta på Kalle av annan anledning.

På fråga vem den "tredje killen" är så säger Julia att det är han "Alexis", hon säger att hon 
hört hans riktiga namn någon gång. Namnet är svårt säger hon. Något på LS, Ellis. Hon 
tänkte på det i natt. Hon har vetat vem Timmy och Surra är, men den killen har hon inte hört 
så mycket av. De var på samma fest för en månad sen och han presenterade sig då som en 
Alexis. De snackade inte så mycket heller då. 

På fråga vem som ringde henne den aktuella dagen svarar Julia att det var Timmy som ringde 
henne och bad henne hålla killarna men att det var från Ellis mobil. Han ringde via vanligt 
samtal. Det är samma dag som det med Kalle händer och det var innan kl. 15.20 för då 
slutade hon skolan. 

På fråga om hon känner Ellis lite bättre än hon egentligen säger nu, svarar hon att de började 
snacka lite "så här". Men de har ingen sån relation, men det efter det som hände efter Kalle så 
kände hon att hon inte ville fortsätta en sån kontakt med honom. Hon beskriver sen ytterligare 
att kontakten Ellis och Julia har är ungefär som att de har en relation pojkvän/flickvän, men 
hon ville ha någon som gjorde så mot hennes vänner. 

På fråga så såg hon inget som Ellis gjorde i skogen mot Kalle, men mot Jeppe så gav han 
honom en spark men ingen hård spark. En knuff med foten så Jeppe backade in i buskarna. 

Hon bekräftar att hon och Ellis hade en kärleksrelation. Hon har ångrat att hon inte bröt 
kontakten med dem efter första grejen som hände. 

På en direkt fråga om någon ber Gisela gå fram och titta på Kalle om han är "rätt person", så 
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säger hon att det låter bekant och att hon måste tänka lite. Sen säger hon att ja och att det är 
antingen före eller efter Kalle blir slagen. De ber Gisela kolla på honom men hon sitter kvar i 
bilen. Gisela tittar på Kalle genom bagageluckan och då frågar de "är det rätt person" och hon 
säger Ja. Gisela var då lika panikslagen som mig och visste inte vad hon skulle göra, båda satt 
bara och ville inte kolla. 

På fråga vad Julia tänker om Timmy, Surra och Elez svarar hon att det måste var fel i deras 
hjärna som gör så mot andra människor. Att de inte mår bra. Det är inga hon vill ha kontakt 
med i alla fall.

På fråga om Julia skrattar åt Kalle vid något tillfälle så svarar hon "verkligen inte". Den enda 
gången hon skrattade var när Surra låg i bakluckan. Gisela och Julia skrattade också 
ytterligare en gång i bilen om en annan sak som rörde andra personer. Det var bara ett lite 
fniss enligt Julia. 

På fråga om Julia ber föraren att "sväng och bromsa så han ramlar runt där bak" svarar hon 
nej. Det har hon inte sagt, men hon vet att när hon själv förstod att Kalle var där i bilen så hör 
hon dem säga "bromsa". Hon har inte sagt det. 
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PM
Sammanfattn, dialogförhör, kompl.1 Julia 180926

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Hallberg, Julia
Datum

2018-10-01
Tid

15:38
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Veronica Knutsson

Involverade personer Personnummer/Orgnr Roll

Hallberg, Julia Berörd person
Uppgiften avser

SAMMANFATTNING AV DIALOGFÖRHÖR, kompl. fråga
Uppgift

Förhöret hållet 180926 kl. 13.35 – 14.40
Hörd person: Julia Hallberg, misstänkt
Förhörsledare (fl): Veronica Knutsson och Mattias Jangblad
Förhörsvittne: Försvarare Stefan Blomqvist, Socialsekreterare Emma Teinmark

Julia minns inte att någon lämnar platsen och går iväg i samband med att Kalle blir slagen. 
Hon minns det som att alla killar är runt honom hela tiden.

Timmy går bara till bilen när han lägger in tröjan i bilen. De gav Kalle tröjan och mobilen när 
de kom tillbaka till centrumet igen. 

Julia uppger att de fick hjälpa Kalle av med tröjan då han skakade så mycket. Hon tror att de 
ville ha tröjan då den är dyr. De beordrade honom att ta av tröjan. 

Hon minns inte att Kalle försökte erbjuda dem saker. Men hon tror de frågade om Kalle 
kunde fixa pengar och att han sa att han kunde fixa en röding (500 kr). Hon vet inte varför 
han skulle det. Men det var efter misshandeln. 
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PM
Sammanfattn. dialogförhör, kompl. 2 Julia 180926

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Hallberg, Julia
Datum

2018-10-01
Tid

11:57
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Veronica Knutsson

Involverade personer Personnummer/Orgnr Roll

Hallberg, Julia Berörd person
Uppgiften avser

SAMMANFATTNING AV DIALOGFÖRHÖR Kompletterande fråga
Uppgift

Förhöret hållet 180926 kl. 14.46 – 14.52
Hörd person: Julia Hallberg, misstänkt
Förhörsledare (fl): Veronica Knutsson och Mattias Jangblad
Förhörsvittne: Socialsekreterare Emma Teinmark, försvarare ej närvarande

Det går bra att höra Julia utan försvarare enligt Julia och detta har även innan godkänts av 
försvararen, innan, att Julia själv får avgöra om det är ok att höras utan honom. 

 Anledning till förhöret är att polisen fått fram ett sms från Julias telefon som polisen vill ha 
en förklaring kring:

Sms:et är från Julia till Gisela.

I SMS:et står det:  "Ett enda fkn ord du säger där nere, du kommer ångra dig"

Julia säger att det är från henne. Hon kommer inte riktigt ihåg och hon måste tänka vad det 
kan vara i för sammanhang. Den enda gången hon skrivit något till Gisela, när Julia varit arg, 
var när det hände med Jeppe, innan det. Hon vet inte vad "där nere" innebär. Hon önskar hon 
visste det. Hon skulle sagt om hon visste. 

På fråga så tror Julia att de sov i sina egna sängar den natten. Gisela har sovit hos Julia, Julia 
har aldrig sovit hos Gisela. 

Hon kan inte vara på vilket sammanhang det rör sig om. Hon vet inte vad det handlar om. Om 
hon kommer på så kommer hon berätta.

Julia får se fortsättningen på sms-konversationen. Men Julia kan ändå inte tala om vad det 
handlar om mer än att det kan handla om att de skulle snacka och att Julias pappa går upp kl. 
5 varje morgon och jobbar. 

Hon blev arg på Gisela för att hon höll på och "damp-ringde". De hade snackat innan. 
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Förhör
Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Hallberg, Julia Elisabeth
Personnummer

20030411-7609

Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Målsägande/misstänkt under 18 år

Ja
Vårdnadshavare underrättad Socialnämnden underrättad om mt Socialtjänsten underrättad om tid för förhör

Föräldrar/Vårdnadshavare/Annan underrättad

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov och Misshandel 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Stefan Blomqvist
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-04
Förhör påbörjat

10:03
Förhör avslutat

10:56
Förhörsplats Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande på förhöret är advokat Stefan Blomkvist, vårdnadshavare Malin Hallberg samt 
Emma Vahtra från Socialtjänsten.
Boträdande förhörsledare är Insp Anders Nilsson
Julia ombeds beskriva vid vilken tidpunkt hon får reda på att Kalle är i bagageluckan. Hon 
börjar berätta att vid Coop-parkeringen så ropar de att hon och Gisela ska hoppa in i bilen. 
De säger bara hoppa in!. Precis i svängen ut på Kimstadvägen så märker Julia att Kalle är där 
bak. Hon hör som en duns och ett pip och killarna i bilen beter sig väldigt konstigt. Julia vet 
inte om Kalle grät eller inte. Killarna i bilen betedde sig väldigt stressat. Julia tittar bak och 
ser någonting vitt eller en vit tröja. Det kan ha varit ett pip som i ett snyft och att han gråter 
men hon vet inte riktigt. Julia säger att bilen körde vingligt och svängigt i syfte att han skulle 
åka omkring där bak och killarna skrattade under tiden. De skrattade samtidigt som de hörde 
dunsar och så från bagageluckan. Det var alla tre, Elez, Timmy och Surra som skrattade. Julia 
tänkte och funderade på vad de ska göra med Kalle. Hon tänkte att varför ska killarna lägga 
sig i och om det är kalle där bak. Julia misstänkte att det var kalle där bak för det var 
anledningen till att Elez, Timmy och Surra hade kommit till Skärblacka den dagen. Det är 
dessutom bara Kalle som har just den vita tröjan så Julia tänkte att det troligtvis är han. 
Julia får frågan om varför hon i tidigare förhör tror i det här skedet att Kalle ska bli 
misshandlad. Hon säger att Gisela kan ju överdrivit händelsen med spottloskan när hon 
beskrev den för Timmy och dem. Julia säger att hon tyckte att det hela var en väldigt onödig 
grej och hon tyckte att man kunde lösa det genom att prata med varandra. Hon förstod inte 
varför Timmy och dem ska lägga sig och tyckte allt var onödigt. 

20030411-7609

Tjänsteanteckning 2018-10-26
Personnumret är maskat
Original finns i arkiv
/ Torbjörn Wastesson /
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Julia beskriver hur Timmy och dem sa att de ville prata med Kalle men enligt Julia så är inte 
att prata med någon att lägga denne i bagageluckan och så.
Julia frågas om varför hon tror att han kommer bli just misshandlad och varför hon inte tror 
att något annat ska hända. Hon säger att killarna har snackat mycket om att köra ut någon i 
skogen, misshandla och lägga i bagageluckan. Julia säger att hon vet hur Timmy är och att 
han har slagit folk förut. Varför skulle de annars köra ut någon i skogen, frågar hon.
Hon fortsätter och säger att hon visste att killarna ville slå honom. Varför skulle de annars åka 
ända ut till Skärblacka? När Gisela berättade för Timmy om spottloskan så sa han att han 
skulle prata med Kalle och visa honom att det han gjorde var fel. Julia hade på känn att de 
skulle göra något mot kalle. Julia trodde sen att det var lugnt när Kalle inte kom ut när 
killarna letade efter honom. Julia försökte också ringa till Kalle men han svarade inte.
Julia får frågan om vad hon tänker om det som hände Kalle och hon säger att det var hemskt. 
Hon beskriver att det var en chock. De som var så konstigt var att alla betedde sig normalt 
efteråt. Julia säger att man såg på Kalle att det inte var Kalle längre. Hon förstår inte att hon 
inte stoppade det och hon har dåligt samvete för det. 
Julia får frågan hur hennes och Elez relation såg ut efter händelsen med Kalle och hon säger 
att den fortsatte. Hon berättar att efter händelsen med Jeppe så sket hon i det. Umgänget var 
inte bra tyckte hon. Hon säger att efteråt Tog hon mer avstånd från Timmy och Surra än med 
Elez. Julia sa till Gisela om hon ska träffa Timmy får hon träffa honom själv. 
Förhörsledaren frågar hur hon kände att träffa Elez och Timmy efter det som hände med 
Kalle.. Hon förklarar att när hon skulle träffa Elez så var alltid Timmy med. Efter att det med 
Kalle hände så beskriver hon att hon kände sig kall. Hon kände sig sluten och hon mådde 
dåligt. Killarna fick reda på efteråt att Kalle var född 04 och hon säger att de blev lite 
chockade. Timmy verkade inte bry sig så mycket. Hon beskriver att Surra gick och sa saker 
som vad fan har vi gjort. Julia säger att Elez knappt ville gå ut längre och att Elez mådde 
sämst av de tre. Hon beskriver att hans lillebror inte kände igen honom. Hon beskriver sig 
själv som att hon pratade inte så mycket efter händelsen. Hon säger att man såg bilder av det 
som hade hänt och att hon mådde dåligt.
Julia ombeds beskriva mer hur Elez var efter misshandeln och hon säger att han var osocial 
och ville inte träffa folk. Han var mest hemma. 
Förhörsledaren påpekar att enligt uppgifter så var Elez och Timmy i Skäblacka dagen efter 
händelsen. Hon svarar att hon tror att Elez var ute i Skärblacka då och att han umgicks med 
Timmy fortfarande. Julia beskriver Elez som att efter händelsen så var Elez mer rastlös och 
när de var ute så ville han ofta åka vidare med bilen. Julia kommer inte ihåg om hon och 
Gisela träffade dem på torsdagen.
Julia får frågan om hon tyckte att det var rätt det som hände med Kalle. Julia svarar att hon 
har umgåtts med Kalle och dem och man behöver inte bli misshandlad så. Hon tycker man 
kan prata först även om det Kalle gjorde mot Gisela var fel.
Förhörsledaren läser upp ett meddelande ur hennes telefon som är skickat från henne till en 
som kallas E. Förhörsledare frågar om det är Elez och hon säger att det är det. 
 Förhörsledaren läser upp meddelandet: Att dom ska anmäla Timmy för att han gjorde de 
rätta med Kalle eftersom att de va Kalle som gjorde fel från början
Julia säger att det var hon som skrev det. Hon berättar att hon inte hade kontakt med Kalle 
och de har många gemensamma vänner. Julia säger att hon stod på Kalle och deras sida och 
ville anmäla det som hänt men hon ville visa för Elez och dem att hon stod på deras sida. Hon 
säger att hon vet att Timmy kan slå tjejer. Han hade berättat att han ska slå en som heter 
Alexandra. Julia vet också att Timmy och Elez berättar för varandra vad som skrivs till dem.
Hon fortsätter att berätta att hon är rädd för Timmy. Hon vet att han har gått på droger. Han 
vet vart Julia bor och han vet vilken skola hon går på. Kan han göra det han gjorde med en 
kille född 04 så kan han göra samma sak mot Julia säger hon. 

 Förhörsledare läser upp ett meddelande från henne till Elez där hon skriver: Eller asså mer 

Förhör med Hallberg, Julia Elisabeth; 2018-10-04 10:03   diarienr: 5000-K1165061-18

   2

Förhör med vittne Hallberg, Julia ( 18-10-04 ), 2018-10-26 10:22   diarienr: 5000-K1165061-18

 143



arg för de med Timmy.
Förhörsledaren frågar vad hon var arg på och hon säger att hon inte riktigt kommer ihåg. Hon 
säger att hon var arg på alla. Hon var arg på Timmy och Gisela för det som hänt och Elez för 
att han lät det hända. Hon var arg på Gisela när det hände och hon var arg på sig själv för att 
hon inte försökte stoppa det och hon har skuldkänslor för det.
Julia får frågan om det under händelsen ute i skogen är någon som säger något om kiss eller 
urin. Hon berättar att Timmy och Elez säger att det luktar kiss eller urin. Timmy och Elez 
säger till Kalle att han har kissat på sig och Kalle säger att nej det har han inte. Julia frågas 
om Kalle kissade på sig och svarar att hon inte vet men att hon skulle förstå om han hade 
gjort det. Hon kommer inte ihåg om Surra var med och påpekade det för Kalle. Hon minns i 
alla fall att Surra stod bredvid och flinar när Timmy och Elez säger detta till Kalle. Detta var 
efter att de hade slagit honom. Hon frågas när detta tas upp och hon säger att det kanske var 
när han satt sig på kanten till bagageluckan efter misshandeln eller när han satt i baksätet. 
Hon säger att hon inte vet om de sa det till honom vid Coop-parkeringen. Hon uppmanas att 
beskriva vad de sa och hon berättar att de sa att det luktar piss eller luktar skit här bak. Alla 
tre flinade när de sa det och de sa till Kalle att han hade kissat på sig. De fortsatte att säga att 
han hade gjort det när Kalle fortsatte att neka. Jula var inte där bak utan satt i bilen. Hon 
frågas om hon kände någon lukt och hon svarar att man inte kände från baksätet. Hon 
kommer inte ihåg om hon och Gisela lutade sig bakåt och luktade. Hon berättar att hon hade 
lätt kissat på sig om jag var i den sitsen Kalle var i.
Förhörsledaren berättar att hon i tidigare förhör berättar att Kalle fick pussa på Giselas sko. 
Hon frågas om han fick pussa på någon mer sko. Hon säger att det kan ha varit att Kalle fick 
pussa på Elez sko. Det var efter att de satt honom vid kanten till bagaget efter misshandeln så 
hör hon att säger Elez pussa min sko. Sedan säger hon att de tog ut Gisela och de fick Kalle 
pussa hennes sko.
Julia frågas om vad som hände med Kalles tröja på platsen. Hon berättar att alla tre killarna sa 
åt Kalle att ta av sig tröjan. Timmy sliter av tröjan på Kalle efter ett tag. Julia tror att han 
gjorde det för de ville att det skulle gå fort. Hon beskriver Kalle som livrädd och för skakig 
och så. Hon berättar sen att Timmy av sig sin jacka och att Timmy provar Kalles tröja. Julia 
säger att den nog var för stor så han slängde in den i bilen. Hon säger att han testade tröjan 
och hon hör honom säga att den var för stor. 
Julia uppmanas att beskriva hur Kalle är i den här situationen och hon säger att han är 
panikslagen. Han är så rädd att han skakar att det går långsamt när han tar av sig tröjan så de 
andra hjälper till.
Julia uppmanas att berätta vem som gjorde vad i skogen gällande misshandeln av Kalle. Hon 
berättar att den som gjorde mest var Timmy. Surra slog också och Elez gav Kalle en spark. 
Hon vet inte vart Elez spark prickade. Hon berättar vidare att han kanske sparkade två gånger. 
Elez hade väldigt ont i foten efteråt och han haltade efteråt beskriver hon. Han haltade 
fortfarande när de kom tillbaka till Coop. Ute skogen hade han så ont att knappt kunde gå. 

Förhörsledare ber Julia att gå tillbaka och berätta om vad det med Alexandra rörde sig om. 
Hon säger att vid Coop-parkeringen var Alexandra där. Då berättade Alexandra för sin vän 
Jennifer vad som hänt kalle genom snapchat. Sedan hade Jennifer tagit kontakt med Gisela 
och frågade henne vad som hänt Kalle. Gisela svarar att inget har hänt. Gisela säger sedan till 
Timmy att Alexandra har berättat för Jennifer. Han blev arg och han säger att han inte har 
problem med att slå henne. Julia beskriver att Timmy kallade Alexandra bosnienfitta, hora 
och att han ska knulla hennes mamma. Han säger att han vill slå henne och han säger det en 
till två dagar efter det med Kalle. 
På måndag 17/9, under samma dag som händelsen med Jesper, säger Gisela att hon vill slå 
Alexandra.
Uppläst och godkänt. 
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PM
( ang. innehållet i beslagtagna telefoner)

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Nilsson, Anders
Datum

2018-10-30
Tid

10:31
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Anders Nilsson

Uppgiften avser

Beslag av telefoner.
Uppgift

I utredningen har innehållet i ett flertal telefoner kontrollerats dock utan uppgifter som kan 
tillföras utredningen.

Anders Nilsson



Verkställande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland
Handläggande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland

Beslagsprotokoll

2018-5000-BG98919

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1165061-18

Misstänkt person

Duljaj, Elez, 19990910-1314
Plats för verkställan

Misstänkts rum. ,  ALBERT ENGSTRÖMS GATA
28 ,  NORRKÖPING

Datum och klockslag för verkställighet

2018-09-24 07:46

Beslutat av

Calmtorp, Emilia
Verkställt av

Eliasson, Robin
Stjärnström, Jennifer

Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

0430  -  Människorov
0940  -  Utpressning
1709  -  Övergrepp i rättssak
9312  -  Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år,
bekant med offret) utanför förskola Hassel

Domstol för överklagan

Norrköpings tingsrätt
Beslag taget från

Duljaj, Elez

Föremålspunkter

2018-5000-BG98919-1
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Anträffades på golvet i misstänkts rum.
Status

Annat avslut
Anspråkstagare

1 st.
Fabrikat : Apple Modell : Iphone

Färg : Grå
Anteckningar: CE0682
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Verkställande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland
Handläggande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland

Beslagsprotokoll

2018-5000-BG98921

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1165061-18

Misstänkt person

Rosenberg, Surasit Göte, 20020323-0172
Plats för verkställan

FRANS BLOMS GATA 103 ,  NORRKÖPING
Datum och klockslag för verkställighet

2018-09-24 07:56
Beslutat av

Calmtorp, Emilia
Verkställt av

Norell, Mattias
Johansson, Joackim

Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

0430  -  Människorov

Domstol för överklagan

Norrköpings tingsrätt
Beslag taget från

Rosenberg, Surasit Göte

Föremålspunkter

2018-5000-BG98921-1
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Under bäddmadrassen i misstänkts säng.
Status

Ska lämnas ut
Anspråkstagare

1 st.
Fabrikat : Iphone
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Verkställande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland
Handläggande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland

Beslagsprotokoll

2018-5000-BG98934

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1165061-18

Misstänkt person

Duljaj, Elez, 19990910-1314
Plats för verkställan

Besöksparkeringen polishuset. ,  SIGNALGATAN
,  NORRKÖPING

Datum och klockslag för verkställighet

2018-09-24 09:18

Beslutat av

Calmtorp, Emilia
Verkställt av

Norell, Mattias
Johansson, Joackim

Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

0430  -  Människorov

Domstol för överklagan

Norrköpings tingsrätt
Beslag taget från

Duljaj, Bajram

Föremålspunkter

2018-5000-BG98934-1
Personbil ( 1 st)

Platsbeskrivning

Bajram besökte polishuset. Bilen togs
i beslag från besöksparkeringen. Finns
utanför U-hallen övre garage polishuset.

Status

Utlämnad

Anspråkstagare

1 st.
Typ av skylt : Normal svensk skylt Registreringsnummer : KGF660

Tillgripen : Nej Typ av fordon : PB
Fabrikat/modell : Audi Q5 Färg : Svart

Efterlyst i EF : Nej
Anteckningar: Faxat Björdes 180925.
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Verkställande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland
Handläggande enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2
PO Östergötland

Beslagsprotokoll
Människorov

2018-5000-BG98992

Signerat av

Signerat datum

Diarienummer

5000-K1165061-18

Misstänkt person

Halilovic, Timmy Cornelis, 20020716-5796
Plats för verkställan

Telefonen hittades i misstänkts rum. ,  ÄTTE-
TORPSVÄGEN 34 ,  ÅBY

Datum och klockslag för verkställighet

2018-09-24 07:55

Beslutat av

Calmtorp, Emilia
Verkställt av

Ottosson, Pär
Ändamål med åtgärden

• Kan antagas ha betydelse för utredningen av
brott

Brott

0430  -  Människorov
0940  -  Utpressning
1709  -  Övergrepp i rättssak
9312  -  Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år,
bekant med offret) utanför förskola Hassel

Domstol för överklagan

Norrköpings tingsrätt
Beslag taget från

Halilovic, Timmy Cornelis

Föremålspunkter

2018-5000-BG98992-1
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Hittades i misstänkts säng där han sov
när anhållan verkställdes.

Status

Ska lämnas ut

Anspråkstagare

1 st.
Fabrikat : LG Färg : Svart

2018-5000-BG98992-2
Mobiltelefon ( 1 st)

Platsbeskrivning

Hittades i misstänkts hylla i misstänkts
rum där han sov när anhållan
verkställdes.

Status

Fastställd

Ingick i annan föremålspunkt vid verkställandet

Ingick i föremålspunkt 1
Anspråkstagare

0 st.
Fabrikat : Apple Färg : Svart
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 1(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

Polismyndigheten 
LPO Norrköping PO Östergötland 
Lena Skoog 
Box 345 
581 03 Linköping 

 

Uppdragsgivare 

Polismyndigheten 
 
 

 

Allmän information om NFC:s sakkunnigutlåtanden 

 

Återgivande av sakkunnigutlåtande 

Vid återgivande av denna redovisning ska detta i normalfallet göras i sin helhet. Om utdrag 

ur redovisningen återges i annat dokument ska detta följas av en tydlig hänvisning till 

ursprungsdokumentet. 
 

Standardförfarande och metoder 

Standardförfarande och metoder som har använts anges med dokumentbeteckning. 

Standardförfarande och metoder som ingår i laboratoriets ackreditering enligt ISO/IEC 

17025 är markerade med asterisk (*). För förklaring av dokumentbeteckningar hänvisas till 

laboratoriets hemsida på IntraPolis eller Internet. Önskas mer information kontakta 

ärendeansvarig. 
 

Utlåtandeskala 

För information om utlåtandeskalan, se näst sista sidan. 

Elektroniskt
underskriven av
Hanna Elnegård
2018-10-10 08:12

NFC, Slutredovisning, (DNA) 2018-10-10 underskriven, , 2018-10-10 08:12, diarienr: 5000-K1165061-18
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 2(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

 

 

Material, metodik och materialhantering 

DNA-prov arkiveras vid laboratoriet i minst 30 år. Arkiveringstiden är kopplad till brottskategori. 

Beteckning Undersökningsmaterial 

5402/44183-18/S001 Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro Gold" 

Huseryd 1 Kimstad. På grusvägen 

Uppdragsgivarens beteckning: 5402/44183-18/S001 

Forums materialnr: 201801935801 

Materialhantering: Materialet har förbrukats 

Metodik: 859*, 666*, 869*, 744*, 727*, 736* 

 

5402/44183-18/S002 Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro" 

Huseryd 1 Kimstad. På grusvägen 

Uppdragsgivarens beteckning: 5402/44183-18/S002 

Forums materialnr: 201801935802 

Materialhantering: Materialet har förbrukats 

Metodik: 859*, 666*, 869*, 744*, 727*, 736* 

 

5402/44183-18/S003 Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro" 

Huseryd 1 Kimstad. På grusvägen 

Uppdragsgivarens beteckning: 5402/44183-18/S003 

Forums materialnr: 201801935803 

Materialhantering: Materialet har förbrukats 

Metodik: 859*, 666*, 869*, 744*, 727* 

 
  

Beteckning /Provid Jämförelsematerial 

DNA-AF-389429 Angivet namn: Kalle Brostöm 

Personnummer: 040421-7796 

Provtyp: Salivprov på FTA-kort 

Uppdragsgivarens beteckning: DNA-AF-389429 

Forums materialnr: 201832149701 

Materialhantering: Materialet kastas 

Metodik: 870*, 869*, 736*, 765* 

 

Elektroniskt
underskriven av
Hanna Elnegård
2018-10-10 08:12

NFC, Slutredovisning, (DNA) 2018-10-10 underskriven, , 2018-10-10 08:12, diarienr: 5000-K1165061-18

 151



 

 

Nationellt forensiskt centrum - NFC 3(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

DNA-AF-425420 Angivet namn: Timmy Halilovic 

Personnummer: 020716-5796 

Provtyp: Salivprov på FTA-kort 

Uppgifter i Utrednings-/DNA-registret:  

Timmy Halilovic, 20020716-5796 

Uppdragsgivarens beteckning: DNA-AF-425420 

Forums materialnr: 201832159101 

Materialhantering: Materialet kastas 

Metodik: 870*, 869*, 736*, 765* 

 

DNA-AF-425422 Angivet namn: julia Hallberg 

Personnummer: 030411-7609 

Provtyp: Salivprov på FTA-kort 

Uppgifter i Utrednings-/DNA-registret: 

 julia Hallberg, 20030411-7609 

Uppdragsgivarens beteckning: DNA-AF-425422 

Forums materialnr: 201832155001 

Materialhantering: Materialet kastas 

Metodik: 870*, 869*, 736*, 765* 

 

DNA-AF-425423 Angivet namn: ELEZ Duljan 

Personnummer: 990910-1314 

Provtyp: Salivprov på FTA-kort 

Uppgifter i Utrednings-/DNA-registret:  

Elez Duljaj, 19990910-1314 

Uppdragsgivarens beteckning: DNA-AF-425423 

Forums materialnr: 201832152101 

Materialhantering: Materialet kastas 

Metodik: 870*, 869*, 736*, 765* 

 

DNA-AF-425430 Angivet namn: Surasit Rosenberg 

Personnummer: 020323-0172 

Provtyp: Salivprov på FTA-kort 

Uppgifter i Utrednings-/DNA-registret:  

Surasit Rosenberg, 20020323-0172 

Uppdragsgivarens beteckning: DNA-AF-425430 

Forums materialnr: 201832161501 

Materialhantering: Materialet kastas 

Metodik: 870*, 869*, 736*, 765* 

 
  
 
 
 
 
 
 

Elektroniskt
underskriven av
Hanna Elnegård
2018-10-10 08:12

NFC, Slutredovisning, (DNA) 2018-10-10 underskriven, , 2018-10-10 08:12, diarienr: 5000-K1165061-18
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 4(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

 

Ändamål 

Ändamålet är att undersöka om det på undersökningsmaterialen förekommer sekret/DNA 

som kommer från någon av de under jämförelsematerial nämnda personerna eller annan 

person.  

 

Undersökningsrelaterad information 

DNA 

För information om undersökning av biologiska spår och DNA se:  
http://www.nfc.polisen.se/Dokument/Faktablad/Faktablad---Undersokningar-av-biologiska-spar-och-DNA/. 
 

Undersökning och slutsats 

  

5402/44183-18/S001 
Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro Gold". Huseryd 1 
Kimstad. På grusvägen 

Forums materialnr: 201801935801 

DNA Sekret/DNA påvisades. Resultaten talar extremt starkt för att 

sekret/DNA:t kommer från Brostöm (Grad +4), om man bortser 

från möjligheten att det kommer från en nära släkting. 

 
  

5402/44183-18/S002 
Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro". Huseryd 1 Kimstad. På 
grusvägen 

Forums materialnr: 201801935802 

DNA Sekret/DNA påvisades. Resultaten talar extremt starkt för att 

sekret/DNA:t kommer från Rosenberg (Grad +4), om man 

bortser från möjligheten att det kommer från en nära släkting. 

 
  
 

5402/44183-18/S003 
Cigarettfilterpapper från fimp "Marlboro". Huseryd 1 Kimstad. På 
grusvägen 

Forums materialnr: 201801935803 

DNA Sekret/DNA som kan jämföras mot person kunde inte påvisas. 

 
  

 

 

 

 

 

 

 

Elektroniskt
underskriven av
Hanna Elnegård
2018-10-10 08:12

NFC, Slutredovisning, (DNA) 2018-10-10 underskriven, , 2018-10-10 08:12, diarienr: 5000-K1165061-18
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 5(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

 

Handläggning 

Undersökning Handläggare 

DNA forensikern Hanna Elnegård (ansvarig handläggare) 

forensiska laboranten Sussan Nordlöf 

laborantaspiranten Anna Riebe 

  
 

Frågor riktas i första hand till forensikern Hanna Elnegård (ärendeansvarig), direkttelefon 

010-562 81 12. Eventuell kallelse till rättegång ställs till den ansvarige handläggaren för 

berörd undersökningstyp. 
 
 
 

Hanna Elnegård 

Forensiker 

Elektroniskt
underskriven av
Hanna Elnegård
2018-10-10 08:12

NFC, Slutredovisning, (DNA) 2018-10-10 underskriven, , 2018-10-10 08:12, diarienr: 5000-K1165061-18
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 6(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

 

Utlåtandeskala 

Utlåtandeskalan är särskilt utarbetad för NFC:s resultatvärdering som baseras på det 

logiska angreppssättet. För mer information se www.nfc.polisen.se/tjanster/utlatandeskala. 
 
 

Grad +4 Resultaten talar extremt starkt för att ... 
Det bedöms vara extremt mycket mer sannolikt att få dessa resultat om 

huvudhypotesen är sann än om den alternativa hypotesen är sann. 

Grad +3 Resultaten talar starkt för att ... 
Det bedöms vara mycket mer sannolikt att få dessa resultat om huvudhypotesen är 

sann än om den alternativa hypotesen är sann. 

Grad +2 Resultaten talar för att ... 
Det bedöms vara mer sannolikt att få dessa resultat om huvudhypotesen är sann än 

om den alternativa hypotesen är sann. 

Grad +1 Resultaten talar i någon mån för att ... 
Det bedöms vara något mer sannolikt att få dessa resultat om huvudhypotesen är sann 

än om den alternativa hypotesen är sann. 

  

Grad 0 Resultaten talar varken för eller emot att ... 
Det bedöms vara ungefär lika sannolikt att få de erhållna resultaten om 

huvudhypotesen är sann som om den alternativa hypotesen är sann. 

Grad -1 Resultaten talar i någon mån för att ... inte ... 
Det bedöms vara något mer sannolikt att få dessa resultat om den alternativa 

hypotesen är sann än om huvudhypotesen är sann. 

Grad -2 Resultaten talar för att ... inte ... 
Det bedöms vara mer sannolikt att få dessa resultat om den alternativa hypotesen är 

sann än om huvudhypotesen är sann. 

Grad -3 Resultaten talar starkt för att ... inte ... 
Det bedöms vara mycket mer sannolikt att få dessa resultat om den alternativa 

hypotesen är sann än om huvudhypotesen är sann. 

Grad -4 Resultaten talar extremt starkt för att ... inte ... 
Det bedöms vara extremt mycket mer sannolikt att få dessa resultat om den alternativa 

hypotesen är sann än om huvudhypotesen är sann. 

I de fall en av hypoteserna kan uteslutas används andra uttryckssätt såsom ”är”, ”är inte” 

eller ”kan uteslutas att”, i stället för den graderade skalan. 
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Nationellt forensiskt centrum - NFC 7(7) 
 

Sakkunnigutlåtande 
 

  
 

Datum Vårt diarienummer 
 

2018-10-10 2018019358 
 

Ert datum Er beteckning 
 

2018-09-26 5000-K1165061-18 

  

 
Polismyndigheten 
Nationellt forensiskt centrum - NFC 
581 94 Linköping • Tel 010-562 80 00 vxl • Fax 013-14 57 15 
E-post registrator.nfc@polisen.se • www.nfc.polisen.se 

 

 

Protokoll från NFC 

Nationellt forensiskt centrum (NFC) innefattar det centrala laboratoriet i Linköping 

(tidigare Statens kriminaltekniska laboratorium – SKL) samt laboratorierna i Stockholm, 

Göteborg och Malmö. NFC är en gemensam organisatorisk avdelning inom 

Polismyndigheten men det kommer under en övergångsperiod vara skillnader i utseende 

och omfattning i de utlåtanden och protokoll som skickas från respektive laboratorium 

inom NFC. Vi arbetar för att ensa utformning av utlåtandena och protokollen. Detta är 

dock ett arbete som behöver processas under en tid inom respektive ämnesområde. 

 

För de ämnesområden inom NFC som utförs på flera platser i Sverige kommer även 

undersökningsförfarandet att harmoniseras successivt. 

Kvalitetsarbete och ackreditering 

NFC arbetar med att ta fram ett gemensamt ledningssystem för kvalitetsarbetet, men fram 

till att detta är klart tillämpar vi olika styrdokument för den laborativa verksamheten 

beroende på geografisk placering i Sverige. 

 

Ackreditering är en tredje parts bedömning av ledningssystem tillsammans med metoder 

och standardförfaranden. Bedömningen sker mot ISO/IEC 17025 eller ISO/IEC 17020.  I 

Sverige utförs denna bedömning av Swedac som är Sveriges ackrediteringsorgan. 

Laboratoriet i Linköping har en ackreditering som omfattar frekvent använda metoder och 

standardförfaranden, vilket medför att en stor del av den laborativa verksamheten ingår. 

Laboratorierna i Stockholm, Göteborg och Malmö är ackrediterade för framkallning och 

identifiering av fingeravtryck. 

 

Eftersom omfattningen av ackreditering varierar mellan laboratorierna inom NFC kommer 

det att markeras i utlåtanden och protokoll om undersökningen utförts inom ackreditering. 

Alla utlåtanden och protokoll ska dock vara av adekvat kvalitet. Målet för NFC är att all 

laborativ verksamhet som utförs frekvent ska vara ackrediterad, dock kommer det att dröja 

några år tills detta är uppnått. 
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 1 (2) K467562-18 

 

 

Region Öst 
OPE/ Specialsökhundgrupp 
Box 345 
581 03 Linköping 

Datum 

2018-09-26 

Diarienummer 

K1165061-18 

 

Protokoll över platsundersökning med specialsökhund

Kriminalsökhund 
Kriminalsökhunden är dresserad och kvalitetssäkrad i att söka och markera preparaten 
blod, sperma samt likvätska/kläder från avliden. Hunden ska inte markera någon annan 
vittring. 
Hunden markerar genom att vid fyndet bli passiv och stanna så nära källan som möjligt. 

Inledande uppgifter 
Undersökningen 
begärd av: 

Kriminaltekniker Lena Skoog 

  
Anledning till 
undersökningen: 

Biträde vid sök efter blod i fordon i samband med anmälan om 
människorov. 

  
Hundpatrull: Insp Manne Johansson och tjänstehunden Emmett 
Övriga närvarande: Kriminalteknikerna Lena Skoog och Per Larsson  
  
Plats och tider för 
undersökningen: 

Polishusgaraget, Norrköping. Undersökningen påbörjades den 25 
sept 2018 kl. 13:15 avslutad samma dag kl.13:35. 

  
Avspärrning: Nej 
  
Bevakning: Nej 
  
Övrig information: Pb KGF 660 var beslagtaget och uppställt i garaget i polishuset i 

Norrköping. Enligt uppgift skulle målsägaren efter bortrövandet 
blivit misshandlad och sedan transporterad i fordonet. Vid 
undersökningen var det oklart vilka skador målsägaren haft. 

 

Platsbeskrivning 
Personbil KGF 660, en svart Audi Q5 -09, var uppställd i polishusets garage på 
cementgolv med gott om utrymme runt om.  
 
Undersökningen begränsades till att söka bilens bagageutrymme samt baksäte.  

Platsundersökning 
Hunden startas att söka bakluckans utsida samt plastdetaljer under bakluckan. Därefter 
söktes bagageutrymmet. I utrymmet låg två jackor som togs bort vid söket. Bagaget var 
klätt i mörk filt. Hunden sökte noggrant och intensivt golv, sidor och undersidan av 
hatthyllan.  
Hunden sökte inte insidan av bakluckan då den då inte skulle synas för hundföraren och 
därmed omöjlig tyda. 
 

Protokoll Blodsök med kriminalsökhund pb KGF660, 2018-09-26 12:19   diarienr: 5000-K1165061-18

 157



 2 (2) K467562-18 

Därefter söktes bilens baksäte. Hunden sökte säte och ryggstöd med nackstöd, golvet 
och golvmattorna bakom framstolarna, framstolarnas baksida samt insidorna på 
passagerardörrarna bak. 
  

Sammanfattning och slutsats 
Hunden har i det avsökta området inte gjort några markeringar. Den har sökt noggrant 
och intensivt med god motivation. 
 
 
 
Nyköping den 26 sept 2018 
 
 
Manne Johansson 
Insp/Specialsökhundförare 
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5402/44183-18 1 (6) K1165061-18 

 

 

Region Öst 
Forensiska sektionen, Norrköping 
Box 345 

588 01 LINKÖPING 

Datum 

2018-10-24 

Diarienummer 

K1165061-18 

5402/44183-18 

Protokoll över fordonsundersökning

Inledande uppgifter 
Undersökningen begärd av: Emilia Calmtorp, Åklagarkammaren 
  
Anledning till undersökningen: Anmälan om människorov.  
  
Undersökningsansvarig: Kriminaltekniker Lena Skoog 
Medundersökare: Kriminaltekniker Per Larsson samt 

kriminalsökhund med förare Manne Johansson 
  
Plats och tider för undersökningen: Utanför forensiska sektionens 

undersökningsgarage, Norrköping. 
Undersökningen påbörjades den 25 september 
2018  kl.12.30  och avslutades samma dag 
kl.12.55. 

  
Övrig information: Bilder lagda i Filip1.  

 
G (gods) och S (spår) med efterföljande siffror är 
TekPro:s interna numrering på gods och spår, se 
material- och spårförteckning sist i protokollet. 
  
Bilen är tagen i beslag, 2018-5000-BG98934-1 
 
Känt före undersökningen: Enligt uppgift från 
målsägaren har han blivit körd i denna bil ut till en 
plats där han blivit misshandlad. Till platsen blev 
han körd i bagaget och från platsen satt han i 
baksätet. 
 
 
 

Fordonsuppgifter 

Registreringsnummer: KGF660 

Fordonstyp: Pb 

Fabrikat, årsmodell, färg: Audi Q5, 2009, svart 

Chassinummer: Ej noterat 

Vägmätarställning: Ej noterat 

                                                 
1
 Polisens lagringsplats för digitala bilder, FILer Inom Polisen. 
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Trippmätare: Ej noterat 

Registrerad ägare: Bajram Duljaj, Albert Engströms gata 28, Norrköping  

Iakttagelser och undersökningar 
Utvändigt 

 
Bild 1 

 
Bild 2 

 
 

 
Bild 3 
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Bild 4 

 
Bild 5 

 
 
Invändigt 

 
Bild 6. Förarplats 
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Bild 7. Passagerarplats, höger sida fram. På golvet står ett par svarta herrskor. 

 

 
Bild 8. Passagerarplats, vänster sida bak. Godispapper ligger på golvet. 
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5402/44183-18 5 (6) K1165061-18 

 
Bild 9. Passagerarplats, höger sida bak. 

 

 
Bild 10. I bagaget ligger två jackor, av märket Lyle&Scott resp. H&M. 

 
Kriminalsökshund med förare Manne Johansson har sökt igenom bilen avseende blod, 
men med ett negativt resultat, se separat avrapportering. 

Undersökningsmetoder 
Visuellt undersökt 
Fotografering 
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Sammanställning av undersökningar och resultat 
Inga spår eller gods har säkrats i bilen som går att knytas till händelsen. 

Materialförteckning 
Gods 

Material-

märkning 

Beslagsnr Beskrivning Platsbeskrivning Tillvarataget av 

5402/44183-

18/G001 

2018-5000-

BG98934-1 

Personbil Besöksparkeringen, 

Polishuset, Norrköping 

Mattias Norell 

 
Spår 

Inga spår förtecknade. 
 
 
 
Norrköping 2018-10-24 
 
 
Lena Skoog 
Kriminaltekniker 
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Karta
över platsen för misshandeln

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Orginalhandlingens förvaringsplats Datum

2018-10-01
Tid

07:45
Involverad personal Funktion

Pär Ottosson Uppgiftslämnare
Berättelse

På kartan kan man se platsen för misshandeln av Kalle markerat av röd markör. På platsen där 
misshandeln skett hittades fimpar som omhändertogs för spårsäkring.

Kartan visar även platsen där Kalles pappa mötte upp patrullen för att visa dem platsen för 
misshandeln åtta dagar efter misshandeln.
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PM
Funna fimpar

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Ottosson, Pär
Datum

2018-09-26
Tid

07:04
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Pär Ottosson

Uppgiften avser

Information angående platsen för de funna fimparna .
Uppgift

Efter att Kalle varit på förhör tillfrågades han om han skulle kunna tänka sig att visa på 
platsen där han blev misshandlad. Kalle valde att visa sin pappa platsen så att han kunde visa 
på den för polispatrullen dagen efter.

När jag och min kollega tar kontakt med Kalles pappa Thomas är han på sitt arbete men säger 
att han kommer för att visa oss platsen. Thomas berättar att när han dagen innan var på 
platsen så hade han sett fimpar på marken som överensstämmer med Kalles historia. Då 
Thomas talar med Kalle om cigarettfimparna framkommer det att det är av samma märke som 
Kalle hade och som röktes vi tillfället. 
Thomas ber oss köra mot Ica Skärblacka för att passera butiken och sedan titta efter första 
grusvägen på vänster sida där han ska vänta på oss.

Vi passerar Ica och ser Thomas stående med sin bil väntande på oss på grusvägen några 
hundra meter från butiken. 
Vi kör fram till Thomas och ber honom att stanna sin bil precis innan vi kommer fram till 
stället som Kalle visat på sin pappa.

Thomas kör fram till platsen och stannar innan med bilen. Thomas kliver ur och visar på 
platsen som Kalle visat för honom och visar de fimpar han hittat på platsen. Fimparna är tre 
till antalet och Thomas har lagt en sten på varje fimp dagen innan då han var orolig att de 
skulle blåsa bort.

Jag fotodokumenterar platsen om fimparna med deras position samt platsen. Fimparna tas 
med för DNA-analys.

När vi hämtade fimparna hade de legat ute i cirka åtta dagar.
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Fotografi(er)
dokumentation på brottsplats, fimpar.

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Orginalhandlingens förvaringsplats Datum

2018-10-01
Tid

15:14
Involverad personal Funktion

Pär Ottosson Uppgiftslämnare
Berättelse

Bilder tagna på anvisad brottsplats av målsägandens pappa som blivit visad platsen av sin son 
dagen innan. På plats säkrades fimpar som fotodokumenterades.



Bilder över platsen för misshandeln av Kalle samt bilder på de säkrade fimparna samt deras 

placering. 

 

Bild på platsen där misshandeln ägde rum samt fyndplats för de säkrade fimparna. 

 

Pilarna visar på var fimparna 

hittades på den påvisade platsen. 
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Bild på första fimpens position. 

 

Bilden visar på positionen på den första fimpen markerad av en röd pil. 
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Bild på andra fimpens position. 

 

 

Bilden visar positionen på den andra fimpen markerad av en blå pil. 
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Bild på tredje fimpens position. 

 

Bilden visar positionen på den tredje fimpen markerad av en gul pil. 
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Bild över platsen för misshandeln. Bilen gärningsmännen körde parkerade framför portarna 

på gräset enligt Kalle. 

 

Bild på garagelängan med blicken mot det håll som bilen med Kalle och gärningsmännen 

kom från vid tidpunkten för misshandeln. 
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Bild på vägen mellan garagelängan till höger och stallbyggnaden till vänster. Bilden är tagen 

med blicken mot det håll som bilen med Kalle och gärningsmännen kom från vid tidpunkten 

för misshandeln. 
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Förhör
24:8

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Dataslagning
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Misstänkt
Tolk Språk

Målsägande/misstänkt under 18 år

Ja
Vårdnadshavare underrättad

 
Socialnämnden underrättad om mt

 
Socialtjänsten underrättad om tid för förhör

 
Föräldrar/Vårdnadshavare/Annan underrättad

 

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Delgiven misstanke om människorov den 12/9-2018 samt olaga frihetsberövande den 17/9
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas

Gunnar Bengtsson
Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Veronica Knutsson
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

09:26
Förhör avslutat

09:30
Förhörsplats

Arresten i Norrköping
Typ av förhör

RB 24:8
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Timmy delges misstankarna enligt ovan och om sitt rätt att inte uttala sig om sin inställning till 
misstanken

Timmy förnekar brott i båda fallen

Timmy uppger att han vill ha försvarare den försvarare han hade senast eller så vill han inte 
alls ha någon försvarare. 

// Uppläst och godkänt
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PM
Sammanfattn. av dialogförhör (Timmy) 180924, 16:15

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Knutsson, Veronica
Datum

2018-09-24
Tid

16:43
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Veronica Knutsson

Uppgiften avser

SAMMANFATTNING AV DIALOGFÖRHÖR
Uppgift

Förhöret hållet 180924, kl. 16.15-16.38
Hörd person: Timmy Halilovic, misstänkt
Förhörsledare (fl): Veronica Knutsson och Mattias Jangblad
Förhörsvittne: Försvarare Robert Nyström

Timmy vet vad det handlar om men förnekar brott människorov.
Förnekar misshandel
Förnekar övergrepp i rättssak
Förnekar utpressning

Han känner till ett bråk i Skärblacka mellan två personer. Han var närvarande vid det bråket. 
Men vill inte säga mellan vilka bråket var. 

Han var i Skärblacka senast igår med en tjejkompis. 

Han var vid ett bråk för några veckor sen och stod bredvid. Ena fick stryk. Det var i  
Skärblacka i centrum. Han bor inte där så han känner inte till det. 

 Paus en stund i förhöret

Han berättar sen på fråga att han tog sig till Skärblacka med buss med en vän, vill inte säga 
vem han åkte med, men tog bussen från Södertull. Vid tvåans spårvagn.

Vid andra brottet (Jesper) så var han i skolan mellan kl. 13-15. Eller så var han hemma och 
sov ändrar han sig till sen.

Nekar alla brott 

Han har varit frånvarande från skolan lite sista tiden pga sjukdom.

Han vet inte om han var sjuk förra måndagen.

Han vet inte hur han ska ställa sig till att det finns uppgifter i utredningen som pekar på 
honom och hans delaktighet i det som hänt. Gäller både första och andra händelsen.



Timmy vill inte säga kompisarna namn det får de själva göra. När vi säger att kompisar kan 
stödja hans berättelse så vill han ändå inte nämna namn.

// I tjänsten Pa Veronica Knutsson 
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Förhör
Dialogförhör

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Delgiven misstanke om människorov den 12/9-2018 samt olaga frihetsberövande den 17/9
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Robert Nyström
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Veronica Knutsson
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

16:15
Förhör avslutat

16:38
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

BR

Förhörssätt

Ljudbandsförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Biträdande förhörsledare Mattias Jangblad. 

Den hördes mamma Anne Kähärä är närvarande vid förhöret. 

Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare Knutsson 
F2= Förhörsledare Jangblad
A= Advokat Nyström
T= Timmy
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Tyvärr kunde inte socialtjänsten vara med annars så brukar de vara med. Det vi ska 
berätta för dig det är att du har rätt att inte uttala dig om din inställning till misstanken. 
Om vi säger så här erkänner du eller förnekar du brott då kan du vara tyst om du vill 
och säga ingen kommentar eller så. Eller så säger du om du erkänner eller förnekar. Jag 
kommer delge dig en del misstankar här nu. Är det någonting du inte förstår då säger du 
det så försöker vi förklara för dig lite mer. Då ska vi se, då delges du en del misstankar 
här och vi börjar med en misstanke om människorov. Vet du vad det innebär?

T: Nej. 

F: Nej. Jag ska ta datumet först. Det är den 12:e, det är en onsdag, 12 september mellan 
klockan 17 och 20 på kvällen i Skärblacka. Och människorov misstänks du för genom 
att bemäktiga dig att föra bort målsägaren till en skog med avsikt att skada honom till 
liv och hälsa och utöva utpressning på honom. Bemäktigandet har bestått i att 



målsägaren misshandlats med slag och sparkar och därefter spärrats in bagageutrymmet 
i en bil. Detta har skett tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän. Förstår 
du då vad vi pratar om?

T: Mm. 

F: Då undrar vi om du erkänner eller förnekar detta brott?

T: Nej det är fel. 

F: Det är fel?

T: Mm.

F: Innebär det att du förnekar det?

T: Mm.

F: Är det någonting du vill berätta för oss kring det?

T: Nej. 

F: Vet du vad det handlar om överhuvudtaget?

T: Mm. 

F: Du vet vad det handlar om?

T: Mm. 

F: Ja. Vi delger dig de andra misstankarna också så kan du kanske få berätta sedan vad det 
handlar om. 

T: Mm.

F: Nästa är då en misshandel samma dag mellan den här tiden som vi sade 17-20 i 
Huseryd, Kimstad, att du där tillsammans och i samförstånd med andra har misshandlat 
målsägaren. Erkänner du eller förnekar du misshandeln?

T: Jag nekar. 

F: Nekar. Sedan har vi nästa brott som är övergrepp i rättssak. Samma datum och samma 
tid mellan 17-20 tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän då har hotat 
målsägaren om den går till polisen, så har du hotat att det ska ske saker med den 
personen om den går till polisen. Erkänner du eller förnekar?

T: Förnekar. 

F: Förnekar. Och den sista vi hade här än så länge det är utpressning. Samma datum 12 
september mellan samma tid, 17-20, tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän och då har du alltså hotat målsägaren och då ska det ha varit en summa 
involverad i det att han ska betala pengar. Erkänner du eller förnekar?

T: Förnekar. 
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F: Förnekar. Ska du ta nästa?

F2: Vid tidpunkt innan samma dag, ungefär runt…tidpunkt innan i alla fall fram till 17:00 
samma dag så är du misstänkt för olaga tvång genom misshandel ha tvingat målsägaren 
att följa med i en bil och förmå en annan person lämna sin bostad alternativt misshandel 
genom att tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän misshandla 
målsägaren. Erkänner du eller förnekar?

T: Förnekar. 

F: Då har vi inget mer där. Men du sade att du visste vad det handlade om. Skulle du vilja 
berätta lite grann vad det handlar om allt det här varför vi sitter här idag med dig?

T: Nej. 

F2: Kan du berätta om vad du gjorde den 12/9?

T: Vad jag gjorde?

F2: Den dagen. 

T: Inget av de här grejerna i alla fall.

F2: Kan du berätta om den 12 september, vad gjorde du den dagen?

T: Kommer inte ihåg. 

F: Du minns inte vad du gjorde den dagen?

T: Nej. 

F: Det var en onsdagkväll. Om jag säger så här, vilka brukar du umgås med?

T: Vilka jag brukar umgås med? 

F: Mm.

T: Några vänner. 

F: Vänner. Vilka är dina vänner?

T: Jag kan inte sitta och säga deras namn här. De får säga till er. 

F: Du vill inte säga dina vänners namn utan de får säga sitt namn till oss?

T: Mm.

F: Okej. 

F2: Det har framkommit uppgifter till oss genom vår utredning som tyder väldigt starkt på 
att du har gjort detta. Har du någon kommentar till det?

T: Nej. 
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F2: Men du säger själv att du vet vad det handlar om. 

T: Mm.

F2: Vad menar du när du säger så?

T: Jag vet vad det handlar om. Alltså jag vet om det. 

F: Kan du berätta vad du vet då?

T: Jag är inte inblandad i det. 

F: Men kan du bara berätta vad det är du känner till som du inte är inblandad i?

T: Ja…nej. 

F: Nu vet ju vi att du har varit på platsen. 

T: Mm. 

F: Vad har du att säga om det?

T: Ja jag har varit där. 

F: Du har varit där?

T: Mm.

F2: Var då?

T: Skärblacka. 

F: I Skärblacka. Den aktuella dagen? 

T: Det vet jag inte. 

F: När var du i Skärblacka senast?

T: Igår. 

F: Igår. Vem var du där med igår?

T: En tjejkompis. 

F: Vad heter hon då?

T: Det behöver jag inte säga. 

F2: Var du i Skärblacka den 12 september?

T: Det vet jag inte. 

F2: Men du känner till en händelse den 12 september?
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T: Ja. Men det var inte…ja inte det där som stod på papprena. 

F2: Vad var det då?

T: Det var typ inget av dem. 

F2: Men kan du berätta, du vet ju vad det är för händelse vi pratar om och du känner till det. 

T: Mm.

F2: Kan du berätta då vad det var, vad är det du känner till? Vad var det som hände? Om 
det här inte stämmer det som vi säger så kan du berätta vad det är.

T: Jag känner bara till ett litet bråk. 

F2: Vad var det då?

F: Berätta om bråket. 

T: Nej. Ett bråk. 

F: Mellan vem då?

T: En person och en person där. 

F: Mellan en person och en person därifrån. Mellan en person och en person från 
Skärblacka?

T: Mm. 

F: Är det det du menar?

T: Mm.

F: Okej. Så det är något bråk då. 

T: Mm.

F: Ja. Hände det här bråket den 12:e?

T: Vet inte. 

F: Men känner du till att det har varit ett människorov alltså det här som vi beskriver det 
här att man har kastat in någon i en bil och slagit och hotat och så? 

T: Nej. 

F: Men du känner till att det finns ett bråk. 

T: Ja, slagit ja. Inte något med hot. 

F2: Berätta om det då. 
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F: Ja berätta om det när man slagit. 

T: Va?

F: Berätta om det här som du berättade om, det här bråket. Minns du när det var?

T: Mm…jag vet inte. Några veckor sedan. 

F: Vad sade du?

T: Några veckor sedan kanske. 

F: Några veckor sedan, ja. Var hände det?

T: Skärblacka. 

F: Och då var du där så du såg det bråket eller?

T: Mm.

F: Men var du involverad i det bråket själv?

T: Nej. 

F: Du stod bara bredvid?

T: Mm.

F: Och såg bråket?

T: Mm. 

F2: Vet du vilka det var som bråkade?

T: Mm. 

F2: Vilka var det?

T: Det behöver jag inte säga. 

F2: Vad var det som hände vid bråket då?

T: Ena personen fick stryk. 

F2: Var någonstans?

T: I Skärblacka. 

F2: Var i Skärblacka?

T: Jag vet inte var alltså var det ligger. 

F2: Men du var där?

T: Mm. 
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F2: Men du vet inte var det var?

T: Nej. Jag kan inte Skärblacka, jag bor inte där. 

F2: Men du är i Skärblacka ibland?

T: Mm. 

F2: Men man vet ju om det brukar vara nära, ja men ICA eller liksom så. 

T: Mm. Nära centrum. 

F2: Okej. 

F: Nu är det så här, ville du säga något mer förresten?

T: Nej. 

F: Nu är det så här att du sitter anhållen här och som jag berättade för dig tidigare idag, du 
frågade ju själv hur länge du kan vara kvar. Vi kan hålla dig i tre dygn. Det är väldigt 
många frågetecken fortfarande för oss som vi vill ha besvarade, folk som har råkat illa 
ut och så och du nämns i utredningen också. Det bästa är ju om du säger det själv vad 
det är som har hänt om du känner till något utav det. 

T: Mm.

F: Jag tänkte så här att vi ska ta en paus i förhöret och så ska jag och min kollega gå ut och 
prata lite och så kan du passa på att prata med din försvarare under tiden. 

T: Mm. 

F: Blir det bra? 

F2: Klockan är 16:27. 

F: 16:27. 

- - - - - - - - - - - - - - -
F: Då är det fortsatt förhör med Timmy Halilovic och klockan är 16:30 den 24 september. 

Vi tänkte bara fråga har du något mer du vill tillägga till det som vi har pratat om nu?

T: Nej. 

F: Nej. 

F2: En kompletterande fråga. Hur tog du dig till Skärblacka den här dagen?

T: Hur jag tog mig till Skärblacka? Bussen. 

F2: Vem var du med?

T: Det kan jag inte säga. 
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F2: Okej. Vad var det för nummer på bussen?

T: Jag vet inte. 

F2: Du vet inte. 

F: Så du tog buss med din vän till Skärblacka men du vet inte numret på bussen och du 
vill inte säga namnet på vännen. 

T: Nej men jag kommer ihåg bussen stod där, tvåan går i Söder. 

F: Vid Södertull eller?

T: Mm.

F: Därifrån tog ni bussen?

T: Framför biblioteket. 

F: Ja okej. 

T: Och tvåan där, tvåans hållplats. 

F: Spårvagn två. Vi kommer fortsätta att delge lite fler misstankar. 

T: Ja. 

F2: Då har vi ett nytt datum, den 17 september, så är du misstänkt för misshandel genom att 
tillsammans och i samförstånd med gärningsmän misshandla målsägaren och klockan 
var mellan 13-15 någon gång där emellan. Erkänner du eller förnekar?

T: Vilken dag var det?

F2: Den 17:e.

F: 17 september, det är en måndag. 

T: Mm, jag var i skolan. 

F: I skolan då?

T: Mm.

F: Mellan 13 och 15?

T: Mm.

F: Vilken skola går du på?

T: KF. 

F: Vad sade du?

T: KF. 
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F: Karmfalkska?

T: Mm.

F: Okej. Vi kanske ska säga det också att det här har ju hänt i skogen vid Kättsätter vid 
Vilbergsskogen där, vet du var Vilbergen ligger?

T: Mm vid Ektorp. 

F: Ja precis eller bakom, bredvid där. Så där ska den här misshandeln ha skett. Erkänner 
du eller förnekar?

T: Nekar.

F: Nekar. För att du var i skolan också?

T: Mm.

F2: Då har vi en till misstanke samma dag och samma tid. Då har vi olaga frihetsberövande 
genom att spärra in målsägaren i ett bagageutrymme i en bil tillsammans och i 
samförstånd med andra gärningsmän och det skedde i Vilbergens centrum. Erkänner du 
eller förnekar du det?

T: Nekar.

F2: Nekar. Kan du berätta vad som hände den 17 september?

T: Jag vet inte ens när det var. 

F2: Förra måndagen.

T: Förra måndagen. Jag vet inte. 

F2: Du vet inte?

T: Antingen var jag i skolan eller så sov jag. 

F: Du säger att du antingen var i skolan eller så sov du. Förut sade du att du var i skolan.

T: Ja. Är det samma dag?

F: Det är samma dag, samma tid. 13-15. 

T: Mm. Då var jag i skolan och om jag inte var i skolan så sov jag. 

F: Okej. 

F2: Brukar du gå i skolan?

T: Mm.

F2: Och vara där?
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T: Mm.

F: Du är där varje dag, sköter dina lektioner och så?

T: Mm. 

F: Ingen frånvaro?

T: Mm jo lite, jag har varit sjuk sista tiden. 

F: Okej. 

F2: Hur var det förra måndagen?

T: Va?

F2: Hur var det förra måndagen? Var du sjuk då?

T: Jag kommer inte ihåg. 

F: Det är ju samma sak här. Vi har ju uppgifter på att du ska ha varit på den här platsen 
och att du ska ha genomfört det här som vi har räknat upp för dig. Dels misshandeln 
och det här olaga frihetsberövandet. Vi har en person som säger det. 

T: Mm. 

F: Hur ställer du dig till det?

T: Jag vet inte. 

F: Vad sade du?

T: Jag vet inte. 

F: Du vet inte. 

F2: Var du tillsammans med någon förra måndagen?

T: Mm.

F2: Med vem då?

T: En vän.

F2: En vän. Vem är det?

T: En vän till mig. 

F2: En vän till dig. 

T: Mm. 

F2: Vad heter den här vännen till dig?

T: Kan jag inte säga. 
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F2: Varför kan du inte säga det?

T: Därför personen själv får säga det till er. 

F2: Men vi vet ju inte vem det är så vi måste ju…om personen själv ska berätta för oss så 
måste vi veta vem det är eller hur?

T: Mm. 

F2: Nu säger du att du var med en kompis som kan styrka din berättelse men vi vet ju inte 
vem det är så vi kan inte kolla det för att styrka din berättelse. 

T: Mm. 

F: Det är ju bra om vi får ett namn då så vi kan prata med din kompis som säger att det 
stämmer det som du säger till oss var du var den aktuella tiden. 

T: Nej alltså jag kan inte säga folks namn. 

F: Fast det är ju bra för dig tänker jag. 

T: Mm. 

F: Förstår du?

F2: Om ni inte gjorde någonting om du var tillsammans med någon som kan säga att du 
inte har gjort det här då är det väl jättebra om vi får veta vem det är så det blir väl inga 
problem om du säger det namnet i så fall. 

T: Nej men då tar ni ju kontakt med personen och personen kanske inte vill ha kontakt 
med polisen. 

F2: Varför skulle personen inte vilja det?

T: Ingen vill ha kontakt med polisen. 

F: Men jag tänker att den personen kanske vill hjälpa dig. Du sitter ju här nu. Om den 
personen får reda på att du sitter här vill den personen kanske hjälpa dig ur den här 
situationen där du sitter för att du inte vill säga den personens namn som då kan tala om 
vad du gjorde den här aktuella dagen och tiden. 

T: Jag vet inte. 

F: Du kan ju fundera på det. 

T: Mm. 

F: För det kommer ju vara så att du kommer få bli kvar här. 

T: Mm. 

F: Hade vi något mer? 
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F2: Nej. 

F: Har försvararen någon fråga?

A: Nej. 

F: Vad bra. Försvararen har ingen fråga. Jag tänkte vill du lyssna igenom inspelningen?

T: Nej. 

F: Vi kommer skriva en sammanfattning på det här och det här kommer skrivas ut 
ordagrant sedan. Det är därför vi gör den här inspelningen och sedan skriver vi en kort 
sammanfattning bara också så man kan läsa igenom. 

T: Mm.

F: Bra. Men då är förhöret slut tycker jag och klockan är 16:38. 
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Övrigt: Timmy har under förhöret ett antal pauser när han väljer att prata med sin advokat.

 Timmy inleder med att han inte har något att tillägga eller förändra gällande sitt tidigare 
förhör

FL säger att vi har fått flera utsagor kring vad som hänt och att vi i stort sett vet vad som 
hänt. 

Timmy vill ha en paus

Timmy säger sen att han kommer fortsätta att inte säga namn på någon. Sen berättar han att 
det var en liten som heter Kalle som spottat på en tjej och som kallat henne för hora och supit 
henne nästan medvetslös och nästa våldtagit henne och sen skjutit med soft airgun mot henne. 

Timmy åkte till Skärblacka och pratade med en som heter Kasper och gav honom en lavett 
för att han skrattade åt det som Kalle ska ha gjort mot tjejen. Han fick Kasper med fler att 
hämta Kalle ur en lägenhet. Själv satt han i en bil och väntade i närheten. När Kalle gick förbi 
så kunde han räkna ut att det var Kalle de hämtat. 
De åkte till dagiset och Timmy sprang ut ur bilen och slog Kalle. Han bad sen Kalle sätta sig i 
bilen på passagerarsätet och så skjutsade han honom till till centrum där de andra var och 
väntade. 

Timmy ska ha pratat med Alex och Jeppe om vad han gjorde mot Kalle och varför. I centrum 
tog han en cigg med Kalle och snackade med honom lite och att allt var löst och att han inte 
var arg på honom längre och att han gjort fel. 

Innan han träffade Kalle visste han inte hur Kalle såg ut. Petter skriver till Timmy att han ska 



skynda sig och ta Kalle. Det skriver han när de gått förbi dem och Timmy sitter i bilen. 

Sen så när han hade pratat med Alex i 30 minuter så skjutsade han honom hem. 

 FL poängterar att polisen har fått flera utsagor kring vad som hänt och att det saknas 20-30 
minuter i Timmys berättelse som vi vill att han sak berätta om

Timmy vill ha en paus

Timmy berättar efter pausen att de körde till ett stall. De körde in på en grusväg och de 
försökte skrämma Kalle. De rörde honom inte. Han öppnade dörren och såg att Kalle var 
jätterädd. Kalle sa att de kunde ta hans kläder och pengar. Timmy sa att han skulle hålla käft 
och ta av sig sin tröja. Timmy la den i bilen. 

Det var sen "några" som pratade med honom och sen gav de tillbaka tröjan och mobilen som 
de tagit tidigare vid dagiset. Han borstade bort smuts från tröjan och gav tillbaka den för han 
tyckte synd om honom. 

Han tog mobilen vid dagiset för att Kalle inte skulle kunna ringa polis, föräldrar eller vänner. 

Detta sker någonstans i Skärblacka han vet inte exakt vart. 

Det hände Kalle saker men han vill inte berätta. Säger att " det är klart det hände Kalle saker". 
Men han har själv inte gett Kalle en box eller spark eller lavett. 

Han ville inte säga folks namn inte heller tjejernas. Han kan inte heller säga om någon annan 
slår Kalle. Han vet inte om Kalle blir slagen. Han tar själv en cigg 

Timmy säger att han inte först berättade om att de var i skogen för han tyckte det var brutalt. 
Han såg inte slag eller sparkar. Det är fel av uppgiftslämnarna i de andra förhören att Timmy 
ska ha slagit och sparkat Kalle. Timmy lade bara ner Kalle på marken och höll honom där 
och sa "ligg ner". Sen blev han upptagen av vän som pratade med Kalle. Själv satte han sig i 
bilen och lyssnade på musik och pratade med tjejerna. Timmy mins inte vem som pratade 
med Kalle. 
Kalle var rädd han hade kissat på sig. Han vet inte hur gammal Kalle är. Det var Gisela och 
en tjej till med. De är nära kompisar. 

 Timmy vill ha paus

Timmy säger att han i Kalles telefon kunde se att en snap-gubbe fastnat på den position där 
de befunnit sig i skogen. Timmy säger att det hände för över 20 dagar sen. De har inte tagit 
Kalle vid något annat tillfälle. De bar Kalle ta bort gubben men sen har de skitit i det. 

 17 september

Timmy var sjuk den dagen och var inte i skolan. EN vän hämtade honom och de åkte till 
Skärblacka och träffade Petter och kanske Alex och Kalle och Kasper och snackade med 
dem. Eller så var det bara Petter de pratade med. De åkte sen tillbaka till Norrköping och det 
var eftermiddag. De åkte till Ektorp där han mötte sin vän och Jeppe. Jeppe ville prata om en 
sak som hänt. 

Paus

Sen så gick Timmy iväg och träffade andra vänner och skojade med dem. Detta var också vid 
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Ektorpsskolan. Det var samma personer som var där som var med i Skärblacka med Kalle 
och den händelsen. 

Jeppe står med en kompis och en av tjejerna tar en cigg. En person går sen iväg med Jeppe 
ner mot Vilbergens centrum och parkeringen. Timmy och några åker runt med bilen och 
köper dricka och så, en i bilen är vän med Jeppe. De släppte också av en vän från bilen innan 
de åkte mot Vilbergens centrum. De tog en cigg där men han pratade inte med Jeppe där. 
Timmy gick in på bowlingen och kissade. Sen bytte han jacka med en vän som han tidigare 
hade bytt jacka med. 

 Paus

Sen åkte de iväg med jeppe. Inte så långt, max en minuts bilfärd. I bilen sa Jeppe att han ville 
prata men Timmy sa nej vänta. Timmy och Jeppe satt bredvid varandra. Medan de åkte fick 
de problem med en grej så Jeppe fick vänta. Han fick vänta 20-30 minuter.

Sen sa Jeppe att de måste prata och de gick iväg och då blev Timmy irriterad och gav Jeppe 
en smäll. Han sa "vad gör du?". Timmy tog tag i honom och sa åt honom att lägga sig ner. 
Väl nere så sparkade han på Jeppe. 

Timmy säger att han pratar riktigt länge med Jeppe. De gav Jeppe en cigg och sen blev 
Timmy irriterade igen och då bytte de plats och gick längre bort. 
Timmy säger också att en vän pratade en lång stund med Jeppe medan Timmy tog en cigg. 

Han beskriver smällen som en box i ansiktet med knuten näve. Han sa "ligg ner". Sen 
sparkade han på honom som man sparkar på en boll. Han sparkade på benen, i ryggen och i 
bakhuvudet. Han minns inte hur många sparkar men det var minst fem eller färre än femton. 

Bakgrunden till att Jeppe får stryk är att han har gått omkring i Skärblacka och sagt fel saker 
till fel personer. Han ger Jeppe ett par lavetter. 

Han beskriver att Jeppe har skador från första boxen i ansiktet sen rörde han inte ansiktet mer. 
Det blödde från näsan och ögonbrynet. Han vet inte hur skadan vid ögonbrynet blev till. 

Han hade berättat för en väns lillebror om historien med Kalle och förvrängt historien. Jeppe 
visste han skulle bli slagen av Timmy det var därför Jeppe ville prata med Timmy. Det pratas 
om att man lovat att inte röra jeppe, men han var arg på Jeppe. Det rörde sig om Kalle och att 
man skulle anmäla det som hände Kalle och att man inte tänkt att anmäla det som hände 
Kalle. 

Timmy säger att han inte är inblandad i tidigare händelser med Jeppe men han känner de som 
gjorde det. 

Tjejerna kan de ha lämnat en bit bort så de inte skulle se det som hände. Alla satt på samma 
plats på vägen tillbaka. 
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SAMMANFATTNING AV DIALOGFÖRHÖR
Uppgift

Förhöret hållet 180926, 16.12 – 16.36
Hörd person: Timmy Halilovic, misstänkt
Förhörsledare (fl): Veronica Knutsson och Mattias Jangblad
Förhörsvittne: Försvarare Marin Bengtsson, socialtjänst Anne Bryggare och Lisa Gustavsson

 Sammanfattning av händelsen den 12 september

Timmy uppger att han inte vill tillägga eller förändra något från sitt tidigare förhör.

Timmy  ERKÄNNER människorov den 12 september mellan kl. 17-20 i Skärblacka

Timmy  FÖRNEKAR misshandeln i Huseryd, Kimstad, vid stallet/i skogen den 12 september 
kl. 17-20 

Timmy  FÖRNEKAR övergrepp i rättssak den 12 september kl. 17-20 i Skärblacka

Timmy  FÖRNEKAR utpressning mellan den 12 september kl. 17-20 i Skärblacka
Svarar att det inte var han som pressade Kalle. 

Timmy  FÖRNEKAR olaga tvång (mot målsägaren Kasper) den 12 september kl. 17-20 i 
Skärblacka centrum. 

Timmy och hans svarare säger att den/de lavetter som Timmy utförde på platsen mot Kasper 
inte var för att få in Kasper i någon bil. 

Timmy  ERKÄNNER misshandel (mot målsägaren Kasper) den 12 september kl. 17-20 i 
Skärblacka centrum. Genom att ha gett Kasper två lavetter med öppen hand.

Timmy  FÖRNEKAR övergrepp i rättssak (mot Kasper) den 12 september. 
Timmy tillägger att han bad om ursäkt direkt i anslutning till lavetterna. 

Polisen vill gå igenom lite detaljer kring händelsen med Kalle vid stallet/i skogen.



Timmy berättar han tror att föraren kliver ut först sen Timmy och öppnar dörren och ber 
Kalle kliva ut. De står där tre stycken och frågade varför Kalle håller på så med tjejer som 
han gör. Föraren tvingar Kalle att pussa förarens skor. Sen fick han stryk. Kalle satt i baksätet 
under resan ut till skogen och sen satte de honom på bagagelyckan med luckan öppen. Han 
säger att två satt i baksätet på resan ut sen säger han att han inte minns. Det var två tjejer bak 
plus Timmys andra vän så Kalle låg i bagageluckan när de åkte ut. Men han kommer i alla 
fall ihåg att Kalle satt därbak en stund och att de sedan "tog runt han". 

 Gällande att Kalle är rädd och frågor kring Kalles kläder säger Timmy:
Kalle sa "du kan få mina kläder jag har massor mina pengar". Timmy sa då att han skiter i 
Kalles pengar. Timmy säger att han tog bort hans tröja men han minns inte varför han gjorde 
det och la den i bilen, han kanske hade en tanke att ta den för att den var fin. Men Timmys 
vän frågade om Kalle skulle få tillbaka tröjan och sen fick han tillbaka den. Timmy gav den 
till föraren som gav den till Kalle det var en vit Parajumper tröja. Anledningen till varför man 
bad Kalle ta av sig tröjan svarar Timmy att det först var för att ta den, men att han sen tyckte 
synd om honom. På polisens fråga om man tog av Kalle tröjan för att den inte skulle bli skitig 
i samband med att man skulle misshandla Kalle svarar han att det inte var på grund av det. 
Man tog av tröjan innan Kalle fick stryk. Den var redan smutsig från dagiset. 
Kalle fick också tillbaka mobiltelefonen. 

När Kalle får tillbaka tröjan så tog de alla en cigg (han skrattar till) och pratade. Kalle fick 
stryk på platsen när de tog ut honom. Han minns inte vilka som gav honom stryk. Han säger 
att två personer gav honom stryk och det var föraren och han där bak och det kan ha hänt att 
Timmy gett Kalle en spark. Han minns inte till hundra procent. 

På fråga om Timmy vill ta tillbaka sin inställning till brottet i samband med att han medger 
att han kanske sparkar Kalle en gång så svarar han nej och att han inte har slagit Kalle. 
Motivationen är att en spark inte är en misshandel. Han vet inte vad en spark är att betraktas 
som. 

Han berättar att han inte höll räkningen eller höll tiden på hur länge de andra två slog Kalle, 
han själv tog en cigg. Först fick han några smällar sen så lade Timmy Kalle ner på marken. 
Smällarna kom från de andra två och då lade Kalle sig ner mot bagageutrymmet och skydda 
sig och då drog Timmy ut Kalle. Där kan Timmy sparkat honom, sen gick han och tog en 
cigg. Han minns inte om det var då han tog bort tröjan på Kalle eller om det var efteråt. Han 
gav honom sen tröjan.

Timmy minns att han frågade Kalle vad Kalle vill att de ska göra nu. Då hade Kalle svarat att 
de skulle låta honom springa därifrån. Då förklarar Timmy för Kalle att de ska skjutsa honom 
tillbaka. Kalle sa att han inte ville ha skjuts. Detta samtal hölls efter att allt var över. 

Timmy minns inte vart Kalle fick slagen/sparkarna. Oklart svar hur han upplevde Kalle. 
Utsagan att Timmy inte ska ha satt sig i bilen och tagit en cigg svarar han att han gjorde det.  
Han säger att tjejerna sitter bak i bilen. För han frågade en av dem om cigg när han satte sig 
där fram. Han vet inte vad tjejerna tyckte om det som hände, de verkade inte bry sig. 

Timmy tror att Kalle får stryk medan han själv tar en cigg. Att de andra slår Kalle för fullt 
medan Timmy tar en cigg låter han vara nedtonat och säger att han tror de slår Kalle och att 
de inte slår Kalle så mycket. Timmy säger att Kalle inte blödde och att han inte fick några 
bulor förklarar Timmy och på frågan om han kände på Kalles huvud efter bulor svarar han 
nej och skrattar till och säger igen att han såg Kalles ansikte. 
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Han vet inte hur gammal Kalle är eller vilken skola han går på. Han ber polisen fråga Kalle 
detta och säger sen att han tror att Kalle är i samma ålder som han själv är. När polisen säger 
att Kalle är 14 år så svarar Timmy tillbaka att det är även den tjejen som Kalle sköt med soft 
Air-Gun. Timmys svar på vad han tycker och tänker om att köra ut en 14-åring i en 
bagagelucka i skogen och slå honom så att han blir så rädd att han kissar på sig är att Kalles 
beteende är som en våldtäktsman. Han visste inte hans ålder. 

Timmy säger på fråga om att det som hänt mellan Kalle och Gisela verkligen har hänt, att 
Gisela berättat för honom, och även att Kalles vänner har berättat för honom om det. Han har 
också frågat Kalle och Kalle har erkänt. Kalle själv säger att det har hänt och det finns vittnen 
att det har hänt. Det där med Soft Air-Gun berättade bara Gisela för Timmy men Kalle 
erkände det. Kalle erkände det några dagar efter händelsen, när de var i centrum och tog en 
cigg ihop. 

Timmy säger att de träffat Kalle och "dom" flera gånger efter händelsen. De bad om ursäkt 
till dem och så. De sa att allt är lugnt. 

Timmys svar på att en av hans kompisar påstår att Timmy också är med och slår Kalle i 
skogen, får vara deras historia. Han frågar om kompisarna berättat att de också slog eller om 
de säger att bara Timmy slog. Han har bara gett Kalle en spark. Han skiter i de som var på 
platsen som säger att Timmy slagit Kalle. 

Timmy kan inte på fråga säga om någon går ifrån platsen under själva misshandeln av Kalle, 
men han tror inte det.
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Förhör
Dialogförhör

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov. Misshandel. Övergrepp i rättssak. Utpressning. Olaga tvång alt. misshandel.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Martin Bengtsson
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Veronica Knutsson
Förhörsdatum

2018-09-26
Förhör påbörjat

16:12
Förhör avslutat

16:36
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

BR

Förhörssätt

Ljudbandsförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Närvarande från socialtjänsten: Anne Bryggare och Lisa Gustafsson. 

Biträdande förhörsledare Mattias Jangblad. 

Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare Knutsson
F2= Förhörsledare Jangblad
A= Advokat Bengtsson 
T= Timmy
- - - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Vi börjar bara med en fråga, är det någonting från senaste förhöret som du känner att du 
vill tillägga eller förändra?

T: Nej inte vad jag tänker på. 

F: Inte vad du tänker, nej. 

F2: Vi tänkte delge dig misstankarna igen. 

F: Vi repeterar och så får du återigen svara utefter den historian du gav igår. 

F2: Om du erkänner eller förnekar. Den första misstanken är människorov den 12/9 mellan 
klockan 17-20 i Skärblacka genom att med våld eller hot om våld bemäktiga sig en 
person ner i bagageluckan på en bil. 



F: Och i det innefattar också de här slagen vid det här dagiset, det innefattas ju i det så du 
vet vad vi pratar om. Det ingår i själva brottet att du har slagit och sedan lagt ner i 
bakluckan, det är det du är misstänkt för. 

T: Men jag lade inte ner. 

F: Nej men att han hamnade där. 

F2: Det är misstanken. 

F: Du har rätt att inte uttala dig om din inställning så du vet det också. 

F2: Erkänner du eller förnekar du?

T: Jag erkänner.

F2: Du erkänner. Du är misstänkt för misshandel den 12/9 någon gång mellan klockan 
17-20:00 i Huseryd, Kimstad, alltså det här stället i skogen där när ni körde Kalle. 

T: Vid häst…

F: Ja vid stallet där. 

F2: Vid stallet. Och misshandel genom att slå och sparka på målsägaren. 

F: Det är oklart hur många slag och sparkar men att det har skett är det vi har fått till oss. 

F2: Erkänner du eller förnekar du?

T: Förnekar jag. 

F2: Förnekar misshandel. 

T: Jag slog han inte. 

F2: Vad sade du?

T: Jag slog han inte. 

F2: Då har vi också övergrepp i rättssak den 12/9 någon gång mellan klockan 17 och 
klockan 20:00 i Skärblacka mot Kalle genom att med hot om våld om han skulle 
kontakta polis. Erkänner du eller förnekar du?

T: Förnekar. 

F2: Utpressning den 12/9 mellan klockan 17 och klockan 20:00, Skärblacka genom att 
pressa personen, pressa Kalle på 500 kronor i samband med de här händelserna. 
Erkänner du eller förnekar du?

T: Det var inte jag som pressade. Jag förnekar. 

F2: Du förnekar. Då har vi misstanken olaga tvång alternativt misshandel genom att med 
våld tvinga målsägaren in i bilen och åka med bilen och då alternativt misshandel 
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genom att ha slagit målsägaren två gånger i ansiktet med öppen handflata vid 
Mosstorpsskolan den 12/9 mellan klockan 17 och klockan 20. 

T: Nu fattar jag inte. 

F: Det är ju en annan målsägare då, det är inte Kalle. 

F2: Det är inte Kalle.

F: Utan det här hände innan. Då säger vi målsägarens namn där. 

F2: Casper. 

F: Det är Casper som du ska slå med två lavetter.

T: Det var ju i Skärblacka centrum. 

F2: Det var i Skärblacka centrum. 

F: Okej, var det där. Men det är det som vi syftar på att det är det du är misstänkt för 
antingen olaga tvång eller…

T: Jag berättade ju jag gav han en lavett. 

F: Ja det sade du. 

F2: Men du förnekar olaga tvång, att det handlade inte om att få in honom i bilen då eller?

T: Nej. Han gick inte in i bilen eller något.

F2: Nej. 

T: De hämtade ut mig där, Kalle. Han tvingades inte.

F2: Nej okej. 

A: Det polisen …(ohörbart)…lavetten var inte för att få in honom i bilen utan…tror jag. 
Lavetten, den där lavetten du pratat om den var inte för att få in honom i bilen?

T: Nej exakt. 

F2: Så du förnekar olaga tvång genom att slå honom i ansiktet?

T: Mm. Fast jag gav han ju en lavett. 

F: Ja just det. Det erkänner du att du slog honom. 

T: Ja. 

F: För det sade du ju sist. 

T: Mm. 

F2: Jag skriver att du erkänner att du gav honom två lavetter. 
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T: Mm. 

F2: Två slag i ansiktet med öppen hand.

F: Och du har inte tvingat in Casper i bilen vid något tillfälle där?

T: Nej. 

F2: Och det sista den dagen är övergrepp i rättssak 12/9 mellan klockan 17 och klockan 20 i 
Skärblacka och den här gången med Casper som målsägare, med att hota om våld om 
han skulle kontakta polisen. 

T: Han som jag gav en lavett?

F2: Ja. 

T: Nej för typ direkt efteråt så bad jag om ursäkt till honom. 

F2: Så du har inte hotat honom om våld om han skulle ta kontakt med polisen?

T: Nej. 

F: Då har vi gått igenom misstankarna igen och då vet vi din inställning där. Vi skulle 
gärna vilja gå in på lite detaljer i den här händelsen med Kalle och det jag tänker att jag 
vill börja med det är det här när ni är ute i den här skogen som du säger. 

F2: Vid stallet sade du.

F: Stallet. Då säger du att du inte rör Kalle mer än att du tar tag i honom och sliter ner 
honom på marken. 

T: Mm. 

F: Och håller ner honom typ så och säger typ ligg ner.

T: Mm.

F: Det är det enda som du gör men du slår inte och sparkar inget. 

T: Nej. 

F2: Kan du berätta vad det är som händer därute från att ni liksom kommer ut med bilen 
tänker jag, ni kommer ut, stannar bilen och sedan vad det är som händer. 

F: Berätta gärna detaljerat vem som kliver ut först och vem som gör vad. 

T: Tror föraren klev ut först och sedan efteråt jag och jag öppnade dörren och sade till han 
gå ut, vi skulle prata med han först och sedan hade den andra personen också gått ut så 
vi stod där tre stycken och vi frågade han varför han går på småtjejer för. Sedan föraren 
tvingade pussa hans skor och därefter så fick han stryk. 

F: Föraren gick ur först och sedan du och den andra personen. 
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T: Mm.

F: Och tog ur han ur bilen. Var satt Kalle?

T: Vi öppnade bagageluckan så han satt på kanten i bilen. 

F: Så han låg där, han klev ur och så…

T: Nej, han satt ju i baksätet först. Men han satt mot kanten.

F: Jaha så han satt i baksätet, gick han runt då?

T: Mm, de tog ut han först så vi öppnade sedan han satte sig där.

F: Okej. 

F2: Han åkte ut i skogen så satt han i baksätet?

T: Vad då?

F2: När ni åkte ut till skogen satt han i baksätet då?

T: Ja. 

F: Hur många satt i baksätet?

T: Två tror jag. 

F2: Vilka satt i baksätet?

T: Kanske. Eller nej det var i baksätet han satt när vi…jag vet inte, jag kommer inte ihåg. 
Nej för det var tre stycken. Det var ju två tjejer där bak plus min andra vän, det var fullt 
därbak. Han låg i bagaget kanske. 

F: När ni åkte ut dit till stallet?

T: Ja.

F: Ja. 

T: Men han satt i alla fall…för jag kommer ihåg att han satt i alla fall därbak en stund och 
sedan att vi tog ut han. 

F: Du nämner någonting om hans kläder. Du säger att han är rädd och att han säger "ta 
mina kläder, ta mina pengar" något sådant. 

T: Mm, nej han sade "du kan få mina kläder och massor med pengar, du kan få pengar" 
sade jag "jag skiter i dina pengar och kläder".

F: Men sedan säger du…

T: Jag tog bort hans tröja ja. 

F: Ja. Varför gör du det?
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T: Jag vet inte. 

F: Varför vill du ta bort hans tröja?

T: Jag tog bort hans tröja och jag lägger den i bilen. 

F: Ja. 

T: Jag kanske tänkte först att ta den eller något, den var fin. Så tyckte jag synd, jag gav 
den tillbaka till honom. Eller jag gav den inte. Min vän frågade "ska du ge tillbaka 
tröjan" sade jag "ja det är synd om han". Sedan han bara "men låt mig ge han tröjan" så 
bara ger han tröjan. Och det var föraren. 

F: Föraren som gav tillbaka tröjan?

T: Mm, jag gav föraren tröjan så gav han tillbaka den. 

F: Vad var det för tröja? Vad var det för färg?

T: Vit Parajumper. 

F: Det är ganska exklusivt… eller liksom..

T: Dyrt. Dyrt märke ja. 

F: Ja, märke. Jag tänker bara liksom anledningen till varför man ber honom ta av sig 
tröjan. 

T: Det var mest.. min tanke var först att jag skulle ta den sedan tyckte jag synd om honom. 

F: Så det var inte för att ta av honom tröjan så att inte den skulle bli skitig som man sedan 
kanske kunde slå honom och sedan drog han på sig en ren tröja?

T: Nej det var det inte. 

F: För det finns ju risk att den blir smutsig om man ligger på marken. 

T: Nej den vart smutsig alltså.

F2: Det här var efter att han hade fått stryk?

T: Nej, innan. 

F2: Innan han hade fått stryk. 

T: Tror jag, men jag vet inte. Alltså den var ju smutsig från dagiset. 

F2: Ja bråket innan. 

F: Ja just det. Men han fick tillbaka den sedan i alla fall och mobiltelefonen sade du. 

T: Mm.
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F2: Vad hände sedan? Vad händer efter att han får tillbaks tröjan?

T: Vi tog en cigg allihop liksom tillsammans och pratade. 

F2: Du sade förut, nyss så sade du att han fick stryk därute. 

T: Mm.

F2: När fick han stryk?

T: När vi tog ut han.

F2: När ni tog ut han.

T: Mm.

F2: Vilka gav han stryk?

T: Jag kommer inte ihåg. 

F: Vi vet ju vilka som gav honom stryk. Vi har ju fått det till oss. 

T: Ja men då vet ni ju. 

F: Två personer gav han stryk.

T: Mm.

F2: Vilka var de två?

T: Föraren och han därbak. Det kan ha hänt att jag har gett han en spark. 

F: En spark?

T: Ja. 

F2: Kan ha hänt?

T: Mm. 

F2: Har du gett han en spark eller?

T: Jag kommer inte ihåg 100%.

F2: Du minns inte?

T: Nej. Det var för runt en månad sedan. 

F: Det var den 12:e, vi satt ju och räknade dagarna igår. 

T: Ja men jag tror det är…kanske om de anmälde eller något, jag vet inte. 

F: Nej det var då det hände, vi vet att det var då det hände. För du har ju förnekat att du 
har slagit honom i skogen där. Vill du ändra den inställningen då?
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T: Ja men jag slog fortfarande inte.

F: Vad sade du?

T: Jag slog han ju fortfarande inte. 

F2: Du sparkade honom. 

F: En spark. 

F2: Det är misshandel. 

T: Nej, inte misshandel. 

F2: Är det inte en misshandel då att sparka någon?

T: Vet inte. 

F2: Vad är att sparka någon tycker du?

T: Nej jag vet inte. 

F2: Så det var föraren och en andra kompis som slog honom?

T: Mm.

F2: Kan du beskriva hur de slog honom? Hur mycket, hur länge höll de på, hur många slag?

T: Alltså det är inte som att jag räknade eller kollade. 

F2: Nej men var det…

T: Jag gick ju och satte mig där fram i bilen och tog en cigg. 

F2: Men hur gick det till?

T: Vad då gick till?

F2: Stod han upp först och så började de slå honom och han trillade ihop eller? Du hade 
lagt han ner på marken, du sade du tvingade ner honom på marken.

T: Mm. Först fick han några smällar och sedan lade jag han ner på marken. 

F2: Han fick några smällar först.

T: Mm men inte av mig. 

F2: Av vem då?

T: Ja av båda personerna. 

F2: Båda personerna. 
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T: Och sedan lade jag han ner på marken. Medan han satt därbak.

F: Så då när han satt där så fick han smällar från två personer.

T: Ja. 

F: Sedan tog det ett tag efter…

T: Sedan lade han sig ner mot bagageluckan och skyddade sig och då drog jag ut han och 
lade han.

F: Okej. 

F2: Och där kan du ha sparkat honom?

T: Ja och sedan gick jag och satte mig och tog en cigg. Sedan minns jag inte när jag tog 
bort tröjan om det var då eller. Jag gav han sedan tröjan efter en stund. Jag kommer 
ihåg att jag frågade han vad heter det…hur vill du att vi ska göra nu, han sade låt mig 
springa härifrån tror jag han sade eller något sådant. Då sade jag vi kommer skjutsa dig 
tillbaka. Han sade men jag vill inte ha skjuts tillbaka. 

F: När sade han det?

T: När…efteråt.

F: När allt var över eller var slut?

T: Mm. 

F2: Var fick han slagen?

T: Jag kommer inte ihåg alltså. 

F2: Hur upplevde du Kalle?

F: Vi har ju vittnen som säger eller i alla fall utsagor som säger att du inte sätter dig i 
bilen. 

T: Jo jag satte mig där fram i bilen och tog en cigg. 

F2: Var är de här tjejerna? Var befinner de sig under det här?

T: Därbak i bilen.

F2: Bak i bilen. 

T: Mm. För jag frågade en av dem om cigg, jag satte mig där fram. 

F: Vad tyckte de om det som hände?

T: Mm, jag vet inte, fråga. De verkade inte bry sig. 

F2: Medan du sitter och tar en cigg i bilen så får Kalle stryk.
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T: Mm.

F2: Tror du det?

T: Ja. 

F2: De slår honom för fullt där eller?

T: Nej han fick inte så mycket. 

F2: Inte så mycket?

T: Mm. 

F: Men du vet ju inte, du såg ju inte. 

T: Nej jag såg alltså, han blödde inte eller fick någon bula eller ingenting så han fick 
antagligen inte så mycket. 

F: Kände du på hans huvud om han hade några bulor?

T: Nej. Jag såg ju hans ansikte.

F: Ja men bulor behöver man inte ha i ansiktet. 

T: Det vet jag inte. 

F2: Hur gammal är Kalle?

T: Jag vet inte. 

F2: Vilken skola går han på?

T: Jag vet inte. Fråga han, fråga inte mig. 

F2: Hur gammal tror du han är?

T: Som min ålder typ.

F2: Din ålder. 

F: Jag kan tala om att han är 14. 

T: Mm. Hon också som han sköt med Soft air gun. 

F2: Vad tycker du om att plocka ut en 14-åring i en bagagelucka, köra ut han i skogen.

F: Han blir så rädd så han kissar på sig. 

T: Mm. 

F: Sade du ju själv igår. 

T: Ja. 
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F2: Vad tänker du om det? Om att göra så mot en 14-åring. 

T: Jag vet inte. Hans beteende är som en våldtäktsman så jag bryr mig inte så mycket. 

F2: Så du tyckte det var rimligt att göra så mot en 14-åring?

T: Alltså jag visste ju inte hans ålder. 

F: Men hur kan du på ett sätt veta om det som du hade hört innan hade hänt, hur kan du 
veta att det har hänt? Tänk om…

T: För hon berättade till mig, jag frågade hans vänner, hans vänner berättade. Jag frågade 
han och han har erkänt.

F: Bara för att någon säger någonting så har det hänt?

T: Ja men han själv sade ju det. Och det finns vittnen på att det har hänt. 

F: Allt det där som du sade med försök till våldtäkt och soft air gun och det du sade igår?

T: Det där med soft air gun det berättade bara hon och han erkände det. 

F: När erkände han det? Var det därute vid bilen eller som ni pratade om det? Eller i 
skogen där vid stallet? Pratade ni om det som hade hänt?

T: Nej. 

F: När erkände han det där då?

T: Jag kommer inte ihåg. Några dagar efteråt typ i centrum när vi tog en cigg. 

F: Så du träffade Kalle ett par dagar efteråt?

T: Mm. Jag har träffat dem fler gånger. 

F: Efter händelsen?

T: Ja. 

F: Okej. 

T: För vi hade pratat med dem för vi bad om ursäkt till dem och så och de sade att allt är 
lugnt. Som jag sade igår. 

F: Vi har ju en av dina kompisar här nu som du inte vill namnge. 

T: Elez och Surra. 

F2: Elez och Surra. 

T: Mm. Men när det var med Jeppe då var det bara jag och Elez. 

F: Ja, vi är inte där nu utan vi tar Kalle först för det blir två inspelningar. Men de säger att 
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du är med och slår. Du säger att du ger en spark bara.

T: Mm.

F: Vad har du att säga om det?

T: Nej det är deras historia. 

F: Ja så är det ju. Jag säger det att dina kompisar säger att du har gjort det och så vill jag 
bara veta vad du tycker om det. 

T: Ja…sade de att de slog?

F: Varför undrar du det?

T: Nej jag undrar. 

F2: Slog du Kalle?

T: Nej jag sade nyss till dig att jag gav han en spark.

F2: En spark. 

T: Ja. 

F2: Det var det enda. 

T: Mm.

F2: Inget mer?

T: Nej. 

F2: För de som är där på platsen berättar ju något annat. 

T: Ja men jag skiter i dem. 

F2: En spark. 

F: Vet du om någon av dina kompisar går iväg någonting, alltså när de är där när ni är där 
vid stallet eller där där det händer vet du om någon av dina kompisar eller han som kör 
eller andra, vem är det som kör utav dem?

T: Elez. Det är han som har körkort. 

F: Ja. Var det hans bil också eller?

T: Mm, nej eller det vet jag inte. 

F: Men det var han som tog dit bilen så ni kunde…så ni kunde åka?

T: Mm.

F: Och den andra killen.
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T: Mm.

F: Var det någon utav dem som gick iväg från platsen vid något tillfälle?

T: Jag vet inte. Jag kommer inte ihåg det. 

F: Alla var runt bilen hela tiden?

T: Mm. 

F2: Ska vi gå över på 17?

F: Ja. Har du någon fråga Martin?

A: Nej.

F: Nej, Martin har ingen fråga. Då gör vi så…vad är klockan?

F2: Klockan är 16:36. 

F: 16:36 och vi avslutar förhöret. Vill ni lyssna igenom?

T: Nej. 
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov och misshandel i Skärblacka 12/9
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas

Robert Nyström
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-22
Förhör påbörjat

17:59
Förhör avslutat

18:06
Förhörsplats

Korpnästet Kramfors
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Biträdande förhörsledare är Johanna Thorén. Försvarare är närvarande genom telefonlänk.

Timmy godtar att förhöret hålls med försvarare närvarande genom telefonlänk.

Timmy informeras om sin rätt att inte yttra sig.

Timmy säger att han vill ändra sin historia från ett föregående förhör som rör misshandeln av 
Kalle 12/9. Han säger att han ljög i förra förhöret och vill rätta sin historia.

Timmy berättar att han var med och sparkade på Kalle bakom bilen när de var vid stallet 
utanför Skärblacka. Han ljög om det i förra förhöret när han sa att han inte gjorde det.

Timmy ombeds beskriva hur det gick till. Han säger att det var efter han drog ner Kalle på 
marken. Timmy sparkade på honom som på en fotboll. Det var mellan fem och tio sparkar. 
Timmy sparkade på benen för att han inte fick plats vid huvudet och Kalle rörde på sig 
mycket. Han säger att han siktade på låret där det kan bli lårkaka och det får man ont av. 
Surra och Elez gjorde samma sak och de sparkade överallt. I början fick Kalle en spark i 
bakhuvudet men Timmy minns inte vem av dem sparkade den sparken. Efter att ha sparkat 
några gånger så gick Timmy och rökte upp sin ciggarett i bilen för att han fick ont i foten. 
Förhörsledaren frågar varför han slutade att sparka och han säger att han slutade för att han 
hade ont i foten. Timmy tror att han träffade på Kalles knä eller något för han fick skitont. 
Alla sa att de hade ont i foten efteråt och Timmy säger att alla gick och haltade efteråt.

Timmy får frågan om Kalle kissade på sig och han säger att Elez hade sagt att han sett det på 
hans byxor. Timmy såg inte men det luktade äckligt i bagageluckan. Timmy kände det.



Uppläst och godkänt.
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Förhör
24:8

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Målsägande/misstänkt under 18 år

Ja
Vårdnadshavare underrättad

 
Socialnämnden underrättad om mt

 
Socialtjänsten underrättad om tid för förhör

 
Föräldrar/Vårdnadshavare/Annan underrättad

 

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov, Skärblacka i Norrköping 2018-09-12, klockan 17.00-20.00.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Ja

Förhörsledare

Lorin Karlsson
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

09:22
Förhör avslutat

09:24
Förhörsplats

Polishuset i Norrköping
Typ av förhör

RB 24:8
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Surasit delges misstanke om människorov, Skärblacka i Norrköping, 2018-09-12, klockan 
17.00-20.00.

Surasit FÖRNEKAR brott om människorov. 

Surasit uppger att han godtar den försvarare som rätten förordnar.

Förhöret är uppläst och godkänt. 
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PM
Sammanfattn. av dialogförhör Surasit 180924 15:34

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Karlsson, Lorin
Datum

2018-09-24
Tid

15:34
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Lorin Karlsson

Uppgiften avser

Sammanfattning av förhöret med Surasit
Uppgift

Datum: 2018-09-24, klockan 15:34-16.30
Förhörstyp: 23:6
Förhörsledare: Lorin Karlsson 
Medhörare: Pär Ottosson
Försvarare: Walter Sköldstam
Vårdnadshavaren, Duangporn Phaenglunl, sitter med under förhöret. 
Elisabet Mårtensson och Anna Gustafsson från socialtjänsten är närvarande under förhöret. 

Surasit informeras om rätten att inte behöva uttala sig om misstanken.

Surastit delges misstanke om människorov genom att bemäktiga sig och föra bort 
målsäganden till en skog med avsikt att skada honom till liv eller hälsa och utöva utpressning 
mot honom. Bemäktigande har bestått i att målsäganden, misshandlats med sparkar och slag 
och därefter spärrats in i bagageutrymmet i en bil. Detta ska ha skett tillsammans och i 
samförstånd med andra gärningsmän. Den 12 september 2018, Skärblacka i Norrköping.

Surasit  FÖRNEKAR brott om människorov den 12 september 2018.

Misshandel genom att tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän, slagit 
målsäganden, 2018-09-12, Huseryd  i Kimstad. 17.20.00

Surasit  FÖRNEKAR brott om misshandel. 

Surasit delges misstanke om övergrepp i rättssak. Genom att tillsammans och i samförstånd 
med andra gärningsmän sagt till målsäganden att han är körd om han golar, 2018-09-12, 
Skärblacka i Norrköping.

Surasit  FÖRNEKAR brott om misshandel.

Surasit delges misstanke om utpressning, genom att tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän, sagt till målsäganden att de vill ha pengar från målsäganden, 2018-09-12, 
Skärblacka i Norrköping.



Surasit  FÖRNEKAR brott om utpressning.

 Surasit ombeds berätta fritt om den 12 september 2018.  

Surasit framför att han inte kommer ihåg vad han gjorde. Surasit uppger att han antingen var 
ute eller med sin tjej Wilma. Surasit framför att han inte vill blanda in sin tjej. 

När utredaren förklarar för Surasit att det kan vara bra för honom om de får prata med Wilma 
och höra om hon minns att de umgicks den 12 september 2018 uppger Surasit att hans 
flickvän heter Wilma Lundell och att hon har telefonnumret 072-525 99 89. Surasit och 
Wilma har varit tillsammans i cirka ett år. 

 Surasit ombeds berätta vilka han umgås med.
Surasit uppger att han umgås med en vän som heter Timmy Halilovic. Surasit förklarar att 
han umgås med Timmy någon gång men kan inte närmare definiera hur mycket de umgås 
mer än det han sagt. Surasit har känt Timmy sedan de var små.

På förfrågan uppger Surasit att senaste gången han umgicks med Timmy var fredag till 
lördag. 

På förfrågan varför någon skulle påstå att Surasit begått de brott som han delgavs uppger 
Surasit att han inte vet.

 Surasit tillfrågas om han varit i Skärblacka. 
Surasit uppger att han har varit med Timmy i Skärblacka för cirka tre veckor sedan. Surasit 
minns inte exakt vilken dag det var. 
Surasit berättar att han besökte en barndomsvän i Skärblacka som heter Alex Asplund. De 
softade vid en skola och det fanns många andra som också befann sig där. 

 På förfrågan om han kände några av de andra uppger Surasit Petter och Jesper.

 På förfrågan hur han känner Petter och Jesper uppger Surasit att de är vänner till Alex 
och nämner att han har träffat dem tidigare. 

 På förfrågan om något hände den gången han befann sig i Skärblacka med Timmy 
uppger Surasit att inget hände. De softade bara. 

 På förfrågan hur Surasit tog sig till Skärblacka och hem svarar han att han åkte buss hela 
vägen dit och tillbaka. 
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Förhör
Dialogförhör

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Målsägande/misstänkt under 18 år

Ja
Vårdnadshavare underrättad

 
Socialnämnden underrättad om mt

 
Socialtjänsten underrättad om tid för förhör

 
Föräldrar/Vårdnadshavare/Annan underrättad

 

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

x
Underrättad om misstanke

Ja
Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Walter Sköldstam
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Lorin Karlsson
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

15:34
Förhör avslutat

16:30
Förhörsplats

Polishuset i Norrköping.
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

MK

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Förhör utskrivet i dialogform.

F= Förhörsledare Lorin Karlsson.
B= Biträdande förhörsledare, Per Ottosson.
M= Surasit Rosenberg, misstänkt.
A= Advokat Walter Sköldstam, Offentlig försvarare.

På medhörning:
Elisabet Mårtensson och Anna Gustafsson, socialtjänsten.
mamma och  mammas sambo Lars

… = Ohörbart för mig som skriver ut.
………………………………………………………….

F: Jag kommer ju, det här är ju ett förhör som kommer hållas idag. Jag kommer ju delge 
dig misstankar. Men innan jag delger dig misstankarna så vill jag även informera in dig 
om att du har ju rätt att inte uttala dig om misstanken. Du har rätt att vara tyst.

M: Um.

F: Men jag vill ju helst att du ska prata så vi kan utreda det här.



M: Um.

F: Och ja, men jag kommer inte att tvinga dig så att säga. Men jag kommer ju att ställa 
jobbiga frågor och även om inte du svarar så kommer jag fortsätta att ställa frågor ifall 
det skulle vara så.

M: Ja.

F: Men du har rätt att vara tyst. Har du några frågor innan vi börjar?

M: Nej.

F: Har försvararen några frågor innan vi börjar?

B: Nej.

F: Jag tänker att det är några misstankar, så jag börjar, jag tar en i taget och sedan frågar 
jag dig om din inställning efter varje misstanke som jag delgivit dig.

M: Um.

F: Så att vi kan särskilja dom. Låter det bra?

M: -

F: Första misstanken är ju människorov.

M: Um.

F: Genom att bemäktiga sig och föra bort målsäganden till en skog med avsikt att skada 
honom till liv eller hälsa och utöva utpressning mot honom. Bemäktigandet har bestått i 
att målsäganden misshandlats med sparkar och slag och därefter spärrats in i 
garageutrymmet i en bil. Detta ska ha skett tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän den 12 september 2018 i Skärblacka, Norrköping. Det är första 
misstanken. 

M: Um.

F: Människorov. Hur ställer du dig till det brottet? Erkänner eller förnekar du?

M: Förnekar, för jag vet inte, jag var inte med på där.

F: Då går jag till nästa misstanke.

M: Um.

F: Nästa misstanke är en misshandel genom att tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän slagit målsäganden den 12 september 2018, I Huseryd i Kimstad och tiden 
är mellan tiden 17.00 till 20.00.  Erkänner eller förnekar du brott om misshandel?

M: Förnekar.

F: Då går vi till nästa misstanke. Och nästa misstanke är Övergrepp i rättssak genom att 
tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän framfört att målsägaren är körd, 
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om han golar. Det här ska ha inträffat den 12 september 2018 i Skärblacka. Erkänner 
eller förnekar du Övergrepp i rättssak?

M: Jag förnekar.

F: Vet du, förstår du brottsmisstanken?

M: Um.

F: Vad övergrepp i rättssak innebär?

M: Um.

F: Bra. Är det något du inte förstår, så är det jätte viktigt att du talar om det för mig så att 
jag kan ställa om min fråga eller omformulera den.

M: Um.

F: Okay. Då går vi till nästa misstanke som är utpressning. Genom att tillsammans och i 
samförstånd med andra gärningsmän, framfört att ni vill ha pengar från målsäganden. 
Det här ska ha skett den 12 september 2018 i Skärblacka. Erkänner eller förnekar du 
brott.

M: Jag förnekar det.

F: Och det ska också ha varit 17.00 till 20.00, brottstiden, och det är det på alla misstanker 
och det gäller samma målsäganden. Du har förstått alla brottsmisstankar?

M: Um.

F: Och du har förnekat till samtliga om jag har fattat dig korrekt?

M: Um.

F: Du får gärna svara ja eller nej.

M: Ja och nej.

F: Ja.

M: …

F: Säger du um, så kanske man uppfattar det fel eftersom vi spelar in det på en ljudfil, så 
har jag uppfattat dig korrekt om att du förnekar till samtliga brott?

M: Ja.

F: Då tänker jag så här att du får berätta fritt om vad du gjorde den 12 september 2018.

M: Alltså jag kommer inte ens ihåg när det är.

F: Jag kan säga att det är en onsdag. 

M: Nej jag kommer inte ihåg.
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B: Det är inte förra onsdagen utan onsdagen innan dess.

M: Jag kommer inte ihåg. 

F: Du får ta en stund på dig och tänka, vi har inte bråttom, ifall det skulle hjälpa.

M: Fast jag kommer inte ihåg i alla fall. Jag antar att jag vr ute eller hos min tjej eller 
någonting. 

F: Vad heter din tjej?

M: Wilma. 

F: Vad heter hon i efternamn?

M: Varför ska jag säga det? Jag vill inte dra in henne i det här.

F: Vilka brukar du umgås med?

M: Det är bara en person jag brukar umgås med.

F: Vem är det?

M: Timmy.

F: Vad heter han mer?

M: Halilovic.

F: Hur mycket brukar du umgås med Timmy.

M: Någon gång.

F: Vadå?

M: Någon gång.

F: Vad innebär det?

M: Jag vet inte, någon gång när vi ses.

F: När ni ses.

M: När vi inte har något att göra, vi träffas, något sånt.

F: Om jag lägger upp det så här då, ses ni varje dag? Ses ni någon gång i veckan eller.

M: Inte varje dag, men ändå vi ses. Fast inte varje dag.

F: Vad har du och Timmy för relation?

M: Vad menar du?
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F: Vad är din relation till Timmy?

M: Ja men vad menar du med det?

F: Jag undrar på vilket sätt känner du Timmy?

M: Jag har känt honom länge. Sen jag var liten. (  ngn. trummar mot något)

F: När umgicks du med Timmy senast?

M: Fredagen till lördagen för jag sov hos honom då.

F: Har Timmy berättat om något som har hänt den 12 september?

M: Nej. Inte vad jag minns i alla fall.

F: Varför skulle någon påstå att du har gjort det jag har delgivit dig om, dom 
brottsmisstankarna?

M: Jag vet inte, det har hänt så innan också. 

F: Har du frågor?

B: Jag tänker, din flickvän, det vore bra om du berättar vad hon heter om du nu inte var 
med här då. Så kan vi prata med henne, hon kanske minns vad som hände. Jag tänker 
mer på dig.

M: Jag säger jag vill inte dra in henne i sånt som.

B: Hon blir inte indragen om det inte finns något att bli indragen i.

M: Hon heter Wilma Lundell.

F: Vart bor Wilma Lundell?

M: Ljura.

F: Förlåt?

M: Ljura.

F: Skulle jag kunna få hennes adress så vi kan kontakta henne.

M: Jag kan inte hennes adress.

F: Kan du hennes telefonnummer utantill?

M: Va?

F: Kan du hennes telefonnummer.

M: Um … … .. .. .

F: Um.

Förhör med Rosenberg, Surasit Göte; 2018-09-24 15:34   diarienr: 5000-K1165061-18

 218



B: Hur länge har ni varit tillsammans?

M: Över ett år eller så, jag vet inte.

B: Tror du att hon skulle ha koll på om ni var tillsammans den här dagen eller inte?

M: … 

F: Vad sa du?

M: Hon kanske vet, jag vet inte.

F: Är du säker på att du inte minns vad du gjorde den 12 september?

M: Det är säkert.

F: Brukar du, vart brukar du hänga, eller vad man ska säga, på din fritid?

M: Klocket, Ektorp någonstans där.

F: Har du varit i Skärblacka de senaste veckorna?

M: Ehh jag har varit där, men jag vet inte när.

B: När du var i Skärblacka, var du själv där eller var du tillsammans med någon?

M: Min kompis.

B: Vilken kompis är det då?

M: Timmy. 

F: Och vad gjorde ni i Skärblacka den gången?

M: Jag hälsade på min barndomsvän.

F: Vad heter han?

M: Alex.

F: Mer?

M: Asplund.

F: Minns du ungefär när ni var där?

M: Nej. Minns bara att vi varit där, jag vet inte om det var länge, länge sen eller. Det är inte 
i alla fall den här eller förra veckan eller förrförra veckan.

F: Vad är länge sedan för dig? Man kan definiera det olika.

M: Kanske tre fyra veckor sen. Eller var det så, nej tre veckor sen kanske.
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F: Tre veckor sedan.

M: Um.

?: När du träffade Alex kan … när ni träffade varandra.

M: Jag kan inte Skärblacka alls, jag vet inte.

?: Var ni var hemma hos någon eller?

M: Jag tror det var, jag vet inte, jag kan, jag känner inte folk i Skärblacka.

?: Vet du om du var hemma hos någon eller?

M: Det tror jag inte.

?: … du var ute någonstans?

M: Um. Jag tror vi var på någon skola.

F: Minns du vilka som befann sig där vid skolan?

M: Det var ganska många runt omkring. Jag såg inte, jag kände inte igen någon.

F: Hände det någonting där i skolan?

M: Nej.

F: Vad gjorde ni vid skolan?

M: Inget, vi softade bara. Vi satt bara och sen tog vi en buss tillbaka hem.

F: Och hur åkte ni till Skärblacka och tog er hem?

M: Buss.

F: Hur länge var ni vid den här skolan?

M: Kanske en timma bara. Det var inte så jävla länge. Vi tog, jag tror vi tog nästa bussen, 
den kom tillbaks.

F: Och du är säker på att ingeting hände vid skolan?

M: Um.

B: Okay, du säger att du kände inte igen dom andra som var vid skolan.

M: Alltså jag känner igen två av Alex kompisar, alltså jag känner igen dom via honom, 
förstår du?

B: Okay.

M: Men jag känner inte alla som han var med.

?: Två av Alex kompisar, vet du vilka det var?
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M: Petter och Jesper.

?: Och hur känner du dom, vad är det …

M: Alltså vi har ju varit med varandra och så. Sen har jag känt dom allmänt.

?: Ja för jag tänker, ni har varit allihopa sa du.

M: Vad sa du?

?: ni har varit allihopa, sa du. Har ni varit som ett kompisgäng eller … eller vilka är det 
som har träffats?

M: Vi har ju alltså, jag vet inte men vi har ju varit med, alltså vi känner ju varandra om vi 
ska ses.

?: Vilka är det som känner varandra då, om du säger namnet bara så ska vi se …

M: Va?

?: Om dom som var där, kan du räkna upp dom som du känner av dom som var där?

M: Jag känner bara Alex och Jesper och Petter.

F: Och hur känner du Jesper och Alex?

M: Hur jag känner?

F: -

M: Alex har jag känt sedan jag var liten. Sen är det bara, sen har Alex känt Jesper och sen 
har jag träffat honom.

F: Och Petter kände du också?

M: det är samma sak som Jesper, jag känner han på grund av Alex.

F: Så de är Alex vänner om jag förstår dig korrekt.

M: Exakt.

F: Hur många gånger har ni träffats tidigare?

M: Ja vi har väl träffats många gånger.

F: Så, okay. Vad är många gånger?

M: Dom har ju varit i Norrköping, för jag har ju träffat Alex och han var med dom. 

F: Många gånger kan ju definieras olika, på ett ungefär hur många gånger har ni träffats 
då?

M: Det där är alltså det är från flera år alltså, förstår du?
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F: Ja.

M: Jag kan inte räkna upp alltihop.

F: Så då vet du vilka dom är?

M: Ja jag …

F: Och vad hände när ni befann er vis skolan?

M: Ingenting, vi softade bara. Sen tog vi bussen tillbaka.

F: Kan du prata lite högre.

M: Sen tog vi bussen tillbaka.

F: Um. Och umgicks ni med Jesper, Petter när ni befann er vid skolan?

M: Ja det var dom.

F: Och ni hängde. Gjorde ni något mer?

M: …

F: Vad innebär hänga?

M: Alltså vi softade bara, vi snackade och vi softade och sen tog vi bara bussen tillbaka. 

?: Du säger att det var rättväldigt mycket folk, men hur mycket folk … på i skolan.

M: Alltså dom är ju i fritidsgården, så det var ju folk därifrån. Jag vet inte. 

F: Du nämnde att ni åkte buss hem.

M: Ja.

F: Hur har du busskort eller betalar du kontant?

M: Min kompis betalade till mig.

F: Okay.

M: Eller jag har, jag kunde betala dit, sen hade jag inte pengar tillbaks. Så han betalade för 
mig.

F: Betalade du eller åkte du med ditt busskort till Skärblacka?

M: Ett busskort åkte jag med.

F: Har du det busskortet hemma?

N: Nej, jag har nytt busskort nu, månadskort. Fast det har jag inte åkt på. 
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B: Kommer du ihåg hur dags ni åkte till Skärblacka?

M: Nej jag kommer inte ihåg.

B: Kommer du ihåg …

M: Jag sa att jag kommer inte ens ihåg när det var liksom.

B: Nej.

M: Så jag kommer inte ihåg vilken.

F: Har du några frågor?

?: Nej.

F: Förutom den här gången för tre veckor sedan ungefär, som du nämner.

M: Um.

F: Då ni besökte Skärblacka. Har du besökt Skärblacka fler gånger den senaste månaden?

M: Som sagt jag kommer inte ihåg.

F: Ja vill ni lyssna igenom ljudfilen som vi har spelat in. Jag kommer avsluta förhöret jag 
har inga fler frågor.

?: Ja det här får du svara på, om du vill lyssna igenom här för då kanske du kommer på 
något som du vill ändra eller lägga till. Eller så tycker du att du..

M: För mig det spelar ingen roll.

?: Men då gör vi inte, vi lyssnar inte igenom det. Nej.

F: Då har ni ändå erbjudits möjligheten och det är ju typ dom frågor jag har ställt och dina 
svar som har spelats in. Ingenting annat. Sen kommer jag att skriva en sammanfattning 
av det vi har sagt idag.

M: Um.

F: I PM-form. Då är förhöret avslutat kl.15.56

Förhör med Rosenberg, Surasit Göte; 2018-09-24 15:34   diarienr: 5000-K1165061-18

 223



224

PM
Sammanfattning förhör med Surasit

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Ottosson, Pär
Datum

2018-09-25
Tid

11:15
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Pär Ottosson

Uppgiften avser

Sammanfattning bandat förhör med Surasit
Uppgift

Datum: 2018-09-25, klockan 11:15- 12:21  Paus  12:30-13:15
Förhörstyp 23:6
Förhörsledare: Pär Ottosson
Medhörare: Lorin Karlsson
Försvarare: Walter Sköldstam
Vårdnadshavaren sitter med under förhöret. 
Socialtjänsten: Elisabet Mårtensson, Anna Gustafsson 

Thailändsk tolk finns med via telefonlänk för att tolka åt Surasits mor vid förhöret.

Misstänkt delges misstankarna

Surasit ombeds berätta fritt om den 12 september 2018.

Surasit säger att han inte minns som han sa dagen innan. 

Surasit säger på fråga att han umgås med sin flickvän varje dag men är osäker på om de var 
tillsammans den 12:e men säger att han anser sin flickvän som pålitlig då han tillfrågas detta.
Förhörsledaren berättar att finns indikationer på att han varit i Skärblacka vid flera tillfällen 
och frågar vad han anser om det?
Surasit säger först att han inte kommer ihåg men att det kan ha varit så. Surasit säger sedan att 
han kan ha varit i Skärblacka vid en till två tillfällen men att han inte har gjort något då.
Han säger att han skulle ha kommit ihåg om han gjort något grovt som svar på 
förhörsledarens fråga om det kan vara så att han gjort saker men att han inte kommer ihåg 
dem.

Surasit berättar att han umgåtts Julia och Gisela då han frågas om han umgåtts med några 
tjejer i Skärblacka. Surasit säger att det är Timmy som känner dem men vet inte hur han 
känner dem. Han säger att han träffat dem några gånger.
På fråga om han känner Elez säger Surasit att han känner honom genom Timmy och att han 
själv känt Elez i en till två månader. Surasit säger att Elez bor i Klockaretorpet och att han har 
träffat honom då han träffat Timmy.



På fråga om när han träffade Elez senast säger Surasit att det var för cirka en vecka sedan 
kanske mindre. 
Surasit berättar att han träffat Elez vid Lidell Ektorp för att sedan åka till fritidsgården i 
Ektorp. Surasit berättar att Elez kom till platsen i sin pappas svarta Audi som han lånar ibland.
Elez berättade för Surasit att han hade pappas bil då hans bil var trasig.

På frågan om han känner en Kalle säger Surasit att han bor väl i Skärblacka och är väl kompis 
med Alex.
Surasit säger att han träffat Kalle en gång men att han inte minns när det var sedan säger han 
att han softade vid en skola i Skärblacka med Timmy, Elez, Alex, Petter, Kalle och Jesper. 
Surasit berättar sedan att Elez körde sin pappas bil vid tillfället och att Julia och Gisela var på 
plats vid tillfället.
Surasit säger att han inte har utpressat någon eller slagit någon och säger att han inte vet hur 
han ställer sig till om någon sett honom göra det. Han säger att han var med killarna i cirka en 
timma.

Förhörsledaren frågar åter om man kan lita på vad hans flickvän säger och det svarar Surasit 
att det säger han att man kan. 
På fråga om hur de håller kontakt när de inte är med varandra svarar Surasit att det gör de 
genom samtal samt text via mobilen. Suarasit säger att vi borde titta i flickvännens mobil om 
vi tror att det kan finnas något där.

Förhörsledaren frågar om det finns meddelanden i telefonen eller om hon säger att hon har 
hört att han skulle göra något stämmer det då varpå Surasit svarar att det gör det.
Då Surasit delges information som kommer från hans flickväns telefon anser vi att det är dags 
för en paus.

12:21

Under pausen säger Surasit att han vill tala med polisen själv varpå förhörsledaren frågar om 
hans försvarare kan vara kvar. Surasit säger att det går bra men vill att personal från 
socialtjänsten samt hans vårdnadshavare lämnar rummet. När tolken kopplats ner och 
vårdnadshavare samt socialtjänst lämnat rummet säger Surasit att han vill berätta vad som har 
hänt.

12:30
Surasit berättar att en kille som heter Kalle har snackat skit om honom och gjort hot mot 
honom.

Surasit berättar att han Timmy och Elez åkte i Elez pappas bil till Skärblacka för att ta ett 
snack med Kalle som också betett sig mot en av tjejerna som Timmy känner. Kalle ska ha 
spottat henne i ansiktet och kallat henne för hora vilket Surasit inte tycker är okej att göra mot 
en tjej.

Surasit berättar att de träffade kasper och Petter i centrum i Skärblacka och ber där dem att 
hämta Kalle så att Surasit kan prata med honom.
Kasper och Petter hämtar Kalle och möter Elez Surasit och Timmy vid ett dagis som ligger 
utanför centrumet i Skärblacka. Surasit berättar att Julia och Gisela har vid detta tillfälle 
också kommit till platsen efter att Timmy kallat dem till platsen.

Surasit berättar att då han frågar varför Kalle gjort som han gjort så svarar Kalle med att 
knuffa honom i bröstet och försöker slå honom i ansiktet. Surasit berättar att han lyckas luta 
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huvudet bakåt så att slaget missar och berättar att han svarade med att slå tillbaka. Suarasit 
berättar att han träffade i ansiktet.
Under det bråk och tumult som uppstår ramlar Kalle bakåt och landar på baken och ramlar 
därefter ned på ryggen. Surasit berättar att han sparkade Kalle då han låg på marken och att 
han träffade på låret på Kalle.

Surasit säger här att det bara var han som slog Kalle men att han inte la honom i bagaget på 
bilen. Förhörsledaren undrar var han fick det här med bagageluckan ifrån men Surasit säger 
att där lades han inte.

Surasit säger att efter bråket kändes det lite dumt så han hjälpte Kalle upp gav honom lite läsk 
och en cigarett. Surasit säger att de snackade i femton minuter och under tiden då de pratade 
gick Kalles kompisar tillbaka in till centrum igen.
Surasit säger att då han ville vara lite hygglig mot Kalle efter händelsen erbjud han honom 
skjuts in till centrum där hans kompisar var.
Då bilen blev full av personer lade sig Surasit i bagageluckan berättar han sedan åkte de till 
centrumet med Kalle där hans vänner väntade på honom.

Surasit berättar att han,Timmy och Elez åkte tillbaka till Norrköping i Elez pappas bil då de 
lämnade Skärblacka. Då de lämnade Skärblacka var även Julia och Gisela med i bilen.

Förhörsledaren frågar om hur läge han uppfattade att de var vid dagiset efter att Kalle kom 
dit. Surasit säger att bråket var kanske fem minuter och så snackade de i femton så cirka tjugo 
minuter. Surasit säger att de var i Skärblacka i cirka en timme den dagen.
Förhörsledaren frågar om Surasit sett Elez bil hela tiden från att det att de kom till Skärblacka 
till det att de lämnade och det hade Surasit säger han. På fråga berättar Surasit att dagiset låg 
kanske tre minuter från centrum och de körde raka vägen utan något stopp både på vägen till 
dagiset och tillbaka.
13:15
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Sammanfattn. av dialogförhör, Surasit 180926, 09:0

Signerad av

Signerad datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Uppgiftslämnare

Karlsson, Lorin
Datum

2018-09-26
Tid

09:00
Beslag verkställt

Nej
Material för analys

Nej

Mottaget Mottaget datum Tid

Sätt på vilket uppgift lämnats

Upprättad av

Lorin Karlsson

Uppgiften avser

Sammanfattning av förhöret med Surasit
Uppgift

Datum: 2018-09-26, klockan 09.00- 09.53.
Förhörstyp 23:6
Förhörsledare: Lorin Karlsson 
Medhörare: Pär Ottosson
Försvarare: Walter Sköldstam
Vårdnadshavaren sitter med under förhöret. 
Socialtjänsten kunde ej medverka. 

Surasit informeras om rätten att inte behöva uttala sig om misstanken.

Surastit delges misstanke om människorov genom att bemäktiga sig och föra bort 
målsäganden till en skog med avsikt att skada honom till liv eller hälsa och utöva utpressning 
mot honom. Bemäktigande har bestått i att målsäganden, misshandlats med sparkar och slag 
och därefter spärrats in i bagageutrymmet i en bil. Detta ska ha skett tillsammans och i 
samförstånd med andra gärningsmän. Den 12 september 2018, Skärblacka i Norrköping.

Surasit  FÖRNEKAR brott om människorov den 12 september 2018.

Misshandel genom att tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän, slagit 
målsäganden, 2018-09-12, Huseryd  i Kimstad. 17.20.00

Surasit  FÖRNEKAR brott om misshandel. 

Surasit delges misstanke om övergrepp i rättssak. Genom att tillsammans och i samförstånd 
med andra gärningsmän sagt till målsäganden att han är körd om han golar, 2018-09-12, 
Skärblacka i Norrköping.

Surasit  FÖRNEKAR brott om misshandel.

Surasit delges misstanke om utpressning, genom att tillsammans och i samförstånd med andra 
gärningsmän, sagt till målsäganden att de vill ha pengar från målsäganden, 2018-09-12, 
Skärblacka i Norrköping.

Surasit  FÖRNEKAR brott om utpressning.



På förfrågan om Surasit vill berätta något för utredarna säger han nej. 

Surasit berättar att han var med Timmy i Skärblacka den aktuella dagen. Han befann sig med 
Timmy hela tiden i Skärblacka fram till det att han gick hem. 

På frågan varför de befann sig i Skärblacka den aktuella dagen berättar Surasit att det var för 
att snacka med Kalle. 

Surasit informeras om att Timmy sagt att de var där för att Timmy skulle träffa en person vid 
namn Kalle som hade spottat på en tjej, kallat henne hora, druckit henne nästan medvetslös, 
nästan våldtagit henne och skjutit henne med soft air gun.
Surasit förklarar att han inte fick höra hela historien. Gisela hade berättat för Suasit och Elez 
att Kalle hade spottat, slagit och dragit henne i håret. Gisela sade att hon låg på marken. 

På förfrågan om Surasit håller fast vid utsagan om att de befann sig vid ett dagis och att de 
därifrån åkte direkt till centrum uppger Surasit att det är det han kommer ihåg, men att han 
inte kan lova. 

På förfrågan om de kan ha åkt någonstans efter Skärblacka centrum uppger Surasit att de kan 
ha åkt, men han minns inte. 

På förfrågan varför Timmy uppgett att de åkt till en skog/ett stall säger Surasit att de åkte till 
en skog/ett stall.

Surasit ombeds berätta om händelsen vid dagiset i Skärblacka.
Surasit berättar att de som befann sig vid dagiset var han, Elez, Timmy, Kasper, Kalle och 
Petter. 
Surasit sade fel namn igår och förklarar att tjejerna, Julia och Gisela, inte befann sig vid 
dagiset när Kalle kom. Surasit berättar att de efter dagiset åkte till Skärblacka centrum och 
hämtade Julia och Gisela. Surasit tillägger att de släppte av Kasper och Petter samtidigt som 
de plockade upp tjejerna.  

Surasit tillfrågas om vilka som åkte i bilen från dagiset till Skärblacka centrum och hur de var 
placerade i bilen. 
Surasit uppger att Kalle låg i bagageutrymmet eftersom han ville det. Surasit, Julia och Gisela 
satt i baksätet. Timmy satt på passagerarsidan och Elez körde bilen.

Surasit ombeds berätta varför Kalle ville ligga i bagageutrymmet.
Surasit uppger att han inte vet och att han själv erbjöd sig ligga i bagageutrymmet men att 
Kalle sade Nej. Surasit frågade även Kalle om han ville sitta i bilen men det ville inte Kalle. 

På förfrågan om Surasit tror att Kalle ville ligga i bagageutrymmet uppger Surasit att han inte 
tror det. Surasit tror att Kalle var rädd och att han därför ville sitta i baksätet. På frågan varför 
Kalle var rädd uppger Surasit att det var på grund av att han sparkade Kalle samt att han var 
riktigt arg på Kalle. 

Surasit berättar att de åkte från dagiset till Skärblacka centrum. Kasper och Petter fick kliva 
ur bilen och Julia samt Gisela fick hoppa in i bilen. Från Skärblacka centrum åkte dem vidare 
till skogen/stallet. Surasit vet inte vems idé det var att åka till skogen/stallet. Surasit lyssnade 
på musik i bilen för att lugna ner sig och hörde inte vad de andra sade.

Surasit ombeds berätta vad som hände i skogen/stallet.
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Surasit berättar att han slog Kalle. Surasit gav Kalle två knytnävsslag och sparkade på Kalle. 
Surasit slog Kalle med knuten hand. Han träffade Kalle först på höger axel och sedan på 
pannan. Surasit vet inte hur Kalle reagerade på knytnävsslagen eftersom Kalle inte sade 
något. Surasit antar att Kalle fick ont och tillägger att han inte slog Kalle hårt.

Surasit tillfrågas om han gjorde något mer mot Kalle. 
Surasit berättar att han sparkade Kalle två gånger. När Kalle stod upp sparkade Surasit honom 
på benet och när Kalle satt ner på röven sparkade Surasit honom på ena höften.  

På förfrågan hur det kommer sig att Kalle satt ner på röven uppger Surasit att han knuffade 
Kalle en gång på bröstet, vilket ledde till att Kalle ramlade ner på röven, 

På förfrågan om Surasit utdelade något mer slag mot Kalle uppger Surasit att han sparkade 
Kalle en gång till. Den tredje sparken träffade Kalle på samma ställe och det var på höger 
höft. Surasit vet inte hur Kalle reagerade på sparkarna eftersom han inte tittade på honom. 

På förfrågan när Surasit knuffade Kalle uppger Surasit att han boxade Kalle på pannan och 
sedan knuffade han Kalle.

Surasit ombeds berätta vad Timmy gjorde.
Surasit tittade inte på Timmy och därför vet han inte vad Timmy gjorde. Surasit gick iväg och 
kissade och när han kom tillbaka satt Kalle på bagagekanten. Surasit gav Kalle vatten och 
sedan rökte han en cigg.

På förfrågan varför Kalle kissade på sig uppger Surasit att han inte vet, men förmodligen för 
att han var rädd för Timmy, Elez och Surasit. 

På förfrågan vad Timmy gjorde mot Kalle uppger Surasit att han inte vet eftersom han gick 
iväg och kissade. 
 
Surasit informeras om att utredarna har fått uppgifter om att Surasit och Timmy slagit Kalle 
samtidigt. Surasit berättar att han och Timmy kan ha slagit Kalle samtidigt, men det är inget 
som han tänkt på. Surasit vet att Kalle fick en spark av någon men han vet inte av vem.  

På förfrågan vad Elez gjorde uppger Surasit att han gav Kalle en spark som träffade Kalle på 
låret. Kalle låg ner när Elez sparkade honom på låret.  

På förfrågan vad Timmy gjorde mot Kalle uppger Surasit att han tror att Timmy slog och 
sparkade Kalle. Surasit såg att Timmy utdelade en box men han vet inte var Kalle blev 
träffad, men han minns att Kalle satt ner vid tillfället.

På förfrågan var tjejerna befann sig uppger Surasit att de satt i bilen. 

På förfrågan när det var som de bestämde att de skulle åka till skogen uppger Surasit att han 
inte vet.

På förfrågan om Surasit vet hur gammal Kalle är uppger han att han inte vet. 

På förfrågan om hur länge misshandeln pågår uppger Surasit i cirka 5-10 minuter. Surasit 
gick iväg och kissade i cirka en minut. Surasit förklarar att han gick och ställde sig bakom en 
stuga för att kissa. 

På förfrågan hur Kalle såg ut efter misshandeln uppger Surasit att Kalle var rädd och att han 
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därför lugnade ner honom genom att säga att de inte skulle slå honom mer. Kalle hade inga 
märken och blödde inte.  

På förfrågan om Elez gjorde något mer uppger Surasit att han kan ha gjort mer, men att han 
inte minns. 

Surasit informeras om att Timmy i förhör uppgett att samma personer som var med Kalle i 
Skärblacka också var med den 17:e september. Surasit tillfrågas om han vet något om det. 
Surasit uppger att han hört om händelsen men att han var i skolan. Surasit hörde att Alex 
kompis Jesper hade blivit slagen. Alex undrade om Surasit kunde hjälpa honom. Surasit vet 
inget mer än det han sagt. 

Utredaren förklarar för Surasit att den 17:e var förra måndagen. Surasit uppger att han var 
sjuk och umgicks med sin flickvän som var ledig. Surasit uppger att vi kan prata med hans 
flickvän. 

Surasit informeras om att Julia berättat att både Timmy och Surasit slagit och sparkat Kalle. 
Surasit uppger att de kan ha slagit Kalle samtidigt men det var inget som han tänkte på då. 

Surasit tillfrågas om han hörde ljud när han gick iväg och kissade.
Surasit uppger att det inte var något som han tänkte på. När Surasit kom tillbaka satt Kalle 
ned.

Surasit ombeds förklara vad som hände när han kom tillbaka.
Surasit och Kalle snackade. Surasit sade till Kalle att han inte behöver vara rädd. Surasit och 
de andra frågade Kalle varför han hade spottat på henne. De förklarade för Kalle att det inte 
är kul. Därefter frågade de Kalle om han ville till sina vänner i centrum, vilket han ville och 
därför skjutsade de Kalle till Skärblacka centrum. 

På frågan om vad som hände i centrum uppger Surasit att de softade. Surasit snackade med 
Alex och efter cirka fem minuter åkte de bil till Ektorp.  De som satt i bilen var Surasit, 
Timmy, Elez, Julia och Gisela. 

På förfrågan om de begärde pengar av Kalle den aktuella dagen säger Surasit att det inte var 
han. Surasit pratade med Alex och han vet inte om någon annan gjorde det.

Surasit tillfrågas vem det var av honom och Timmy som ville prata med Kalle. Surasit uppger 
att både han och Timmy ville prata med Kalle. 

Surasit ombeds berätta vad som hände vid dagiset.
Surasit gav Kalle en lavett och sade: Du ska med, in i bilen. Bagageluckan stod öppen och 
Surasit frågade Kalle: Var vill du sitta?. Kalle pekade på bagageutrymmet.

Surasit förklarar att han och Timmy slog Kalle vid dagiset. Surasit gav Kalle två till tre boxar. 
Surasit kommer inte ihåg hur han slog Kalle, men att han slog honom.

Surasit minns inte heller hur Timmy slog Kalle men han minns att Timmy slog Kalle. 
Surasit och Timmy slog Kalle tillsammans. Därefter sade Elez till Kalle att hoppa in i bilen. 
Surasit frågade Kalle vid det tillfället var han ville sitta, vilket var i bagageutrymmet.  

På förfrågan hur han tog sig hem berättar Surasit att han åkte till Ektorp med de han nämnde 
tidigare. Därifrån åkte han buss, tillsammans med Timmy, Gisela och Julia, till SMHI. När de 
går av busshållplatsen möter Surasits flickvän upp dem och ger Surasit en jacka. Surasit hade 
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ringt till sin flickvän och bett henne möta upp honom där med en jacka. 
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Förhör
Människorov

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Dataslagning/Res
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Kompletterande förhör angående människorov 2018.09.12 i Skärblacka.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas

Walter Sköldstam
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Pär Ottosson
Förhörsdatum

2018-09-27
Förhör påbörjat

14:08
Förhör avslutat

15:27
Förhörsplats

Polishuset Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

PO

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Kompletterande förhör med Surasit. Förhörsledarens frågor markeras i kursiv text.
Närvarande vid förhöret är Surasits vårdnadhavare samt försvarare.
Surasit informeras om rätten att inte behöva uttala sig om misstanken.

Surastit delges misstanke om människorov genom att bemäktiga sig och föra bort 
målsäganden till en skog med avsikt att skada honom till liv eller hälsa och utöva utpressning 
mot honom. Bemäktigandet har bestått i att målsäganden, misshandlats med sparkar och slag 
och därefter spärrats in i bagageutrymmet i en bil. Detta ska ha skett tillsammans och i 
samförstånd med andra gärningsmän. Den 12 september 2018, Skärblacka i Norrköping.

Surasit förnekar brott om människorov den 12 september 2018.
Surasit erkänner misshandeln den 12 september 2018.

Misshandel genom att tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän, slagit 
målsäganden, 2018-09-12, Huseryd i Kimstad. 17.20.00

Surasit erkänner brott om misshandel. 

Surasit delges misstanke om övergrepp i rättssak. Genom att tillsammans och i samförstånd 
med andra gärningsmän sagt till målsäganden att han är körd om han golar, 2018-09-12, 
Skärblacka i Norrköping.

Surasit erkänner brott om misshandel.

Surasit delges misstanke om utpressning, genom att tillsammans och i samförstånd med 
andra gärningsmän, sagt till målsäganden att de vill ha pengar från målsäganden, 



2018-09-12, Skärblacka i Norrköping.

Surasit varken erkänner eller förnekar brott om utpressning.

Surasit ombeds att berätta om omständigheterna då du kom till dagiset. Var du vid dagiset 
när Kalle kom med Kasper och Petter eller kom du dit då de var på plats?
Vi var en bit bort från från dagiset när Kalle kom dit och med vi menar jag mig själv, Timmy 
och Elez. När vi såg honom åkte vi till dagiset. 

Berätta om händelsen från början till slut så detaljerat som möjligt.
Vi stannar bilen utanför dagiset. Timmy är den som först kliver ur bilen sedan jag. Timmy 
och jag går fram till Kalle, där tar Timmy tag i Kalles arm så att han inte ska kunna springa 
därifrån. Jag slår Kalle på armen med knuten näve och sparkar honom på låret. Timmy 
sparkade även han på Kalle, sparken träffar låret på Kalle.

Hur befann sig Kalle då ni sparkade på honom?
Kalle när han stod upp när både Timmy och jag sparkade honom. Därefter knuffade jag Kalle 
så att han föll bakåt så att han landade på rumpan.

Vad händer sedan?
Jag hjälper Kalle upp från marken och då säger Elez eller Timmy eller möjligen hans 
kompisar att han ska gå till bilen.

 Var det någon som gick tillsammans med honom till bilen?
Jag lade min jacka på en bänk när jag kom till dagiset och hämtade den när Kalle gick till 
bilen. Vet inte vem som sa till honom att lägga sig i bagaget och vem som gick med honom. 
När jag hade hämtat jackan och var på våg till bilen såg jag Kalle gå ner i bagaget frivilligt.

Vad händer sedan?
Därefter åker de till centrum för att hämta tjejerna som han varit dum emot.

Var det då du erbjud dig att åka i bagaget?
Det var vid stallet som jag erbjöd mig att ta platsen i bagaget och inte vid dagiset.

 Hör du vad som sägs då Kalle gick mot bilen?
Jag hörde inte vad som sägs till Kalle när de gick till bilen.

Hur långt skulle du säga att det var mellan bilen och den plats där Kalle blev nedslagen?
Det var cirka fem meter mellan bilen och där han blev nedslagen.

Vad händer med Kalles jacka? 
Han hade ingen jacka.

 Vem började prata med vem och pratades det något innan bråket började?
Kommer inte ihåg om vi sade något

Vad var det bestämt att skulle göras med Kalle?
Visste inte att det skulle hända nått, ville bara snacka med honom.

Jag frågade i tidigare förhör om du vet vem den som kallas Z är och det sa du att du inte 
visste det vid tillfället. Vet du nu vem det är?
Vet inte vem det är. Jag känner en Zacharias men det är Timmys kompis.
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Hur känner du till honom?
Genom Timmy jag har bara träffat honom några gånger.

Du sa i tidigare förhör att du inte var inblandad i händelsen den 17:e men att du hört om 
händelsen efteråt.
Jag var i skolan då var inte inblandad i något. Borde varit där om jag inte var sjuk.

Om du var sjuk var du då?
Hemma.

Var du sjuk förra veckan?
Har varit och ont i halsen vet inte om det var i måndags?

Timmy säger i förhör att de som var med vid första händelsen även var med vid andra 
händelsen vad har du att säga om det?
Jag har inte något att göra med den händelsen, var med min brud då. Kolla med Alex 
Asplund det var han som berättade om händelsen för mig.

Du sa tidigare idag att du var i skolan under den dagen men då vi har kontrollerat detta 
stämmer det inte. Var befann du dig måndagen den 17:e?
Jag tror att jag var med min brud hela dagen.

Vad vet du om händelsen den 17:e?
Alex berättade att hans kompis blivit slagen och undrade om jag skulle slå någon. Vet inte 
varför han ringde mig. 

Vad har Timmy berättat om den 17:e?
Bara att någon slagit Jesper, Ville inte bry mig, Timmy sa att någon slagit Jesper.

 Hur kommer det sig att Kalle hamnar i bagaget?
Ingen knuffade in honom eller lade honom i bilen.

Du berättar att då du hämtar jacka ser du att Kalle går in i bagaget, frågar du vad de skulle 
göra med Kalle? 
Nej det gjorde jag inte.

Hur kändes det att han låg i bagaget?
Kändes inte ok men jag brydde mig inte då jag var arg. Tänkte inte så mycket på det.
 När du var arg vad ville du att skulle hända med Kalle?
Inget jag hade redan slagit Kalle.

Hur kommer det sig att Kalle kommer till dagiset?
Hans kompisar hämtade Kalle. De sa kom så hämtar vi Kalle när de var i centrum.

Hade du på dig din jacka när du kom till platsen?
Antingen tog jag av mig den eller så bar jag den i handen.

 Hade du jackan på dig då du bråkade med Kalle?
Jag tog av mig jackan så den inte skulle gå sönder då det skulle bli bråk, jag hade lånat den.

Hur hamnade den på bänken?
Jag tror att jag gav den till Petter som la den där.

 Hur många meter ifrån bilen var bänken?
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6-7-8 meter

 Hörde du vad de sa från bänken?
Tror inte det. Inget han tänkte på.

 Julia och Gisella visste de att ni skulle träffa någon?
Ja först skulle vi träffa Kasper men då det inte stämde så skulle vi träffa Kalle istället.

Kände Julia och Gisella till att ni skulle träffa Kalle?
Ja det gjorde de.

 Vad trodde de att skulle hända?
De visste att vi skulle åka till Kalle, visste nog inte vad som skulle hända.

Vad ville du skulle hända då du tog av dig jackan innan du träffade Kalle.
Jag ville prata med honom, jag ville att han skulle få någon spark eller slag på sig.

 Hur verkade tjejerna då de fick veta att Kalle låg i bagaget när de satte sig i bilen.
De blir förvånade över att Kalle låg i bagaget.

 När ni är vid stallet, kliver Julia eller Gisell ur bilen någon gång?
Ja vid ett tillfälle gick de ur för att Kalle skulle kunna be om ursäkt.

 Identifierade tjejerna Kalle någon gång?
Tjejerna identifierade Kalle från bilen.

 Var tjejerna med på händelsen?
Vet inte men de bad dem inte att låta bli att skada Kalle. 

 Du har berättat att Elez sparkat Kalle en gång gjorda han något mera?
Inte vad jag vad jag minns det var rörigt och mitt fokus var på Kalle.

 Förhörsledaren frågar om försvararen har några frågor

 Försvararen frågar Surasit om det var många som åkte i bilen och ber Surasit räkna upp de 
som åker i bilen från dagiset.
Kasper, Petter, jag, Timmy, Elez och Kalle åkte till centrum.

Försvararen frågar om det var så att någon var tvungen att ligga i bagaget för att få plats i 
bilen?
Ja det var fult i bilen och jag erbjöd mig att ligga i bagaget men Kalle lade sig där.

Försvararen frågar Surasit om Kalles vänner var arga på Kalle.
De var nog arga de med på Kalle efter att de fått höra vad han gjort mot Gisella.

 Förhörsledaren ställer några ytterligare frågor.

Vad tror du att skulle ha hänt om Kalle inte följt med i bilen om han gått åt ett annat håll?
Jag vet inte, jag skulle inte gjort något.

 Varför slår du honom i skogen om du var klar?
Så att han ska lära sig nått då han betett sig mot en kvinna. Gav honom bara en box och en 
spark.
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 Varför följde du med i bilen från Skärblacka centrum då Kalle låg i bagaget?
Visste inte om de skulle komma tillbaka.

 Varför släpper ni inte av Kalle i centrum när ni hämtar tjejerna om han ville till sina 
kompisar?
Jag hade hörlurar på mig och visste inget om vad som hände eller vad som sades.

 Vad visste du om Kalle då ni åkte till centrum?
Jag visste att han låg där bak

 Uppläst och godkänt
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Ja
Sätt

Bekräftad av personal på

HVB hem

Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Målsägande/misstänkt under 18 år

Ja
Vårdnadshavare underrättad

 
Socialnämnden underrättad om mt

 
Socialtjänsten underrättad om tid för förhör

 
Föräldrar/Vårdnadshavare/Annan underrättad

Duangporn Phaenglunia (mamma)

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Kompletterande frågor kring omständigheter vid misshandel utanför Skärblacka 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas

Walter Sköldstam
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Mattias Jangblad
Förhörsdatum

2018-10-29
Förhör påbörjat

13:08
Förhör avslutat

13:11
Förhörsplats

Telefonförhör
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Telefonförhör  
Förhörsvittne

Berättelse

Förhöret hålles genom trepartsamtal på telefon och försvarare är närvarande över telefon.

Surasit godtar att förhöret hålls över telefon och med försvarare medverkande över telefon.

Surasit informeras om sin rättighet att inte yttra sig.

Surasit frågas om vad Elez gjorde mot Kalle ute i skogen. Surasit säger att han inte vet vad 
Elez gjorde mot Kalle. Han har inget att säga om vad Elez gjorde mot mot Kalle. Han får 
frågan om vad Timmy gjorde och svarar att han inte vet vad Timmy gör mot Kalle. Han säger 
att de inte gör någonting mot kalle ute i skogen.

Surasit har inget mer att säga om händelserna i Skärblacka.

Uppläst och godkänt
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Förhör
24:8

Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Duljaj, Elez
Personnummer

19990910-1314
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Människorov 2018-09-12 kl 17.00 - 20.00 Skärblacka.
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Ja
Försvarare/ombud önskas Försvarare/ombud närvarande Godtar den försvarare som rätten förordnar

Ja

Förhörsledare

Anders Nilsson
Förhörsdatum

2018-09-24
Förhör påbörjat

09:22
Förhör avslutat

10:10
Förhörsplats

Polishuset Norrköping Arresten.
Typ av förhör

RB 24:8
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Elez delges misstanken om människorov 2018-09-12 i Skärblacka mellan ca 17.00 – 
20.00.
Vidare delges Elez rätten att inte yttre sig om brottsmisstanken. 

 Elez FÖRNEKAR brott.

 Elez uppger att han vill prata om en händelse utan att hans advokat är närvarande.

Elez uppger att han för ca 4 månader sedan lärde känna en " kamrat" som heter Timmy 
Halilovic. De två åkte vid tillfället runt i Elez bil, en tvådörrars VW Golf i centrala 
Norrköping.
Timmy fick telefon och sade till Elez att köra till Vilbergen där Timmy skulle träffa / snacka 
med någon. Vem Timmy skulle prata med var vid tillfället okänt för Elez. 

Elez körde till en plats som ligger i närheten av Kättsättersgatan och han minns att det var 
skog alldeles framför där han stannade bilen. Timmy lämnade bilen och gick mot skogen.

Efter en stund hörde Elez att någon ropade " Aj" Sluta" Aj". Elez uppger att det inte var 
Timmy som ropade för den rösten känner han igen. Elez lämnade bilen och sprang mot 
skogen och han uppskattar att det var ca 50 meter från bilen där han träffade på Timmy och 
en okänd person.

Elez uppger att han inte såg vare sig Timmy eller den okände personen från bilen utan först 
när han kommit in i skogen. När Elez kom fram till platsen såg han hur Timmy slog ett par 
slag med knutna händer mot huvudet på person som låg ner på backen och skyddade sitt 
huvud med armarna. Elez fick senare reda på att personen som Timmy misshandlade heter 



Jesper.

Elez uppger att han sprang fram till Timmy och knuffade undan honom från Jesper. Timmy 
blev mycket arg på Elez och skrek " vad faen gör du". 
Elez ställde sig emellan Jesper och Timmy. Timmy kom då fram till Elez och försökte knuffa 
bort Elez från platsen. Elez tror att Timmy ville fortsätta att misshandla Jesper.

Efter detta blev det lugnt och Elez försökte lyfta / hjälpa Jesper upp. Jesper " rullade" med 
ögonen och kunde inte stå själv. Elez uppger att Jesper var mycket omtöcknad.
Elez lade ner Jesper på marken och sprang till bilen för att hämta vatten till Jesper. Timmy 
utdelade inga fler slag mot Jesper och när Elez kom tillbaka med vatten stod Timmy några 
meter från platsen och rökte.

Jesper tog lite av vattnet och Elez gav Jesper en cigarrett. Elez uppger att han inte vet om 
Jesper röker men han gav honom en cigarrett för att han skulle " komma igång"

Jesper blödde från näsan och från höger ögonbryn. Elez torkade bort detta med vatten och 
papper som han också hämtade från sin bil. Elez uppger att det endast blödde lite från näsa 
och ögonbryn. Elez uppger att han hjälpte Jesper i ca 15 minuter och att Timmy stod ca 5 
meter från platsen och såg " förbannad ut" för att Elez hjälpte Jesper. Timmy sade inget men 
Elez såg att Timmy var arg.

Elez vill ta Jesper till sjukhus men det fick han inte för Timmy. Varför vet inte Elez men Elez 
uppger att Timmy sagt att han fick välja mellan Jesper och Timmy.

Elez valde att lämna platsen med Timmy. De två lämnade Jesper i skogen. Vid det tillfället 
stod Jesper upp och var " stabil" enligt Elez.

Elez och Timmy åkte i Elez bil vidare mot Ektorp och Elez frågade Timmy varför han hade 
gjort detta mot Jesper. Timmy förklarade då att anledning var en falsk anmälan från Jesper 
gällande Timmy. Det handlade om att Jesper skulle blivit utsatt för utpressning av Timmy 
och att Jesper tvingats ta ut pengar.

När Elez körde från platsen körde han sönder sin bil. Elez tror att han körde på en sten som 
slog sönder oljetråget på bilen. När de två kom till trafikljusen vid Gamla Övägen och 
lasarettet Norrköping började oljelampan att lysa. Elez körde trots detta vidare mot Ektorp 
och stannade på adressen där han flickvän Amanda Lundin bor.
Elez uppger att bilen stannade och gick inte att starta. När detta skedde gick Timmy sin väg 
och sade " vi ses senare".

Elez uppger att Jesper aldrig varit inne i Elez bil.

På fråga uppger Elez att flera personer varit med på platsen. Det gäller Julia Hallberg och 
Gisela Got. Efter en stund så minns Elez att ytterligare en person varit med på platsen. Elez 
vet inte vem den personen är men vet att han kallas för " Z". Z är en kompis till Timmy och 
ev så bor Z i Ektorp. Z är ca 20 år.

Elez minns att denna händelse utspelade sig 2018-09-17 men han minns inte vid vilken tid.

Elez uppger att han den 2018-09-12 var hemma hela dagen med sin flickvän Amanda. De 
var hemma hela dagen i Elez hus och tittade på film.

Elez är upprörd och uppger att han berättat allt.
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Elez delges samtliga misstankar och rätten att inte yttra sig gällande brottsmisstanken.

Elez FÖRNEKAR brott.

Detta är en sammanfattning av förhöret som kommer att skrivas ut i sin helhet.

Den 12 september 2018 ringde Timmy Halilovic till Elez på " snapchat" och ville att Elez 
skulle skjutsa Timmy till Skärblacka. Timmy skulle betala bensinpengar om Eliz kunde göra 
detta.

Eliz sade nej till detta med invändning att han hade saker att göra hemma. Han ville vara med 
sin tjej Amanda och sin mor. Timmy sade då att han skulle ta med sig Surra. Surra är Timmys 
kompis och hans efternamn är okänt för Elez. Elez känner inte Surra men vet vem det är.

Timmy skulle åka till Skärblacka och slå en kille som heter Kalle för han hade spottat och 
slagit Timmys tjej Gisela. Varför detta hade skett vet inte Elez utan det är vad " han har hört".

Timmy ville att Elez skulle följa med till Skärblacka men Elez berättade att hans bil, vw Golf, 
var trasig. Det var problem med bilens säkringar.

Timmy föreslog att Elez skulle ta pappans bil , en Audi Q5. Elez förklarar att hans pappa som 
äger bilen skulle få " damp" om han fick se att Elez höll i bilnycklarna till den bilen. Elez 
uppger att han inte får röra pappas bil för att den är för dyrbar. Elez uppger att han har kört 
bilen.



Elez uppger på fråga att han under hela dagen den 12 september var tillsammans med sin tjej 
Amanda och att de befann sig hemma hos Elez. De två var hemma och tittade på film via 
Netflix. Om Elez minns rätt så såg de en film som heter "47 meter ned".
Amanda lagade även mat till Elez och hans mor. Minns inte vad det var för mat.
Denna dag firade de att det var dagen de träffades. Elez uppger att han inte minns vilken dag 
det var men att det var i september de träffades och att de firade detta den 12 var för att de 
båda var lediga.

Elez har ingen aning om vad som hände i Skärblacka och han vet inte hur Timmy och Surra 
tog sig dit.

När förhörsledaren frågar om Elez hade varit i Skärblacka vid detta tillfälle så uppger han att 
han " kommer att komma till det nu". 
Elez uppger att Timmy ,Sura och Julia var i Skärblacka. Julia ringde till Elez och berättade 
vad som hänt i skärblacka. Vi vilken tid Julia ringde vet inte Elez.
Julia berättade att Timmy och Surra var där och " snackade " med Kalle.
Julia berättade även att Timmy hotade Kalle med att " om du inte gör det här så kommer jag 
att ropa på Elez som kommer att lägga dig i bagageluckan. Vad det var Kalle skulle göra är 
okänt. Julia ville därefter att Elez skulle komma till Skärblacka för att reda ut allt som hade 
hänt. Elez har svårt att förklara varför han skulle åka till Skärblacka och vad som skulle 
"redas ut" men tror det handlade om att Timmy hotat Kalle med Elez namn.

Elez ändrar nu sin historia och uppger att han varit i Skärblacka. Han förklarar att han frågade 
sin pappa och att han fick låna pappas Audi Q5 för att åka till Skärblacka. Vid vilken tid detta 
skedde vet inte Elez.
Elez åker till skärblacka och parkerar i centrum. Han träffade Julia i centrum och hon var då 
helt " skakig" för det som Timmy sagt tidigare till Kalle. I centrum såg Elez Kalle 
tillsammans med några personer bla en som heter Alex Asplund.  Alex är klasskamrat med 
Elez lillebror. Elez såg inteTimmy och Surra på platsen.

Elez uppger att Kalle tittade " snett" på honom och Julia förklarade att det var Kalle som 
Timmy hade hotat. Elez körde därefter hem Julia till Kimstad och åkte därefter direkt hem till 
Norrköping.

Elez uppger att han inte är rädd för vare sig Timmy eller Surra. Timmy har aldrig slagit Elez.

Elez delges att förhörsledaren har uppgifter på att Elez varit i Skärblacka och att någon 
transporterats i bagageutrymmet på den bilen. Detta är en helt felaktig uppgift. Elez uppger 
att det är "psykopatgrejer" att lägga någon i bagageluckan. 
 
Elez känner Julia och Gisela sedan slutet av augusti 2018 . Han träffade de två på en fest och 
har umgåtts sedan dess nästan varje dag. Timmy är tillsammans med Gisela och Julia är en 
god vän till Elez med de är inte tillsammans. Julia har ingen pojkvän.

Elez uppger att det inte förekommit något människorov i Skärblacka men uppger att Timmy 
och Surra misshandlat Kalle. Timmy har berättat detta för Elez och hur de har slagit Kalle.
Timmy berättade detta för Elez två dagar efter händelsen i Skärblacka. Timmy berättade att 
de slog och sparkade Kalle och att anledning till detta var för att Kalle hade spottat Gisela i 
ansiktet. Kalle skall även har slagit Gisela. 

När det gäller utpressningen förklarar förhörsledaren att det handlar om att Elez vill ha pengar 
för bensin och att Alex betalade detta belopp för Kalles räkning.  Allt förnekas av Elez bilen 
var fulltankad.
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Elez förklarar att han såg Kalle i Skärblacka och att han vid tillfället såg helt ok ut. Ingar 
skador och rena och hela kläder. Han såg enligt Elez helt ok ut och var enligt Elez i " perfekt" 
skick.
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Förhöret skrivs i dialogform. 

F= Förhörsledare Nilsson
A= Advokat Soner
E= Elez
- - - - - - - - - - - - - - - - - -

F: Jag delger dig misstanke, det här gäller den 12/9, så delger jag dig misstanke om 
människorov i Skärblacka. Jag delger dig misstanke om misshandel. Jag delger dig 
misstanke om övergrepp i rättssak. Det gäller även utpressning. Det gäller olaga tvång 
och återigen övergrepp i rättssak. Hur är din inställning till det Elez?

E: Jag håller inte med alls. 

F: Det här är alltså den 12/9. Vi försökte klara ut det igår lite grann du och jag vilka datum 
men den 12:e.

E: Nej jag vet inte. Och det här handlar om han där Kalle? Eller hur? 

F: Det är du som får berätta för mig lite grann vad som har hänt. 

E: 12 september så ringer Timmy mig och frågade mig om jag kunde få åka till Skärblacka 
till honom och jag var hemma med min familj och Amanda. 

F: Vad heter Timmy i efternamn?



E: Halilovic. 

F: Halilovic. 

E: Och han frågade mig om jag skulle åka till Skärblacka med honom och om jag kunde 
skjutsa dit han så skulle jag få pengar för det, förstår du, bensin. Och jag sade nej för 
jag har saker att göra hemma, jag vill vara med min tjej, jag vill vara med min mamma. 
Det var det jag sade till honom och han sade till mig "ja men då tar jag med mig Surra", 
en till kille. 

F: Vad hette han sade du? Surra?

E: Surra. 

F: Vem är det?

E: Hans kompis. 

F: Timmys kompis?

E: Mm. 

F: Känner du honom?

E: Ja så där. 

F: Vad heter han i efternamn?

E: Jag vet inte. 

F: Varför skulle han åka till Skärblacka?

E: Han sade till mig att han skulle slå en kille som har spottat på Gisela och slog Gisela. 

F: Vem?

E: Kalle. 

F: Det är Kalle. 

E: Kalle misshandlade. 

F: Kalle som skulle få smörj. 

E: Ja. 

F: För han hade spottat på Gisela. 

E: Ja. Och misshandlat henne eller ja, slagit henne. Och Timmy och Gisela de är om man 
säger…hur ska man säga…(ohörbart)....

F: Vad hade han gjort med Gisela sade du, Kalle hade han spottat?
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E: Kalle han har spottat på Gisela. 

F: Spottat. 

E: Mm. Spottat och slagit henne. 

F: Varför det?

E: Jag har ingen aning. Det är bara vad jag har hört. Det är inte min tjej direkt.

F: Nej men han har inte sagt, ingen som har förklarat varför han hade spottat och så?

E: Nej. 

F: Vad berättade Timmy mer?

E: Timmy sade att han skulle åka dit och slå Kalle och han frågade om jag kunde följa 
med och jag sade till han att min bil inte fungerade för efter min födelsedag 10:e så 
förstördes min bil med säkringsfel du vet där framme, säkringarna. 

F: Det är din Golf du pratar om?

E: Min golf. Den hade säkringsproblem. Ja och sedan sade han när jag sade att min bil är 
förstörd så sade han ja men ta Audin istället och Audin det finns ingen chans att jag kan 
röra den där bilen. För min pappa håller i nyckeln, han skulle få damp för jag får inte 
röra den där bilen.

F: Audin vad är det för bil, pappas bil?

E: Pappas bil. 

F: Ja. Vad är det för bil då?

E: Audi Q5. För jag får inte röra den alls alltså. Den är för dyrbar om man säger. 

F: Har du kört den?

E: Den där bilen? Ja jag har kört den. 

F: Vad gjorde du den här dagen den 12:e?

E: Jag var med Amanda hela dagen.

F: Du var med?

E: Amanda, min tjej. 

F: Okej.

E: Jag var med henne hela dagen. 

F: Så det var alltså Timmy som ringde till dig?

E: Mm. Genom snapchat.
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F: Ja. Var va Amanda och du?

E: Hemma.

F: Var hemma?

E: Hemma hemma alltså.

F: Hos dig eller hos Amanda?

E: Hemma hos mig. 

F: Hemma hos dig.

E: Mm. Amanda hon är verkligen allt jag har. 

F: Vad gjorde ni på dagen?

E: Vi kollade på film. Vi umgås. 

F: Ni var hemma och myste. 

E: Mm. Anders tro mig…

F: Vad gjorde ni för något? Du sade…

E: Vi kollade på film och åt. 

F: Vad var det för film, kommer du ihåg?

E: Nej. Men jag tror det var 47 Meters Down tror jag, japansk eller någonting, 47 Meters 
Down, en film på Netflix. 

F: Vad sade du?

E: 47 Meter Ner. 

F: Men tittade ni på film hela dagen?

E: Vi kollade på film som sagt och så lagade hon mat till min mamma. Vi umgicks där 
hela tiden. 

F: Amanda lagade mat åt både dig och din mamma alltså?

E: Ja hon lagade mat till familjen. 

F: Vad lagade hon för något?

E: Ingen aning, kommer inte ihåg. Jag vet inte ens vad jag åt i förrgår. 

F: Lagar hon ofta mat åt dig?
E: Mm. 
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F: Snällt. 

E: Världens bästa tjej. 

F: Ja. Du nämnde igår, firade ni något jubileum du och hon eller vad sade du för något?

E: Mm. Dagen vi träffades. 

F: Okej. Det var det ni firade. 

E: Mm. 

F: Kommer du ihåg vilken dag ni träffades?

E: Nej. 

F: Var det den 12:e alltså?

E: Det var september men vi vet inte vilken dag det var. 

F: Det var i september men du vet inte vilken dag så ni firade den 12:e.

E: Mm. Vi tänkte 10:e var min födelsedag för vi kunde inte fira det för var en måndag. 
11:e var tisdagen, onsdagen jag var ledig och hon var ledig också så det blev den dagen. 
Det blir ju onsdag 12:e. Då var jag ledig från skolan så vi passade på.

F: Brukar inte tjejer…jag är ju väldigt dålig på det med när…

E: Jag är också väldigt dålig på datum. 

F: Men min hustru är ganska bra på det. Sade Amanda att det här var rätt dag eller?

E: Hon bara varför är du så romantisk för, jag bara ja men vi kommer inte ihåg vårat 
datum så vi får fira den här dagen när jag är ledig, hon garvade och så. 

F: Du fyllde den 11:e sade du. 

E: 10:e.

F: 10:e. 

E: Jag önskade mig ett bättre liv och vad jag får i slutändan kolla. 

F: Har du någon aning om vad som hände i Skärblacka?

E: Det enda jag vet är att när Timmy gick dit och hur han. 

F: Hur tog de sig ut till Skärblacka?

E: Det är det jag inte vet. 

F: Du vet inte?

E: Hur de tog sig dit har jag ingen aning om. Antingen om de kanske frågade en annan 
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efter skjuts, jag har ingen aning. 

F: Men du har inte varit där?

E: Jag kommer komma fram till det nu. Vad heter det…Timmy han var där med Surra som 
jag vet och Julia var där.

F: Ja fortsätt.

E: Julia var där och efter allting så ringde hon upp mig och berättade för mig allt som har 
hänt. 

F: Gjorde Julia det?

E: Ja, Julia berättade för mig. 

F: När ringde hon på dagen, vet du det?

E: Nej ingen aning. Kommer inte ihåg. Ska jag kommit ihåg Anders? Du vet själv jag 
skulle ha berättat till dig.

F: Julia ringde och berättade vad som hade hänt i Skärblacka. 

E: Mm.

F: Och vad var det?

E: Hon berättade om att Timmy och Surra var här och snackade med Kalle. 

F: Vad innebär det?

E: Ingen aning. Och så sade hon att han hotade Kalle med "om du inte gör det här så 
kommer jag ropa på Elez och han ska komma med Audin" sade hon.

F: Elez?

E: Jag. 

F: Jaha, okej. Vem hotar Kalle?

E: Timmy hotar Kalle. 

F: Med vad då?

E: Med att jag ska komma.

F: Om han inte gör vad?

E: Jag vet inte. Han sade bara…

F: Om du inte gör det här…

E: Så kommer Elez komma och lägga dig i bagageluckan. Och jag sitter hemma helt 
vanligt med min tjej, inga problem, ingenting. Jag sitter hemma och tar det lugnt och så 
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får jag reda på sådant skit som jag inte ens är med på. Det är det som förstör hela mig i 
kroppen. Jag är inte sådan Anders. Jag är inte en sådan kille. Du kan fråga hela 
Norrköping om mig. De kommer säga att jag är en pajas, att jag är en fegis, att jag är en 
tönt. Det kommer de säga till dig. Tro mig de kommer säga så. De vet att jag inte vågar. 

F: Kallas du Elez bara?

E: Ja. 

F: Ja. 

E: De vet att jag inte vågar stjäla en krona från folk. De vet så. De vet att jag inte är den 
typen. 

F: Vem är det som säger det till dig?

E: Julia. 

F: Julia säger det. 

E: Hon sade till mig att han hotade med ditt namn, förstår du. Det kanske låter helt fucked 
up men jag säger till dig som det är Anders tro mig…

F: Berättade Julia något mer som hade hänt därute?

E: Nej, nej. Bara det. 

F: Sedan lade hon på?

E: Nej, nej alltså hon berättade "kan inte du komma till Skärblacka så vi kan prata om det 
här?".

F: Prata om vad?

E: Om allt det här. Om jag hade någon tanke på vad som har hänt, förstår du. 

F: Ville hon att du skulle komma till Skärblacka?

E: Mm. Jag tycker bara det är synd att inblanda alla barnen. 

F: De ville att du skulle komma till Skärblacka och prata om?

E: Om allt som har hänt. 

F: Frågade inte du vad det handlade om? Om du sitter hemma och någon ringer till dig 
och sedan säger de kan inte du komma ut hit så vi får prata om allt som har hänt. Är du 
involverad i det som har hänt därute?

E: Nej hon frågade ju mig vad heter det…för han hotade ju med mitt namn förstår du.

F: Ja. 

E: Och hon hade tanke säkert ja men vad fan då var ju du med i det här, hon tänkte säkert 
så förstår du. Förstår du vad jag menar?
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F: Nej jag gör inte det riktigt. 

E: Men alltså till exempel om du ska snacka om mig och han hör det, förstår du och han är 
bra vän med mig såklart han ringer upp mig och säger vad fan har du gjort. Förstår du? 
Det är det jag menar. Det är det hon tänker. Jag vill inte att Amanda får reda på att Julia 
är med för hon kommer tro att jag är otrogen mot henne och det vill jag inte göra. Julia 
kan ni prata med men jag vill inte att Amanda ska få reda på det. Och Julia berättade för 
mig att han Timmy nämnde mitt namn till Kalle och jag tänker vad fan håller han på 
med, jag är inte ens där, jag är här med min tjej. Amanda frågade mig vem är det, jag 
bara Timmy. Han bara vad har hänt, har du gjort problem, jag bara nej, jag har inte 
gjort någonting. De vill att jag ska komma fram till Skärblacka för jag har bytt Julias 
namn till G på min mobil så att Amanda inte…förstår du misstänker att jag är otrogen. 
Så jag har bytt hennes namn till G.

F: Är du otrogen?

E: Nej, nej, nej. Nej aldrig i hela mitt liv nej. Utan Amanda…

F: Du behöver inte vara rädd. 

E: Nej jag är inte rädd utan Amanda har fått höra massa skit från andra och jag har bytt 
hennes namn till G och hon ringde mig och jag gick ut och Amanda satt i soffan. Hon 
sade till mig "kan inte du komma till Skärblacka för att Timmy håller på säger saker om 
dig, att du ska hämta någon och lägga den i bagageluckan". Så jag lägger på mobilen, 
jag sade till Amanda "Amanda jag ska bara gå och träffa Timmy snabbt, jag kommer 
komma tillbaks", "ja men var är han då?", "Skärblacka". Jag bara okej…eller hon bara 
okej. Jag åkte dit. Jag åkte mot Skärblacka, jag träffade Julia i centrum i Skärblacka 
centrum. 

F: Åkte du till Skärblacka?

E: Jag åkte till Skärblacka. Jag frågade min pappa om jag kunde låna hans bil. 

F: Men du sade ju nyss att du inte skulle få låna bilen. 

E: Ja men jag frågade ju. Jag frågade min pappa för normalt sätt får jag inte ta bilen, du 
kan också fråga han. Han kommer säga han får inte röra min bil. 

F: Nej men nu frågade du pappa och då fick du låna bilen?

E: Jag frågade pappa. För han hade inget jobb och ingenting för sig. Så jag frågade han. 

F: Men vad var klockan då?

E: Jag har ingen aning. 

F: Du vet inte?

E: Nej. 

F: Nej. 

E: Ingen aning vad klockan var. 
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F: Du fick låna Q7:an.

E: Q5:an.

F: Eller Q5:an, då satt du som en prins i bilen. 

E: Mm. Jag älskar den där bilen. Den är stor och allt.

F: Då får du berätta vad som hände sedan. 

E: Yes. Jag åker till Skärblacka, tar mig ungefär 10 till 15 minuter att åka dit, kör normalt, 
ingen hastighetsövergränsning och så där. Jag kör till Skärblacka, det är i centrum, 
parkerar där i centrum och där ser jag Julia helt skakig och…

F: Vad sade du?

E: Skakig så här. 

F: Är hon skakig?

E: Ja och jag frågar vad är det som har hänt. Hon bara "ja men han hotade mig Kalle att du 
skulle komma hit och lägga någon i bagageluckan" och blablabla hit och dit. Och sedan 
vad heter det så Timmy var ju inte där. Han stack från platsen helt och hållet och så ser 
jag Kalle, jag ser alla hans kompisar. Jag vet inte jag känner bara en till kille därifrån 
som heter…vad heter han, Alex. Han går i min brors klass. Det är så jag vet vem det är. 

F: Så de som står där det är alltså Kalle, vad heter han i efternamn?

E: Asplund tror jag. 

F: Asplund. 

E: Asplund. 

F: Och Alex sade du. 

E: Alex. 

F: Alex. Vem är det då?

E: Det är ju han som jag…min brors kompis som går i hans klass. 

F: Okej. Men vad heter han i efternamn? Vet du det?

E: Alex? Asplund. 

F: Jaha. Missuppfattade jag dig nu? Kalle och Alex är där?

E: Kalle och Alex är där. 

F: Heter båda Asplund i efternamn?

E: Nej, nej, nej. 

Förhör med Duljaj, Elez; 2018-09-25 08:12   diarienr: 5000-K1165061-18

 251



F: Vad heter Kalle i efternamn?

E: Jag vet inte. 

F: Nej. Asplund är alltså Alex?

E: Ja. 

F: Ja. 

E: Och jag såg Kalle, Alex och flera andra grabbar typ, deras kompisar. 

F: Flera personer som du inte kände igen. 

E: Nej. Men alla är ju barn, jag känner inte någon av dem om de är 14, 15 år. Med tanke 
på att jag tänker på att Alex går i min brors klass och min bror är 15. 

F: Vad händer sedan då?

E: Han kollar på mig snett och jag…

F: Vem?

E: Kalle. 

F: Kalle kollar. 

E: Kalle kollar på mig snett så där och Julia sade till mig, hon bara "det är han som Timmy 
hotade till" alltså från mig förstår du. Och sedan så såg han mig och Julia gå in till 
bilen. Han såg mig gå till bilen med Julia och sedan så körde jag hem Julia till Kimstad, 
åkte direkt därifrån från Kimstad hem. Och där kan Kalle ha fått om att jag har en Audi, 
svart Q5:a. Det är där han har fått det ifrån. För han såg mig med min bil. 

F: Vart körde du Julia sade du?

E: Kimstad. 

F: Till Kimstad. 

E: Mm där hon bor. 

F: Så de enda som har åkt i bilen om jag förstår dig rätt nu Elez så är det…du kör bilen dit.

E: Mm.

F: Du träffar lite folk på torget. Julia hoppar in i bilen. Du kör henne.

E: Kimstad. 

F: Till Kimstad. 

E: Mm.
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F: Fick du reda på någonting då för det var ju Timmy du skulle prata med?

E: Nej. Det var Julia jag skulle prata med. Hon ringde ju mig. Timmy när han sade till mig 
"kan du skjutsa mig?", jag sade nej. 

F: Nej men lugn nu, jag fattar på dig att Julia ville att du skulle komma ut till Skärblacka 
för att prata om det som hade hänt.

E: Ja. 

F: Och det som hade hänt sade du förut det var ju att Timmy hade använt ditt namn.

E: Precis. 

F: Och hotat Kalle med. 

E: Mm.

F: För du skulle göra saker om han inte gjorde som Timmy sade. 

E: Ja precis. 

F: Ja men träffade du aldrig Timmy?

E: Nej. Jag sade ju…

F: Nej du träffade inte honom. Inte Surra heller?

E: Nej, nej. Jag sade ju till dig att de försvann från platsen direkt när jag kom dit. De var 
inte där. Jag frågade Julia var de var, hon sade nej jag vet inte var de är. För skulle 
jag…skulle jag vad heter det…se Timmy där också då jag skulle tagit båda deras 
ansikte och sedan slagit dem båda två för att de lägger mitt namn i skit som jag inte ens 
är med på. Om jag frågar dig Anders…

F: Ja. 

E: Har du sett mitt register? Mitt register, polisregister. 

F: Du finns inte i något register vad jag vet.

E: Eller hur? 

F: Nej. 

E: Inte någonting. 

F: Det tror jag inte. 

E: Har jag stulit en krona från någon? Har du sett det någonstans?

F: Nej jag har aldrig sett. 

E: Jag är inte sådan. 
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F: Nej. Jag tror du är en bra pojke. Sedan kan man ibland hamna lite galet.

E: På grund av kompisar. 

F: Ja kan man göra. Är du rädd för Timmy och Surra?

E: Jag är inte så rädd att försvara dem, det kan jag säga till dig. 

F: Men svara på min fråga nu, jag ser att du blir rörd när jag ställer den frågan. Är du rädd 
för Timmy?

E: Nej. Jag är inte rädd för någon. Bara gud. 

F: Och inte rädd för Surra?

E: Nej. 

F: Har Timmy slagit dig någon gång?

E: Nej. Och Anders, jag sade ju till dig om en annan historia igår, skulle jag ha ljugit och 
skulle jag vara skyldig så skulle jag ha sagt det till dig för jag sade till dig igår 
någonting som inte någon i hela polishuset vet.

F: Ja det gjorde du.

E: Eller hur?

F: Ja, ja. 

E: Det är inte anmält eller hur?

F: Jo men det är det ju, det är ju det jag delgav dig misstanke för idag det du berättade om. 
Det är ju det du berättade om igår vet du. 

E: Den 17:e.

F: Nej den 12:e. 

E: Va? För 12:e jag sade jag finns inte på den dagen alls med dem. 

F: Nej.

E: Förstår du? Jag är med bara 17:e.

F: Den 12:e det är ju den här dagen. 

E: Ja jag vet, jag vet. Men 17:e det var då jag skyddade Jesper. Förstår du? Jag skyddade 
Jesper med mitt liv. 

F: Vi håller oss till den här grejen nu så ska du få prata om det andra sedan. Det jag tänker 
på, om jag har uppgifter nu på att du har varit med Audin därute och att någon har varit 
i bakluckan på den stämmer det eller stämmer det inte?

E: Nej, nej, nej, nej. Absolut inte. Det där…det där är helt fucked up att höra på. Lägga 
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någon i bagageluckan, det är helt psykopatgrejer. Det där är inte normalt. 

F: Nej det håller jag fullständigt med dig om. Men har det hänt eller har det inte hänt?

E: Nej absolut inte. Nej, nej, nej herregud. Okej Anders…

F: Jag har en fråga angående de här…du sade det var bara Julia som var med. 

E: Ja. 

F: Ingen annan tjej?

E: Nej. 

F: Hur känner du Julia?

E: Julia så vi började känna varandra typ i slutet av augusti. När jag träffade henne på en 
liten fest. Jag gillar inte att festa, jag hatar att festa. Det är det värsta jag vet, jag har 
aldrig i hela mitt liv gått till Puls eller någon nattklubb. Jag är inte sådan kille som 
festar och tar droger och hit och dit, nej. Det är inte min grej. 

F: Har ni umgåtts sedan dess?

E: Ja från sista augusti till varje dag. 

F: Oj!

E: Ja. Men det var ju på grund av att Timmy och Gisela började hålla på. Förstår du?

F: Nej. Julia tänker jag på först. 

E: Ja men Julia var ju med Gisela då på festen. 

F: Så du träffade Julia och Gisela samtidigt?

E: Precis.

F: Och sedan var Timmys…

E: Brud. 

F: Timmys brud. 

E: Mm.

F: Men Julia och Gisela träffade du i slutet av augusti. 

E: Mm, på en fest.

F: Och det är Gisela som är ihop med Timmy. 

E: Ja. 

F: Och Julia då?
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E: Julia med mig. Alltså inte tillsammans men hon är med mig.

F: Vad säger Amanda då?

E: Nej. 

F: Lugna ner dig nu. 

E: Jag vill inte svara utan hon är bra kompis. 

F: En bra kompis till dig. 

E: Ja kompis. 

F: Men Gisela och Timmy är tillsammans?

E: Exakt. 

F: Okej. 

E: Det är vad jag vet. 

F: Gisela har ingen pojkvän eller Julia har ingen pojkvän?

E: Nej. Inte vad jag vet i alla fall. 

F: Vad är Julias roll i det här? Varför ringer hon till dig och berättar att det här har hänt?

E: För att hon har ju sett det. 

F: Ja men varför ringer hon till dig?

E: För att det är ju mitt namn som går upp och hon blir orolig.

F: Det är så?

E: Ja. Det är klart. Skulle du höra din kompis och någon skulle snacka skit om han skulle 
du inte ställa upp? Hon bryr sig om mig och jag respekterar henne jättemycket för det. 
Skulle hon inte ha sagt till mig om det här…ja. 

F: Så något människorov i Skärblacka det vet inte du någonting om?

E: Nej.

F: Nej. Allt det som du sade igår det är ungefär som en kidnappning som du sade igår. 

E: Mm.

F: Men det har inte hänt?

E: Absolut inte Anders. 

F: Och misshandeln…
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E: Nej. 

F: …av att Kalle blir misshandlad därute, det har inte hänt?

E: Nej, nej, nej, nej. 

F: Har det hänt eller vet du inte om?

E: Ska jag vara ärlig mot dig nu…

F: Svara på min fråga nu Elez.

E: Nej, nej.

F: Har det hänt eller vet inte du om att det har hänt?

E: Jag vet i alla fall att han slog honom. 

F: Du vet att någon har slagit Kalle?

E: Ja efteråt. 

F: Vem har slagit Kalle?

E: Timmy och Surra. 

F: Okej. 

E: De har beskrivit hur de har slagit han också och så där. Det är vad jag vet. 

F: Timmy och Surra har slagit Kalle. 

E: Mm. 

F: Och vem har berättat det för dig?

E: Timmy.

F: När hände det här?

E: Typ två dagar efter. 

F: Två dagar efter?

E: Två dagar efter det här med Skärblacka. 

F: Okej. 

E: För efter det där så ville jag inte ha kontakt med honom alls förstår du. För jag gillar 
inte att någon ska lägga skit på mitt namn som jag inte ens har gjort. 

F: Vet du att det hände då eller tror du att det hände två dagar efter eller?
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A: Berättades det två dagar efter eller hände det två dagar efter?

E: Efter.

A: Då missuppfattade han.

E: Efter Skärblacka. 

F: Det hände två dagar efter Skärblacka. 

E: Ja att han berättade till mig. En dag, två dagar.

F: Men skulle det ha hänt i Skärblacka det här och du fick ju reda på det två dagar efter?

E: Nej, nej, nej kolla hur jag menar, han kom ju hem och vi softade i Ektorp förstår du. Jag 
åkte till Ektorp med Golfen som är fixad, vi lade nya säkringar. Jag åkte till Ektorp där 
jag träffade han och han sade till mig exakt hur det var och vad de gjorde med honom 
förstår du. 

F: Då kommer min fråga, när träffade du honom?

E: Den dagen. Två dagar efter. Vad blir det? 13:e, 14:e.

F: Och det här med Kalle när skulle det ha hänt?

E: 12:e. 12:e. Han sade till mig…

F: Det var alltså den dagen du var i Skärblacka?

E: Nej, nej alltså jag har ingenting med det här att göra fortfarande. 

F: Nej jag bara försökte att få ordning på när det hade hänt. Om du den här dagen som vi 
pratar om nu när du är i Skärblacka, var det den dagen Kalle fick smörj av Timmy och 
Surra?

E: Mm.

F: Två dagar senare berättade Timmy för dig att det hade hänt därute eller. Är det så du 
menar?

E: Precis.

F: Ja. 

E: Och jag svär på min mammas liv hur mycket jag älskar henne det finns inga ord för det, 
jag har inte lagt ett enda finger på Kalle, inte ett enda finger på Kalle. 

F: Vad berättade Timmy att de hade gjort med Kalle?

E: De sparkade han. De sparkade han, de slog han men jag fattar inte….

F: Varför gjorde de det?

E: Men för att han spottade henne i ansiktet. Gisela. Och han slog henne. Varför får till 
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exempel inte Kalle något skit för att han har slagit en tjej? Och jag får skit för någonting 
som jag inte ens har gjort. 

F: Timmy berättar för dig att de slår och sparkar Kalle för att han har spottat på Gisela. 

E: Mm.

F: Vilka var med därute då, vet du det?

E: Hur menar du?

F: I Skärblacka. Du hämtade Julia.

E: Bara dem. 

F: Men du träffade aldrig Timmy och…

E: Nej, nej, nej.

F: Du träffade inte Timmy och Surra?

E: Nej. Men det är det jag tycker är konstigt om han säger att han blev misshandlad, står 
det grov misshandel? Och vad står det mer, att han blev vad heter det…bötfälld eller 
vad står det? 

F: Nej. Utpressning. 

E: Ja, utpressning vad fan är det? Utpressad till vad? Han här killen är, förlåt att jag säger 
det, men…

F: Jag ska förklara för dig. Det handlar om att du ville ha pengar för bensin. 

E: Ville jag ha pengar för bensin? Jag träffade ju inte ens killen. Pengar till bensin. Den 
bilen om du tänker efter en 40-årig man…

F: Vänta, lugn. Alex betalade åt Kalle pengar som du skulle ha. 

E: Som jag skulle ha?

F: Mm. Det handlar utpressningen om.

E: Herregud. Är det det han har sagt? 

F: Det är de misstankar som finns som jag sade till dig. 

E: Att jag tog pengar ifrån Kalle? 

F: Du har fått pengar av Alex.

E: Av Alex?

F: Ja. 

E: Som jag sade till dig Anders jag tar…
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F: Men jag har förstått, du säger att du har inte träffat någon därute. 

E: Nej. 

F: Nej. 

E: Jag lovar, jag svär på allting jag har. Och det jag tycker är, han säger att han blir 
misshandlad eller hur? Det står att han har blivit misshandlad?

F: Kalle har blivit misshandlad ja. 

E: Står det grovt?

F: Nej han har blivit misshandlad. 

E: Bara misshandlad? För när jag såg han, han hade inte ett märke på huvudet eller 
någonting. Hans kläder var rena. Skulle de ha tagit med han till skogen som ni tror att 
jag har tagit med han till skogen? Skog är ingen betong direkt, förstår du. Skog är bara 
grus och så där förstår du. Hans kläder skulle ju varit förstörda eller hur? Hans ansikte 
skulle ha varit förstört men nej, hans frisyr var perfekt och allting. 

F: När såg du honom?

E: När jag kom till Skärblacka centrum när jag träffade Julia. Jag såg Kalle med sina 
grabbar. Jag såg att han var i perfekt skick. Inte en enda tröja var smutsig. Jag vet inte…

F: Kan den här misshandeln ha hänt efter att du åkte?

E: Nej. Jag fick ju reda på det, därför jag åkte dit annars skulle jag aldrig i hela mitt liv åka 
dit. 

F: Så när du såg Kalle så var allting okej?

E: Ja. Jag ville till och med gå och hälsa på honom och fråga hur det är med honom för jag 
vill se vad fan som har hänt. 

F: Det var i centrum alltså?

E: Ja. 

F: Allt var okej, ingen blodvite, inga smutsiga kläder?

E: Nej. Du jag skulle ha sagt till dig om det skulle vara så för jag har sagt till dig. 

F: Ingen blodvite och rena och hela kläder och han såg inte förstörd ut på något vis?

E: Nej. Nej, nej. 

F: Om du förstår mig rätt. 

E: Ja. 

F: Skulle han ha blivit misshandlad…
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E: Skulle det synas. 

F: Då skulle det kanske synas att han var rädd och varför skulle han vara kvar där då 
kanske. 

E: Precis men om du går till till exempel Jesper och kollar på hans ansikte, det är lite 
märken på. 

F: Det är märken. 

E: Och jag har sett han. Och alltid när jag ser han så kramar jag om honom och frågar hur 
det är med honom. Jag frågade han om han ville åka och ta en fika med mig, han sade 
ja men sedan fick han inte gå ut för sin mamma. 

F: En liten fråga. Varför åker Timmy och Surra till Skärblacka? Har du förstått det?

E: Som jag vet, det är på grund av att Kalle har spottat på Gisela. 

F: Ja men vad har de med det att göra? Varför gör inte Gisela upp det med Kalle för?

E: Jag vet inte. Tro mig jag har ingen aning i deras grej. De lade in mig för att Timmy har 
sagt till dem att jag ska hämta Elez, han ska ta med sig Audin. Förstår du? 

F: Men alltså det jag är ute efter det är alltså…vem har berättat för Timmy och Surra att 
Julia har blivit bespottad av Kalle?

E: Gisela sade till Timmy, "han här han har gjort så" förstår du? Jag var med när hon sade 
det till honom. 

F: Var va ni då?

E: I Norrköping, Ektorp. 

F: Kan du förklara hur det gick till? Alltså är du där ihop med Timmy?

E: Jag var där när Gisela sade till Timmy jag har blivit spottad av han här killen och han 
har gjort det här mot mig, förstår du? Hon har sagt till honom vad Kalle har gjort på 
henne. Och han blev irriterad. Jag brydde mig inte för det där är inte någon till mig som 
jag bryr mig om, förstår du? Skulle det vara min tjej då skulle det vara en annan grej. 
Jag hörde bara, lade mitt öra lite, tog bort mitt öra, ingenting mer. Fortsatte med min 
mobil. 

F: Var va ni då?

E: Ektorpsskolan. 

F: Så Gisela berättade för Timmy att Kalle hade gjort det?

E: Precis. 

F: Och Kalle blev arg…eller Timmy blev arg?

E: Timmy blev arg. Och Anders, jag vill berätta för dig att om man är en vuxen man och 
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när man har ett heltidsjobb och man har en sådan ny bil, jag tror inte i helvete att man 
skulle gå och få bensinpengar från folk när bilen var på full tank. Förstår du? Som jag 
sade till dig Anders, jag skulle aldrig i hela mitt liv ta en enda krona från någon. Jag har 
redan berättat för Martin vad som har hänt. För ett år sedan, du vet inte om det Anders, 
och jag är rädd att berätta det för dig. Jag är jätterädd att berätta det för dig. För du är 
polis. Berättar jag för dig så kommer ni säkert göra någonting och så kommer allt 
komma tillbaks. Min familj de har blivit bötfällda på 60 000. 

F: Familjen?

E: Ja. 

F: Hur menar du då?

E: Han kom in till vårat hus och så krävde han först 150 och det enda vi kunde ta ut från 
bankomaten det var 60. 

F: Är det någon okänd som har kommit in?

E: Ni vet vem det är och han är störst av alla romer. 

F: Vi kan prata om det sedan du och jag. 

E: Så kommer det här fram. Min familj är helt förstörd. 

F: Jag förstår, det är fruktansvärt. Men vi kan ta det senare du och jag Elez. 

E: Tro mig Anders jag är…

F: Vi sammanfattar alltihopa Elez. Skärblacka, du har varit ute med bilen, du hämtar en 
tjej, kör henne till Kimstad, det efter ett samtal ifrån samma tjej, sedan kör du henne 
tillbaka. Du har ingen kännedom om misstankarna som jag har sagt alltihopa, du 
förnekar alla brott som jag har delgivit dig. 

E: Står det att jag har misshandlat han också?

F: Ja. 

E: Jag kan inte ens slåss. 

F: Nej men jag har förstått det. Du vet lite saker om det men du har inte varit närvarande. 

E: Ja precis. Jag har inte varit i närheten av det där. 

F: Nej. 

E: För det första om du tänker efter okej jag tar min pappas bil. När jag kör den bilen jag 
har aldrig kört över 120 i hela mitt liv. För jag tänker det här är min pappas bil. Jag 
städar bilen, jag fixar bilen, jag kör lugnt med bilen och om ni tror att jag skulle lägga 
en människa bakom i bagageluckan när det är min pappas bil, det här är helt fucked up. 
Om jag ser en enda smula på bilen jag tar bort den direkt. Om ni tror att jag skulle lagt 
en jävla människa i bilen…

F: Jag förstår vad du säger och jag skriver ner att du förnekar brott och sedan har du fått ge 
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din historia. Så jag tror det är bra där idag. 

E: Anders…

F: Det viktigaste för mig det var att fråga om du var rädd för någon av de här pojkarna 
men det är du inte säger du. Står du kvar vid det?

E:  Jag tänker på konsekvenserna nu för att jag har berättat allt vad de har gjort. Förstår 
du? För jag vill inte skydda, jag vill berätta rättvisan. Du är polis, du gör ditt jobb eller 
hur? 

F: Jag försöker. 

E: Och du gör det bästa du kan. Jag gör allt jag kan och berätta för dig sanningen. Jag har 
inte någonting med det här att göra Anders, jag lovar. Det enda det är Timmy jävla 
idioten han kan höras också, fuck jag bryr mig inte om honom. Jag bryr mig inte om 
honom. På grund av han så kommer jag åka in för en falsk anmälan som jag inte ens är 
med på, på grund av han. Vad han har gjort och han har lagt in mitt namn kommer jag 
få skiten för. 

F: Har inte du gjort någonting så tror jag att vi hamnar där att du inte har gjort någonting. 
Sanningen ska ju fram. 

E: Precis. 

F: Ja. Det håller jag med dig om. 

E: Hur? Jag fattar inte. 

F: Martin har du någonting? 

A: Nej. 

F: Nej. Elez då gör vi så att vi bryter förhöret här. 

E: Jag skulle vilja…

F: Vad skulle du vilja?

E: Skitsamma.

F: Förhöret är slut klockan 09:00. 
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Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Advokat Martin Soner närvarar via länk.

Delgiven samtliga misstankar  samt rätten att inte yttra sig om brottsmisstanken.

Detta är en sammanfattning av förhöret. Förhöret finns på skiva och kan utskrivas i sin helhet 
vid behov.

Elez FÖRNEKAR brott

Elez uppger att Kalle blev misshandlad av Timmy och Surra i Skärblacka. Elez uppger även 
att han körde Timmy och Surra till Skärblacka. 
Elez uppger att han blev hotad av Timmy och att han skulle får " stryk" om han inte gjorde 
detta. 

Elez uppger att han körde Timmy och Surra till Skärblacka centrum. På platsen såg Elez 
några personer vid namn Kasper, Jesper och Melvin. Även Julia och Gisela fann på platsen.

Timmy samtalade med Kasper och Elez såg att Timmy utdelade två " lavetter" och Kasper 
blev mycket rörd. Varför Timmy slog Kasper är okänt. Elez tror att Timmy letade efter Kalle.
En pojke vid namn Petter visade var Kalle bodde och Elez körde Timmy och Surra till 
platsen. Om han minns rätt så var det mot skolan.

Timmy och Surra lämnade bilen och gick ut och pratade med Kalle. Elez sitter kvar i bilen 
och ser att Kalle blir misshandlad av Timmy och Surra.  Elez uppger att Kalle ligger ner på 
marken och att Timmy och Surra sparkar honom på överkroppen. Elez tror att misshandeln 



skedde utanför en förskola. När Elez såg detta sprang han fram till platsen och slet bort 
Timmy  och Surra. Elez uppger att han själv fick mottaga slag som träffade honom i bröstet. 
Vem som utdelar dessa slag är okänt. Elez uppger även att de sparkar som Timmy utdelade 
var " fruktansvärda".

Elez uppger att han hör Timmy säga till Kalle. " Om du inte gör som jag säger kommer Elez 
att lägga in dig i bagageluckan".  Efter detta slutade misshandeln och Kalle, Elez , Timmy 
och Surra åkte till Skärblacka Centrum  i bilen som kördes av Elez. 

Förhörsledaren presenterar uppgifter att Kalle placerades i bagageutrymmet på aktuell bil.  
Elez uppger att det är helt sjukt. " varför gör han detta mot mig när han vet att jag inte gjort 
det". " Jag som brydde mig så mycket om Kalle".

Förhörsledaren berättar att det finns uppgifter om att Elez lyfter upp Kalle och leder honom 
från till bagageluckan på aktuell bil.  Elez uppger " vilket jävla skit, vilket jävla skit". Det är 
helt fel.

Att Kalle placerats i kofferten på Elez Audi Q5 har inte hänt och att Elez har suttit inne i bilen 
hela tiden. Elez uppger vidare att han inte rört någon av dessa personer.

Elez får uppgifter presenterad att han kör bilen zick-zack dvs svängt fram och tillbaka under 
ca 10 sekunder och att detta skett på uppdrag av Julia. Kalle hade blivit mycket rädd vid 
tillfället.

Elez uppger att Kalle " fuckade" sig själv. Julia har aldrig varit i bilen vid detta tillfälle och 
allt är helt fel.

Elez tillfrågas om Surra vid detta tillfälle var inne i bagageluckan. Elez skrattar och svarar 
nekande på den frågan. 

Elez presenteras uppgifter att han när de kom tillbaka till Skärblacka så vill Elez ha 500 
kronor i bensinpengar.  Elez tillfrågas av vem han får dessa pengar? 
Elez uppger att allt detta är fel och att han inte fått en enda krona av någon.  

Elez tillfrågas om han sparkat Kalle. Elez svara nekande på den frågan och uppger att han 
inte rört Kalle. Elez uppger att han inte gillar att såra människor.

Elez uppger att Timmy tog en jacka från Alex. ( en sail Race jacka i svart färg) Denna jacka 
tog Timmy för att han inte hade någon vinterjacka.

 Förhöret avbröts då en kollega kom in med nya uppgifter där Elez kan misstänkas för 
rån. Elez skall enligt åklagaren delges brottet.

Under pågående förhör delges Elez misstanke om rån tillsammans med Timmy. Det 
gäller pengar och en jacka som fråntagits målsäganden . Se K 1207536-18.

Elez FÖRNEKAR brott.

Förhöret fortsätter.

Efter detta åker Elez , Timmy och Surra till Skärblacka Centrum. De plockar upp Julia och 
Gisela och åker därefter till Norrköping.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Duljaj, Elez
Personnummer

19990910-1314
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Misstänkt för människorov, misshandel, utpressning och rån Skärblacka 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Martin Soner
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anders Nilsson
Förhörsdatum

2018-10-09
Förhör påbörjat

15:02
Förhör avslutat

Förhörsplats

Häktet Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Delgiven rätten att inte yttra sig gällande misstanken.

Biträdande förhörsledare Mattias Jangblad.

 Inställning till Människorov?
Erkänner gärningen men att det skett under hot.

 Inställning till Misshandel
Förnekar misshandel.

 Inställning till Övergrepp i rättssak?
Förnekar brott.

 Inställning till rån.
Förnekar brott.

Elez uppger att allt sker under hot från Timmy. Elez kör Timmy och Surra till Skärblacka. 
Timmy sade att Elez kommer att bli misshandlad av Timmy och Surra eller av andra om han 
inte gör som Timmy befaller. Hoten sker på snapchat.
Att detta kommer fram nu är att Elez talar sanning.

 Förhörsledarens frågor är markerade med svart.



 Vilken bil körde Ni till Skärblacka?
Pappas audi Q5.

 Vid vilken tid på dagen åker NI?
Minns ej vid vilken tid. Det är på dagen.

 Vart åker Ni i Skärblacka?
Åker till centrum.

 Vad händer där?
Timmy träffar Kasper , Melvin och Milton. Timmy frågar Kasper vem det var som spottade 
på Gisela. Kasper svarade att han inte visste för han var inte där. Timmy blev arg och Kasper 
blev rädd och sade att han hade varit där när Kalle spottade på Gisela.

 Du har tidigare sagt att du såg Timmy utdela två lavetter på Kasper. Var befinner du 
dig då?

Detta skedde efter att kasper hade sagt att han hade varit vittne till att Kalle spottade. Timmy 
utdelade två slag. Lavett med båda händer. Observerade från ca 3meter.
Elez gick därefter fram till Kasper och sade att han skall sätta sig ned. Kasper var röd om 
kinderna.
Timmy ber Kasper om ursäkt efter att ha slagit honom.

 Uppgifter finns att du Timmy och Surra går mot Kasper.
Detta är fel. Endast Timmy går fram mot Kasper.

 Uppträder Ni hotfullt mot Kasper.
Elez uppträder inte hotfullt. Endast Timmy uppträder hotfull genom att höja rösten och skrika.

 Vad vill Ni Kasper?
Timmy ville ha en redogörelse av Kasper vad som hänt när Kalle spottade på Gisela.

 Petter var på platsen. Vad gjorde han? 
Petter dök upp på platsen. Varför vet inte Elez.

 Petter visade var Kalle bodde. Hur gick detta till?
Petter sade att jag vet var Kalle bor. Elez blev återigen hotad av Timmy att köra samtliga till 
platsen som Petter pekar ut.

 Var träffade Ni Kalle?
Timmy sade till Elez att parkera bilen. Elez känner inte till platsen. Petter och Kasper blir 
tillsagda av Timmy att gå ut ur bilen och hämta Kalle. Efter ca 5-10 minuter kommer Kasper 
och Petter gående med Kalle.
De passerar förbi bilen och går mot dagiset som ca 100 meter längre bort. 

 Hur gick mötet till?
Elez körde till dagiset och parkerade bilen. Timmy och Surra lämnade bilen och gick mot 
Kalle och började misshandla honom. Elez ser att Surra utdelar ett knytnäveslag som missar. 
Efter detta lämnade Elez bilen och när han kom ut låg Kalle ned. När kalle låg ned fick han 
motta slag och mer än en spark från Timmy.

 Vem misshandlar Kalle vid dagiset?
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Timmy och Surra. Elez gör inget med Kalle. Elez uppger att han knuffade bort både Timmy 
och Surra från Kalle. Elez får själv ta emot ett slag från Timmy. Detta är inget misstag utan 
Timmy blev arg på Elez. Elez tar upp Kalle och  borstar av honom. Kalle ser rädd ut. 

 Varför blir Kalle misshandlad.
Elez vet inte varför Kalle blir misshandlad men tror att det är för att han spottade på Gisela.

 När Ni lämnade platsen vilka var med i bilen och på vilka platser satt personerna?
Timmy beordrade Elez att öppna bagageluckan och lägga in Kalle där.  Elez vägrade detta 
och Timmy öppnade då bagageluckan. Timmy tog fram ett järn och sade till Elez att antingen 
kör du bilen och också lägger jag dig i bagageluckan och kör själv.
Elez blir mycket rädd och går och sätter sig vid ratten medan Timmy sätter in Kalle i 
bagageluckan. Elez förklarar att det järn som Timmy hade i sin hand är för att lossa hjulbultar 
med men är inte ett fälgkors. Elez uppger att Timmy höll  järnet i ena handen samtidigt som 
han slog med det sin andra handflata. Elez blev rädd. Elez kan inte förklara om detta  järn låg 
i bilen eller om Timmy hade det med sig. 

 Ville Kalle följa med?
Kalle ville inte följa med. Han var rädd men gick in i bagagerummet på Timmys tillsägelse. 
Elez satte vid förarplats samtidigt som Timmy sade till Kalle att lägga sig  i bagageluckan.
När kalle låg i bagaget gick Elez ut till Timmy och sade att detta är inte bra
Timmy svarar att antingen kör du eller också ligger du själv där bak.
I bilen fanns nu Elez, Timmy, Surra, Petter, Kasper och Kalle som låg i bagageutrymmet. 
Petter och Kasper sade inget vid detta tillfälle. Ingen har tvingat in dem i bilen och resan är 
frivillig.

 Vart åker Ni. Beskriv vägen?
Elez kör till Skärblacka centrum på order av Timmy.
Där blir Julia och Gisela tillsagd av Timmy på telefon att komma till centrum. Var de befann 
sig vet inte Elez.
Timmy säger till Kasper och Petter att lämna bilen. In i bilen klev Julia och Gisela.
Timmy sade till Julia och Gisela.  gissa vem som är där bak. De säger Ni är sjuka i huvudet 
De är inte ledsna över detta men förvånade. Elez uppger att det blev klart att Kalle låg i 
bagageutrymmet. Därefter åkte de från centrum.

 Det finns uppgifter om att Ni körde till en plats ett par km utanför Skärblacka Huseryd 
1, Kimstad?
Julia beskrev vägen till platsen och Elez uppskattar att han körde bilen i ca 10 minuter och 
uppger att de var ute på landet. Elez kan inte förklara närmare var de befann sig.  Det fanns 
en lada platsen. Färden ut går lugnt till. Elez uppger att han inte kört zick-zack. En kraftig 
inbromsning och det var vid en korsning där högerregeln gäller.

Timmy och Surra lämnade bilen och öppnade bagageluckan. Timmy drog ut Kalle från 
bagageluckan och slängde honom på marken.. Innan detta sker så sade Kalle till Timmy " ta 
min tröja". Elez uppger att det är en dyr tröja av fabrikat  parajumper och Elez fick 
uppfattningen att kalle försökte köpa sig ur situationen. Timmy sade till Kalle "den är redan 
min".
I samband med detta lämnade Elez bilen och såg då att Kalle blir misshandlad av Timmy och 
Surra. Elez uppger att Timmy och Surra sparkar Kalle. Det utdelas inga slag.
Misshandeln pågick en stund och Elez kan inte ange någon tid. Elez uppger att han finns i 
närheten av Kalle när Timmy och Surra misshandlar honom. Elez uppger på fråga att Timmy 
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inte har " järnet" med sig utan detta ligger troligtvis kvar på passagerarplats fram i bilen, dvs 
där Timmy suttit.

 Elez tillfrågas om han misshandlar Kalle?
Elez uppger att han inte deltagit i någon misshandel.

 Elez tillfrågas om han sparkat Kalle så han fick ont i foten ?
Elez uppger att han inte har sparkat Kalle och inte haft ont i foten vid detta tillfälle. Har ej 
haltat och har inte vare sig slagit eller sparkat Kalle.

 Elez tillfrågas varför han inte ingriper och avbryter misshandeln?
Elez uppger att han känner allvarlig fruktan för egen hälsa och att pappas bil skall slås sönder. 
Elez uppger att han är rädd för Timmy.

Elez uppger att Timmy och Surra avbryter misshandeln och ställer sig och röker. Kalle satte 
sig upp och Elez gick fram och hjälpte honom. Elez kunde inte se några skador. Kalle blöder 
inte, gråter inte eller klagar över smärta. 
Efter misshandeln säger Timmy till Gisela att komma ur bilen. Timmy frågar Gisela " är det 
han"  och pekar på Kalle. Gisela svara " ja"  på den frågan.

Timmy säger till Kalle  pussa hennes sko.  Gisela lyfter upp sin fot och Kalle böjde sig ned 
och pussade den. Elez uppger att Kalle var rädd och gjorde detta utan att tveka.  Detta är 
enligt Elez katastrof. Kalle var som en hund.

 Elez tillfrågas varför Kalle fick pussa hans sko?
Elez uppger att Timmy sade till Kalle att pussa Elez sko. Elez sade nej men Timmy lyssnade 
inte utan tvingade Kalle att göra detta genom att trycka ned hans huvud mot Elez sko och 
pussa den.  Varför detta sker kan inte Elez förklara. Elez uppger att han inte var med på detta 
och mådde dåligt av händelsen.

 Elez tillfrågas varför han inte lämnade platsen då misshandeln börjar och han är 
ensam i bilen med Julia och Gisela?
Elez uppger att han var rädd och vågade inte lämna platsen. 

 Hur var Kalle klädd när han blev misshandlad?
Elez uppger att Kalle hade sin vita tröja på sig under misshandeln. Innan de lämnade platsen 
beordrar Timmy att Kalle ska ta av sig tröjan. Timmy provade tröjan och konstaterade att den 
är för stor och kastade den till Elez. Elez kastade tröjan vidare till ägaren Kalle utan att prova 
den.

Efter misshandeln är kalle lugn.  Timmy tar cigaretter från Kalle och röker. Elez rökte sina 
egna ev märket Marlboro eller LM.
När de ska lämna platsen säger Elez att Surra ska in i kofferten istället för kalle.
Ingen säger ifrån om detta.

 Elez tillfrågas om det stämmer att Surra sagt att det luktade kiss  urin när han skulle 
kliva in i bilen.
Elez uppger att det stämmer. Elez gick fram till Kalle och tittade och kunde se att han hade en 
blöt fläck på sina byxor fram. Elez uppger att det luktade surt men kunde inte koppla ihop det 
med att kalle hade kissat på sig. Det kunde varit svett.

Elez uppger att ingen skrattade åt Kalle för att detta hade skett. Bara Elez som gick fram för 
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att konstatera att kalle hade en blöt fläck på sina byxor. Det luktade kiss från bilen 
bagageutrymme.

Elez körde från platsen mot Skärblacka centrum. Kalle i baksätet och Surra i Kofferten. Kalle 
skulle ha det bra på vägen tillbaka. På fråga Elez uppger att han inte sagt till Kalle att han 
skulle ha 500 kronor i bensinpengar av Kalle.

Elez uppger att när de kommer till centrum lämnade samtliga bilen och Elez öppnade för 
Surra. När de kom till centrum var det dagsljus och flera kamrater till Kalle står på platsen, 
Petter Kasper och Alex. Timmy säger till Kalle att han vill ha 500 kronor av Kalle för att han 
slösat sin tid. Petter eller Alex gick iväg och ordnade 500 kronor och Alex ger dessa pengar 
till Timmy. Petter och Alex var borta mindre än 30 minuter.

Elez uppger att han inte mottagit 500 kronor av någon. 

Elez hör att Timmy säger till Kalle och hans kamrater. Om ni anmäler oss så" skulle de få se."

Elez uppger att han satt i bilen när Timmy lade in Alex i kofferten. Därefter sade Timmy  nu 
hämtar vi jackan. I bilen finns nu Gisela, Julia,, Timmy, Surra , Elez och Alex. Elez uppger 
att färden gick från Skärblacka till Kimstad där Alex bor. Julia förklarade vägen för Elez. Hur 
lång tid resan tog vet inte Elez men uppger att de körde kortaste vägen.

 Elez tillfrågas varför han inte avbryter detta?
Elez uppger att han känner sig hotat och svag .

Elez tillfrågas varför han inte tar och kör ifrån Skärblacka då han sitter ensam i bilen 
under ca 30 minuter. 
Elez uppger att han är rädd för Timmy och vad det skulle innebära för Elez om han drog från 
platsen. Elez uppger att han tänkte på detta men vågade inte.

Framme i Kimstad gick Alex ut ur bilen och kom strax tillbaka med en svart jacka som han 
överlämnade till Timmy. Elez uppger att Alex ser OK ut vid tillfället
Elez uppger att Alex åkte av fri vilja i bagageluckan.

Alex lämnades kvar på platsen och därefter åkte samtliga till Norrköping.
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Förhör Signerat av

Signerat datum

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Hörd person

Duljaj, Elez
Personnummer

19990910-1314
Den hörde är

Misstänkt
ID Styrkt

Nej
Ställning till misstänkt - målsägande - vittne

Tolk Språk

Brottsmisstanke / Anledning till förhöret

Hörd angående händelse vid Coop i Skärblacka 2018-09-12
Underrättad om misstanke Underrättad om rätt till försvarare (best i FUK 12§ iakttagna)

Försvarare/ombud önskas

Martin sonar
Försvarare/ombud närvarande

Ja
Godtar den försvarare som rätten förordnar

Förhörsledare

Anders Nilsson
Förhörsdatum

2018-10-09
Förhör påbörjat

17:48
Förhör avslutat

17:58
Förhörsplats

Häktet Norrköping
Typ av förhör

RB 23:6
Utskrivet av

Förhörssätt

Förhörsvittne

Berättelse

Biträdande förhörsledare. Mattias Jangvald

Förhörsledarens frågor är markerade.

 Det har framkommit uppgifter om att du var i Skärblacka vid Coop den här dagen?
Elez uppger att han inte minns. Han uppger att han varit i Skärblacka efter händelsen den 12 / 
9 men kommer inte ihåg om det var just den dagen.

 Elez konfronteras med att han vid tillfället träffar Alexander, Kalle mfl.
Elez uppger att han inte kommer ihåg.

Elez uppger att han har minne av att Timmy berättat att han sagt till dessa killar att de skall 
stjäla mopeder åt honom. 

 Bf: Säger Timmy något om att de ska fixa en jacka också?
Nej han hade ju sin jacka. Den jackan som han stal från Alex.
Elez uppger att han har sin jacka och att den är bra.

Elez uppger att uppgifterna om vad Timmy har sagt berättades ett par dagar efter händelsen i 
Skärblacka dvs den 12 september. Elez uppger att han kallade dessa ungdomar 
"springpojkar".

Elez uppger att han känner sig väldigt otrygg då han berättat detta för polis.
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Skäligen misstänkt person

Duljaj, Elez
Personnr

19990910-1314

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551904791-3R
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0430
Brottsbeskrivning

Människorov
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551915241-3F
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0940
Brottsbeskrivning

Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12   :  

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

FÖRSKOLAN HASSELGÅRDEN, PRÄSTGÅRDSVÄGEN 1
Områdeskod

0223M10081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-553596019-35
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) utanför förskola Hassel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-24
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia
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Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
    -  -     :   - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

HUSERYD 1
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-553596510-3X
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) i skogen
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-24
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia



276

Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2018-11-07
Namn

Duljaj, Elez
Personnummer

19990910-1314
Tilltalsnamn

Elez
Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Gnjilane
Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

Adress

Albert Engströms Gata 28

603 78  Norrköping

Folkbokföringsort

Norrköping
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2018-10-29
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

0
Maka/make/sambos inkomst

Försörjningsplikt

0
Förmögenhet

0

Bidrag

0
Civilstånd

Hemmavarande barn under 18 år

0
Skulder

0

Kontroll utförd

Taxerad inkomst

0
Taxeringsår

2017
Maka/make/sambos taxerade inkomst

Taxeringskontroll utförd av

Insp Torbjörn Wastesson
Datum

2018-10-26
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Skäligen misstänkt person

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnr

20020716-5796

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551905957-34
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0430
Brottsbeskrivning

Människorov
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551914695-3Z
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0940
Brottsbeskrivning

Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12   :  

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

FÖRSKOLAN HASSELGÅRDEN, PRÄSTGÅRDSVÄGEN 1
Områdeskod

0223M10081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551921350-3E
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) utanför förskola Hassel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia
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Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
    -  -     :   - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

HUSERYD 1
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-552063599-37
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) i skogen
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2018-11-07
Namn

Kähärä Halilovic, Timmy Cornelis
Personnummer

20020716-5796
Tilltalsnamn

Timmy
Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling

Matteus
Födelselän

Östergötlands län
Födelseort utland

Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

0700344108: Mobiltelefon Mamma Anne Kähärä

Adress

Ättetorpsvägen 34 LGH 1101

616 31  Åby

Folkbokföringsort

Åby
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2018-10-29
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Utbildning

Ht - 17: Enebyskolan
Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Soc Lisa Gustavsson 0730-202373
Uppgiven inkomst

0
Maka/make/sambos inkomst

Försörjningsplikt

0
Förmögenhet

0

Bidrag

0
Civilstånd

Hemmavarande barn under 18 år

0
Skulder

0

Kontroll utförd

Taxerad inkomst

0
Taxeringsår

2017
Maka/make/sambos taxerade inkomst

Taxeringskontroll utförd av

insp Torbjörn Wastesson
Datum

2018-10-26
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Bilaga - Skäligen misstänkt

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Diarienr

5000-K1165061-18
Skäligen misstänkt person

Rosenberg, Surasit Göte
Personnr

20020323-0172

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551906827-30
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0430
Brottsbeskrivning

Människorov
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12 17:00 - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

SKÄRBLACKA
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551913117-3K
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

0940
Brottsbeskrivning

Utpressning
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia

Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
2018-09-12   :  

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

FÖRSKOLAN HASSELGÅRDEN, PRÄSTGÅRDSVÄGEN 1
Områdeskod

0223M10081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-551922182-3I
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) utanför förskola Hassel
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia
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Misstankeuppgift

Rubricering Händelse inträffad
    -  -     :   - 2018-09-12 20:00

Brottskod(Misstanke)

Brottsplatsadress

HUSERYD 1
Områdeskod

0223M30081
Brottsmisstankenr

POD50-BM2018-552064143-3J
Diarienr

5000-K1165061-18
Status

FU/Utredning pågår
Brottskod

9312
Brottsbeskrivning

Misshandel (Utomhus mot pojke 7-14 år, bekant med

offret) i skogen
Delgiven information om förenklad delgivning vid ett personligt möte genom att skriftlig information överlämnats

    -  -   
Underrättelse om misstanke

    -  -  
Beslutsdatum misstankebeslut

2018-09-20
Beslutsfattare misstankebeslut

Calmtorp, Emilia
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Personalia och dagsbotsuppgift

Utskriftsdatum

2018-11-07
Namn

Rosenberg, Surasit Göte
Personnummer

20020323-0172
Tilltalsnamn

Surasit
Kallas för Öknamn Kön

Man
Födelseförsamling Födelselän Födelseort utland

Sakon Nakhon
Medborgarskap

Sverige 
Hemvistland Telefonnr

0707470417: Mobiltelefon

0735422342: Annat telefonnummer Mamma DuangpornAdress

Frans Bloms Gata 103

603 78  Norrköping

Folkbokföringsort

Norrköping
Senast kontrollerad mot folkbokföring

2018-10-29
Föräldrars/Vårdnadshavares namn och adress (beträffande den som inte fyllt 20 år)

Duangporn Phaenglunia (mamma)
Utbildning

Vt- 17. Borgsmoskolan Norrköping  klass 8
Yrke / Titel

Arbetsgivare Telefonnr

      
Anställning (nuvarande och tidigare)

Arbetsförhet och hälsotillstånd

Kompletterande uppgifter

Uppgiven inkomst

0
Maka/make/sambos inkomst

Försörjningsplikt

Förmögenhet

0

Bidrag

Barnbidrag
Civilstånd

Hemmavarande barn under 18 år

Skulder

0

Kontroll utförd

Taxerad inkomst

34300
Taxeringsår

2017
Maka/make/sambos taxerade inkomst

Taxeringskontroll utförd av

Insp Torbjörn Wastesson
Datum

2018-10-30



Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Ärende

Diarienr

5000-K1165061-18
Handläggare

Nilsson, Anders
Gärning

Misstanke om människorov, misshandel i två fall, övergrepp i rättssak i två fall , olaga tvång samt olaga

frihetsberövande i Skärblacka 2018-09-12

Berörd person

Personnr

19990910-1314
Efternamn

Duljaj
Förnamn

Elez
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Martin Soner
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Har fått ett exemplar av protokollet.

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran



Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Ärende

Diarienr

5000-K1165061-18
Handläggare

Nilsson, Anders
Gärning

Surastit delges misstanke om människorov genom att bemäktiga sig och föra bort målsäganden till en

skog med avsikt att skada honom till liv eller hälsa och utöva utpressning mot honom. Bemäktigande

har bestått i att målsäganden, misshandlats med sparkar och slag och därefter spärrats in i

bagageutrymmet i en bil. Detta ska ha skett tillsammans och i samförstånd med andra gärningsmän. Den

12 september 2018, Skärblacka i Norrköping.

Berörd person

Personnr

20020323-0172
Efternamn

Rosenberg
Förnamn

Surasit Göte
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Walter Sköldstam
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Har fått ett exemplar av protokollet.

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran



Underrättelse/Delgivning jml RB 23:18a

Enhet

Polisregion Öst, Grova brott 2 PO Östergötland
Ärende

Diarienr

5000-K1165061-18
Handläggare

Nilsson, Anders
Gärning

Människorov och misshandel i Skärblacka 12/9

Berörd person

Personnr

20020716-5796
Efternamn

Halilovic
Förnamn

Timmy Cornelis
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Delgiven info. om ev. förenklad delgivning

 
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran

Försvarare

Namn

Robert Nyström
Underrättelse utsänd

 
Yttrande senast

 
Underrättelse slutförd

2018-11-07
Underrättelsesätt

Muntligen
Notering

Har fått ett exemplar av protokollet.

Resultat av underrättelsen/delgivningen

Ej erinran


